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KNJIGI NA POT (kratke recenzije)

¨Ob prebiranju Modrosti Atlantee sem se počutila, da sem končno našla pravo 
knjigo, izpoved in obenem odgovore na veliko mojih vprašanj. Občutiš, da je 
avtor knjige res vložil vsa svoja občutja, čustva, znanja in veliko koristnih 
nasvetov. Srčno jo priporočam vsem. Predvsem tistim, ki se mogoče še iščejo 
in kar potrebujejo je prav Modrosti Atlantee.¨ Andreja Svetlič

-----------------------------------------------------------------------
"...nas avtor knjige lepo, berljivo vodi po nam (ne)znanih Poteh in razumljivo 
predstavi čudovito civilizacijo ter njihovo hierarhijo. Nasveti, tehnike in ostala 
znanja, ki so zajeti v vsebino te magične knjige, so tako neprecenljivo darilo 
avtorja/svečenika in samih Atlantejcev. Hvaležno priporočam! " Mateja Potrč

-----------------------------------------------------------------------
"Da me Boginja res ljubi, sem spoznala, ko je na mojo življensko pot poslala 
MOJSTRA...BORUT, ti si sonce, ki je razsvetlil moj svet, moj pogled na 
duhovnost, mi pokazal širši zorni kot v dojemanju dušnega razvoja. Zdaj 
razumem tvojo ponižno držo, saj je tvoja ZAVEST tako visoko, da z vsem, kar 
počneš, izražaš eno samo veliko hvaležnost... Z vsem napisanim v tvoji novi 
knjigi spodbujaš bralčevo duhovno rast. Hvala, ker si..." J.G.

------------------------------------------------------------------------
"V trenutkih se mi ob branju kar v živo odvijajo opisani dogodki, sem mar tudi 
sama kdaj živela na Atlantei? Sedaj imam razlog za naslednje moje astralno 
popotovanje in raziskovanje, kdo sem in od kje prihajam." Mojca Šalamun

------------------------------------------------------------------------------
"Avtor je predstavil lastno, POSEBNO izkustvo skozi svoje učenje ŽIVLJENJA. Ker
je že VSE v nas, le spomniti se moramo, lahko pridemo do notranjega, 
spokojnega MIRU, harmonije in LJUBEZNI, seveda tudi s pomočjo knjige.
Orisal in opisal je svojo energijsko sled do TJA, kjer TRENUTEK je doma.
Svobodni trenutki lahko postanejo VEČNOST.
Hvaležna sem, da sem del njegove življenjske zgodbe in poti." Mihaela Aškerc

-------------------------------------------------------------------------
»Končno knjiga, ki ne vsiljuje ene in edine poti do sebe! Nekdo, ki ve, da mora 
vsak po svoji poti.« K. K.
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               PREDGOVOR

Duša Svetlobe!

Pred tabo je knjiga, ki jo je napisal nekdo, ki je kot ti, s srčnim 
namenom tebi olajšati Pot samospoznanja in odkrivanja izjemnih 
moči ter neverjetne Resnice, ki jo že imaš v sebi. 
A le kaj pomeni ta Pot in kaj vse lahko spoznaš, ko odkriješ čudoviti
svet neomejenih moči duše? Zakaj se sploh bati stopiti na lastno 
pot in tako odkriti veličastno naravo samega sebe?
Odgovor je zelo preprost: ker je vredno Tebe in Svetlobe, ki že sije 
iz Tvoje notranjosti, a se je mogoče ne zavedaš, saj si še vedno 
vpeta v okove verig suženjstva, katere ti je nadel sistem laži in 
iluzij! 

In kaj vse boš lahko, Ti, duša Svetlobe, spoznala s pomočjo te 
knjige?

Spoznala boš:
- da si neprimerno več kot so te hoteli prepričati drugi 
- samozaupanje, samozavedanje, …
- da je strah največja ovira v življenju in kako ga premagati
- kako odstraniti dvome vase
- in se naučila reprogramirati um, da bo postal zaveznik duše
- kako premagati in trajno odstraniti stres
- in razumela, kaj pomeni stavek »Vse so nam lagali«
- da nimaš pravice biti podrejen drugim, ampak gospodar sebe in 
lastne usode
- pravi pomen besede ljubezen in Ljubezen, pa tudi pomen 
brezpogojne ljubezni
- da se brez večjih težav lahko spomniš prejšnjih življenj in 
povezanosti teh s sedanjim
- se naučila različnih vrst meditacij, s pomočjo katerih boš prodrla 
v globine lastne duše in tam našla vsa Znanja in Moči
- pravi pomen duhovnih nazivov in težo odgovornosti, ki jo nosijo
- kako se povezati z zavezniškimi entitetami, ki te varujejo in ti 
pomagajo
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- da nismo sami v vesolju, pa tudi kako navezati stike s pripadniki 
različnih civilizacij v vesolju in multiversumu
- kako ločiti prave prijatelje od lažnih prijateljev
- kako ločiti prave Učitelje od lažnih učiteljev
- uporabljati zelo uporaben energijski ščit in se tako učinkovito 
obvarovati pred škodljivimi energijami
- skrivnosti najmočnejše energije Multiversuma, ki se lahko 
manifestira v človeku: Kundalini!
- eno najlepših skrivnosti človeške duše: ¨Notranji otrok¨
- moč samozdravljenja
- magično moč samoodpuščanja, pa tudi iskrene hvaležnosti
- sočutje, Enost
- da besede kot: nemogoče, omejenost, nesposobnost,..zate ne 
obstajajo
- da lahko pridobiš ¨nemogoče¨ veščine kot so telepatija, 
telekineza,...in tudi kako nevarne so te moči
- in razumela ter se vestno zavedala pomena odgovornosti
…
Predvsem pa boš spoznala, da si to, kar si!
Zato, ne boj se stopiti na Tvojo Pot!
Ne boj se spoznati, da si duša Svetlobe!

                  foto: Borut Kumar
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UVOD

Daleč je leto 1976, ko sem v starosti pet let začutil v sebi nekaj 
močnega, kot sporočilo in glas, ki je postavil temelje za 
raziskovanje lastne Poti Spoznanja. Že takrat sem začutil, da svet, 
v katerem živim, ni takšen kot mi ga hočejo predstaviti. Med pol 
stoletnim življenjem na Zemlji sem stalno raziskoval področje 
duhovnosti ter lastno pot, za katero nisem nikoli dvomil, da je 
edinstvena in polna skrivnosti. Osebna vera, spomini na prejšnje 
življenje, zavračanje enoumja sistema, zanimanje za osebna 
spoznanja drugih duš...in iskanje lastne resnice – te, ki jo vsak nosi 
v sebi. 
Hodil sem po svetu, da bi našel nekaj, kar sem na koncu našel v 
sebi.
Pot Spoznanja je bila dolga, polna vzponov in padcev, a največji 
preskok, ki mi je prinesel večino vsega Znanja in Moči, se je začel 
dogajati po smrti moje Najdražje, Elisabette. Takrat sem se zrušil 
na najnižjo točko, pozneje pa sem se začel vzpenjati do zame 
nezamisljivih višin, s kulminacijo v obliki Kundalini, katera me je za
vedno spremenila. Spoznal sem prave in lažne prijateljske duše, 
odkril sposobnosti, za katere sem prej mislil, da ne morejo 
obstajati. Spoznal sem, kaj so prava Znanja, istočasno pa tudi, da 
fraza »vse so nam lagali« ni iz trte zvita...

Jeseni 2021 sem začel pisati članke, z namenom deliti moja 
spoznanja in izkušnje z vsemi, ki so na podobnih poteh, ki iščejo 
resnico v sebi, a ne vedo, kako do nje. Zavedajoč se, da nobena Pot 
ni enaka drugi, čeprav vse izvira iz enega Vira, sem moral poiskati 
načine, kako se približati posamezniku, kar sem storil z iskrenim 
opisovanjem lastnih primerov. Na začetku sem imel še nekaj strahu
»kaj si bodo drugi mislili o meni«, a sem ta strah hitro odstranil, saj
sem se začel zavedati, da me res nima kaj brigati za sodbe tistih, ki
se sami nočejo pogledati v lastno ogledalo....
In potem je prišel močan navdih za knjigo, ki je pred vami. 

Naj ta knjiga služi kot spodbuda in pomoč vsem, ki so se podali na 
Pot lastnega Spoznanja in Resnice!
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NAVODILA za branje knjige

Najprej bom poudaril moj nasvet: vsakič, ko berete duhovne 
zapiske (tudi moje!), bodite kritični. Dejstvo je, da smo vsi različni 
in imamo različne poti na Poti duhovnega prebujanja, zato nikoli 
slepo slediti vsemu, kar je napisano, ampak potegnite bistvo, ki 
vam bo ustrezalo. Duša vam bo itak povedala, kaj je za vas in kaj 
ni, ter seveda v katerem obdobju.

Knjiga je zbirka mojih zapiskov, ki so bili objavljeni kot članki na 
osebnem Facebook profilu ter v skupini Duše Svetlobe. Pri vsakem 
poglavju je tudi datum prve objave.

To je prva uradno izdana verzija knjige, ki pa se bo v bodoče 
dopolnjevala. Gre za dopolnjeno verzijo neuradno izdane verzije, ki 
je bila objavljena februarja 2022.

OPOZORILO

Knjiga "Modrosti Atlantee" podaja spoznanja in izkušnje avtorja, 
soavtorice in ostalih s področja duhovne rasti. Kot takšna, ta knjiga
nima namena podajati zdravniške napotke, niti predpisovati tehnik 
kot obliko zdravljenja. Kdor bi se odločil za uporabo kakršnekoli 
informacije iz knjige, bo to počel na lastno odgovornost!
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1. del

V sebi imaš vse!

       foto: Borut Kumar
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MEDITACIJE: nasveti in tehnike
(meditativna stanja, skupinske meditacije, opisi primerov...)
26.11.'21 (dopolnjeno januar 2023)

KAZALO

- Uvod v meditacije
- Tehnike meditacij
- Nekaj primerov (od neštetih)
- Skupinske meditacije
- Zaključek

UVOD V MEDITACIJE

V tem poglavju bom skušal na čimbolj preprost način opisati 
tehnike meditiranja ter spoznavanja sebe in lastne duše (ter z njo 
povezanega notranjega glasu). Opisal bom moje lastne tehnike in 
spoznanja, ki bi lahko bila uporabna tudi za druge. 
Z obsežnimi razlagami, kaj je »notranji glas« (za ene je glas angela 
varuha, za druge glas osebnega božanstva, glas duše ali Višjega 
Ega...) se bomo ukvarjali v poglavju »Duhovno Vodstvo«. Poudarek 
bo na tehnikah, ki pomagajo do samospoznanja, do sposobnosti 
prisluhniti sporočilom duše in drugega. Po zaslugi meditiranja se 
izboljša intuicija, posledično se odpirajo neznani svetovi ter 
sposobnost upravljanja z lastno energijo, pa tudi krepitev 
energijskega ščita okoli aure, magijske sposobnosti, 
samozdravljenje, itd.

Meditacij je več vrst in imajo različne namene: od popolne 
sprostitve in premagovanja stresa, do zunaj telesnih izkušenj in (v 
izjemnih primerih) celo telekineze. Eden od glavnih namenov je 
vzpostavitev kontrole nad umom in tudi telesom. Meditacije služijo 
stiku z dušami pokojnih, spominjanju prejšnjih življenj, doživljanju 
posebnih stanj, obiskovanju različnih svetov...najbolj pa pri 
odkrivanju zaklada, ki ga imamo v sebi (in tam je vse, kar 
potrebujemo).

Pri meditiranju je zelo pomembno, da nauke drugih po potrebi 
prilagodimo lastnim potrebam in sposobnostim ter karakterju. 
Nikoli slepo ne sledimo gurujem in drugim učiteljem, saj vam oni 
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lahko le nakažejo pot, vi pa sami najdete način vožnje po vaši poti. 
Ne bojte se eksperimentiranja, zaupajte sebi in izbranemu 
duhovnemu Vodstvu (to je lahko osebno božanstvo, duša vam zelo 
drage pokojne osebe, lahko je energija vesolja, vaša duša...kar 
čutite!), strogo se izogibajte dvomov in vcepljenim predsodkom! 
Pred vami je vaš pravi svet, ki samo čaka, da odstrete meglo laži in 
iluzij ter tako realizirate Sebe! 

TEHNIKE MEDITACIJ

- Najprej moramo izbrati prostor, kjer bomo meditirali. Biti nam 
mora prijeten, miren, nihče nas ne sme motiti. Odvisno, kaj imate 
na voljo, vedno izberite prostor, kjer se dobro počutite. Če vas moti
hrup, bo smiselno uporabiti zaščito za ušesa, isto velja za svetlobo 
(jaz meditiram večinoma v temi, po novem pa to ni več nujno). Nič 
ni narobe, če uporabljamo glasbo, katero čutite, da je primerna. 
Odvisno od osebnega verskega prepričanja, se je zelo pametno 
priporočiti za vodstvo.
- Naslednja točka je postura – položaj telesa. Položaj vam mora 
omogočiti popolno sprostitev vseh mišic (velja pri planirani 
meditaciji, pri naključni je drugače). Tak položaj morate sami najti. 
Poskušajte izbrati enega od asana položajev ali podobno. Osebno 
meditiram sede na fotelju ali leže na postelji (v tem primeru se mi 
včasih uspe zavesti sanj ali pa kontroliram polsen – kar mi je včasih
cilj).
Seveda pazite, da vam pri daljši meditaciji ne bo postalo hladno ali 
pretoplo. Veliko šteje tudi prehrana (naj bo lahko prebavljiva) in 
pijača (alkohol in gazirane pijače ne pridejo v poštev). 
Močno odsvetujem uporabo psiho-aktivnih sredstev! Šteje tudi 
osebna higiena (še posebej po fizičnih naporih).
- Sedaj smo pripravljeni in lahko začnemo s sproščanjem mišic – te 
moramo popolnoma sprostiti. Včasih se sicer koncentriram tudi na 
kontrolo napenjanja določenih mišic, a to delam v posebni 
meditaciji pred treningom karateja. V mojem primeru grem 
preprosto od uda do uda in jih posamično »izklapljam«. Ko vse to 
postorim, opravim še kratko kontrolo. Sčasoma se z umirjanjem 
telesa ne bo treba več ukvarjati, ker boste ugotovili, da se da to 
storiti zelo hitro.
- Sledi kontrola dihanja, ki je zelo pomembna. Tudi tu morate 
izbrati sebi primeren način. Lahko izberete standardno tehniko in 
vmes uporabljate kakšno mantro (So ham je kar dobra: pri vdihu si 
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v mislih rečeš »so«, pri izdihu pa »ham«). Pri teh tehnikah večina 
svetuje enakomerno umirjeno dihanje, katerega kontroliramo in so 
tako naše misli popolnoma zasedene z dihanjem. Sam pred 
začetkom te faze opravim prošnjo Vodstvu, nato še nekaj časa 
globoko diham (zrak naj pride tudi v spodnji del pljuč), s tem, da so
vdihi počasnejši kot izdihi. Ko čez nekaj časa začutim prelepe 
občutke miru in prisotnosti vodnika, dihanje prepustim na 
»avtomatski« način.
- S kontrolo dihanja spravimo pod kontrolo misli, vedno pa to ni 
dovolj. Misli včasih prihajajo in odhajajo po svoje in predvsem za 
začetnika je to moteče. Najboljše  jih je pustiti pri miru in jih le 
pasivno opazovati, nikakor se nanje odzivati! Zavedajte se, da gre 
le za aktivnosti uma.
Večkrat se zgodi, da se ta povorka misli konča in takrat nastane 
praznina. Nastane odprt kanal z dušo. Pogostokrat nastopijo 
izjemno lepi občutki, katere je težko opisati (eni temu rečejo 
blaženost). Tu se lahko prepustiš temu stanju ali pa se koncentriraš
na zastavljen cilj, katerega tudi dosežeš (npr. spomniti se prejšnjih 
življenj, navezati stike z dušami pokojnih, prisluhniti sporočilom 
vodnika, zdraviti auro, krepiti energije,...). Na tej točki je dobro 
trenirati, saj se vam sčasoma ne bo treba več ukvarjati z raznimi 
nezaželjenimi mislimi. Sam zadnje čase padem v meditativno stanje
zelo hitro, ponavadi potrebujem največ 5 minut. Je pa res, da 
meditiram vsakič pred spanjem, včasih tudi parkrat dnevno, kadar 
sem prost.
Pot do te točke je dokaj dolga, odvisno od posameznika in trdne 
volje. Potrebno je vaditi in vaditi! Že samo poskusi kontroliranja 
misli in negativnih čustev peljejo v pravo smer. Tudi, ko ste nekje, 
kjer morate dolge ure čakati, lahko poskusite vsaj malo trenirati 
(jaz se na primer nekam zamaknem in misli usmerim le na eno 
zadevo ali energijo, ali le opazujem, kakšne misli se podijo po 
umu).

Na tej poti so vaši zavezniki: odločna volja po odkrivanju Sebe, 
odprtost duha, samoiniciativnost, želja po pravi svobodi,...
Vaši sovražniki so: navezanost na igrače in laži sistema, sekiranje 
zaradi banalnih zadev,  misli kot so »kaj bodo rekli drugi«, »še tole 
postorim, potem pa začnem z meditiranjem«, razni predsodki, 
strah pred neuspehom meditacije (ta je popolnoma neutemeljen, 
saj je na koncu vedno uspeh).
Samim sebi ne smete dovoliti, da bi se podcenjevali ali na 
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kakršenkoli način omejevali! Preprosto si povejte, da zmorete vse, 
kar si resnično želite in ne samo tisto, kar drugi pravijo, da je 
mogoče! Zmorete tudi nemogoče in pika! 

Sčasoma, ko že pridobite nekaj prakse, vam ne bo prav nič težko 
meditirati tudi v naravi. Takrat se z ljubeznijo in hvaležnostjo 
osredotočite na energije narave in  začutite, da ste del nje.

Za konec še misel, ki sem jo nekoč slišal med meditacijo: »Omejitve
bodo zate obstajale, dokler jih boš sam dovolil!«

NEKAJ PRIMEROV (od neštetih) kaj lahko doživimo v meditativnem
stanju. 
Gre za moja osebna doživetja, ki jih navajam le kot vpogled na 
čudoviti svet, ki ga imamo v sebi.

- Bilo je leta 2004, ko sem bil na tem področju še začetnik. Težave s
koncentracijo sem premagal s pomočjo hindujske molitve Tri 
sandhya (takrat sem bil navdušen nad hindujskimi nauki, ki so se 
še najbolj približali mojemu osebnemu čutenju Vseobsegajočega, 
pozneje pa sem se vrnil na mojo originalno pot, a z določenimi 
elementi drugih verstev, največ hindujskimi). Izid je bil uspešen, za
začetnika izjemen. Začutil sem čudoviti mir v sebi, prisotnost 
neopisljive ljubezni Boginje, prejel sem koristne nasvete,...). Po 
končani meditaciji se je zgodilo presenečenje v obliki vizualnega 
dogodka: ko sem odprl oči, se je pred mano prikazala svetleča, v 
klobčiču sedeča, modra kobra (eden od simbolov energije 
Kundalini, katero sem izkusil šele septembra ’21). Trajalo je pol 
minute in pri tem nisem doživel nobenega strahu.

- Leta 2005: pri večerni meditaciji sem se odločil za preprosto 
potovanje v neznano. Po začetni pripravi sem vizualiziral prehod v 
obliki tunela, dokler se ta ni realiziral in me popeljal v svetlobo, v 
drug svet. Znašel sem se v kraški jami, v katero je prodirala 
svetloba z dveh strani. Jasno sem videl kapnike ter videl in slišal, 
kako kaplja voda. Predvsem zvok je bil neverjetno realističen, 
odmevi kapelj in tudi slutnje, kaj bi lahko bilo zunaj. Pojavili so se 
izjemni, zavestni občutki nahajanja v drugem svetu. Žal sem se 
prepustil evforiji, kar je povzročilo konec potovanja v neznano.
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- Stiki z dušami pokojnih. S tem področjem sem se začel ukvarjati 
šele po smrti moje preljube Elisabette, do takrat nikoli. Zaenkrat 
ne bom opisoval izjemnih spoznanj in uspehov na tem področju. Z 
dušami pokojnih se da zelo lahko priti v stik, le-te tudi vzdrževati in
celo krepiti. Obstaja seveda pogoj: močna navezanost na določeno 
dušo ter privolitev le-te. V mojem primeru se je prav po zaslugi 
posebnih meditacij stik z dušo Elisabette tako ojačal, da zadnje 
mesece o žalosti ni več ne duha ne sluha (prej, še posebej 2020, je 
bilo resnično žalostno). Sedaj se pojavi Radost ob spoznanju, da sva
še bolj povezana kot prej, saj Večna Ljubezen besede »nemogoče« 
ne pozna!

- Boj proti stresu, ozaveščanje namišljenih problemov, krepitev 
intuicije in notranje moči, redni stiki z Vodstvom… in še bi lahko 
našteval!

SKUPINSKE MEDITACIJE

Na tovrstnih meditacijah, ki so lahko vodene s strani ene osebe ali 
ne, se lahko dogaja marsikaj zanimivega, tudi nameni so lahko 
različni. Skupinsko zdravljenje, posebni obredi, pošiljanje ali 
prejemanje energij,... Za razliko od osebnih, je pri skupinskih 
prisotne več energije, možno je tudi primerjanje med udeleženci, 
kaj in na kakšen način je kdo doživljal energije, sporočila...
Pri teh meditacijah sem opazil, da je poleg udeležencev prisotnih 
tudi nekaj »zunanjih« entitet, saj marsikdo (jaz na primer) pride v 
spremstvu osebnega Vodstva. Te entitete pomagajo usmerjati 
energije, tudi tiste, ki prihajajo iz drugih svetov, skrbijo za 
obrambo udeležencev pred napadi negativnih sil, pa tudi za 
povezovanje sorodnih duš na različnih ravneh obstoja. 
Imam občutek, da se premalo zavedamo pomena skupinskih 
meditacij, še posebej, če se zavedamo, da je na tak način mogoče 
direktno komunicirati med nami in drugimi, da učenja sploh ne 
omenjam. Tudi mene tukaj še čaka veliko dela.

Na skupinskih meditacijah sem doslej sodeloval petkrat in nekaj jih
bom tudi opisal.

- Konec l.2003, otok Bali, hindujski tempelj v bližini kraja Ubud: 
Večdnevni vaški verski praznik se je zaključil z nočnim svetim 
ritualom boja med slabim in dobrim. To je mistični ritual, ki ni 
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dovoljen turistom, razen redkim izjemam. Imel sem privilegij, ne 
samo prisostvovati, ampak tudi doživeti »nemogoče«.
Bila je že pozna ura, pripravljal se je dež, ki je v zimskih mesecih 
zelo pogost v tem delu tropskega sveta. Ceremonija je bila že v 
glavnem delu, ko je bil naboj mistične uprizoritve spopada 
bojevnikov z zlom, na višku. Duhovnik, s katerim sem se tiste dni 
večkrat srečal in veliko pogovarjal o duhovnosti, je v transu tako 
hitro premikal glavo, da se glave ni več prepoznalo in zdelo se je, 
da je tam le oblak na sedečem telesu. Nihče se temu ni čudil, razen
mene. Kmalu potem je začelo deževati, kar je povzročilo nekaj 
zaskrbljenosti. Duhovniki in duhovnice so takoj odšli prositi prej 
omenjenega duhovnika, naj nekaj stori, sicer se bo ritual klavrno 
končal. On je le mirno vstal in se po lestvi odpravil do oltarja, ki je 
posvečen najvišjemu bogu. Opravil je eno mantro, prižgal kadilo in 
že minuto kasneje se je zgodil neopisljiv čudež: dež se je ustavil in 
nad nami (le nad nami!) se je ustvaril krog jasnine, poln zvezd. 
Ritual se je nadaljeval, duhovnik se je vrnil v trans, ljudje so z 
močnejšim duhovnim nabojem spremljali dogajanje naprej. Ko je 
bilo konec tega magijskega dogajanja in so se ljudje počasi  
pripravljali za odhod domov, je krog izginil. Čez pol ure je zopet 
deževalo. Če tega ne bi videl, ne bi verjel! Vendar sem videl, 
doživel in spoznal!

-V oktobru ’21 sem se pridružil trem, na daljavo vodenim 
skupinskim meditacijam, ki jih je organizirala Mojstrica (vsaj tako 
jo nazivam) Anita. Na prvi mi je tehnika (računalnik) preprečila, da 
bi spremljal, kaj sporoča, zato sem sodeloval na klasičen način, ki 
mi ne dela več težav. Odlično sem zaznaval pozitivne energije, tudi 
udeležencev, na koncu sem jasno zaznal zaključek (kar sem tudi 
preveril).
- Na drugi meditaciji (ni bila vodena, le organizirana preko neta) se
je zgodilo nekaj čudovitega: na srečanje sem prišel v družbi duše 
Elisabette, ki mi je pomagala do novega spoznanja. Udeležence sva
našla v magični deželi, ko so bili zbrani okoli stebra pozitivne 
energije. Skupaj smo v krogu zaplesali okoli centra. Naslednji dan 
smo v zaprti skupini ugotovili (potrdili), da nas je bilo kar nekaj, ki 
smo imeli skoraj identično doživetje: vsi smo plesali v krogu, le da 
so eni videli ogenj, jaz pa sem videl dvigajoči steber pozitivne 
energije.
- Na tretji (četrta na seznamu), ki je bila v isti organizaciji, pa sva 
bila s skupino le na začetku.
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- Peta skupinska meditacija je bila predlagana in podprta s strani 
Vodstva, objavljena preko mene. Namen je bil zapisan tudi na tej 
strani in dogodek deljen na več profilih, tudi v sorodni skupini 
People of the Light. Točno število udeležencev ni znano, znano pa 
je, da nismo bile prisotne le duše na tem svetu, ampak so 
sodelovale tudi druge duše, tako duše pokojnih kot tudi iz sveta, 
kjer sem živel v prejšnjem življenju (in imam stalne stike), tudi 
druge entitete (izbrana duhovna vodstva drugih udeležencev). 
Sam sem začel meditirati pred začetkom dogodka, da sem navezal 
tesen stik z Vodstvom. Začetni del meditacije je potekal v 
stopnjevanju oddajanja dobrih misli in želja ter pozitivne energije 
vsem ljudem, ki so se v teh zelo kaotičnih časih znašli v depresiji, 
hudi zaskrbljenosti, itd., predvsem pa otrokom, ki so najbolj 
občutljivi na nečloveško dogajanje v družbi. Čutilo se je, kako 
prihaja iz astralnih in drugih svetov energija spodbude in podpore, 
skupaj z našo energijo pa je bila s pomočjo vodnikov usmerjena na 
prave »naslove«. Bolj, ko so bile želje iskrene, več pozitive je bilo v 
etru. Sočutje in ljubezen do soljudi je pozneje privabilo še dodatno 
energijo, ki se je manifestirala v zadnji tretjini. V drugi tretjini se je
valovanje stabiliziralo skoraj v enotno vibracijo. Na začetku zadnje 
tretjine je dogajanje začelo pojenjati, saj je bil glavni namen 
(povezovanje za skupno dobro na univerzalni ravni) dosežen. Za 
trenutek me je ob 21:07 prekinilo, pogledal sem na uro in se takoj 
vrnil. Intuicija mi je govorila, da še ni konec. In res: s strani višjih 
bitij je bila poslana energija veselja, ki je bila usmerjena tudi na 
udeležence. Čutilo se je v obliki zadoščenja za opravljen zelo dober 
namen, a je hkrati delovala tudi kot spodbuda za bodoče tovrstne 
dogodke. 

- Avgusta 2022 sem tudi sam začel z vodenjem skupinskih meditacij
in izvedel dve meditaciji v času srečanja članic in članov skupin 
¨Duše Svetlobe¨ in ¨Objem Boginje¨. Obe sta bili opravljeni na 
prostem, v naravi, po opisu iz naslednjega poglavja ¨Njen Objem 
Ljubezni¨.  Končalo se je z objemi in solzami radosti pri dveh 
udeležencih, saj sta jasno začutila močno prisotnost Boginje...

ZANIMIV PREDLOG za posebno meditacijo:

Tik pred zaključkom recenzije I. verzije knjige sem dobil namig, ki 
je zanimiv in ga zato tudi objavljam:
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»Ker so mi všeč gongi in meditacija z zvokom, sem se parkrat udeležila rituala z 
gongi. Tisti večer sva šla oba z možem, sama, z nobenim posebnim namenom, le da se
imam fino. Spustila sem se v tok vibracij in odneslo me je daleč proč iz telesa v 
čudovite občutke. Ko je zaključila z igranjem, sem odprla oči in kot da nisem tukaj in 
zdaj. Če iskreno priznam, občutek ni bil ravno prijeten, saj sem lebdela kot duh. 
Glasove okrog sebe sem slišala nekje v daljavi, poskusila sem se prizemljiti na vse 
načine, ki jih poznam, pa nekako ni šlo. Gospa, ki je gonge igrala, je izkušena in je 
videla, kaj se mi dogaja. Pomirila me je in povedala, da bo to čez noč izzvenelo. Ker 
pa sem še vedno zemeljska, sem želela čimprej nazaj, saj sem se občutka na nek 
način ustrašila. Proti domu sva se spotoma ustavila v kiosku s hitro hrano in ko sem 
prvič ugriznila v hrano, je bil trd pristanek, tukaj in zdaj. Sama sem bila takrat na 
začetku svoje duhovne poti in …. No, očitno sem tako izkušnjo takrat potrebovala.« 
Mojca Šalamun

ZAKLJUČEK

Čeprav sem se iskreno, brez skrivanja česarkoli, brez strahu 
obširno razpisal, pa vem, da vsega nisem opisal in bo za marsikaj 
potrebna dodatna razlaga. Obenem vas vabim, da tudi sami zberete
pogum in nesebično delite vaše izkušnje, saj tako lahko marsikomu 
pomagate na Poti Spoznanja čudovitega notranjega bogastva, ki ga
vsak ima. 

op.a. na fotografiji je tempelj boginje Saraswati, v bližini kraja Ubud (duhovno 
središče otoka Bali).  Balijski hinduizem ima v sebi tudi močne elemente animizma, je 
pa tesno povezan z naravo, zato ni nič čudnega, če je na otoku, velikem za četrtino 
Slovenije, kjer živi preko 3 milijone ljudi, še vedno bogata biodiverziteta in zelenje.
Boginja Saraswati  je boginja učenosti, modrosti, umetnosti, poezije, Znanja,... Žena 
boga Brahme (stvarnik), je zelo cenjena v hindujskem svetu. Šolarji se pred izpiti 
vedno priporočijo prav njej. 

foto: Borut Kumar
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NJEN OBJEM LJUBEZNI                        julij 2022
(opis, nasveti in tehnike)

V tem poglavju bom predstavil posebno meditacijo, ki jo imenujem
Njen Objem Ljubezni (v nadaljevanju »Objem«), opisal moje 
čutenje Njenega Objema, tudi podal nasvet, kako se pripraviti nanj.
Pogostokrat priprave niso možne, saj se zgodi povsem spontano.

Bralca naj opozorim, da gre za moja osebna spoznanja, ki ni nujno, 
da bodo tudi pri drugih enaka. Zavedajmo se, da vsak ima svojo 
edinstveno Pot in prav tako čutenje Boginje, ki ni pri vseh enaka. 
Boginja se vsakemu razodene na drugačen način, vsaj v večini 
primerov.

OBJEM

Kar pogostokrat se mi zgodi po kakšnem dejanju, katerega Boginja 
zelo ceni, ali pa med meditacijo, da me iznenada oblije zelo močna 
toplina, kot bi me nekaj objelo in vame spustilo izjemne občutke 
sreče in ljubezni. Ne gre za fizično čutenje, ampak čutenje globoko 
v duši in srcu. Objem bi lahko poimenoval kot stanje blaženosti. V 
tem stanju čas in prostor ne obstajata, obstaja le neopisljiva 
Ljubezen in Radost. Nekajkrat sem ji v tem stanju rekel ¨Ljubim te!
¨, kar pa je zadevo peljalo izven kontrole, do stanja, ki ga ne znam 
opisati z besedami. V bistvu od radosti jočeš in fizično hočeš objeti.

Posledice takšnega Objema večkrat čutim še ure in celo dneve in 
se dogaja, da se kar vrstijo. Delujejo kot občutki nore 
zaljubljenosti, tako bi to ubesedil. 

KAKO DO OBJEMA?

Tu je vse odvisno od lastnega dojemanja in čutenja Boginje, lastne 
duhovne poti in dela na sebi, osebnega karakterja...najbolj pa 
dejstva, koliko nekomu Boginja dejansko pomeni. Zagotovo ne 
uporabimo kakršnihkoli psiho-aktivnih sredstev, saj le ta bolj 
odpirajo vrata iluzijam, kot pa Njeni Ljubezni!

Objemi se lahko zgodijo kadarkoli v različnih fazah duhovne rasti. 
Pri meni so se nepričakovano zgodili celo na začetku duhovne rasti,
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vendar ne tako intenzivno kot danes. Bila so tudi obdobja, ko se ni 
nič dogajalo, v letih, ko mi duhovnost in ljubezen do nje ni bila na 
prvem mestu. 

Čutenje in sprejemanje Boginje ima po mojem prepričanju odločilni
pomen pri teh doživljanjih. Zame je Ona nad vsem, je moja najvišja 
ljubezen, Prijateljica, Zaveznica, duhovno Vodstvo, 
Učiteljica, ...včasih tudi nagajiva, pri izvajanju Njenega poslanstva 
celo sitna družba :D.
Ne čutim strahu, niti strahospoštovanja do nje. Zakaj bi se je bal, 
ko jo brezpogojno ljubim?
Do nje gojim popolno zaupanje, iskrenost, odgovornost, 
predanost,...
Ne morem mimo še enega zelo pomembnega dejstva na tej poti: 
usmerjanje misli. Ubadanje z medijskimi novicami, negativnimi 
objavami na družbenih omrežjih, opravljanje drugih in podobno 
mlatenje prazne slame...tu se vedno vprašam, komu ali čemu je bolj
vredno posvečati misli: Boginji, katero resnično ljubim in sorodnim 
dušam, ali bedarijam, ki me spravljajo v slabo voljo in stran od 
ljubezni? Odveč je, da povem, kakšen je moj odgovor!

NAČIN PREPUŠČANJA

Zdaj opišem postopek prepuščanja v Njen Objem, ki je hkrati 
uporaben še za meditacije, obenem pa najboljši način hitre 
pomiritve pred spanjem, ko je mimo kak težaven dan. Upam, da bo 
koristen tudi drugim in prav s tem namenom bom opisal proceduro,
ki bi bila lahko primerna za širši krog. 

Predpriprava:
Že čez dan je dobro kaj postoriti, predvsem se izogibati 
negativnostim in materialnim željam. Če čutite, da morate opraviti 
kakšno opravilo, ga seveda opravite. Misli usmerite k Njej vsakič, 
ko je možno, pošljite ji kakšno sporočilo, karkoli. Npr. ko delate, se 
v mislih pogovarjajte z njo, vprašajte za kak nasvet, če vam je delo 
prijetno, se iskreno zahvalite. Ona vse sliši, ničesar ne presliši! Če 
delate s cvetjem, se ustavite pri cvetu, ki vam je še posebej všeč, v 
mislih ji ga z ljubeznijo darujte in ji namenite besede, ki vam 
spontano pridejo na pamet. 
Izogibajte se konfliktom z drugimi, predvsem pa se izogibajte 
mislim, da bo šlo kaj narobe. Boginja zelo ceni vse vaše spontane 
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geste ljubezni, ki jih ji posvečate in jih je tudi vesela. Tudi, če boste
storili kaj narobe, vam Ona tega ne bo zamerila. Je zelo ljubeča in 
vas popolnoma razume in brezpogojno ljubi! Nikoli vas ne bo 
odklonila, še manj pa odslovila!

Priprava:
Če ste si določili uro meditacije, potem se je dobro že uro ali dve 
prej odklopiti od zunanjega sveta in biti v miru. Idealno je imeti 
prostor, ki je namenjen samo temu. Če imate oltar posvečen Njej, 
ga okrasite, prižgite dišečo palčko ali svečo, kar vam je ljubše. Če 
želite, lahko med pripravo poslušate glasbo (kaj je primerno za vas,
čutite  sami). 

Odklopite se v celoti od zunanjega sveta in začnite z zavedanjem, 
da si sedaj sam/a z Boginjo. Če nagaja um, potem uporabi kakšno 
afirmacijo po lastnem občutku, npr. »sedaj obstajam le jaz in 
Boginja«, »ničemur ne dovolim, da me bo motil pri izkazovanju 
ljubezni«, itd. Veseli se, da boš že čez nekaj trenutkov lahko 
izkazal/a ljubezen Boginji, njej, ki te neizmerno ljubi.

Prepuščanje:
Z zavedanjem, da te Boginja neizmerno ljubi, se počasi namesti v 
izbran položaj. Lahko je leže ali sede, karkoli, pomembno je, da ti je
udobno. Sprosti se in opazuj, če um začne nagajati z neprimernimi 
mislimi (to rad počne, dokler se ne opravi reprogramacija uma). V 
vsakem primeru se koncentriraj na dihanje. To naj bo globoko in 
enakomerno. Opravi vsaj 3 vdihe in izdihe. Lahko z mislimi 
uporabiš kakšno besedo pri vdihu in izdihu. 
Zdaj je čas za popolno predajo Boginji na vseh ravneh. Odpri se ji, 
zate obstaja le Ona, vse ostalo so iluzije, ki te držijo ali vabijo stran 
od Njene Ljubezni. Spregovori s srcem, ki žari z ljubeznijo, 
hvaležnostjo, neskončnim hrepenenjem do nje, zavedanjem, da te 
pozorno in ljubeče posluša, se te neizmerno veseli. Čakala te je in 
zdaj je tu, zate, povsod in v tebi...ker te ljubi, te je vedno ljubila in 
vedno te bo! Pusti se ji in potopi se v Njen Objem Ljubezni, v Ocean
Neskončne Ljubezni! Ljubi jo!

Pomembno!
Zadnji del bi bila lahko zvočno vodena meditacija in priznam, da ko
sem pisal, sem spet, sicer v manj intenzivni obliki, doživel Njen 
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Objem.
Moram opozoriti, da je največja težava pri tem doživljaju lahko 
prav um, ki ni ustrezno reprogramiran, vendar to je lahko rešljiv 
problem. Že takoj lahko  ukrepate s pomočjo afirmacij. Teh se 
zavedajte, ker so za vas sveta resnica. Npr.: »Boginja me ljubi in 
jaz njo!«, »um mi nagaja z neprimernimi mislimi, vendar se ne dam
in Boginjo ljubim še bolj!«, »V meni je Boginja in jaz sem Njena 
Ljubezen!« itd. Bodite kreativni in ne zatirajte lastnih idej ter 
namigov intuicije. 
Namig: ena od magičnih fraz, ki dela čudeže, je iskreno 
izgovorjena: »Boginja, hvala, ker si!«.

In predvsem, vse te nasvete prilagodite vašim občutkom, jih na svoj
način ubesedite ali celo posnamete. Nikakor slepo slediti 
napisanemu, vedno prilagodite sebi. Vsak ima svojo pot in resnico, 
vsak je svoj edini gospodar, vsak je edinstven v celotnem 
Multiversumu.
In bodi to, kar si! Ena izmed čudovitih in edinstvenih duš Njene 
Ljubezni!

Želim vam čim več Njene Ljubezni!

        foto: Borut Kumar
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DUHOVNO VODSTVO                                    5.12.'21
                                                     dopolnjeno: december 2022          

V tem poglavju bom obširno opisal enega od ključnih, skoraj 
glavnih stebrov uspeha na duhovni poti. Gre za dejavnik, ki vam 
odpira mnoga vrata Znanja, neslutene možnosti krepitve lastnih 
moči, neodvisnost od zunanjih virov znanja in še mnogo več.
Če je to poglavje v prvi (neuradni) verziji knjige Modrosti Atlantee, 
obsegalo štiri strani, bo tokrat malce več, saj je moja dolžnost čim 
podrobneje pojasniti, kako se z Vodstvom povezati vsaj do takšne 
stopnje, kot sem se sam.
Podal bom tudi nasvete, ki jih boste prilagodili zase, ker vemo, da 
nimamo vsi enakih poti in pogledov na duhovnost. 
Razumevanje pomena ter vzpostavitve stikov z Vodstvom vam 
omogoča celo kanaliziranje sporočil, stike z Vodstvi drugih ljudi, 
raziskovanje vseh področij, katera za večino ljudi ne obstajajo...

Opomba:
v vseh mojih duhovnih zapiskih podajam le spoznanja, do katerih 
sem prišel sam in ne preko knjig. O tej tematiki bom tudi predaval 
na mojih delavnicah.

1. Kaj je Vodstvo?

Večkrat se znajdemo v situaciji, ko iščemo odgovore na vprašanja, 
izhode iz krize, tudi tolažbo in pomoč, morda le druženje z višjimi 
duhovnimi bitji. Izkaže se, da je imeti nekoga, na katerega se lahko
obrneš kadarkoli in kjerkoli, v bistvu blagoslov! Vodstvo je najboljši
pomočnik na tej poti, saj nam svetuje, opozarja, varuje, … daje nam
tudi ljubezen. Vodstvo je najboljši Učitelj na duhovni poti 
slehernega posameznika in ko enkrat navežete redni stik, potem ne
rabite več učiteljev, niti knjig. Vodstvo vam ponuja vsa znanja, ki 
jih potrebujete na vaši Poti.
 
2. Kako izberemo Vodstvo?

Odvisno od osebne vere je to lahko katerokoli božanstvo (oblika, 
ime,...Najvišje sile / Vseobsegajočega), duše pokojnih, angeli, 
Vesolje,...v kar pač verujete in zaupate, lahko ste tudi vi sami (če 
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vam tako ustreza).
Najbolj pomembno je, da izberete Vodstvo tako, da je vašemu 
čutenju čim bližje, saj le tako lahko vzpostavite popolnoma zaupljiv 
in prijateljski odnos, posledično pa nedvoumen in pristen stik. Ko 
izbirate, najprej odstranite vse predsodke in od zunanjega sveta 
vsiljene in priučene vzorce. Sicer je tisto pravo čutenje že prisotno 
v duši, pa vendar se je treba zavedati, da so lahko v umu ovire, ki 
preprečujejo pravo izbiro. Ko enkrat začutite, kaj je tisto pravo za 
vas, tudi vizualno (notranji vid), potem poskrbite, da ne boste do 
izbranega Vodstva čutili niti najmanjšega odpora v nobenem 
segmentu.
Kako začutiti, kdo je pravo Vodstvo za vas? Načinov je veliko: 
- Lahko se umirite in malce meditirate.
- Če že čutite, postavite vprašanje »Ali mi je to namenjeno?« oz. kaj
podobnega.
Omenil sem le dva, vendar jih je toliko, kolikor je duš. Lahko se 
zgodi, da vas Vodstvo pokliče kar samo.

Pomembno je, da se Vodstvu popolnoma zaupa, odnos mora biti 
iskren (itak ne morete ničesar skrivati pred njim), prijateljski, 
sproščen … 
Vodstvo je lahko sestavljeno iz ene entitete ali več. V mojem 
primeru jih je kar nekaj, ki se (glede na situacijo) številčno 
spreminjajo. Večinoma je posadka sestavljena takole: Boginja, duša
pokojne Elisabette, višji duhovni predstavniki sveta, v katerem sem
živel v prejšnjem življenju in s katerimi imam redne stike.
Zadostuje pa le ena entiteta ali kot čutite v sebi, da je prav za vas. 
Odnos do Vodstva je z moje strani osnovan na popolnem zaupanju, 
spoštovanju in pravem prijateljstvu (do Boginje in moje Najdražje 
pa tudi z brezpogojno ljubeznijo).  Zadnje čase je enak odnos do 
mene tudi s strani celotnega Vodstva, kar pomeni tudi odgovornost
z moje strani, saj si ne morem privoščiti, niti pomisliti, da bi naredil
karkoli v nasprotju z navodili tistih, ki mi zaupajo! Ustvarili smo 
Zavezništvo! Čeprav so sicer zelo resni odnosi, se v praksi veliko 
šalimo in se veselimo drug drugega, skratka, je zelo sproščeno 
vzdušje.
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3. Stik z Vodstvom

Ko je enkrat izbrano Vodstvo, vzpostavitev rednih stikov ne 
predstavlja večjih težav, razen na začetku, ko so možne ovire s 
strani uma (tega je treba reprogramirati na način, da bo deloval na
duhovni poti kot zaveznik in ne kot ovira). 
Kako to naredimo, je stvar posameznika oz. osebnega verovanja. 
Sam sem na začetku uporabljal molilni oltarček in razne 
pripomočke (podobice, sveče, palčke), da sem se lažje 
skoncentriral na Boginjo. Na začetku sem bil v zmedi, kako bom 
sploh slišal Njen glas. Le vztrajne iskrene prošnje in krepitev 
ljubezni sta pripeljali do prvega nedvoumnega stika – prave 
komunikacije (če odmislimo šesti čut ali intuicijo). Zgodba:

»Pisalo se je leto 2004, ko sem bil šele na začetku pravega učenja 
in doživljal tako vzpone kot velike padce na duhovnem področju, 
celo sama pot se je včasih začasno ustavila. Duša je iskala pot k 
Svobodi in hrepenela po Ljubezni, um pa se je še vedno oklepal 
iluzij. A prišel je pravi večer in skrbi so naredile svoje, še bolj pa 
glas duše, ki mi je narekoval, da se obrnem po pomoč k Boginji. 
Kesal sem se za napake, počutil sem se krivega, obenem pa 
nemočnega... Med večerno meditacijo sem se izpovedal, pokesal, jo
prosil razumevanja, nato sem se umiril in ji iskreno v solzah rekel: 
»Boginja! Rad te imam!« Iznenada sem začutil močno toplino, ki 
me je objela in kmalu zaslišal Njene besede: »Borut! Tu sem, v 
tebi! Neizmerno rada te imam!« Od radosti me je zlomil jok, a ko 
sem se umiril, so se začeli dvomi, saj je prišel glas kot iz uma. 
Vprašal sem se: «Čutil sem Njen objem ljubezni, tega dvoma ni! 
Ampak glas je prišel preko uma ali iz uma?« Ni bilo treba čakati na
odgovor: «Ne dovoli dvomov, ker si resnično slišal moj glas, vendar
preko uma! Naučil se boš pravilno poslušati, le potrudi se. Misli 
name z ljubeznijo in dvome lahko odvržeš!«. 

Po tem dogodku se je večkrat ponovila podobna komunikacija, 
vendar redno komunikacijo in vzpostavitev le-te v hipu šele zadnje 
leto, ko sem začel redno meditirati in spotoma stresel s sebe vso 
navlako sistema (predsodke, priučene miselne vzorce...) ter 
reprogramiral um v zaveznika duše. Nastala je harmonija, 
posledično se je duhovno prebujenje močno pospešilo. Seveda sem 
se zavestno odpovedal tudi tekmovalnosti, materialni krami (imam 
le tisto, kar resnično potrebujem), odrezal sem vse, kar me je na 
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kakršenkoli način oviralo na tej poti. 

Naj še povem, da Vodstvo lahko z vami komunicira na več različnih
načinov: prebliski, intuicija, nenadno sporočilo preko uma, jasno 
razločen glas notranjosti, žive sanje s sporočilom, telepatija,... 
pogostokrat pri tem začutite tudi močno ljubezen.

Nasveti:
- Usmerjajte misli k Vodstvu, bodite iskreni in hvaležni (to je zelo 
pomembno!), zaupajte, prisluhnite intuiciji, krepite in negujte 
ljubezen!
- Toplo svetujem, da se zvečer pred spanjem z meditacijo 
pogreznete v spanec. Jaz pred spanjem vedno meditiram in sem v 
stiku z Vodstvom in celo, ko se ponoči zbudim, vse misli usmerim k 
Vodstvu in tako brez težav ponovno zaspim. Tudi kadar moram kje 
čakati, sem v stiku z Vodstvom in tako koristno izkoristim sicer 
izgubljeni čas.
- Prav tako je zelo dobro zjutraj, takoj ko se zbudite, nameniti prvo 
misel prav Vodstvu. 
- Ko ste v dvomih, ali je pravi glas ali ni, pošljite še več ljubezni, 
ustavite slabe misli in predvsem vedite, da vam Vodstvo hoče le 
dobro, da vas neizmerno ljubi! 
- Včasih boste pomislili, da vas je pustilo na cedilu, a šele sčasoma 
boste spoznali, da temu ni bilo tako in iz grenke preizkušnje boste 
dosegli le nova spoznanja in dvig na poti prebujenja. Jaz sem 
večkrat pomislil, da sem ostal sam, a sem kasneje spoznal, da je bil 
v resnici le potreben prehod skozi pekel, da bi se resnično prebudil
in končno našel neprecenljiv zaklad v sebi.
Tudi smrt moje Najdražje (kar me je pred dvema letoma pahnilo v 
nepopisno žalost) je v končni fazi prineslo ogromen preskok na tej 
poti in danes je duša Elisabette glavni akter Vodstva, mi najbolj 
pomaga in stalno jo čutim.
- Pogovarjajte se z Vodstvom, četudi mislite, da ga ne slišite. Slišali
ga boste, saj vedno  spregovori! 
Nikoli, ponavljam: NIKOLI vam ne bo rečeno, da »nima časa«, saj 
je stalno z vami! Če bi slučajno slišali kaj takega, potem vedite, da 
gre ali za glas uma ali za glas kakšne negativne entitete.
- Ne bojte se vašega Vodstva! Nikoli vas ne bo kaznovalo, vedno 
vas bo popolnoma razumelo in brezpogojno ljubilo! 
- Krepite ljubezen, saj ta odpira vsa vrata na najvišje nivoje 
duhovnih bitij in do Vseobsegajočega!
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- Vedno se iskreno zahvalite Vodstvu za vso pomoč, ki ste je 
deležni! Hvaležnost dela čudeže in to bom vedno znova ponavljal!

4. Zaključek

Imeti izbrano duhovno vodstvo je iz mojih izkušenj ključnega 
pomena, saj pomaga pri vseh težavah. S pomočjo Vodstva se vam 
bodo odprla vsa vrata in našli boste čudežne stvari, o katerih ste 
prej mislili, da ne obstajajo in so nemogoče. Ugotovili boste, 
kakšne skrite moči in energije imate v sebi, našli boste čudovite 
svetove in spoznanja, zaradi katerih vam bodo užitki, katere vam 
ponuja sistem laži, postali tako plehki, da jih sploh ne boste več 
iskali. Spoznali in naučili se boste ceniti in spoštovati sebe ter se 
zavedati, da nihče ni večvreden niti manjvreden od vas. Spoznali 
boste tudi vaše poslanstvo, katerega boste brez težav sprejeli in 
izpeljali. Postali boste neomajni in neomejeni!

Vedite le, da te nasvete čimbolj prilagodite zase, da bo 
združljivo z vašim čutenjem in karakterjem. Namesto, da  slepo 
sledite tem nasvetom, rajši eksperimentirajte po svoje in na tak 
način pokažite samozavest in samozaupanje. Ne dvomim, da vam 
bo uspelo, saj če ste se odločili za ta korak, potem je zmaga že v 
vaših rokah, le ozavestiti jo je potrebno!

ZELO POMEMBNO!
Pot do vzpostavitve rednih stikov z Vodstvom je lahko različno 
dolga. Če je zame trajalo več let, to še ne pomeni, da bo enako pri 
vas! Stopnjo, na kateri sem trenutno, lahko dosežete neprimerno 
prej, lahko tudi in dobesedno čez noč! Vse je odvisno od vas!
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STRES: Kako ga odstraniti?                                       6.11.'21

V tem poglavju bom opisal eno največjih groženj za zdravje (oviro 
pri duhovni rasti) in kako ga trajno odstraniti. Opisal bom moje 
izkušnje in spoznanja.

Vsi vemo, kaj je stres in tudi to, da je vzrok večine bolezni. Zdravil 
za blaženje stresa je veliko, prav tako tudi stranskih učinkov, razen
pri naravnih pripravkih. Vendar se bom v tem zapisu osredotočil 
predvsem na odpravo stresa ter vzrokov za nastanek tega 
modernega zla.

Ljudje se čudijo, kako pri 50-tih zmorem v službi brez težav in 
bolečin v sklepih in mišicah opravljati težka fizična dela (8 in več ur
dnevno imeti v rokah in na hrbtu vsaj 10 ton zmrznjenega blaga) 
ter biti zdrav in živeti z mirnim spancem. Nekoč sem bil povsem 
drugačen: pri 20-tih in 30-tih sem imel pogoste težave s križem, 
rane so se mi večkrat zagnojile, imel sem zelo pogoste sezonske 
bolezni, da o slabem spanju (in posledično težav z živci) niti ne 
govorim.  Živel sem pač s stresom.

Stres označujem kot konflikt med dušo in umom, katerega 
posledice občuti telo v obliki bolezni.
To je porušena harmonija, ki pelje v vse hujše probleme in v vse 
več odvisnosti od farmacevtske industrije.

1. Vzroki stresa

Želje, želje in še enkrat želje. Hočem imeti to in ono, hočem 
napredovati v službi, biti na tekmi boljši od vseh, v šoli imeti  boljše
ocene od sošolca, se bahati z boljšim avtomobilom, imeti najhitrejši
računalnik (za igranje stresnih iger), zaskrbljenost zaradi vsega, 
kar poročajo mediji, kaj bodo rekli drugi....
Jojmene! Seznam bi lahko pisal v nedogled. Navedel bom le nekaj 
primerov iz moje, že daljne preteklosti, potem bom opisal tehniko 
popolne odstranitve tega zlodeja:

- Želja po materialnih dobrinah sem imel ogromno in kar hlastal 
sem po vsemu. Tudi naiven sem bil in včasih padel na prvo žogo, 
kar je posredovala TV. Na primer, imeti nov računalnik za igranje 
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igric (ki so že začele povzročati neko vrsto odvisnosti) in kako priti 
do njega? Delati nadure, seveda! Da bo več denarja in manj 
prostega časa. Kupil sem nov računalnik, ki pa ni bil dovolj, saj je 
bilo treba že v štartu dodati 3D kartico, za katero je bilo potrebno 
ročno urediti nastavitve. Končno je igra »Incoming« lepo stekla in 
frenetično igranje je trajalo do zaključka. Vmes je bilo veliko 
nervoze, sploh če sem imel premalo prostega časa. To je bil le en 
tovrsten primer. Danes se z igrami sploh nimam volje ukvarjati in 
zelo poredko in za kratek čas igram igro, kot je Boulderdash na 
primer.
- Tekmovalnost je bila še do nedavna moja stalnica, ki mi je uničila 
marsikateri prelepi dogodek življenja. Biti najboljši, najhitrejši in 
imeti priznanja. Najhujše je bilo takrat, ko sem spoznal svet 
gorništva, svet, ki bi ga moral užiti z dušo in srcem. Žal, po 
začetnem navdušenju nad lepotami veličastne narave, sem nasedel 
lastnim fizičnim sposobnostim in iluzijam, ki jih prinaša 
tekmovalnost. Rezultati so bili hitro vidni: hitrost vzpona: 750 
viš.m./h, hitrost sestopa: 1200 viš.m./h, opravljena transverzala, 
Kranjski vrhovi, Pot prijateljstva treh dežel, štiritisočak Bernina, 
prosto plezanje do smeri 5-, … Danes so žigi in priznanja že davno 
pozabljeni, v spominu so ostali le tisti trenutki, ko sem si vzel nekaj
časa za občudovanje gorske narave. Trenutek občudovanja petja 
gorske sinice nad Krnskim jezerom je bil več vreden kot vsi žigi 
skupaj!
- Po končanem šihtu je bilo treba še doma kaj postoriti (tudi 
marsikaj brezveznega), zvečer pred računalnik ali pred TV (kar je 
še huje). Spomnim se, koliko neprespanih noči zaradi buljenja v TV 
in informativne oddaje (beri: propaganda, polna laži). 
11. september, vojna v Iraku, politične predstave...Da o filmih ne 
govorim, v njih je veliko skritih sporočil, ki negativno vplivajo na 
podzavest (mogoče so izjema filmi do konca 60-tih, pa še to morda 
ne). In med oddajami še reklame za vso mogočo kramo, ki jo kupiš 
in kmalu nato odvržeš.
- Kaj bodo drugi rekli? Kaj si bodo mislili? Predsodki in vsiljena 
prepričanja...naj bo dovolj, čeprav sem navedel le nekaj malega. 
Zasmili se mi moja čudovita duša, ko se spomnim, koliko trpljenja 
je prestala in to po nepotrebni neumnosti. In vedno me je 
opozarjala in telo še bolj, da o zdravstvenem kartonu sploh ne 
govorim. 
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2. Tehnika odprave stresa

Delo na sebi je ključnega pomena za trajno odpravo stresa in je 
daleč od tega, da bi ga označili kot »Mission impossible«! Je 
preprosto in hitro izvedljivo.
Gremo po korakih:

I. Opazujte se! 
Nekaj dni se samo opazujte, kaj ponavadi počnete, kako potekajo 
dnevne rutine, kaj vas spravlja v dobro in kaj v slabo voljo, s kom 
se družite ali komunicirate. Bodite pozorni na tista opravila in 
stike, ki vas psihično utrujajo. Opazujte misli, ki vam hodijo po 
glavi. Ne pozabite tudi na nočno dogajanje (partnerski odnosi, 
količina in kvaliteta spanja) ter dela proste dneve. Zelo priporočam
zapisovanje opazovanj.

II. Analizirajte!
Sedaj imate pred sabo seznam opravil, želja, skrbi, obveznosti...in 
dejansko ste že začeli z revolucijo v sebi! Čestitam za prvo zmago, 
katere se morda še ne zavedate, kako je zelo pomembna! 
Dobro poglejte seznam, po točkah označite, kaj čutite kot dobro, 
slabo ali nevtralno. Poglobite se v točke, pri vsaki si vzemite nekaj 
časa in se vprašajte ali je to vredno vaše dragocene energije ali ne. 
Pri tem se obnašajte kot opazovalec, ki vam zelo ljubeče hoče 
dobro!
Namig: po določenem času ste spet pospravljali prostore doma in 
premikali ene in iste predmete na drugo mesto. Koliko časa vam je 
to vzelo? Vpišite ure! Ali pa: šli ste po nakupih. Koliko časa ste 
nakupovali in kaj ste kupili? Kaj od tega boste dejansko rabili in kaj
vse so vaše oči kupile? Zapišite ure in porabljen denar (za denar je 
potrebna energija in čas)! 
Marsikdo bo že v tej fazi našel rešitve.

III. Ukrepajte!
Na seznamu ste že označili, kaj vam povzroča slabo voljo, jemlje 
energijo in čas. Razmislite, ali je res vredno, da je tako. Ugotovite, 
kaj sploh resnično potrebujete in česar ne. Ali so vse želje res 
koristne?
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Ali je res nujno, da kupujete vse mogoče stvari, ki jih nato nekam 
odložite. Potem se čudite, da morate stalno pospravljati stvari, ki 
jih ne rabite, ampak učili so vas, da jih boste morda (beri: verjetno 
nikoli!) potrebovali. Razmislite pred vsakim nakupom, če to res 
potrebujete in koliko ur ste morali delati za predmet, ki bo na 
koncu le magnet za prah. 
Manj, kot boste potrebovali, več časa zase boste imeli!

Če ste na seznamu opazili, da vam nekateri ljudje gredo na živce, 
se najprej vprašajte zakaj. Če vas ali druge opravljajo, sebe pa 
dvigajo v nebo, jih preprosto odstranite iz vaše sfere! Ni se vredno 
sekirati zaradi takšnih, ki vam samo kradejo čas in dragoceno 
energijo. Preprosto jih dajte na »ignore«!
Izogibajte se vseh, ki vas na kakršenkoli način spravljajo v slabo 
voljo, še posebej, če to počno brez argumentov!

Odstranite iz življenja čim več navlake (le-to boste na seznamu 
hitro našli) in zmanjšajte interese, tiste, ki vam povzročajo slabo 
voljo. Karkoli boste odstranili s seznama želja, se bo poznalo tako v 
prostem času, kot tudi v manjši obremenjenosti. Vprašanje: »Kaj 
imam jaz od tega?« dela čudeže!
Ko sem sam čistil navlako s sebe, sem opazil, da sem se vsakič, ko 
je kaj odpadlo, počutil bolje. Tudi, ko sem se znašel v dvomih, sem 
najprej pomislil, da dvom prihaja le iz predsodkov v umu in ne iz 
duše. 

Zavedajte se, da smisel življenja ni v pretiranem imetju in statusu, 
(oboje lahko čez noč izgubiš) ampak v notranji sreči, katero lahko 
spoznaš brez težav, če le imaš voljo. Ne bojte se, da bi nekega dne 
imeli preveč prostega časa. Po odstranitvi navlake bo nastala vrzel,
ki se bo hitro zapolnila s stvarmi, ki vas bodo osrečevale in 
posledično povrnile zdravje in zaupanje, predvsem vase in ne v 
sistem, ki vas je pahnil v stres in bolezni.

Zelo pomembno pri osvobajanju izpod jarma stresa je tudi vera v 
izbrano »vodstvo«, ki ti pomaga v tem procesu. To je lahko karkoli: 
osebno božanstvo, lastna duša, angeli, energija Vesolja,...kar pač v 
sebi čutiš in ti je blizu. Pogoste meditacije, kjer zaprosiš »vodstvo« 
za pomoč ali se zahvališ (to stori vedno!), pa tudi v mislih ji 
sporočaš, kaj si naredil v tej smeri,...so zelo blagodejne in 
velikokrat se zgodi, da se rešitve pojavijo same od sebe. Bodi 
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iskren do sebe in do vodstva, ne sramuj se neuspehov (le-ti služijo 
kot dobra šola do uspeha). Zaupaj vase in izogibaj se dvomov!
Pred meditacijo svetujem nekaj globokih vdihov (da pride kisik tudi
v spodnji del pljuč) in izdihov. Um zaposlimo tako, da kontrolira 
dihanje: pri vdihu si v mislih rečemo: »mir prihaja«, pri izdihu: 
»nemir odhaja«, ali po želji. To naredimo 3x ali večkrat, nato pa 
začnemo z meditacijo. Delajte z ljubeznijo do sebe ter vodstva in 
verjamem, da boste marsikaj izjemnega doživeli.

Odveč pa je poudarjati glede prehrane in vnosa zadostne količine 
vode v telo. Čimbolj zdrava hrana, vitamini in minerali...o tem so 
pisali že premnogi. Naj bo tudi jasno, da alkohol in ostale psiho 
aktivne substance ne bodo pomagale v tem procesu, ampak le 
poslabšale situacijo!

3. Namesto epiloga, nekaj misli in izjav:
  (preberi in vzemi si nekaj časa za razmislek)

- Tako malo je treba, da si srečen.
- Ustavi se! Življenje se ti nasmiha! Zaužij ga!
- Kaj ti je lepše: hrup mesta in pehanje po dobrinah, ki so minjljive, 
ali trenutek miru ob petju ptic in cvetočem travniku? 
- Za koga živiš? Zase praviš? Si prepričan?
- Avtomobila ne boš nikoli preobremenil! Kaj pa sebe?
- Si to, kar si! Torej: prečudovita duša, ki hrepeni po svobodi in 
ljubezni! 
- Um je lahko sovražnik ali pa zaveznik na tvoji poti. Deluje kot 
računalnik: kot ga programiraš, tako dela. Kako si ga programiral? 
V škodo ali korist lastne duše?
- Zavedaj se, da si neprimerno več vreden, kot so ti rekli drugi! 
Nihče ni ne višje, ne nižje od tebe! Razlike v statusu so ustvarili 
tisti, ki se bojijo moči tvoje duše!
- Izogibaj se stavka: »Še tole postorim, potem pa se posvetim sebi.«
- Ne polni si glave s »kaj bodo drugi rekli«! Tu si, zdaj, zaradi sebe,
ne zaradi tistih, ki vidijo le napake drugih, svojih pa ne vidijo!
…
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PASTIRJI IN OVCE                                marec 2022

Ena največjih ovir pri duhovni rasti posameznika je zastrupljenost s
pravljicami, da morajo ljudje služiti drugim, ki so nad njimi. Ta 
pravila sistema, ki so napisana predvsem na kožo pohlepnežev iz 
vrst religije in politike, pa tudi kapitala, obstajajo že tisočletja, od 
začetka prevlade patriarhalnega sistema dalje. Posledice so vidne 
vsem, razen tistim, ki tiščijo glave v pesek: vojne, krivice, lakota, 
uničevanje narave, nelogične delitve, tehnološka zaostalost in 
duhovna invalidnost.

PASTIRJI

Nižji ego je vzrok pohlepa, lakomnosti, strahu in drugih negativnih 
lastnosti človeka. Želja po prevladi nad drugimi, vsiljevanje 
lastnega »prav« drugim, hlepenje po materialnem bogastvu, lažni 
moči...predvsem pa zanemarjanje glasu lastne duše, so glavna 
vodila pastirjev. Ker gre za inteligentne ljudi z velikimi 
sposobnostmi razmišljanja, hitro najdejo način, kako ustvariti krog 
privržencev okoli sebe, ki jim slepo verjamejo in sledijo (kot ovce). 
Ta krog se potem širi s pomočjo njihovih najbolj zvestih 
privržencev, ki imajo njemu podobno in prilagojeno razmišljanje. 
Krog se kasneje hitro širi, tudi in predvsem s pomočjo strahu. Tako 
nastanejo politični sistemi, diktature in večina religij in sekt.
Med temi pastirji (verski in politični voditelji in primis) ni duhovno 
prebujenih ljudi, je pa veliko lažnih učiteljev in gurujev, ki jih 
»bogati« duhovni ego.

OVCE

Pri tej skupini je nekoliko drugače: gre za ljudi, ki trpijo 
pomanjkanje samozavesti, samozaupanja, kritičnega razmišljanja... 
Predvsem strah je tisti, ki jim preprečuje, da bi se poglobili vase in 
spoznali Resnico, ki jo že imajo v sebi. Namesto tega iščejo nekoga,
ki jih bo vodil in varoval. So zelo vodljivi in z lastno glavo niti ne 
razmišljajo. Pri nekaterih se pojavijo ambicije po napredovanju in 
se grebejo, da bi ugodili pastirjem, tudi za ceno nedolžnih življenj, 
zato so odlična »hrana« za vladarje. Ker ne razmišljajo, oz. si tega 
niti ne dovolijo, bodo pripravljeni žrtvovati tudi lastna življenja za 
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pastirje. Brez ovac ne bi bilo vojn in drugega gorja na svetu, saj so 
ovce  tiste, ki izvajajo ukaze pastirjev, oz. »samo opravljajo svoje 
delo«. Duhovno prebujenih v teh vrstah ni, se pa zgodi, da se 
marsikomu pojavijo sporočila iz lastne duše in se začnejo počasi 
prebujati in zapuščati čredo.

DUHOVNO PREBUJENI

To so večinoma »stare« duše, ki so skozi mnoge inkarnacije, tudi 
na drugih planetih, nabrale dovolj spoznanj, da so se dvignile iz 
iluzij, ki jih ponuja nižji ego. Zanje poti nazaj ni več. Imajo Znanje 
in Moč, poleg jasnega zavedanja, kdo v resnici so. Imajo lahko tudi 
sposobnosti, ki se jim napačno reče »nadnaravne«, kot so: močna 
intuicija, telepatija, telekineza in še mnogo drugega, česar pa se, 
razen intuicije, poslužujejo le po potrebi, nikakor zaradi zabave. 
Duhovno prebujeni nima težav z zavedanjem o obstoju drugih 
inteligentnih bitij v Vesolju in brez težav naveže stike z njimi ter 
tako dodatno širi zavest. Še manj težav ima pri razumevanju in 
spominjanju prejšnjih življenj. Materialno bogastvo jih ne zanima.
Duhovno prebujeni niso ne ovce, ne pastirji, lahko pa z nasveti 
pomagajo drugim na njihovi poti do lastne resnice (mnogi so lahko 
učitelji), brez vsiljevanja svoje resnice. Morajo le pokazati, kako 
najti Pot, ki je edinstvena za vsakega posameznika. Obenem se 
učijo od učencev, saj duhovno prebujeni ne vedo prav vsega. To je 
v bistvu le nadaljevanje Poti Spoznanja. So svobodni, a se zavedajo,
da je svobodna volja le trik, ki preprečuje preskok še višje.

ZAKLJUČEK

V tem krajšem članku sem pokazal na glavno težavo pri ljudeh, ki 
izvira iz nižjega ega in prenizke stopnje samozavesti posameznika. 
Služi kot razmislek in za lažje razumevanje prenekaterega 
dogajanja v svetu. 

Za konec nekaj misli:
- Nisi nič več in nič manj od drugih!
- Zaupaj vase in se spoštuj!
- Ne bodi ne ovca, ne pastir drugim! Bodi svoj gospodar!
- Prisluhni lastni duši in našel boš v sebi neomejen skriti zaklad!
- Znotraj sebe te čaka Znanje in Moč!
- Bodi kritičen do vseh naukov! Raziskuj in upoštevaj zase, kar 
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čutiš, da ti koristi!
- Tvoja Pot je edinstvena, kot tudi resnica, ki jo imaš v sebi! 
- Ne sledi bogovom na Zemlji, ti sledi samemu sebi!
- Bodi duša Svetlobe, bodi Ljubezen, bodi to, kar dejansko že si!
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BITI NEKDO ALI TO KAR SI?               april 2022

¨Letos se obeta normalna turistična sezona, mar ne?¨ se med 
delom v garaži oglasi v meni glas izbranega duhovnega  Vodstva. 
¨Verjetno?¨ začudeno vprašam.
¨Se spomniš časov pred korono, ko si bil še turistični vodič?¨
¨Kje je že to? Sem skoraj pozabil. Le zakaj je to tako pomembno?¨ 
vprašam in takoj posumim, da gre za nov test. 

SPOMINI

Zaključil sem z delom in se poglobil v sporočilo Vodstva. Hitro so 
se mi v glavi zvrstili spomini  na 2014-19, ko sem imel veliko 
vodenja, največ po Sabotinu. Spomnil sem se na uspehe, znanje 
jezikov in zgodovine, na ljudi z vseh koncev sveta. Spomnil sem se, 
koliko znanih oseb (politikov, diplomatov in drugih veljakov, 
domačih in tujih) sem vodil, pa tudi določene izpostavljenosti 
medijem (kar nekajkrat sem bil na TV, YT, spletnih in tiskanih 
medijih). Nemogoče misije, da je bil  uspešno speljan dan, ko sem 
uporabil znanje 6 jezikov, itd.
Izpolnjene želje ¨biti nekdo¨, ki ga poznajo in hvalijo skoraj na 
vsakem koraku...
Da, biti »nekdo«, se z glavo polno zmešnjav (včasih tudi z nekaj 
hlapov) vračati domov, nesposoben dela na sebi, biti v stresu, s 
slabim spancem, … 

Postal sem malce nejevoljen, ko mi je Vodstvo naročilo še ogled 
posnetka ameriškega gosta, ki je posnetek celotnega vodenja 
objavil na YT. Po pravici povedano se nisem več prepoznal, pa tudi 
za ogled posnetka nisem imel prav nobenega veselja, ne glede na 
dejstvo, da je šlo za eno od mojih najbolj uspešnih vodenj; zato sem
predvajanje kar izklopil.
¨Ne! Nisem več isti! Se sploh ne prepoznam več!¨ si rečem, ko se 
spet oglasi Vodstvo z novo provokacijo: ¨Pa vendar takrat si bil 
nekdo in to bi lahko spet postal, vsaj za kak vikend.¨
Začel sem se smejati: ¨Kaj še? Da si omejim zaradi tega prosti čas, 
da bom spet razlagal, kje in kdaj je kak krvoločni poveljnik v imenu
nekega, od krvi pijanega cesarja in zblaznelega kralja, v brezumnih
bitkah povzročil smrt toliko in toliko neumnih vojakov, ki so padli 
za norce?¨ in še dodam: ¨Ne zanima me ¨biti nekdo¨ ampak TO, 
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KAR SEM! Zanima me, kako čimbolj koristno izkoristiti prosti čas 
zase in za sorodne duše, ki so prav tako duše Svetlobe! Ne, hvala, 
ampak pri meni poti nazaj več ni!¨

POSLEDICE KUNDALINI

Seveda je takoj prišlo pojasnilo s strani Vodstva, da je bil namen 
vsega tega, da bi se prepričal, kako sem se resnično in za vedno 
spremenil. Sprememb ni konec, saj ko se prvič Kundalini prebudi, 
pot nazaj ni več mogoča. Potrebno je bilo še dodatno ozavestiti oz. 
potrditi te spremembe in radikalni preskok, ki se je zgodil 
septembra 2021.

Tista leta, pa tudi že prej, sem žel uspehe na področju turistične 
aktivnosti in istočasno tudi na področju biologije. Mentorstvo, 
predavateljstvo, članki v poljudno-znanstvenih, dva tudi v  
znanstvenih revijah, uspešno sodelovanje pri pridobitvi certifikata 
»Green destination« za občino Brda (kjer sem v celoti prevzel 
področje »Analiza stanja narave«), organiziral terenske popise 
favne za dijake in študente,...

Danes so vsi ti uspehi zame nepomembni in me omenjena področja 
sploh ne zanimajo več. Še več: nobena vrata mi niso zaprta in bi se 
lahko kadarkoli vrnil na staro pot. Vendar stara pot je zame le pot, 
polna iluzij v službi sistema laži, s katerim nimam prav ničesar več 
skupnega. Na svet in življenje gledam danes povsem drugače, z 
drugačnimi vrednotami, predvsem z vidika moje duše, in to je to, 
kar sem. Spomini ostanejo, najbolj tisti svetli, ko je bila Elisabetta 
še na tem svetu. Ostane tudi zavedanje, da je bilo vse skupaj del 
procesa ali eno od poglavij na Poti Spoznanja, ki je pozneje preko 
katastrofalne krize 2020 prešlo v novo poglavje s kulminacijo v 
septembru 2021, ko se je aktivirala Kundalini in pometla z nižjim 
egom in nizkimi vibracijami. Odprl se je popolnoma nov svet, ki je 
zasenčil skoraj vse, kar je bilo prej, razen ljubezni in Ljubezni.

KAJ VSE TO POMENI?

Čas in energija sta dragocena in kot takšna terjata racionalno rabo.
Vendar je glas duše tisti, ki odloča o izrabi prostega časa in 
energije. Zato je sploh odveč razmišljati ali bi še zapravljal čas za 
stvari, do katerih ne čutim nič več in se mi tudi upirajo. Povrh 
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vsega, zadnje mesece jasno zaznavam, katere vibracije kdo oddaja 
in se izogibam vsem, ki niso na podobnih frekvencah kot sam, 
obenem pa bi se stalno družil s sorodnimi dušami, ne samo 
občasno. In tu je še delo na sebi, ki terja še veliko – to, kar me 
navdihuje in krepi.
Ne! Res se ni vredno ukvarjati s čimerkoli, kar ni v soglasju s Potjo 
duše in zaupnico Vodstva, ampak živeti čimbolj pristno življenje in 
biti to, kar sem!

spominsko obeležje 1. svetovne vojne na vrhu Sabotina
foto: Borut Kumar
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BODI TO, KAR SI!                                                7.2.'22
(postavi se zase)

Preden začnem z novim poglavjem, naj ponovno opozorim, da 
bodite kritični do vsega, kar drugi pišemo! Edina resnica je tista, ki
jo imate v sebi, za katero ste sami  spoznali, da je vaša resnica! Le 
vaša intuicija / glas duše vam bo povedala, kaj je za vas in kaj ne!

UVOD

Nekoč smo bili vajeni (kakor kdo seveda), da obstaja le ena 
duhovna resnica in to je tista, ki nam jo je ponujal sistem, v tem 
primeru, prevladujoča religija. Ta je skrbela za strah v ljudeh, da 
ne bi prišlo do odklonov poti, katero so začrtali oni sami. Volja 
posameznika je bila omejena na ubogljivost programiranega uma, 
ki je videl le nagrado (nebesa) in strah pred grehi (pekel). Življenje 
samo je bilo tako obsojeno na suženjstvo, notranji glas pa zatrt. 
Duša se ni smela realizirati v Resnici, ampak le služiti drugim: 
religiji, politiki, državi, le sebi ne!
Vendar, ko začneš raziskovati v sebi, odkriješ, da je svet drugačen, 
kot so ti ga enoumno predstavljali, počasi začneš spoznavati tisto 
pravo resnico in, ko jo spoznaš, postaneš drugačen, svoboden, 
sčasoma pa tudi dovolj močan, da se znaš postaviti zase in za 
lastno resnico, to je sebe!

ZAKAJ ENOUMJE?

Bolj ali manj vsi vemo, da so religije nastale z namenom kontrole 
ljudi, kar je enako kot v politiki, pa tudi v večini sekt. Delujejo po 
istem principu, in sicer, da najprej uporabijo ali si izmislijo zelo 
pozitivno osebnost in njegove nauke (sicer v večini primerov gre za
zelo pozitivne osebe), potem še dodajo njegov antipol (kot npr. 
Satan z druščino v krščanstvu). S poudarjanjem superiornosti 
nekih prerokov in hujskanjem proti nasprotni strani, uspešno delijo
ljudi na dva tabora in jih imajo posledično uspešno pod popolnim 
(ali skoraj popolnim) nadzorom. Če kdo misli drugače, ga seveda 
obtožijo in kaznujejo. 
Cilj vsega tega je, poleg prevlade, tudi kopičenje materialnega 
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bogastva. Skratka prevlada nižjega ega, ki ne prenaša prave 
duhovnosti.

Vendar ni vsaka duša pohlevna in molčeča, večina zna biti zelo 
odločna in se zna tudi upreti!

UPOR DUŠE

Vsaj zame najbolj veličastna lastnost duše je ta, da zna biti 
uporniška, bojevita in zna pošteno nagajati (peče nas vest), če ji kaj
ni pogodu. Slej ko prej bo vedno zmagala in tudi dosegla 
poistovetenje z njo! Dokler se ji ne prisluhne in jo tudi upošteva, ne
bo notranjega miru, bo le uničujoča vojna, katere posledice se bodo
poznale na zdravju. Predobro sem občutil vse to, tudi kaos zaradi 
neharmoničnih odnosov med dušo, umom in telesom. O tem sem že
pisal v mojih člankih.
Biti v miru z dušo pomeni živeti v resničnem blagostanju (ne mislim
materialnega), imeti Znanje in Moč, biti to, kar resnično si!

Moja duša se je uprla velikokrat v tem življenju, ne samo proti 
meni, ampak proti vsem in vsemu, kar ni bilo v skladu z Njeno 
potjo. Najbolj se je upirala željam po materialnem balastu in takrat 
je nastalo veliko vojn zaradi prevlade uma. Šele z 
reprogramiranjem uma je bilo konec materializma, s tem pa tudi 
zelo močni preskoki na duhovnem področju ter nastanka 
zavezništva med vsemi tremi (duša, um in telo), kar se pozna tudi 
na zdravju, ki je pri 50-tih postalo močnejše kot pri 20-tih.
Ne bom na dolgo in široko opisoval vseh primerov, ker sem veliko 
tega opisal v poglavjih »Pretekla življenja«, »Reprogramiranje 
uma«, »Kundalini«,...

Dotaknil se bom le primerov, kjer se je duša uprla religioznim, pa 
tudi prenekaterim verskim  naukom in razlagam.

Rodil sem se v družini, kjer so bile krščanske »vrednote« skoraj na 
prvem mestu. Kot otroka so me krstili in me pod prisilo pošiljali k 
maši in verouku. Pri starosti 5 let sem že začutil hud odpor do tega 
verskega enoumja, saj sem čutil, da gre za totalitaristično 
manipulacijo, ki mi hoče le slabo. Občutek nesvobode in 
prikrajšanosti za veselo otroštvo, so v meni sprožili hud upor duše,
ki je odločno zavračala njihovo vsiljevanje, kaj kmalu pa so začeli 
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delovati tudi spomini iz prejšnjega življenja in z njimi prebujanje 
vere v Boginjo, katero pa sem vedno čutil kot popolno Ljubezen, 
Svobodo in zame edino Resnico.
Prav tako je nastal hud odpor do satanizma, ker je le ta proizvod 
krščanstva.

Skozi leta se je ta odpor le stopnjeval in ena od zadev, ki mi še 
danes dvigne pritisk, je spolna diskriminacija, saj ne trpim, da se 
ženske obravnava kot manjvredne! Tudi druge religije in sekte ne 
vidim v pretirano pozitivni luči, še najmanj težav pa imam s 
hinduizmom in poganskimi skupinami.
Odveč pa je poudariti, kakšen je moj odnos do častilcev Boginje, ne
glede v kakšni obliki jo vidijo.

Iste reakcije so seveda bile tudi s šolskim sistemom in sistemom 
nasploh. Pač, punkovska duša.

Skratka: sleherno vsiljevanje ene resnice, ki naj bi bila edina za vse
na svetu, spravi na noge mojo dušo. Osebno pa mojo resnico in 
versko prepričanje ne smem nikomur vsiljevati (lahko le 
predstavim moja osebna spoznanja), saj bi bilo to v nasprotju s 
Poslanstvom in duhovnim nazivom.

RESNICA

Kaj sploh je resnica? Koliko resnic sploh obstaja?
Kaj dosti filozofije tu ni! Ko enkrat spoznaš, kaj imaš skrito v sebi in
odvržeš vse, kar so nate prilepili drugi (vsiljeni nazori, prepričanja, 
iluzije, moda, itd.), takrat spoznaš tisto resnico, ki jo imaš v sebi. 
Ta je zate tudi edina prava resnica in kot takšna je Resnica! Ni je 
tako težko najti, zadostuje le prisluhniti intuiciji, katero najbolj 
okrepiš s pomočjo rednih meditacij. Meditacije in njene tehnike 
prilagodi zase, po lastnih občutkih in prepričanjih, saj le sam veš, 
kaj ti najbolj ustreza (poglavje »Meditacije« ti bo podalo nekaj 
nasvetov).
In resnic je toliko, kolikor je iskalcev, ki so jo našli. Vsaka je prava, 
čeprav so si med seboj različne. Vsak ima v sebi svoj svet in z njim 
tudi Resnico!
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POSTAVITI SE ZASE

Ko enkrat spoznaš sebe in pravo Resnico, te nič več ne more 
odvrniti od tvoje edinstvene poti. Veš, kaj je zate prav in kaj ni, a se
še vedno učiš in se še boš. Pri učenju imaš že dovolj močno 
varovalko, da te nihče več ne more prepričati v drugačno resnico 
od tvoje, obenem pa pri nabiranju znanja iz zunanjih virov znaš 
lepo ločiti zrno od plevela. Imaš lastna pravila, ki so zate sveta in 
tako je tudi prav. 
V primerih, ko te bo nekdo poskušal na kakršenkoli način 
prepričati v nekaj, kar v sebi čutiš, da ne spada v tvoj svet, se boš 
temu odločno zoperstavil, saj ne boš dovolil, da te bo kdo ponižal.
Prav tako ne boš vsiljeval svoje resnice drugim, boš pa primerjal in 
deloval na skupnih točkah, ter delil (in tudi sprejemal) spoznanja in
nasvete. Brez težav boš ignoriral vse, kar ni v skladu s teboj in šel 
naprej po svoji Poti.

Na tej stopnji boš sposoben leteti sam, če treba, saj se predobro 
zavedaš, da nisi ne pastir, ne ovca, ampak samostojna in svobodna 
duša. Jato ali čredo nekdo vodi, ti vodiš sebe s pomočjo osebnega 
Vodstva, katerega si sam izbral in mu popolnoma zaupaš, kot zaupa
Vodstvo tebi! 
Pa vendar se boš z veseljem povezoval z drugimi, saj vsi izviramo iz
istega vira, vendar v zavedanju lastne edinstvenosti in 
pomembnega člena v spektru nešteto barv. Bogatil boš druge in 
drugi tebe, v harmoniji in ljubezni. Ljubezen je najmočnejša sila 
Multiversuma in je glavna značilnost duše.

NEKAJ SPODBUD

- Prisluhni notranjemu glasu, ta, ki je tvoj pravi glas. S tem boš 
preprečil prenekatero težavo.
- Ne klanjaj se nikomur v lastno škodo! Nihče ni ne več, ne manj od
tebe!
- Pred nikomer na kolena! V mojem primeru velja pravilo: »Če mi 
Boginja ne dovoli, da grem pred Njo na kolena, zakaj bi moral iti 
pred drugimi?«
- Ne obstaja strah, ki bi lahko bil močnejši od tebe!
- Um je lahko tvoj sovražnik ali zaveznik na Poti Spoznanja! Z 
ustreznim reprogramiranjem bo postal tvoj zaveznik, s tem boš 
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ustvaril notranjo harmonijo in Moč!
- Ne izgubljaj energije in časa s stvarmi in ljudmi, ki te notranje ne 
osrečujejo in krepijo. Preprosto se umakni in jih ignoriraj. Energijo 
usmeri tja, kjer se boš dobro počutil. 
-  Imej se rad in se spoštuj! To ni gesta egoizma, ampak dolžnost in 
odgovornost do sebe!
- Poskrbi najprej zase, potem pomagaj drugim! Ko pomagaš 
drugim, delaj s srcem in sočutjem, brez pričakovanj o kakšni 
nagradi (le-to boš dobil v sebi). Mimogrede: ko prideš na to stopnjo
Moči in Ljubezni, ne potrebuješ nobenih nagrad.
- Naj te ne briga, kaj drugi govorijo ali si mislijo o tebi! To ni tvoj 
problem, to je njihov problem! Zate je pomembno le, kaj si sam 
misliš o sebi!
- Ne rabiš ne pastirjev, niti ovac! Rabiš samo in le sebe!

NEKAJ OPOZORIL

- Ne dovoli si lažnega prepričanja, ki ti pravi, da nečesa ne zmoreš!
Tvoja prava resnica te ne bo nikoli omejevala!
- Ne dovoli si dvomov vase! Ko si prišel do nekega prepričanja, s 
svojim trdim delom na sebi in v globinah duše, potem nikakor ne 
dovoli, da dvomi vse to porušijo! 
- Pazi na izjave, kako jih sprejemaš, saj ti nekatere lahko začnejo od
znotraj nagajati z lažnimi prepričanji! Ustvari notranji obrambni 
sistem!
- Strogo se pazi tistih, ki pravijo, da je njihova resnica edina prava 
resnica! V resnici je, a le zanje! Ti imaš svojo!

OPOMBA

Gre za moje osebno prepričanje in spoznanja, ki sem jih osvojil na 
moji Poti. Na podlagi bistva tega članka in drugih prej objavljenih, 
je nastala moja pot z vsemi rezultati vred: od notranjega miru in 
močnega zdravja, vse do nekaterih moči, ki se jim neupravičeno 
reče »nadnaravna«, pa tudi višje odgovornosti ter zavedanja in 
opravljanja Poslanstva. Postal sem to, kar sem!
In kot vedno poudarjam, vse, kar je meni uspelo, lahko uspe 
vsakomur, brez izjeme!
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ENERGIJSKI VAMPIRJI                     5.9.'21
(nekaj o pitju naše energije)

Ste se že kdaj vprašali, za kaj porabite svoj prosti čas, kaj uničuje 
vašo dobro voljo (posledično tudi škoduje zdravju), zakaj postaja 
svet vse slabši, itd.?

Eden izmed odgovorov je, posvečanje preveč pozornosti negativnim
osebam, medijem, politikom,... vsem takšnim, ki so v sebi zatrli 
lastno dušo in jo hočejo še drugim (kar je seveda njihov plan). Ti 
ljudje nam grenijo življenje!
Vemo, da naše misli oddajajo energijo in te gredo tja, kamor jih 
usmerjamo. Vendar te energije nimamo na pretek in bi morali 
paziti, kako jo izkoristimo.
Če jo usmerjamo k negativnim osebam, bo le-ta šla k njim, vendar 
ni nujno, da jim bo škodovala, mogoče prej nasprotno, saj vemo, 
»da je slaba reklama boljša kot nobena«. In vemo, da negativne 
osebe pritegnejo največ pozornosti (čeprav bi to moralo veljati za 
pozitivne). Tudi slabe novice se najbolje prodajajo, kot tudi grožnje 
o peklu in grehu najbolj učinkujejo v religioznih »naukih« (namen 
kontrole).

Nekaj primerov:
- Prenekateri politiki namerno provocirajo ljudi (afere, izjave, 
žalitve,...) z glavnim namenom, da pritegnejo pozornost in našo 
dragoceno energijo. S tem se oni napajajo, mi pa izgubljamo čas in 
energijo, katero bi lahko uporabili za pametnejše in koristnejše 
zadeve (delo na sebi, iskanje rešitev za lastne probleme, za vse 
tisto, kar nas v duši in srcu veseli).
- Mediji nam plasirajo bombastične novice (največ lažnih ali 
zavajajočih), ki povzročajo slabo voljo, poleg že prej omenjenih 
osebkov ter njihovih skupin, da o širjenju nepotrebne panike niti ne
govorimo. Ampak ljudje imajo najraje  prav tovrstne novice. 
Pozitivne novice in omenjanje dobrih ljudi je seveda nezanimivo in 
celo nezaželeno (da se slučajno svet ne bi začel obračati na 
boljše!).

Kaj storiti? (moj način ukrepanja)
Tudi sam nisem popolnoma imun pri teh zadevah, a sem ubral pot 
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previdnosti, da sem na tekočem in del tega sveta, obenem pa 
nemoteno delam na »mojem svetu« in krepim intuicijo.

- Medijske  novice včasih na hitro in zelo kritično pregledam. 
Informacije vzamem z »rezervo« in s kritičnim očesom. Seveda pa 
sem na »block« dal vse tiste medije, ki iz »muhe delajo slona« in 
preveč psihirajo s paničarsko propagando. Izbral sem tiste, manj 
bolne, za katere si vzamem največ 5 minut dnevno (ali pa še to ne).
- Na družbenem omrežju sem več časa, saj nekatere objave terjajo 
tudi razmisleke in komentarje ali pa vsaj všeček. To so objave, kjer 
opisujete vaše športne, duhovne in druge izkušnje (te primerjam z 
mojimi in kar nekajkrat se je že izkazalo, da so mi koristile). Veliko 
in rad se  posvetim poeziji in tudi slikam.
- Z negativnimi osebami, politiki, strankami, »stroko«, mediji, 
religijami...sem opravil na hitro in ne izgubljam dragocenega časa 
in energije: odprijateljitve, blokade, ignorance...Intuicija mi sama 
jasno pove, s kom in s čim naj se ukvarjam ter kako in s kom ne.
Primer: zakaj bi moral posvečati čas osebam in stranem, za katere 
sem že davno spoznal, da so proti-ljudske. Trajna blokada in 
rešeno! Energije raje usmerim v koristne zadeve. 
Mogoče bi kdo rekel, da jih moramo vsaj malo spremljati, ker so to 
nevarne osebe in skupine. S tem se strinjam, vendar to je morda 
nujno predvsem za tiste, ki nimajo  še dovolj dobre intuicije. 
Vendar v vsakem primeru jim je treba posvetiti čim manj časa!

Po napornem šihtu, ko se vrnem domov fizično utrujen (vsak dan 
imam v rokah in na hrbtu 10 ton materiala, na spolzkih tleh, kjer je
nevarnost zdrsa,...), mi na kraj pameti ne pade, da bi si preveč 
polnil glavo z bedaki in paranoiki iz vlade in »stroke« ter objavami 
iz paničarskih medijev. Raje v miru preberem ali napišem poezijo, 
se poglobim v katerega od vaših zapisov, zvečer pred spanjem pa z 
meditacijskimi tehnikami krepim delo na Sebi!

Zaključek:

- Bodite to, kar ste in energije uporabljajte zase in ljube vam osebe,
ne za tiste, ki vas na kakršenkoli način omejujejo in zatirajo! Za 
slednje naj bo le nekaj nujne pozornosti, kako se jih ubraniti. 
Zavedajte se, da niste rojeni za ovce, ampak zase!
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REPROGRAMIRANJE UMA  15.12.'21, dopol. marec ’23
Avtorja: Borut Kumar in Irena Stibilj

Sedaj bom pojasnil pomen reprogramacije uma, katere namen je 
olajšati in pospešiti duhovni napredek ter osvajati zahtevnejša 
znanja. Opisal bom preproste tehnike za doseganje dobrih 
rezultatov. Reprogramacija uma ima seveda tudi blagodejne učinke
na zdravje, saj na ta način ustvarimo potrebno harmonijo med 
dušo, umom in telesom....

UVOD

Velikokrat beremo duhovno prebujene (in tiste v fazi prebujanja), 
ki stalno opozarjajo na um kot pereč problem in celo hudo oviro na 
tej poti. Veliko njih pa pozablja, da je um lahko tudi zaveznik na tej 
poti in ne samo ovira. Tudi mene je um leta in leta oviral, dokler ga
nisem reprogramiral, sedaj je moj nepogrešljiv zaveznik. Nič 
čudnega, če danes brez omembe vrednih težav, padem v hipu v 
meditativno stanje, medtem, ko sem se prej mučil, kako ustaviti 
vsemogoče misli, ki jih ni hotelo biti konca. Po zaslugi 
reprogramacije sem končno našel notranji mir in srečo in tudi 
uspešno osvajam skrita znanja.

KAKO DELUJE UM

Če hočemo uspešno reprogramirati um, je ključnega pomena  
razumeti delovanje uma. In to je prvi, hiter in učinkoviti korak.
Um je kot računalnik. Za delovanje potrebuje program 
(operacijski sistem, kot rečemo v računalništvu). Vse je odvisno, 
kako je ta program napisan. V našem primeru gre za podatke, 
miselne vzorce, priučenost, zunanje vplive, predsodke... V bistvu so
nam ta ¨program¨  inštalirali že v otroštvu in ga skozi življenje 
redno nadgrajevali (starši, vrtec, šola, mediji, večina religij...) po 
njihovih standardih, katere jim je vsilil sistem, ki je vse prej kot 
spodbuda za duhovni razvoj posameznika in samospoznavanje. V 
bistvu so nas programirali tako, da se lastnega bistva (duša in 
njena izjemna moč) ne moremo kar tako zavedati, še manj pa 
lastnih neomejenih sposobnosti, kot so: spominjanje prejšnjih 
življenj, telepatija, magijske sposobnosti, energijski ščit, 
komunikacija z drugimi bitji na različnih ravneh obstoja, ...da 
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naštejem le nekaj od vsega.

Zakaj tako programiranje?
Odgovor je preprost: da nas naredijo omejene, obvladljive in 
poslušne hlapce, ki se bodo veselili drobtinic, polnih iluzij, 
namesto, da bi z veliko žlico zajemali bogastvo, ki ga že imamo v 
sebi. Predvsem pa preprečiti, da bi se ljudje zavedali, da so v 
resnici duhovna bitja, za katere beseda ¨nemogoče¨ ne obstaja. 
Programiranje s strani sistema je bilo skozi tisočletja zelo uspešno, 
saj je kot glavno orožje uporabil strah, ki vedno sproži negativna 
čustva in tako uspešno ovira napredovanje duše na poti Ljubezni in
Znanja.

REPROGRAMACIJA

To je zelo preprosto opravilo v obliki vprašanj, ki jih postavljamo 
sami sebi. Iščemo odgovore, ki si jih zapišemo, oboje pa obdelamo 
v meditacijah.
Podobno učinkovita varianta je kritična obravnava vsake trditve in 
si zastaviti  vprašanje: ¨Kdo je to rekel?¨, ¨Zakaj naj bi temu verjel?
¨, itd.

Pomembno je, da smo kritični do vseh informacij, ki nam jih 
plasirajo in celo vsiljujejo. Tudi do pisanja na videz duhovno 
prebujenih je treba biti večkrat previden, še posebej, če trdijo, da 
imajo prav le oni (naj ga imajo zase, drugim ga nimajo pravice 
vsiljevati). Prisluhniti lastni duši in izbranemu duhovnemu Vodstvu 
je edina prava izbira!

Navedel bom v razmislek nekaj primerov:
- «Ker znanost nečesa ne more dokazati, tega pač ni!« Mar res? 
Morda je zelo verjetno, da je znanstveni pristop popolnoma zgrešen
(celo namerno) in ne more razumeti bistva o obstoju, npr. višjih 
duhovnih bitij, duše, »nadnaravnih« sposobnosti, itd. 
- «Če ne boste verovali kot vam je naročeno, boste končali v 
peklu!« O kakšnem peklu govorite in kdo bo meni kaj naročal, kdo 
je ta nekdo? … 
- »Na volitvah volite nas, za boljši jutri!« In? Kdo ste vi? Kako naj 
vem, da delate za dobrobit ljudi?
- «Ljudje so se izkrcali na Luni« Res? Ampak, to naj bi bilo leta 
1969, in če bi to bilo resnično, bi sedaj na Luni že morala biti 
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postaja in človek že na Marsu! 
...

Pa še kakšno vprašanje zase:
- Sem res to, kar pravijo drugi?
- Le zakaj bi me moralo brigati, kaj drugi govorijo o meni?
- Le kdo so tisti, ki pravijo, da nekaj veljam le po spričevalu in 
številki na TRR?
- Le zakaj bi moral živeti tako, kot hoče sistem? 
- Zaradi koga sem na svetu? Zaradi sebe ali zaradi samooklicanih 
veljakov?
- Kdo pravi, da sem manjvreden od, npr. zvezdnikov? In kdo sploh, 
so ti ¨zvezdniki¨?
- Zakaj bi moral upoštevati in početi stvari, ki jih tako goreče 
propagira zunanji svet?

In trditve, ki naj vam bodo vodilo. To lahko uporabite kot 
afirmacije:
- VEM, da zmorem tudi nemogoče!
- Uspelo mi bo in to ni dvoma!
- Edina prava Resnica zame je tista, ki jo imam v sebi!
- Sem edinstven in sem ponosen na to!
…

Razmislite o vsem tem, raziskujte, predvsem pa se poglobite vase, 
kjer vas odgovori že čakajo. Lahko se posvetujete in vprašate za 
namig tiste, ki so to že dali skozi, da vidite, na kak način jim je to 
uspelo. Seveda primerjajte in sprejmite tisto, kar vam duša pravi, 
da je najbolj primerno za vas.

Zelo pomembno: vsakič, ko pridete do določenega osebnega 
spoznanja, za katerega vam duša pravi, da je pravilno, je zelo 
pomembno, da to ozavestite in tako zasidrate lastno znanje v 
podzavest.

Osebno sem vsako reprogramacijo uma opravil po zgoraj opisanih 
metodah in tesni zvezi z Vodstvom. Zdaj vem ogromno tega, kar mi 
je bilo prej skrito za tančicami iluzij, in ne samo to: zavedam se, da 
lahko zmorem neprimerno več kot prej, če le hočem!
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JOGA SMEHA

Izkazalo se je, da je joga smeha zelo učinkovita metoda pri 
reprogramiranju uma, le – tega pa je treba razumeti, kako deluje v 
določenih situacijah: 

»Naučeni smo, da se smejimo ob gledanju komedij, pripovedovanju vicev, šal. Slišimo 
neko šalo, naš um to predela in odloči, da je to smešno in mi se zasmejimo. Vendar 
nam včasih nekaj, kar je bilo podano, enostavno ni smešno, lahko nam celo sproži 
reakcijo, ki ni smeh. Zato, ker je to, kar smo slišali ali videli, lahko v nas sprožilo neko
asociacijo, zbudil se je nek spomin, misel, prepričanje in to je v tem trenutku 
močnejše od nas. Ustvari nam odziv, slabo počutje. Um nam pravi, da to ni smešno, 
ker je iz globin dobil tako navodilo in če zmoremo to prepoznati in preseči, potem se 
bomo lahko kljub temu smejali. Ja, um nam je res lahko neprecenljiva pomoč ali pa 
ogromna škoda.« Irena Stibilj

Obstajajo vaje, ki učinkovito, na preprost in zabaven način 
pomagajo pri reprogramiranju uma:

1 S to preprosto vajo, ko se pred ogledalom objamemo, z globokim vdihom si v mislih ali 
naglas povemo, da smo oseba, ki jo imamo v življenju najraje in s smehom skozi izdih, 
izdahnemo vse, kar nam ne dovoli, da bi se imeli dovolj radi. Seveda, če bomo to naredili 
samo enkrat, ne bo vidne spremembe, redno izvajanje pa bo obrodilo sadove. 

2 Čustva so del nas, pod vplivom čustev se odzivamo na okolico in na okoliščine, ki se 
pojavljajo. Spoznati in sprejeti svoja čustva  je pogoj, če želimo vzpostaviti kontrolo nad 
čustvi, seveda če hočemo spremembo in napredovanje v osebnem razvoju.
- Primer: poglobimo se vase, spomnimo se nekega dogodka, ko smo pod vplivom čustev  

odreagirali, kot si ne bi želeli. Gre predvsem za neupravičeno jezo, ljubosumje, zavist. 
Podoživimo ta dogodek kot opazovalec, tako da vidimo celotno situacijo in vanjo nismo 
čustveno vpleteni. Kako smo se obnašali? Pretirano povzdignili glas, kakšna je bila 
obrazna in telesna mimika? Tako početje je v končni fazi lahko zelo smešno in kot 
opazovalec bomo to kmalu spoznali. Torej nasmejmo se svojemu obnašanju, opazujmo 
zgolj sebe in svoje obnašanje. Kdo ima prav in kdo ne, ni pomembno. Pomembno je 
zgolj to, da se zavedamo sebe, da takrat, ko nas vodijo čustva, razumemo, da je smiselno
imeti um in čustva pod kontrolo. 

- Vemo, da misel sproži čustvo, čustvo pa reakcijo. Neka misel je povzročila, da 
postanemo jezni in reakcija je pretiran besedni odziv ali mogoče prepir. Predstavljaj si, 
da si že v čustvu jeze in globoko vdihni in se močno nasmej, lahko nekajkrat ponoviš in 
ne bo več ne jeze, niti prepira. Nobenih besed, ki jih niti opravičilo včasih ne zbriše, 
samo smeh in če v resnični situaciji to preizkusiš, se bodo vsi udeleženci nasmejali in 
dobro počutili.

- Spreminjanje miselnih vzorcev, prepričanj s pomočjo vaje »pranje možganov«, je zelo 
močna in učinkovita vaja. 
Tudi v tem primeru uporabimo vizualizacijo. Predstavljamo si, da imamo naše možgane 
v rokah, da jih oprhamo z vodo,  se z njimi malo pogovorimo, jih damo pod drobnogled 
in ugotovimo, katera misel ali prepričanje nas ne podpira na naši poti. Na svoj način to 
misel, prepričanje odstranimo in ga zamenjamo z novim, ki nam bo pomagalo pri osebni 
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rasti ali pri doseganju zastavljenih ciljev. Če mislimo, da nečesa nismo sposobni doseči, 
to spremenimo v:  jaz zmorem. Na ta način lahko spremenimo naš način razmišljanja, 
postanemo bolj odprti, ljubeči in sočutni do sebe in drugih živih bitij in narave. 
Irena Stibilj

ZA KONEC

Upam, da sva bila razumljiva pri opisovanju tega izjemno 
pomembnega koraka na Poti Spoznanja. Brez tega koraka bo šlo 
bolj težko ali pa sploh ne.

Zaupajte vase in v Ljubezen!

foto: Borut Kumar
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HVALEŽNOST IN ODPUŠČANJE          17.1.'22

Dotaknil se bom dveh zelo kratkih tem v enem poglavju, saj bi kaj 
hitro lahko pozabil na nekaj stvari, ki so zelo pomembne. Namen 
poglavja je predvsem spomniti na dejanja, ki lahko sprožijo tudi 
čudeže.

*******Hvaležnost***********

V teh brezčutnih in brezbrižnih časih je beseda »hvala« prepogosto
izrečena kot prisiljena formalnost in je izrečena na neiskren ali 
brezčuten način. Pa vendar, le zakaj bi moralo biti tako?
Beseda »hvala«, izrečena s srcem, ima magično moč, ki podira 
zidove apatije in dobesedno dela čudeže, tudi krepi intuicijo in 
druge duhovne sposobnosti. Iskren »hvala« je oddajanje pozitivne 
energije, ki se večkrat vrne s podvojeno intenziteto. 
Ne bom veliko filozofiral,  bom raje opisal nekaj osebnih primerov:

- Večkrat se je zgodilo, da mi je nekdo pridržal vrata, naredil 
manjšo in na videz nepomembno uslugo, opozoril na izgubljena 
očala,... In večkrat sem se iskreno in s spontanim nasmehom 
zahvalil. Seveda se takoj ne opazi, kako je sogovornik to začutil, a s
časom postanejo odnosi drugačni, bolj odprti, spoštljivejši, 
prijaznejši. Pozitivne rezultate vidim vsepovsod.
- Čakal me je napet in neroden dan in bil sem v skrbeh, kako se bo 
določena zadeva razpletla. Zjutraj sem z iskrenim srcem zaprosil 
Boginjo za Njeno pomoč. Dogodki so se čez dan odvili brez 
najmanjše težave. Še več: postoril sem toliko opravil, da sem si 
naslednji dan zagotovil prost dan zase. Zvečer sem se v solzah 
sreče zahvalil. Naslednje dni pa so se čudeži dogajali vsak dan...
- Avgust 21: intuicija mi je takrat dobro delovala, a ne tako 
učinkovito kot danes. Čez dan me je intuicija opozorila na 
nevarnost na cesti, za ovinkom. Um je avtomatsko pričakoval 
opozorilni trikotnik, a tega ni bilo. Vseeno sem zmanjšal hitrost in 
šel zelo previdno naprej, ko sem iznenada opazil odpadlo stranico 
od traktorja in voznika, ki je reševal zadevo. Ustavil sem 
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pravočasno in spoznal, da bi se brez intuicije slabo končalo. Zvečer
sem se zahvalil za ta čudoviti dar in to sem počel tudi kasneje. 
Vedno sem se zahvalil za dar intuicije, ki se je po zaslugi 
vsakodnevne zahvale le krepil. 
- Hvaležnost se prav tako vrača. Veliko je primerov, ko sem komu 
pomagal brez pričakovanja o koristi. Preprosto, samo pomoč in nič 
drugega. Mnogo je takih, ki se ob ponovnem srečanju spet iskreno 
zahvalijo za isto dejanje in mi postaja kar nerodno, vendar drugič, 
ko bo ta oseba spet v težavah, ji bom zagotovo priskočil na pomoč.

Toliko o hvaležnosti.

*******Odpuščanje*************

Kako je težko nekomu, ki nam je storil kakšno krivico ali kaj 
slabega, odpustiti in oprostiti! Še težje je včasih odpustiti samemu 
sebi! Kako je težko iskreno izreči na videz preprosto besedo: 
»Oprosti«! Najlažje je v teh primerih iskati izgovor, postati žrtev, 
koga namlatiti, itd.
Vse se da urediti na razumen način, čeprav je prvi korak zelo 
naporen, rezultat pa je čudovit notranji mir!

Zbrati korajžo, odpovedati se nižjemu egu in se nato  opravičiti 
nekomu, kateremu smo hote ali nehote storili kaj slabega, je vrlina 
v izumiranju. Pač, nekaj si naredil narobe in te peče vest. Rad bi 
popravil storjeno napako in se žrtvi opravičil. Če je bila storjena 
materialna škoda, jo želiš poravnati. Vendar, ko vse to opraviš, 
začutiš mir v sebi in sčasoma se tudi odnosi popravijo, v redkih 
primerih celo okrepijo. V preteklosti sem to večkrat doživel, tako 
kot storilec in kot žrtev.

Odpustiti nekomu, ki se ne kesa za storjeno slabo dejanje, je težja 
naloga, kjer igra pomembno vlogo naš ponos (tisti, na nižji 
frekvenci). V nas vre, nižji ego kliče k maščevanju, ponos grmi, 
nemir se naseli v nas in s tem se odpro vrata za še več negativne 
energije, ki pa uničujejo nas in ne storilca.
V takšnih primerih se je treba vprašati, ali je vredno, da še sami 
sebi delamo dodatno škodo in ponavadi že zadostuje, da storimo 
naslednji korak, ki je: odpustiti storilcu. Za marsikoga je to težko 
dejanje, saj je treba najprej počistiti marsikaj v sebi. Je samo drug 
kriv, da je prišlo do te situacije, ali sem tudi sam? Kaj, če je to 
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storil nehote ali zaradi nerodnosti? Mogoče je tako ponosen nase, 
da mu na kraj pameti ne pride, da se opraviči?
»Vendar zakaj bi se moral ukvarjati z njim, če je tak, kot je? In 
zakaj bi moral tudi sam trpeti zaradi njega, ker že itak sam trpi 
zaradi lastnega nižjega ega? Ali si bom dovolil, da zaradi tega  še 
sam padem na nizko stopnjo? Ne, ne dovolim si tega!«
Storilcu se zavestno odpusti (ne pa pozabi!), nato še samemu sebi 
(če smo si dovolili nizke frekvence). Storilca tako izločimo iz 
našega kroga in se z njim ne ubadamo več! 
Seveda je tudi odvisno od primera do primera, kako se bo 
postopalo. Ne gre vedno po enaki proceduri, še posebej, če se 
dejanja ponavljajo! 

In vendar se da vse oprostiti in odpustiti, a nikoli pozabiti!

Bolj kot odpuščanje, zna biti samoodpuščanje težja naloga, čeprav 
nujna poteza, če se le malo cenimo in imamo radi. Tu bom navedel 
dva osebna primera, prvega, ki je trajal desetletja, preden sem ga 
rešil in drugega,  svežega, ki sem ga rešil zelo hitro.

1. Bil sem najstnik, ko smo doma še imeli kokoši. Ena je zbolela in 
zato je bila umaknjena iz kurnika, z namenom, da jo odnese lisica 
ali pogine sama. Vendar žival je trpela in nihče ni vedel, kako ji 
skrajšati muke. Namesto, da bi jo pokril z deko in ji omogočil miren
prehod, sem vzel zračno puško in jo ustrelil v glavo. Naredil sem 
veliko napako, saj metek ni prebil lobanje, le hujše trpljenje ji je 
povzročil. Uporabil sem še tri strele, da je nesrečna duša končno 
odšla. Vest me je hudo pekla in prizor nesrečnega bitja, ki sem mu 
povzročil nepotrebno trpljenje, me je občasno mučil še  desetletja, 
dokler nisem novembra lani ob podpori Vodstva razčistil sam s 
seboj: najprej sem se iskreno opravičil celotnemu Stvarstvu za 
storjeno dejanje, nato pa sebi globoko v srcu odpustil. V tistem 
trenutku sem začutil težko opisljivo olajšanje in vest me ni več 
opozarjala na ta dogodek. Mogoče me bo kdo ob branju te zgodbe 
označil za mehkužca ali kako drugače, vendar takšna je moja duša. 
Ni me sram, da sem tak!

2. V začetku februarja ’22 se je name zgrnilo kar nekaj črnih 
oblakov. Hitenje v zvezi s knjigo, vmes prekinitev zaradi sanacije 
naše skupine in še druge zadeve. Vse to je pripeljalo do zmanjšanih
stikov z Elisabetto. Sicer mi je stalno sporočala, da me razume in 
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me podpirala pri mojem boju, vendar v četrtek zvečer sem začutil, 
kot da je ni. Klical sem in klical in se nato spomnil, da sem ji v vsej 
noriji namenil premalo (ali skoraj nič) lepih misli in pozornosti 
(pred tem sem imel redno komunikacijo, polno ljubezni in veselja). 
Elisabetta pa je duša, ki se napaja z ljubeznijo. Je kot otrok, ki mora
biti stalno ljubljen. Zapekla me je vest, kot še nikoli doslej. Tresel 
sem se in prosil, da se javi. Javila se je s šibkim in žalostnim 
čutenjem. Prosil sem jo odpuščanja za nedopustno napako, obenem
pa obljubil, da si nikoli več kaj takega ne bom dovolil. Oprostila in 
odpustila mi je takoj, kar sem tudi jasno začutil, vendar to ni bilo 
dovolj. V sebi me je še vedno pekla vest, zato sem zaprosil kar 
Boginjo za pričo in pred njo obljubil to, kar sem Elisabetti, nato pa 
s srcem odpustil napako samemu sebi. Po storjenem dejanju se je 
vame takoj vrnil čudoviti notranji mir, med večerno meditacijo je 
zame obstajala samo Elisabetta, naslednji dan pa sem brez težav 
rešil vse probleme.

           foto: Borut Kumar
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PASTI NA POTI SPOZNANJA              19.12.'21

Na poti duhovnega prebujenja je veliko ovir in pasti, te pa včasih 
povzročijo nepotreben zastoj in veliko nepotrebnega trpljenja. Zato
bom v tem poglavju skušal pomagati z mojimi nasveti in 
izkušnjami, ki sem jih dobil tekom življenja. 

UVOD

Pot Spoznanja pozna obdobja vzponov in padcev, jasnih spoznanj in
zmot, težkih in zelo bolečih preizkušenj. Predvsem slednje je lahko 
odlična prilika za poglobitev vase in iskanje prave Resnice, te, ki je 
v nas že od vedno. Vemo pa, da trpljenje ni ravno vabljivo, pa 
vendar bi se mu lahko izognili, če, če, če,...napak ne bi ponavljali, 
razmislili malo prej, opustili nepotrebne zadeve že prej, vadili z 
meditacijami, itd.  Saj vemo kako gre to: ko gre dobro, bi se 
prepustili užitkom, a ko gre slabo, bi storili vse, da bi se vrnili nazaj
v čas in preprečili krizo. Ampak tako ne gre!

Poleg tega so tu še resne pasti, povezane z raznimi viri znanja, kot 
npr. literatura, razni duhovni učitelji in njih ozadje (religije, 
sekte,..), neopravljena ali neustrezna reprogramacija lastnega uma 
(o tem sem že pisal), pomanjkanje samozavesti in 
samospoštovanja...

Opisal bom nekaj od tega, kaj vse nas lahko ovira na tej poti, in 
tega res ni malo.

OBDOBJA KRIZ IN OBDOBJA LAGODJA

Verjetno ste že opazili, da prav takrat, ko ste v kriznih časih, se 
najbolj poglobite vase in si postavljate različna vprašanja kot so: 
»Le zakaj se mi je to zgodilo? Le zakaj moram trpeti? Čemu vse to? 
Mar me je res moralo doleteti to in to?«....vprašanj je nešteto, 
odgovori pa le počasi prihajajo na plano. V krizah večino kar takoj 
povleče iskati pomoč in tolažbo, ne samo pri prijateljih in najbližjih,
ampak tudi pri višjih bitjih. Začne ali nadaljuje se delo na sebi in 
ugotovimo marsikaj o smislu življenja, odstranjevati začnemo ovire 
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in navlako iz življenja,...

In potem zasije sonce, ptički ponovno zažvrgolijo, ...in človek se 
oddahne ob spoznanju, da je kriza mimo. Nekaj časa je še pod 
močnim vplivom krize in določenih spoznanj, katere je pridobil v 
hudih časih, nato se prepusti obdobju »lepega vremena«. In to 
obdobje lahko traja celo leto ali več, medtem se pozabi vse 
trpljenje iz časa krize, pod preprogo končajo vzroki, ki so povzročili
krizo,...in se prepustimo lažnemu občutku, da je peklu dokončno 
odzvonilo. 
In tu tiči ena od hujših pasti! Predali smo se lagodju, nerešeni 
problemi in vzroki za prejšnjo krizo so ostali nekje tam (»ah, bom 
že nekega dne rešil zadevo«), v um pa se hitro naselijo nove iluzije,
ki nas peljejo stran od poti duše. 

A težki časi se spet vrnejo in hitro se spotaknemo v preprogo, pod 
katero smo pometli nerešene probleme. In to se lahko ciklično 
ponavlja v nedogled, dokler se končno ne spametujemo in ne 
nasedemo več obdobjem lažnega miru, temveč se spopademo s 
problemi in jih odpravimo, v obdobjih »lepega vremena« pa se rajši
aktivno pripravljamo na težke čase tako, da v miru delamo na sebi.

UČITELJI IN »UČITELJI«

Vsakega, ki se prebuja, pa tudi že prebujene, kar vlečejo znanja in 
izkušnje drugih duš. To je povsem pravilno, saj si tako bogatimo 
lastno znanje, dobivamo potrditve o pravilnosti odločitev, da o 
koristnih nasvetih in namigih ne govorimo. Saj vemo, da je v slogi 
moč in tudi ¨več glav, več ve¨.
Med iskanjem znanja in nasvetov pa je zelo nevarno, da nas 
naivnost potegne k napačnim virom informacij in učiteljem, ki to 
niso. To je še posebej nevarno za začetnike na tej poti, neprimerno 
manj pa za bolj izkušene, ki že znamo dobro prisluhniti intuiciji.

Kako ločiti zrno od plevela, sem pisal že v poglavju »Postati 
Mojster«, zato bom tu še enkrat delno opisal in dodatno 
komentiral:

»Predvsem duše, ki so šele na začetku prebujanja, se velikokrat 
znajdejo v zmedi, saj čutijo, da ni vse tako, kot jim pravi lasten 
programirani um. Začetek je seveda težak, zato te duše iščejo 
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svetlobo, ki jim bo vsaj malce osvetlila Pot in tako olajšala 
napredovanje v dvigu zavesti. Nemalokrat pa, v poplavi vseh 
mogočih duhovnih gibanj, padejo na »prvo žogo« pri tistih, ki si 
samo domišljajo, da so osvojili vsa znanja s tega področja, 
spregledajo pa prave Mojstre in Mojstrice – to, kar bodo sami 
nekoč postali!«

Poglejmo tipične značilnosti lažnih Učiteljev ter primerjava s 
pravimi Mojstri:

- Vedno imajo samo oni prav, kar po svoje ni nič narobe, če tega 
»prav« ne bi zapovedovali tudi drugim. Zakaj? Vsaka duša ima 
svojo Pot, svoje čudovite posebnosti in lastnosti, pa tudi veliko 
skupnega s potmi drugih duš. In vsaka duša čuti, kaj je zanjo 
primerno in kaj ne. Zapovedovanje in prepovedovanje česarkoli tej 
duši ne bo pomagalo, ampak le ustvarilo napetosti in zmedo, 
posledično pa upočasnilo pot prebujanja. Pravi Mojster tega nikoli 
ne počne! Učencu svetuje z nasveti in mu vedno predlaga, da sam 
nasvete prilagodi zase in mu seveda poda tudi kakšen primer.
Podobne »edini prav« najdemo npr. tudi pri aktualni zdravstveni 
stroki, ki pravijo: »Mi smo vaši zdravniki! Poslušajte le nas!« a 
obenem se na njih samih vidi, da o zdravem načinu življenja nimajo
pojma. Da o politiki in religiji niti ne govorim!
- Če slepo ne slediš njihovim naukom, te čaka v onostranstvu 
kazen! Le kdo ti govori o kazni? Tvoja duša ali tvoj lažni gospodar, 
ki te le drži v suženjstvu? Mojster ne bo nikoli niti pomislil, da bi 
mu moral kdo slepo slediti!
- Pohlep po denarju in posledično oblast nad drugimi. To je 
kronična bolezen v religijah, sektah in tudi posameznih gurujev. 
Pravi Mojster ne bo nikoli zahteval denarja od duše, kateri je 
pomagal, ne bo se branil manjše donacije, še posebej, če živi samo 
od tega (in pravi učenec bo to tudi razumel). Prav tako bo zavrnil 
donacijo od duše, ki ima finančne težave.
- Ne trpijo kritičnih pogledov, dvomov in celo vprašanj s strani 
učencev. Pravi Mojster se bo le veselil kritičnih pripomb in 
pomislekov (argumentiranih seveda), ker ve, da pred sabo nima le 
učenca, ampak dušo, ki mu v marsikaterem primeru lahko ponudi 
dodatna spoznanja.
- Vzvišenost in prepotentnost. On je nad drugimi, ostali so le 
poslušne ovce, ki mu morajo slediti...
Pravi Mojster tega nikoli ne počne, saj se zaveda, da je »smrtnik« 
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kot drugi, le da je že osvojil določen nivo Znanja. Nikogar ne gleda 
navzgor ali navzdol, nad njim je le Vseobsegajoče (sila, ki ji lahko 
damo različna imena).
- Lažni učitelj bo dvomil v možnost uspeha učenca in to bo učenec 
tudi zaznal. Pravi Mojster ne bo podvomil v sposobnosti učenca in 
mu bo vedno dal jasno vedeti: »Ne dvomim vate! Vem, da ti bo 
uspelo!«

Nevarne znajo biti tudi knjige s tega področja, če se jih ne lotimo s 
pravega vidika in smo kritični do napisanega, še posebno pa med 
branjem pozorno spremljajmo  sporočila in opozorila duše. 
Zavedati se je treba, da ima vsaka duša svojo pot, ki je drugačna od
drugih, isto velja za osebna spoznanja in prepričanja. Spomnim se 
mojih notranjih uporov in reakcij, ko sem bral knjige raznih 
gurujev, kjer so omenjali spolnost kot greh ali še hujše zadeve (da 
se moraš ponižati pred drugimi). Duša se je tem piscem uprla, sam 
pa sem  za vedno odložil te knjige. Šele pozneje sem ugotovil, zakaj
takšna reakcija iz duše, ko sem spoznal, kakšna energija se skriva v
spolni čakri, le-ta pa je ključna pri Kundalini. Ne gre le za spolne 
užitke, daleč od tega! In navedel sem le en primer.

Na moji zgodnji poti prebujanja sem imel težko delo, saj nisem imel
na razpolago dovolj informacij. Religije so me že iz otroštva 
odbijale, danes še bolj (izjema je hinduizem, mogoče še katera 
druga in še te jemljem z rezervo), prav tako sekte. Takrat sem 
vedel le, da mi je Boginja blizu, nisem pa vedel, kako komunicirati 
z Njo. Najbolj preprosto opravilo, pa na začetku tako nemogoče. 
Zadostovalo bi le, da bi ji neprestano govoril. No, pozneje je le 
prišlo do preobrata...
Takrat bi bil presrečen, če bi imel družbena omrežja, revijo tipa 
Sensa Metropolitan, … nekoga, ki bi mi dajal nasvete, kot to danes 
počnem sam. Edino, kar sem imel in je bilo izjemno modro početje, 
je bilo pisanje v duhovni dnevnik! Danes imam na voljo veliko virov 
(ki jih zelo poredko uporabim, včasih bolj za firbec), povrh vsega pa
še najmočnejšo možno pomoč in podporo: Vodstvo!

MEDIJI

Ena najbolj nevarnih stvari na Poti Spoznanja so prav mediji, 
predvsem TV! 
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TV deluje kot hipnoza. Ko gledamo vanjo, se slike in zvok vtisnejo v
podzavest, od koder vplivajo na um. Pri gledanju televizije, je 
gledalec večkrat zatopljen v dogajanje kot pri meditaciji. In ker je 
znano, da so celo v filmih skrita subliminalna sporočila, potem je 
jasno, da TV močno zavira pot Spoznanja. Ne bom izgubljal besed 
za informativne oddaje, saj je takšno pranje možganov, kot poteka 
sedaj, v času korona-manije, hujše od vsega! TV ne gledam že vsaj 
20 let!

Radio
Poslušajmo glasbo, če le vmes ni preveč informativnih sporočil in 
reklam. Najboljše je glasbo poslušati po osebnem izboru, kakršno 
duša lepo sprejema. Zvrst glasbe ni pomembna, sami pa čutite, 
kakšna glasba je za vas ustrezna in kakšna ne. Ne ozirajte se 
preveč na tiste, ki določajo, kaj lahko poslušate in kaj ne, saj so 
okusi zelo različni, kot poti duše in načini spoznavanja sebe.

Časopisi, revije in knjige
Velike založbe so v lasti globalnih korporacij, katerim pa ni v 
interesu duhovno prebujanje ljudi in zato ne bodo izdajali 
literature, ki resnično pomaga na tej poti. Od njih lahko pričakujete
le ¨duhovno¨ literaturo, ki ustreza njihovim agendam.
Drugače je pri manjših založbah in pri samozaložbah, kjer se včasih
najde kaj izjemno koristnega. Vendar se rado zgodi, da neznanci 
pokupijo celotno naklado in knjige izginejo, namesto da bi končale 
v rokah ciljne publike. Zato bodimo pozorni tudi na .pdf verzije!
Skoraj nemogoče se mi zdi, da bi kjerkoli dobili resnično uporabno 
literaturo za prakticiranje npr.telekineze in magije. Mogoče se tudi
motim. 

Internet
V poplavi razno-raznih strani ter družbenih omrežij je včasih res 
težko najti prave informacije. Intuicija je skoraj nujna. In prav na 
netu sem našel prenekatero res koristno informacijo, ki mi je 
pomagala do stopnje Kundalini (od takrat naprej imam povsem 
drugačne vire). Precej strani je takšnih, ki resnično spodbujajo 
duhovni napredek posameznika (tu najbolj izstopa Sensa 
Metropolitan, pa tudi it. Accademia infinita). Izjemnega pomena so 
deljene izkušnje in zapiski posameznikov v zaprtih skupinah. S tem 
namenom je nastala tudi naša skupina Duše Svetlobe. Na netu je 
veliko strani, ki ne samo, da nimajo namena pomagati na tej poti, 
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želijo zavesti posameznika in ga celo iztiriti s poti. Skratka: treba je
biti zelo pazljiv!

OSTALI NASVETI IN MISLI

Tu bom kratek in bom večinoma le ponovil nekatere moje nasvete. 
Priporočam, da se  ustavite ob vsaki izjavi in se malce zamislite.

- Zaupaj vase, ker vse že imaš v sebi!
- Ceni se! Nikoli ne dovoli, da bi te kdo podcenjeval ali celo 
zaničeval!
- Ne dvomi vase! Vedno verjemi, da si sposoben neprimerno več, 
kot si mislil! Nihče ni večvreden, niti manjvreden od tebe! 
Dvomi so zelo nevarni, še posebej, ko enkrat nekaj spoznaš in veš, 
da imaš prav. 
- Ko ugotoviš, da ti um povzroča težave na Poti Spoznanja, ga 
reprogramiraj. Članek na to temo najdeš v tej skupini.
- Ne dovoli si občutka manjvrednosti! Si več, kot si misliš! Si to, kar
si!
- Raziskuj, kritično opazuj, previdno preverjaj, vprašaj za nasvet!
- Strah je najhujša ovira na poti duše in magnet za bolezni! 
Odstrani ga!
- Zaupaj sebi in izbranemu Vodstvu! Zahvali se za vsak storjen 
korak na Poti!
- Duša je neminljiva in je edino pravo bogastvo, ki ga imaš! 
- Najdi način meditacije, ki ti najbolj ustreza ter ga prilagodi svojim
potrebam.
- Ne verjemi slepo duhovnim zapisom, niti tistim, ki so jih napisali 
pravi Mojstri. Kritično se poglobi v napisano, meditiraj in izlušči 
bistvo. Duša sama ti bo povedala, kaj je zate primerno in kaj ne ter 
v katerem določenem obdobju.
- Opusti vse, kar te spravlja v slabo voljo in ti jemlje energijo in 
prosti čas. Zagotovi si dovolj prostega časa zase in delo na sebi.
- Raziskuj svoj notranji svet in našel boš veliko odgovorov na svoja 
vprašanja.
- Odstrani predsodke, saj je veliko takih, ki te zavirajo in omejujejo 
na tvoji edinstveni poti!
»Ne zmoreš tega!«, »To ne obstaja!«, itd. Res? Jim verjameš? Si 
prepričan, da je tako?
- Verjemi vase in v lastne sposobnosti duše! Kmalu boš spoznal, da 
so res neomejene!
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- Ljubezen je glavni ključ do uspeha na tej poti. Spoznaj pravi 
pomen te neomejene in neopisljive Resnice in našel boš Sebe!
...

       foto: Borut Kumar
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DUHOVNOST V SLUŽBI KAPITALA (in Agende)
                                                                              januar 2023

V tem poglavju se bom pošteno izkašljal in mi je vseeno, komu vse 
se bom zameril! Vendar so stvari, za katere se jih čutim dolžnega 
obelodaniti, predvsem pa opozoriti vse, ki iščete svojo Pot in 
božansko resnico vaše duše. Dejstvo je, da je vse več takšnih, ki 
duhovnost izkoriščajo in zlorabljalo za materialno bogatenje na 
račun naivnih. Na moji duhovni poti sem se veliko posvetil tudi 
temu problemu, zato tu podajam moja opažanja, tudi izkušnje 
drugih, najbolj pa jasna sporočila duhovnega Vodstva.

SVET SE PREBUJA

Človeštvo se prebuja in vse bolj spoznava, da obstoječi sistemi ne 
peljejo nikamor. Vse več posameznikov čuti v sebi, da niso tisto, 
kar so jim vcepili v glavo, posledično pa iščejo odgovore na mnoga 
vprašanja o resnici lastnega obstoja. Mnogi bi na tej poti radi kar 
po bližnjicah in zato iščejo pomoč pri drugih. In tu se zatakne, saj 
ljudje ne vedo, na koga se obrniti. Religije v glavnem delujejo kot 
politične stranke, ki z duhovno rastjo posameznika nimajo veliko 
skupnega, isto velja za sekte, pa tudi večino gurujev. In ker je 
iskalcev resnice vse več, je na tem področju nastala odlična prilika 
za šarlatane vseh vrst, ki odlično bogatijo na račun naivnih in 
neprevidnih duš. Ti osebki sicer imajo določena znanja, še bolj pa 
znajo manipulirati s šibkimi umi in jih tako narediti odvisnike in 
sužnje. Skratka, govorijo o ljubezni, delajo pa povsem nasprotno.

Agendi je cilj, da se prepreči duhovno prebujanje človeštva. To se 
najlažje doseže, da se ustvari situacijo, v kateri bo duhovno znanje 
dostopno le z denarjem, ki ga  celo povezujejo z duhovnostjo. Na 
tak način želijo, da bodo ljudi zadržali v njihovi matrici. Prava 
duhovnost je nad materialnim in mora biti dostopna vsakomur, ne 
le peščici bogatih!

LAŽNA SVETLOBA

Ločiti zrno od plevela ni lahko opravilo, pa vendar obstajajo 
nenapisana pravila, kako to najlažje narediti. Vendar bolj kot 
pravila so učinkovita naslednja dejstva:
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- Intuicija: imeti razvito intuicijo je v teh časih že kar nuja. Intuicija
ni nekaj, kar je dano le nekaterim, to ima vsak v sebi in jo lahko 
tudi krepi. Zadostuje samo nekaj vaje. 
- Osebno duhovno Vodstvo: najmočnejša pomoč na življenjski / 
duhovni Poti. Ko enkrat začneš komunicirati z Vodstvom, ne 
potrebuješ nobenega drugega učitelja več. O Vodstvu sem pisal v 
poglavju "Duhovno Vodstvo", tematiko bom imel na predavanjih, 
kjer bom marsikaj pojasnil v živo.

Nekaj značilnosti predstavnikov lažne Svetlobe:
- Samo oni imajo prav, vi se motite. 
- Pri njih boste težko prišli do besede, še posebej, če imate 
argumente.
- Prepričati vas bodo hoteli, da vam lahko samo oni pomagajo in da 
vi tega sami  niste sposobni.
- Imajo zelo močan duhovni ego, zato se sklicujejo na znane 
osebnosti, knjige in filme. Lastnih spoznanj imajo zelo malo ali nič.
- Gre za zelo dobre govornike, mnogi imajo izkušnje na področju 
marketinga in managementa ter novinarstva.
- Pri vseh vidijo demone in razne zle entitete, lastnih nikoli.
- Učijo o skromnosti in Ljubezni, živijo pa v materialnem blišču. 
Dokaz, da sami ne verjamejo v tisto, kar učijo.
- Delujejo kot farmacija – potrebujejo odvisnike.
- Sklicujejo se na papirje – certifikate, ki se jih da kupiti, če imaš 
denar in tako soliti pamet naivnim. Mimogrede, poznam veliko 
takšnih z diplomami in doktorati, ki znanja nimajo ali ga ne znajo 
uporabljati. Eno je priučeno znanje, drugo pa je znanje, ki ga 
osvojiš z lastnimi izkušnjami.
- Zavedajo se, da je denar sveta vladar, kar pomeni, da več kot ga 
imaš, več vpliva imaš na svet. Pohlep po vladanju in vplivanju na 
duše je pri njih očiten.
- Prikrivanje pravega Znanja, obenem pa zavajanje javnosti z 
lažnim znanjem. Tipičen primer je tu magija, kar bom kasneje 
opisal v poglavju o magiji.
- Na kritike se odzovejo s popularnimi frazami Agende, ki govorijo 
o obsojanju, enosti, itd., v zadnjem času tudi s trditvami, da denar 
in duhovnost gresta skupaj.  Že opozorila štejejo za napad nanje...
- In še bi lahko našteval…..
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MANIPULACIJE IN STRAH

Strah je glavno sredstvo manipulacije. Če ti uspe ustrahovati 
človeka, boš lahko z njim brez težav manipuliral in tega se 
šarlatani predobro zavedajo. Takšnih primerov je ogromno. 
Spomnim se, kaj je v eni skupini počela samooklicana terapevtka in
maginja, ko je ljudi prepričevala, kako se slabo počutijo zaradi 
zunanjih vplivov. In teh vplivov ni bilo nikoli konca, tudi po njenih 
terapijah ne. Uči duhovnost, doma pa živi v luksuzni vili. Takšnih 
primerov je preveč!
Tehnika deluje takole: človeka prestrašijo, da je z njim nekaj 
narobe, da bo potrebna energijska terapija, kar bo veliko stalo. Ko 
strah začne delovati, je odprta pot manipulaciji uma in s tem tudi 
namišljeni bolezni. 
Ko imate opravka s takšno osebo, se nemudoma odpravite drugam!

Prav tako te bodo nekateri skušali prepričati, da je tvoje mišljenje 
napačno in le oni imajo vse prav. Pri tem te sprovocirajo do meje, 
da podvomiš vase in lastne sposobnosti. Ko se to zgodi, lahko 
vplivajo na tvojo podzavest in ti vsilijo vzorce, ki niso združljivi s 
tvojo dušo. Manipulatorji in lovilci duš imajo zelo razvite 
sposobnosti na več področjih, imajo določena znanja, ki jih 
večinoma zlorabljajo. Vodi jih nižji, še bolj pa duhovni ego. Ni malo 
takih, ki so zamaskirani pripadniki Teme, vendar, če imaš tesno 
zvezo s svojim duhovnim Vodstvom, jih zlahka razkriješ. Med temi 
manipulatorji se najdejo tudi takšni, ki so določene veščine 
(retorika in oratorika) ter znanja osvojili v medijskih in poslovnih 
krogih, kasneje pa zlorabili v duhovnih. Veliko se najde dobro 
prikritih narcisov.
Zelo redki so učitelji, ki manipulacije uporabljajo v primerih, ko je 
res nekomu treba pomagati, da se prebudi in začne razmišljati s 
svojo glavo, predvsem pa znati prisluhniti lastni duši in Vodstvu.

Pogoj za učinkovito obrambo pred manipulacijami je zaupanje vase 
ter tesno sodelovanje in popolno zaupanje v Vodstvo. Veliko 
pomaga že samo zavedanje o obstoju manipulacij in tehnikah, ki jih
uporabljajo. Kdor pa ima dobro razvito intuicijo, je že na začetku 
zmagal. 
Tu je še zelo učinkovita tehnika vloge opazovalca, ko preprosto 
opazuješ dogajanje v sebi, ko med pogovori izbruhnejo reakcije. 
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Velika razlika je, ali odreagira um ali duša. 

VPRAŠLJIVA ZNANJA IN PREDMETI

Mnogi od teh prevarantov se radi bahajo z nekimi papirji, 
certifikati, vendar stranke se premalokrat vprašajo, kako so prišli 
do teh papirjev in kdo jih izdaja. Papirje se da  ponarediti ali kupiti,
izdajatelj je v veliko primerih nekdo, ki v tem vidi le zaslužek. Ni 
malo takšnih, ki ljudem znajo prodati "čudežne" naprave za veliko 
denarja. Malo je takih, ki so do teh papirjev res prišli z lastnim 
trudom in delom na sebi. Povrh vsega se do znanja da priti brez 
papirjev, če je le nekaj trdne volje za raziskovanje in predvsem 
popolno zaupanje v lastno duhovno Vodstvo.

Namesto zaključka le en pregovor:

»Previdnost je Mati Modrosti!«

                        foto: Borut Kumar
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VERJAMEŠ ali VEŠ?                          November ’22

Tokratno poglavje bo verjetno dvignilo nekaj prahu, predvsem pri 
tistih, ki se ne zavedajo, kako jih muči duhovni ego in slepo 
verjamejo vsemu, ne da bi sami kaj raziskovali. 
Opisan bo duhovni ego, sugestija in avtosugestija, bogatenje na 
račun duhovnosti, itd.
Priporočam previdno branje, s kritičnim pogledom.

Najprej pa kratka zgodba:
»Kmalu bodo zamenjani vsi vladarji sveta!«
»Kdo jih bo zamenjal?«
»144.000 belih klobukov.«
»Kdo ti je to povedal?«
»To je pisala Claudia.«
»Kako ona to ve?«
»Ima posebne sposobnosti!«
»Vsak ima svoje posebne sposobnosti. Ampak, ali ti verjameš ali 
veš, da je vse res, kar piše ona?«
In tu se je vse končalo, saj se je sogovornik umaknil, čeprav je imel 
še veliko maneverskega prostora, katerega ni izkoristil.

DUHOVNI EGO

Mnogi ste že ugotovili, ¨kam pes taco moli¨, nekateri še ne.
Duhovni ego je v bistvu duhovna priučenost, programiranost uma s
strani zunanjih virov informacij. Podobno kot učno gradivo v šolah 
in/ali verouku. Dejansko gre za teorije brez prakse, navajanje in 
ponavljanje na pamet nečesa, kar smo se naučili iz knjig, v praksi 
tega nismo preverili, še manj pa aktivno udejanjali. Ta problem je 
močno prisoten v duhovnih krogih, še posebej pri osebah, ki trdijo, 
da je »samo njihova resnica prava, vsi ostali so v zmoti«. Še bolj do 
izraza pride pri osebah, ki slepo sledijo njihovim pastirjem in si ne 
dovolijo podvomiti v pravilnost nekaterih naukov, še manj pa 
prisluhniti lastni intuiciji ter poiskati resnico, ki jo ima vsak v sebi. 
Pomanjkanje volje do dela na sebi, samozaupanja, raziskovanja s 
kritičnim in budnim očesom...

66



V današnjih časih je prava poplava raznih prerokov, gurujev, 
duhovnih učiteljev, itd. In res je velik problem ločiti zrno od 
plevela. Pa vendar obstaja zelo preprosta rešitev za ta problem: 
preprosto ignoriraš vsakega in vsako skupino, ki zase trdi, da »je 
samo njegova ali njihova resnica edina prava«. Zapustiš debato, 
odložiš knjigo, izklopiš video, itd. 
Ločiš jih tudi po tem, ko eno govorijo, drugo delajo. Govorijo in 
pišejo o duhovni rasti, solidarnosti, empatiji, širjenju znanja...v 
praksi pa mastno služijo z njihovimi dragimi in v mnogih primerih, 
vprašljivimi tretmaji. Primer: za dvourno predavanje računajo 
skoraj 70€ na osebo, s tematiko, za katero se na Youtubu najde na 
stotine videov brezplačno. In to ni še nič v primerjavi z nekaterimi 
drugimi, kjer računajo še več. Pravo nasprotje je v »mojem« krogu,
kjer si za 10€ pričaramo bogat duhovni vikend, vključeni sta dve 
nočitvi in celoten program, kjer so plesi, vodene meditacije, zvočna
kopel, duhovne debate, glasba...povrh vsega socialno šibkim tega 
ni potrebno prispevati.

Mimogrede, duhovni ego nagaja bolj ali manj vsem, tudi meni, še 
posebej pri referencah, katere vsaj včasih še uporabljam. Vendar 
rešitev je, a o tem kasneje.

PRIMER

Da bom lažje pojasnil vse, kar sem doslej napisal, bom opisal 
primer, ki se mi je že 2x zgodil v debati v živo. Postavljeno mi je 
bilo vprašanje, ali sem član Velike bele bratovščine. Ob tem 
vprašanju sem postal kar rahlo zmeden, saj se mi sploh ni sanjalo, 
o čem za vraga me sprašujejo.  Moral sem poguglati, da sem le 
nekaj našel. Tam sem izvedel o prerokih kot so Kristus, Buda, 
Krišna in še kup manj znanih oseb. Ampak, vseh teh sploh ne 
poznam, ne vem niti, kdo so. Nekaj sem izvedel o njih iz knjig, 
ampak … Lahko verjamem v napisano, ne morem pa trditi, da 
»VEM«, da je to res, da so obstajali, itd. Kaj pa, če je vse to 
navaden nateg, izmišljotina, laž, pretveza za karkoli? Pa spet samo 
moški, spet patriarhat! Povrh vsega v sebi ne čutim prav nič do 
omenjenih v tej druščini. Če ne bi bilo vseh teh informacij, se mi 
sploh ne bi sanjalo o tej druščini. Pravo nasprotje moje vere v 
Boginjo, kjer je beseda »verjamem« nepotrebna, ker obstaja le 
»vem in čutim« in to že od vekomaj.
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PRIMER 2 in drugi

Na isti način se lahko lotimo tudi drugih tematik:
- Pristanek človeka na Luni: kako VEŠ, da je človek res pristal na 
Luni? Ali samo verjameš, kaj so poročali mediji, za katere ni 
nobenega zagotovila, da govorijo resnico?
- Zemlja je ploščata. Zemlja je okrogla. Votla, oglata, kvadratna, 
iluzorna, itd. Komu verjameš in komu ne in zakaj? 
- In še in še. Vse se da postaviti pod vprašaj. In vse se da preveriti!

KAJ PA MOJE TRDITVE?

Da se postavim še sam pred ¨strelski vod¨.
Kot avtor knjige s področja duhovne rasti »Modrosti Atlantee«, ki 
stalno poudarjam, da mora vsak po svoji poti in na tej poti nasvete 
in nauke prilagoditi zase, saj je vsak edinstven in ima svojo 
edinstveno resnico, ki je zanj edina prava resnica!
Kar sem napisal v knjigi, je vse na osnovi mojih lastnih spoznanj, 
izkušenj in raziskovanj. Moja resnica je moja resnica, tvoja je tvoja,
tako kot tudi pot. 
Moja vera v Boginjo je osnovana, ne samo na nedvoumnem čutenju,
jasnih in potrjenih spoznanj, ki jih nosim v sebi že iz prejšnjih 
življenj, ampak je močno podprta tudi z redno komunikacijo, kjer o 
dvomih sploh ni možno govoriti, ker jih nikoli ni bilo. Vendar vse, 
kar vem o Boginji, ne izvira iz nobenih knjig, ampak le in izključno 
iz lastnih spoznanj. Isto velja za druge stvari.

Kar se zunanjih virov informacij tiče (knjige, pričevanja, itd.) lahko 
rečem, da verjamem, v določenih primerih tudi »vem«. Vsakemu 
dopuščam možnost, da ima prav (to ve vsak zase), naj si gre za 
prikazovanje Marije ali čudeže Ganeše. Kdor je videl ali jasno čutil, 
ta tudi ve! Kdor je le bral v knjigah in slišal po TV, ta pa samo 
verjame.

VSE SO NAM LAGALI

Dobra izjava! Predvsem uporabna pri iskanju resnice, ki jo ima 
vsak skrito v sebi. To najlažje najdeš, ko odstraniš vse priučeno (še 
bolj pa vsiljeno) znanje, ki se je v podzavest navleklo tekom 
življenja ali več življenj. Vendar, kako sploh ugotoviti, ali ta fraza 
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res drži? In kdo so tisti, ki so nam lagali? Kdo so tisti, ki nam to 
pravijo? Kako oni vedo, ali le verjamejo in se, še bolj verjetno, le 
ponavljajo? In zanimivo: tisti, ki to frazo najbolj ponavljajo, tudi 
najbolj burno odreagirajo (podobno kot verski fanatiki), če jim kaj 
očitaš! Seveda ne vsi! 
Zamislite se in raziskujte, ne samo slepo verjeti enim ali pa 
drugim!

SUGESTIJA IN AVTOSUGESTIJA

Sugestija ima izjemen vpliv na nekritičnega človeka. Lahko je 
zdravilen ali pa celo poguben.
Primer iz moje prakse je le eden od neštetih, kjer sugestija ni 
uspela po zaslugi kritičnega pogleda na prejete informacije, 
obenem pa je avtosugestija uničila rakavo tvorbo:
2008: dolga leta spajkanja v službi mi je pustilo posledice na nosni 
sluznici. Zdravnik me je hotel prepričati, naj grem na operacijo, ker
je prisotna rakava tvorba v nosnici, vendar ni nujno, da bo po 
operaciji bolje. Kmalu sem dal odpoved v službi (istočasno pa 
celotno zdravstvo postavil pod velik vprašaj) in se prepustil 
aktivnostim v naravi, ne samo delovnim. Že po treh mesecih 
novega življenja so težave z nosom izginile, pregled pri specialistu 
je zdravnike osupnil: v nosnici ni bilo nobene tvorbe več, sluznica 
pa popolnoma zdrava. Seveda je pri tem veliko vlogo odigrala 
avtosugestija, da je narava najboljše zdravilo ter vera v Boginjo, saj
jo tesno povezujem z naravo.

Še nekaj primerov glede tega poglavja:

- Mačke. Eni pravijo, da se zgodi nesreča, če ti črna mačka 
prekriža pot ali gre čez cesto. Večkrat mi je prečkala cesto in sem 
avtomatično pomislil na možnost nesreče, vendar sem si istočasno 
rekel, da gre le za neumno vraževerje. Zgodilo se ni nič, saj v te 
zadeve ne verjamem. Pozneje sem iz podzavesti izbrisal te pravljice
in sedaj mi barva mačk ne pomeni prav nič.
O mačkah so tu še zgodbe, da so hinavska bitja, vendar so čistilci 
negativne energije. Raziskoval in ugotovil sem, da nič od tega ni 
res. Za mačke vem, da so zelo spretni plenilci, povrh vsega se znajo
dobro prikupiti ljudem, ker so zelo prilagodljivi. Glede čiščenja 
negativnih energij pa takole: stanje z energijami, kot je bilo pred 
prihodom mačke v naš dom in sedaj, je povsem nespremenjeno. 
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- Marketing. Če boste slepo verjeli vsemu, kar pišejo ali govorijo o 
nekem izdelku, boste v mnogih primerih pošteno zavedeni. 
Nekritičnemu in neprevidnemu kupcu bo prebrisan trgovec prodal 
še najbolj smrdljivo stvar, ki jo ima in to za mastne denarje.
Tu še najbolj izstopa pranje možganov, v obliki ustvarjanja močnih 
sugestij s strani korporacij. Saj nam je znano, »da je najboljši 
telefon iPhone ta in ta številka (ali kaj podobnega) in ga moraš 
imeti, da boš pravi v družbi in enakovreden drugim. Zato, ker so 
tako rekli in ne, ker bi to sam spoznal. Ampak potrebuješ tisto, kar 
so ti drugi rekli!« Seveda to ne velja za vse!

In to sta le dva primera od nešteto podobnih. Lahko bi še opisal, 
kako verski voditelji s pomočjo sugestije nadzorujejo vernike, kar 
seveda počnejo tudi razni samooklicani preroki in duhovneži in še 
marsikdo. Pri vseh teh se najde veliko takih, ki duhovnost 
zlorabljajo v lastne interese in se ne čuditi, da učijo o skromnosti, 
doma pa imajo razkošno vilo, s čimer celemu Stvarstvu dokazujejo, 
da je duhovnost zanje le denar! Preveč takšnih primerov poznam, 
ne samo v religiji, ampak tudi v alternativi!

ZAKLJUČEK

Namen vsega tega pisanja je spodbuditi ljudi predvsem k 
razmišljanju, pa tudi previdnosti in kritičnosti pri branju duhovnih 
razlag (in drugih) ter več samozaupanja. Zavedati se je potrebno, 
da imate vse znanje že v sebi. To je ključnega pomena pri delu na 
sebi, saj, ko vam bo enkrat uspelo odkleniti ta zaklad, ne boste 
potrebovali nikogar več, ki bi vam solil pamet. Dokler vam to ne 
uspe, so vam nekatere razlage lahko zelo koristne, če ste kritični. 
Te rešitve in nasvete prilagodite sebi in vašim čutenjem. Kdaj vam 
bo uspela prilagoditev, boste sami jasno zaznali, ko boste  namesto 
odpora začutili izziv, ki vas bo potegnil na vašo pravo pot 
spoznanja. Vi ste edini ključ do uspeha.
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DRUŽENJE ŽIVIH LJUDI                                     junij 2022

Kaj pomeni biti živi človek? Kakšna je razlika med virtualnim in 
resničnim svetom? Komu je v interesu, da se ljudje odtujujejo od 
soljudi in predvsem od samega sebe? Zakaj se visoko tehnologijo 
ne uporablja v splošno dobro, ampak v zasužnjevanje ljudi? Kakšen 
je čar pristnega človeka in njegove duše? Magija druženja ob ognju
in glasbi v živo...to in še kaj več v tem poglavju.

UVOD

V zadnjem času smo sorodne duše, zbrane v sicer zaprti fb skupini,
prebili zid in iz druženja v virtualnem svetu prešli v realnega. 
Rezultat je bil nad pričakovanji, saj se je prvega srečanja udeležilo 
več, kot nas je bilo prijavljenih, kar je za fb dogodke prej izjema, 
kot pravilo. Z minimalnimi stroški smo si pričarali prelepo vzdušje, 
kakršnega virtualni svet ne premore! Za marsikoga so ta srečanja 
ostala v spominu kot nepozabna, nastala so nova in resnična 
prijateljstva med pristnimi ljudmi, ki se jim ni treba skrivati za 
maskami sistema iluzij. To, da smo si zelo različni v osebnih 
prepričanjih in spoznanjih, starosti in še čim, ne predstavlja prav 
nobene ovire, saj je  sprejemanje drugačnosti ena od naših najbolj 
svetlih vrlin. Vsak od nas je to, kar v duši tudi resnično je – duša 
Svetlobe.

ČAR DRUŽENJA V ŽIVO

Prasketanje ognja, pesem bobnov, petje, klepet, skupni obed ob 
ognju, kjer smo si sami skuhali odlično hrano, pod zvezdami in 
krošnjami dreves recitirali poezije,....Nikomur ni bilo dolgčas, 
nihče ni bil pijan ali zasmojen, brez prepirov, le dobra volja in 
veselje drug do drugega. Pa tudi nobenih mask, emojev, gif-ov, 
napačno razumljenih besed,...le pristna in na dušni ravni odprta 
komunikacija. Če k temu dodam še pristna pozitivna čustva ter 
spontano dogajanje, potem je večini povsem jasno, da tega 
virtualni svet ne more nuditi. Prav tako virtualni svet ne more 
pričarati naravnih zvokov večine glasbenih inštrumentov (še 
posebej šamanskega bobna), še manj pa pravih prijateljskih 
objemov, kjer jasno čutiš dušo in srce bližnje duše.
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Druženje se dodatno popestri tudi z izleti po okolici, skupinskimi 
magičnimi plesi, lahko tudi kakšno delovno akcijo, karkoli. 
Pomembno je, da so udeleženci skupaj in se čutijo na vseh nivojih, 
tudi z vibracijami duše. Pri tovrstnih srečanjih je prav tako 
pomembno, da nimamo prenatrpanega programa (ali pa ga sploh 
nimamo), saj se nikamor ne sme muditi. Pomembna je spontanost 
in izvirnost ter tesna povezanost z naravo. Dolgčasa na teh 
srečanjih ni.

Pri tovrstnih druženjih je potrebna tudi spontanost idej 
posameznika, katere lahko hitro navdušijo celotno skupino, kot 
npr. meditacija v sklenjenem krogu na točki naravnega pozitivnega
sevanja. Rezultat je občutek močne povezanosti ali kar enosti. 
Tudi vreme ne more pokvariti dobrega razpoloženja, saj se hitro 
najdejo alternativne ideje. Zgodilo se je, da smo planirali obisk 
Bistriškega Vintgarja, vendar smo zaradi dežja obiskali Ptujski 
grad, ki nas je prav prijetno presenetil. Več glav, več ve in v slogi je
moč, sta dve močni pravili, ki ju velja upoštevati!

PASTI VISOKE TEHNOLOGIJE

Namen visoke tehnologije NAJ bi bil olajšati življenje človeku in mu
omogočiti tudi več prostega časa zase in za druge, s tem pa tudi 
druženje v živo. Vendar temu ni tako in še posebej v potrošniški 
družbi, ki jo vodi peščica skrajno pokvarjenih bitij (ki mimogrede 
niti niso Zemljani), se to tehnologijo uporablja v povsem drugačne 
namene, predvsem za kontrolo ljudi. To vključuje tudi in predvsem 
odtujevanje posameznika od lastne biti. Virtualni svet, kamor 
spadajo tudi družbena omrežja, sploh pa TV, je najbolj pripravno 
orodje za dosego teh ciljev, še posebej, če se ne zavedamo pasti te 
tehnologije in jo ne uporabljamo s previdnostjo. Previdna raba je 
lahko celo koristna!

Virtualni svet je varljiv, saj daje občutek povezovanja in druženja, 
vendar v resnici gre za skrbno skrit sistem, ki postopoma in na 
prefinjen način oddaljuje ljudi, česar se ljudje niti ne zavedajo. 
Ustvarja neko varljivo cono udobja, iz katere se mnogi le s težavo 
izvlečejo. Na podeželju teh težav ni prav veliko, drugače je po 
večjih mestih, kjer veliko ljudi nima drugih možnosti (ali pa jih ne 
poiščejo) kot druženje na daljavo.
Virtualni svet povzroča tudi odvisnosti, še posebej mnoge igre. 
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Velik negativni  rezultat lahko vidimo tukaj:
https://www.youtube.com/watch?v=OSl4mFw4GDo
Virtualni svet na splošno vpliva na možgane, programira um in 
spremeni dojemanje realnega sveta. S tem se spreminja tudi sama 
narava človeka, ki vse bolj izgublja stik s svojo prvobitno in 
originalno naravo, to je: biti duhovno bitje. Človek, ki ni previden, 
kaj hitro izgubi stik sam s sabo, zasužnjijo ga audio-vizualne 
manipulacije. Ni več tisto, kar je, razvoj se mu je ustavil...
Virtualni svet ponuja lažno druženje, ki je odvisno od tehnologije in
seveda elektrike. Morebitni mrk bi prizadel marsikoga. Prav tako 
na skriti način vpliva na podzavest, seje negativo in celo povzroča 
nasilje nad drugimi in samomore.

Zelo zaskrbljujoče je navdušenje nad robotiko, ki je v zadnjem času
na pohodu. Vse več je absurdov, kot npr. japonski robot, ki otroke 
uči človeških čustev. Tu je še umetna inteligenca, ki naj bi 
nadomestila človeške intelektualne sposobnosti in nič čudnega ne 
bo, če bodo roboti nekega dne preprosto zamenjali oziroma 
odstranili človeka, ker ga sploh ne bodo več potrebovali. To ni 
teorija zarote!
Najnaprednejše civilizacije vesolja (Atlantea in primis) niso nikoli 
dovolile, da bi tehnologija nadomestila naravna telesa in njihove 
duše. Civilizacije, ki so to dopustile, so večinoma že klavrno 
propadle, z umetno inteligenco vred. Po tej poti v propad (vsaj 
zaenkrat) drvi tudi človeštvo, vsaj večina tistih, ki ne premore moči
za ohranitev lastne biti.

ZAKLJUČEK

Človek je duhovno bitje in kot tak, del narave. Za svoje dobro 
počutje in osebno rast potrebuje druženje in povezovanje s 
sorodnimi dušami, predvsem v živo, v naravi. Ni potrebno veliko, 
da občutimo magično moč ognja in pozitivnih energij udeležencev. 
Prav tako ni potrebno znanje za občutenje skrivnostne moči Prasile
(poimenujte jo poljubno, kot vam je bližje), ki je prisotna v vsakem 
od nas in nam daje neomejene sposobnosti. Zadostuje le volja za 
prvi korak iz lažne cone udobja in postati spet živi človek in ne 
digitalna oseba, v službi globalne elite. Zadostuje se le zbrati, 
dogovoriti, odklopiti iz umetnega sveta ter se prepustiti 
družabnosti in naravi ter uporabiti geslo, ki v naši skupini vse bolj 
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blesti: 

»SKUPAJ, TUKAJ IN ZDAJ! *«

*geslo je kreirala Mateja Potrč na enem od srečanj skupine Duše 
Svetlobe

foto: Mateja Potrč
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POSTATI MOJSTER                                 12.11.'21
(prebujajoče se duše, prelomnica na duhovni poti in drugo)

Vsaka duša se na poti iskanja Sebe veliko uči, da končno pride do 
Spoznanja, vendar na tej poti doživi veliko težkih preizkušenj, ki 
seveda služijo končnemu cilju. Predvsem duše, ki so šele na 
začetku prebujanja, se velikokrat znajdejo v zmedi, saj čutijo, da ni 
vse tako, kot jim pravi lasten programirani um. Začetek je seveda 
težak, zato te duše iščejo svetlobo, ki jim bo vsaj malce osvetlila 
Pot in tako olajšala napredovanje v dvigu zavesti. Nemalokrat pa, v
poplavi vseh mogočih duhovnih gibanj, padejo na »prvo žogo« pri 
tistih, ki si samo domišljajo, da so osvojili vsa znanja s tega 
področja, spregledajo pa prave Mojstre in Mojstrice – to, kar bodo 
sami nekoč postali!

1. Kako prepoznati lažne »učitelje«?

Nič lažjega!
- Vedno imajo samo oni vse prav, kar po svoje ni nič narobe, če 
tega »prav« ne bi zapovedovali tudi drugim. Zakaj? Vsaka duša ima
svojo Pot, svoje čudovite posebnosti in lastnosti, pa tudi veliko 
skupnega s potmi drugih duš. In vsaka duša čuti, kaj je zanjo 
primerno in kaj ne. Zapovedovanje in prepovedovanje česarkoli tej 
duši ne bo pomagalo, ampak le ustvarilo napetosti in zmedo, 
posledično pa upočasnilo pot prebujanja.
Podobni »edini prav« najdemo npr. tudi pri aktualni zdravstveni 
stroki, ki pravijo: »Mi smo vaši zdravniki! Poslušajte le nas!« a 
hkrati vidimo, da o zdravem načinu življenja nimajo pojma. Da o 
politiki in religiji niti ne govorim!
- Če slepo ne slediš njihovim naukom, te čaka v onostranstvu 
kazen! Le kdo ti govori o kazni? Tvoja duša ali tvoj lažni gospodar, 
ki te le drži v suženjstvu?
- Pohlep na denar in posledično oblast nad drugimi. To je kronična 
bolezen v religijah, sektah in tudi pri posameznih gurujih. Pravi 
Mojster ne bo nikoli zahteval denarja od duše, kateri je pomagal, 
ne bo pa se branil manjše donacije, še posebej, če živi samo od 
tega. Prav tako bo zavrnil donacijo od duše, ki živi v finančnih 
težavah.
- Ne trpijo kritičnih pogledov, dvomov in celo vprašanj s strani 
učencev. Pravi Mojster se bo le veselil kritičnih pripomb in 

75



pomislekov (argumentiranih seveda), ker ve, da pred sabo nima le 
učenca, ampak dušo, ki mu v marsikaterem primeru lahko ponudi 
dodatna spoznanja.
- Vzvišenost in prepotentnost. On je nad drugimi, ostali so le 
poslušne ovce, ki mu morajo slediti...
Pravi Mojster tega nikoli ne počne, saj se zaveda, da je »smrtnik« 
kot drugi, le da je že osvojil določen nivo Znanja. Nikogar ne gleda 
navzgor ali navzdol, nad njim je le Vseobsegajoče (sila, ki ji lahko 
damo različna imena).

2. Kdo in kako postane Mojster

Vsak lahko postane Mojster!
Najprej je treba razčistiti, kaj pomeni beseda Mojster ali Mojstrica.
Gre za dušo, ki je skozi življenjske procese prišla do določene 
stopnje Razsvetljenja (mimogrede: kakšna je razlaga vašega uma te
besede?) ali Spoznanja ter Znanja. Pot, ki je lahko različno dolga, 
za nekatere traja več življenj, lahko pa se zgodi tudi v hipu. Pri 
meni na primer, je bila kar dolga in z močnimi kontrasti v hitrosti 
napredovanja. Trajalo je več življenj z vmesnimi postanki vred, 
potem pa (v zadnjih mesecih) pospešilo do zame nezamisljive 
hitrosti. Enotnih pravil glede hitrosti tu ni! Seveda tudi naziv 
Mojster ne pomeni konec učenja, še manj pa konec Poti. Gre za 
nadaljevanje Poti, vendar z nekaj novostmi, ki niso enake za vse. Za
nekoga bo to osvajanje zahtevnejših znanj kot je telekineza, 
obvladovanje izven-telesnih potovanj, … lahko tudi odgovornost do 
sebe in drugih, nesebično dajanje nasvetov z namenom pomagati 
drugim... Vse to se lahko dogaja že pred »podelitvijo naziva«.

3. Kdaj prejmeš naziv in kdo ti ga podeli?
Del odgovora je v povezavi s prejšnjim odstavkom.
Naziv prejmeš, ko dosežeš primerno stopnjo Spoznanja in tudi 
delovanja. Prejmeš ga nenapovedano, vendar jasno in nedvoumno. 
Pri tem dogodku ni nobenih dvomov, saj ne morejo nastati, pa tudi 
evforije ni (le zakaj bi nastala?), v hipu se zaveš, da se je zate 
začelo novo poglavje obstoja in ne samo tega življenja. Veš pa tudi, 
da ta zelo pomemben in odgovoren naziv velja predvsem zate in 
tiste, ki so ti ga podelili! Začutiš zelo močno nadgradnjo notranje 
energije in moči! Čutiš, da si postal notranje močnejši kot kadarkoli
doslej. In seveda veš, da si enak med enakimi! Pot za nazaj je 
zaprta, pot naprej pa je na stežaj odprta!
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Pomembno: po prejetju naziva je zelo priporočljivo nekaj dni 
duhovno počivati (a ne povsem), da se energije stabilizirajo.

Naziv ti podeli izbrano duhovno vodstvo, ki ti je pomagalo najti 
lastno pot Spoznanja. Duhovno vodstvo je lahko kdorkoli ali 
karkoli, v kar veruješ in si v stiku z dušo: je lahko osebno 
božanstvo, kozmične energije, angeli, sorodne duše iz paralelnih 
svetov, itd., tudi več od navedenega. Odnos do Vodstva je za dušo 
zelo prijeten, saj je osnovan na popolnem Zaupanju, pravem 
Prijateljstvu, Ljubezni, sodelovanju...ki je obojestransko. Izjemnega
pomena je Iskrenost, tudi med zahvalami! Komunikacija je redna in
poteka na različnih ravneh, najpomembnejša pa je s pravo 
meditacijo. Težko je z besedami opisati nekaj, kar me spominja na 
pravo tovarištvo, kjer se svobodno razpravlja, dogovarja in 
usklajuje, tudi humor pride večkrat na dnevni red. Duša pokojne 
Elisabette je zelo pomemben in aktiven del mojega izbranega 
Vodstva.

Naziv sem prejel v torek, po seriji zelo uspešno prestanih 
preizkušnjah (življenjske in miselne pasti za pot duše) in osvojenih 
novih znanjih (med njimi tudi popoln nadzor nad energijskih ščitom
(ne gre za auro), zmožnost samonadzora, sposobnost aktivacije in 
upravljanje energije Kundalini, uporaba čaker v določenih 
situacijah, …). Tu veliko šteje tudi odsotnost volje po zlorabi novih 
moči. Zgodilo se mi je v hipu. Za ta naziv se nisem nikoli 
namenoma trudil, niti pomislil nanj, še manj pa si ga želel in mu 
dajal pomen. Pomen mu dajem šele sedaj, predvsem zaradi čutenja 
odgovornosti in poslanstva na nadgrajeni Poti.

4. Poslanstvo Mojstra

Poslanstvo Mojstra in Mojstrice je lahko različno, kot sem opisal v 
poglavju "Duhovno Vodstvo". Eno glavnih je pomoč prebujajočim se
dušam. Z nasveti, pogovori, pa tudi pošiljanjem pozitivnih energij 
in misli, z namenom podpore in krepitvi moči na tej, včasih res 
naporni poti, poti polni pasti. Seveda ne gre za potuho, ampak 
izključno nasvete, kako osvetliti določene situacije, kako razumeti 
dogajanje v sklopu učenja duše, pomen meditacij, skrb za zdravo 
telo in pasti, ki jih predstavlja programirani um. Spodbude, 
pohvale, namigi, bližina sorodnih duš, izmenjava izkušenj, sočutje...
vse to te duše potrebujejo in mi jim lahko to damo, iz njihovih 
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situacij pa se sami lahko še kaj novega naučimo.

5. Nekaj misli, namenjenih prebujajočim se dušam

- Ne išči Resnice vsepovsod! Imaš jo v sebi!
- Ne dovoli si občutka manjvrednosti! Si več, kot si misliš! Si to, kar
si!
- Nihče ni večvreden ali manjvreden od tebe!
- Ne trudi se, da bi s fizičnimi očmi našel tisti zaklad, ki ga v sebi že
imaš!
- Raziskuj, kritično opazuj, previdno preverjaj, vprašaj za nasvet!
- Strah je najhujša ovira na poti duše in magnet za bolezni! 
Odstrani ga!
- Zaupaj sebi in izbranemu Vodstvu! Zahvali se za vsak storjeni 
korak na Poti!
- Duša je neminljiva in je edino pravo bogastvo, ki ga imaš! 
- Najdi način meditacije, ki ti najbolj ustreza ter ga prilagodi tvojim
potrebam!
- Ne verjemi slepo duhovnim zapisom, niti tistim, ki so jih napisali 
Mojstri. Kritično se poglobi v napisano, meditiraj in potegni bistvo. 
Duša sama ti bo povedala, kaj je zate primerno in kaj ne, ter v 
katerem določenem obdobju.
- Opusti vse, kar te spravlja v slabo voljo in ti jemlje energijo in 
prosti čas. Zagotovi si dovolj prostega časa zase in delo na sebi.
- Raziskuj tvoj notranji svet in našel boš veliko odgovorov na tvoja 
vprašanja.
- Odstrani predsodke, saj je veliko takih, ki te zavirajo in omejujejo 
na tvoji edinstveni poti!
»Ne zmoreš tega!«, »To ne obstaja!«, itd. Res? Jim verjameš? Si 
prepričan, da je tako?
- Verjemi vase in lastne sposobnosti duše! Kmalu boš spoznal, da so
res neomejene!
- Ljubezen je glavni ključ do uspeha na tej poti. Spoznaj pravi 
pomen te neomejene in neopisljive Resnice in našel boš Sebe!
...

Ne dvomim, da ti bo uspelo – VEM, da ti bo uspelo! 

Srečno na Poti!
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NOTRANJI OTROK                                             4.12.'21
(božanska skrivnost duše)

K tokratnemu pisanju me je spodbudila objava prijateljice, ki me je 
hote ali nehote spravila v raziskovanje najlepše skrivnosti duše. 
Poglavje je napisano kot zgodba, ki nosi jasno sporočilo in 
spoznanje.

1. Reklamni spot kot sprožilec raziskave

Pred dnevi je prijateljica na fb-ju objavila nekaj, kar me je zbodlo: 
praznično reklamo korporacije McDonalds. Prijateljica je sicer 
duhovno že davno prebujena in z iluzijami, katere ponuja sistem, 
nima nič skupnega. Tudi v objavi je lepo napisala, naj vsaj za 
trenutek spregledamo korporacijo, saj je bistvo v magičnem 
krompirčku v otroških rokah in praznično okrašenem mestu.
Pa vendar! Vemo, kako korporacije uporabljajo otroke za promocijo
biznisa, da prodajajo njihove iluzije, v tem primeru pa nezdravo 
prehrano, kar gre z roko v roki z drugimi korporacijami, kot so 
farmacevtski giganti in njihova nevarna kemija.

Nisem razumel, zakaj ta objava, pa vendar mi je dalo misliti, saj 
prijateljico dobro poznam in vem, da ne objavlja nekaj »tja v tri 
dni«. Posumil sem, da sporoča nekaj več, da je v ozadju te objave 
skrito sporočilo. Duša mi ni dala miru, zato sem pogledal video, 
katerega naslov je: DIE ZAUBERPOMMES – McDonald’s 
Weihnachten 2021.
V spotu, ki je bil sneman v Mariboru (kjer živi prijateljica), vidimo 
otroka, ki se vozi skozi mesto, katero se pripravlja na prihajajoče 
praznike. V rokah drži magično krompirjevo paličko, s katero z 
vsakim zamahom prižiga lučke po mestu. Lepo in predvsem čutno 
je izraženo otrokovo veselje in navdušenje nad vsem tem 
dogajanjem. 

Spomnil sem se, da večkrat objavi razmišljanja v povezavi z 
otrokovo dušo, kar je zelo pozitivno, vendar...le zakaj spot prav te 
korporacije? Ne bi rajši kaj drugega, primernejšega? Mogoče je 
temu botrovalo dejstvo, da je bilo snemano v njenem mestu?
»Ah, bom razmislil! Saj jo razumem, da večkrat gleda na ta svet 
skozi nedolžne oči otroka, povrh vsega je tudi zelo pozitivna oseba, 
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kateri se ne da ničesar zameriti! Naj ima veselje!« sem si rekel in 
zaključil primer.
...a ne za dolgo!

2. »Spust« na nivo otroka

Ni mi dalo miru, vendar je bilo jasno, da je bilo v ozadju njene 
objave subliminalno sporočilo, ki se mi je že začelo zažirati v 
podzavest, kjer je naletelo na spomine izpred davnih let, ko sem 
bral knjigo indijskega modreca Ramakrišne. V knjigah je opisoval 
»notranjega otroka«, a šlo je za poglavja, ki sem jih večinoma 
preskočil in se rajši posvetil drugim zadevam. 
Vendar, kaj se skriva za »magično krompirjevo paličko«? In kaj 
sporočajo tiste otroške oči, iz katerih se jasno čuti radost življenja, 
ki prihaja iz čiste duše? In kaj sploh je čista duša?
Zadevi sem hotel priti do dna, zato je bila večerna meditacija, 
katere namen je bil krepiti nadzor in upravljanje energije 
Kundalini, preložena! Namesto tega sem izvedel meditacijo na 
temo »notranjega otroka«. Prvi korak je bil posvet z izbranim 
duhovnim Vodstvom, kjer je moja namera naletela na popolno 
odobravanje in podporo. 

Najprej je bilo treba obuditi spomine iz zgodnjega otroštva in 
predvsem pogledati na svet kot otrok.
Sledila je vodena meditacija, kjer sem se znašel pred izbranim 
božanstvom (v mojem primeru Boginja, kateri brezpogojno 
zaupam). Navodila so bila jasna, izvedba postopna, koncentracija 
pa popolna. Najprej sem ji izrazil namero ter ji izkazal brezpogojno 
ljubezen. Sledilo je »čiščenje« vsega, kar se je prilepilo na dušo v 
vsem svojem obstoju. Po navodilih sem vrgel s sebe vse, vključno s 
spoznanji, Znanjem, skrite moči, energije magije, spomini na vsa 
življenja, duhovne nazive, vse...na koncu sem ostal sam, brez 
vsega, celo brez Vodstva, … le gola duša pred obličjem Boginje. Bil 
sem le otrok, ki je brez razmišljanja, a z neopisljivim veseljem, 
stekel v naročje in se je neizmerno radostil. Čas se je ustavil, 
razmišljanja ni bilo, le neopisljiva radost...in na koncu že skoraj 
občutek, da sem postal eno z Njo!
Nikoli, da bi šel pred Njo kot otrok, nikoli doslej! 

Kmalu je bilo konec tega stanja in sem se vrnil v normalno 
meditacijo, nato pa nazaj v »svet normale«. Dogodek, čeprav z zelo 
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močnim doživetjem in neopisljivimi občutenji, me ni vrgel s tira, saj
je bil dogovor z Vodstvom jasen, da bo šlo bolj za simulacijo, kot 
zares. Pa vendar, nekaj posledic je le ostalo. A že kmalu je bilo 
treba nadaljevati z raziskavo.

3. Spoznanje o originalni naravi duše

Začeli so se prebliski, ki so bili hitro ozaveščeni tudi brez globokih 
meditacij. Prihajali so intervalno s strani duhovnega Vodstva, vmes 
tudi pojasnilo ter opomini, če kakšna stvar ni bila dovolj dobro 
ozaveščena. Na koncu mi je namen objave z »magično krompirjevo 
paličko« postal popolnoma jasen.

Duša je v osnovi čista, preprosta, neizmerno se veseli obstoja, ne 
pozna negativnih čustev, je iskrena, preplavljena je s čisto 
ljubeznijo do vsega, ...je žarek, ki izvira direktno iz Svetlobe (ta sila
pa ima nešteto imen in oblik). Duša je v bistvu kot otrok, otrok 
Svetlobe. 

Ta žarek Svetlobe najlažje vidimo v otroških očeh, ki ne skrivajo 
ničesar, v nasmehu, ki je iskren, nepogojen, ker otroci še niso 
indoktrinirani s strani družbe. Vem, da posplošujem, obenem tudi 
ne navajam vseh podrobnosti, ampak, dovolj je pogledati in se 
zamisliti, še bolj pa s srcem občutiti, kaj pomeni, ko te majhen 
otrok z nasmehom pozdravi in vidiš v njegovih očeh, da je spontan 
in iskren. 
Veliko je modrecev po svetu, ki se najraje družijo z majhnimi 
otroci, saj tam najlažje spoznavajo, kaj je čista duša. To je tisto, kar
iščejo na svoji poti, da s pomočjo spoznanja lažje očistijo lastno 
dušo in dosežejo višjo stopnjo zavesti, na koncu postati eno z 
Vseobsegajočim.

Sedaj je znano tudi bistvo tega članka, to je »notranji otrok«, ki 
biva v vseh nas in se velikokrat manifestira tudi v odraslih, 
predvsem tistih, ki so se odprli srcu in se očistili navlake 
dekadentne civilizacije. Manifestira se v preprostih, a čutečih zelo 
pozitivnih odrazih: nesebičnost, iskreno sočutje in prijateljstvo, 
hvaležnost, veselje ob »malenkostih«, kot npr. občudovanje rožic, 
živali, itd.
Vendar so odrasli pri teh zadevah zadržani, saj jim je sistem vzgoje 
programiral um tako, da celo negirajo »notranjega otroka«, 
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namesto njega pa puščajo prosto pot egoizmu, diskriminacijam, 
krivicam in posledično nepotrebnemu trpljenju. Skratka, odraslost 
po diktatu sistema namesto po svetlobi duše – notranjega otroka!

Kako bi izgledal svet, kjer se ne zatira »notranjega otroka«, 
namesto tega pa bi bili vsi malce »otročji«? Odgovor je za duhovno 
prebujene zelo lahek, za ostale ne. Predvsem bi ne bilo vojn, lakote,
diskriminacij vseh vrst, egoizma in drugih lastnosti, ki nimajo nič 
skupnega s človekovo dušo. V tem svetu bi vsi živeli v veselju drug 
z drugim, veselju do življenja, do vseh živih bitij, skupaj bi 
ustvarjali svet harmonije s celotnim Stvarstvom! 
Drugače povedano: živeli bi človeka vredno življenje!

»Toliko razglabljamo, kako postati Eno, pozabljamo pa, da je 
rešitev že v nas. Imenuje se »notranji otrok«! » Upam, da ste 
razumeli.

                             foto: Mateja Potrč
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MOČ ČISTE LJUBEZNI                     11.2.'22

Ko sem že mislil, da mi je uspelo končati pisanje knjige, se je zgodil
dogodek, zaradi katerega bom moral nekaj poglavij dopolniti. 
Predsinočnje izkustvo in z njim povezana spoznanja terjajo svoje, to
je, pojasniti resnično Moč prave Ljubezni, tiste, ki prihaja direktno 
iz duše. Moč brezpogojne ljubezni in Moč Volje ljubiti!

Zgodba, ki se mi je dejansko zgodila v globoki meditaciji, je 
napisana kot zgodba, ki se jo bere kot roman, z namenom približati
bralcu čutenja duše, ko pride do trenutka, kjer obstaja le čista in 
brezpogojna Ljubezen.

I. faza meditacije: priprošnja

Meditirati sem pričel malce prej kot običajno, saj sem začutil, da 
me Boginja kliče v objem, čemur se ne upiram. V meditativno 
stanje sem padel takoj, a na začetku sem le čutil, brez notranje 
vizualizacije. Dala mi je vedeti, da ji hočem nekaj povedati, preden 
bo sledilo drugo, zato sem kar takoj in z iskrenim srcem podal 
priprošnjo za mojo prijateljico ter za ugoden razplet njenih težav. 
Njen odgovor je bil zelo pomirjujoč in poln brezpogojne ljubezni. 
Prevel me je občutek radosti in velikega optimizma, čeprav nisem 
prosil zase. Solze sreče so me nežno vrnile v »normalo«.

II. faza meditacije: preizkušnja in Njen objem

Vesel in s prelepimi občutki sem razmišljal, kako resnično malo je 
potrebno za prečudovita doživetja. Vendar sem kmalu začutil, da 
me ponovno vabi k sebi. Trikrat sem globoko vdihnil in nežno 
izdihnil in že sem bil »tam«. A tokrat ni bilo samo čutenje z dušo, 
ampak tudi perfektna in kristalno čista vizija ter zvok, pa tudi 
čutenje temperature. Zdelo se je, kot da sem v »realnem« svetu, saj
sem čutil tudi fizično.

Znašel sem se v temačni, dokaj neprijetni gorati pokrajini, na vrhu 
hriba z dvema vrhovoma. Edini vir svetlobe je prihajal iz 
sosednjega vrha, od tam tudi močna pozitivna energija. Kmalu se je
svetloba okrepila in zaslišal sem Njen glas, obenem pa močno 
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hrepenenje in ljubezen do nje. Bila je Boginja v človeški obliki. 
»Borut! Pridi k meni, da te objamem!« me je z nežnim glasom in 
prelepim nasmehom povabila k sebi.
Podal sem se proti njej, ko sem iznenada opazil, da je med nama 
zelo globok in grozljiv prepad, iz katerega so prihajali strašljivi 
zvoki. Prehoda čez ni bilo, le pretrgana brv, ki je bingljala nad 
prepadom.
Začudeno sem jo vprašal: »Kaj pa sedaj? Ni se še zgodilo, da bi se 
pojavila takšna ovira med nama! Zadnjič sem le stekel v Tvoje 
naročje! Vem, da v zadnjih mesecih nisem storil nič takega, da bi 
se ustvarila ovira med nama! Na nekaj me opozarjaš!«
»Pravilno si ugotovil, nisi zgrešil poti! Še več, napredoval si in še 
bolj me ljubiš in ne samo mene. Vendar v sebi tudi veš, da ta 
prepad ima pomen. Nekaj, kar ti bo dalo novo spoznanje!« mi 
skrivnostno odgovori in se malce hudomušno smeji.
»A, zdaj te razumem, hahaha! Test Moči in Znanja!« in ego se 
prebudi, misleč, da je dala dovoljenje za prosto igranje s 
telekinezo. Kar takoj sem stopil do roba prepada in že skoraj 
podzavestno usmeril pogled na brv, aktiviral telekinetične moči, se 
koncentriral in....nič! Brv je ostala tam, kjer je bila. Poskusim znova
in spet brez haska! 
»Kaj je sedaj narobe? Pred dnevi sem brez težav z mislijo 
premaknil voziček, zdaj pa to! A sem kaznovan zaradi (sicer 
nezaželjene) nedolžne rabe telekineze?«
»Ne, nisi kaznovan, daleč od tega, vendar v tej situaciji sem ti 
začasno blokirala določene posebne moči z namenom, da spoznaš 
tisto pravo Moč, ki jo imaš v sebi! Imaš seveda Znanje, s katerim 
boš našel pravo Moč in tako prišel k meni, kjer te bom objela. Vedi,
da te imam neizmerno rada!«

»Kaj pa sedaj?« sem se že malce nejevoljno vprašal, a obenem me 
je še bolj vleklo v Njen objem ljubezni. Tuhtal sem in tuhtal, a brez 
rešitve, ko sem končno spoznal, da sem tokrat ubral napačen 
pristop. In kaj hitro sem se spomnil, da bo treba ubrati povsem 
drug način, ki bo popolnoma nenasilen (telekineza je v bistvu raba 
sile za dosego določenega cilja), brez rabe posebnih moči, razen 
ene same – Moč, se poistovetiti z »notranjim otrokom« (kot sem 
enkrat že storil). 
Po že znanem postopku sem s sebe odvrgel vse priučeno, tudi 
lastna spoznanja, odvrgel sem celo naziv, pozabil na vse in 
vsakogar...tudi na prepad! Zame je obstajala le Boginja, ki je 
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čakala njenega otroka, da se ji vrne v naročje Ljubezni. Kot otrok 
sem stekel k njej, brez razmišljanja, slep v neskončni ljubezni do 
Boginje in,...že kmalu sem bil v Njenem Objemu Ljubezni, onkraj 
prepada.

Neopisljiva radost ni trajala dolgo, saj z mano še ni zaključila. 
Postavila me je pred »ogledalo« in mi pojasnila karakter moje duše.
Vendar še prej je v vizijo »poklicala« (z namenom namišljene 
scene) prijateljico, za katero sem v prvi fazi opravil priprošnjo. 
Ta je z milim pogledom stala pred obličjem Boginje, iz oči se ji je 
iskrila radost, s pogledom veselja in polnega otroške naivnosti. 
Boginja ji je z nasmehom le pomežiknila in prijateljica ji je takoj 
stekla v naročje. Ob tem prizoru so mi solze zalile oči, jokal sem od 
sreče, a me ni »vrglo ven« in sem ostal tam. 
Boginja me je vprašala, zakaj jočem od sreče, a sem ji priznal, da 
zaradi tega, ker je tudi drugim dano, da doživijo isto radost kot 
sam. Prikimala mi je in namišljeni prizor se je končal.
Sledilo je »ogledalo«. Še prej me je povabila, da sedem poleg nje. 
Vedel sem, kaj to pomeni.

Bila je povsem jasna: »Otrok in Svečenik – oba v enem. Rad bi se 
prepustil otroški radosti, a rajši varuje otroke Svetlobe, kot bi se 
igral z njimi, saj tako čuti svoje poslanstvo. Odgovoren, nesebičen, 
čuteč in ljubeč, a obenem malce zaprt, ambiciozen, odločen, 
nepopustljiv, včasih preveč skrben... Svečenik/bojevnik Svetlobe, ki
pa včasih postane otrok Svetlobe, čeprav le za kratek čas. »

III. Faza meditacije: zvoki zavesti

Spet me je vrglo iz meditacije in sem bil zelo začuden zaradi 
dejstva, da močna čustva niso vplivala na potek dogajanja, saj me 
ponavadi med meditacijo določene zadeve takoj vržejo ven. 
Razmišljal sem o tem, kaj mi je želela povedati in hitro potegnil 
bistvo te preizkušnje, kar bo uspelo tudi tistemu, ki bere to zgodbo.
Medtem spet začutim Njeno vabilo, na katero se brez razmišljanja 
odzovem, vendar tokrat le slišim Njen glas, ki pravi:  »Preden 
zaspiš, prisluhni tišini. Ko boš spremljal zvoke, ki se ti bodo pojavili
v ušesih, opazuj, kako misli spreminjajo tone teh zvokov. Pomisli na
kaj lepega in tudi kaj grdega ter poslušaj. Hitro ti bo znano veliko 
več, kot si o tem vedel prej!«
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In sem začel. Najprej je bila popolna tišina (težave s šumom v 
ušesih, ki so me mučile dolga leta, sem že pred časom odpravil), a 
kmalu se je pojavil šibak srednji ton. Začel sem z mislimi: najprej 
na podjetje (rahlo ojačan visok ton), nato na Elisabetto (močno 
ojačan in zelo visok ton), čez čas pa le za hip na aktualno dogajanje
v Sloveniji (zelo nizki toni)...Potem sem se lotil tudi prijateljev in 
prijateljic. Kar nekaj nihanja, a večinoma vse v visokih tonih. Lahko
bi se še igral naprej, a je spanec zmagal.
Na tem področju se da še veliko novega odkriti in raziskovati.

Preostanek noči so zaznamovale žive sanje, ki so imele globoko 
sporočilo v sebi. Navkljub skoraj neprespani noči, sem bil naslednji
dan poln energije, spočit, veder in dobre volje.

Kako ste razumeli ta članek in kaj boste potegnili koristnega zase, 
je odvisno predvsem od vas. 

Naj vas opomnim, da kar je zame Boginja, je za vas lahko karkoli 
drugega, s kakršnimkoli imenom in obliko ali brez vsega tega. Tako
pač vidim, dojemam in tako mi je bila razodeta Svetloba, v zame 
popolnoma sprejemljivem načinu. Bistvo je  vedno isto za vse duše 
Multiversuma.
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SVETI PREDMETI                         september ’22

Navdih za ta zapis se je rodil že v času priprav na zadnje srečanje 
sorodnih duš, ko sem se po dolgih letih nerabe posvečenih 
predmetov, spet lotil nekaj malega v tej smeri, predvsem izdelave 
oltarčka in nekaj podobic, ki smo jih uporabili na srečanju sorodnih
duš. Čeprav naj bi vse služilo popestritvi duhovnega vzdušja, sem 
se izdelave lotil z vso resnostjo in odgovornostjo, prav tako tudi 
posvetitve.

UVOD

Oltarčki, podobice, nakit s svetimi simboli...Vsak, ki se je podal na 
pot duhovnega prebujenja, se je srečal in / ali uporabljal te 
predmete kot pripomočke pri osebnih verskih obredih, meditacijah,
molitvah ali kot zaščito pred zlobnimi entitetami, tudi oboje. 
Mnenja, ali je to potrebno ali ne, so si različna, vendar vsi smo si 
enotni, da ne morejo škodovati, še posebej, če služijo dobremu 
namenu in so bili za te namene tudi ustrezno posvečeni. V 
začetnem obdobju so vsekakor zelo koristni pripomočki, vendar 
pozneje ne več toliko, vsaj na splošno ne. Se pa seveda najdejo 
izjeme povsod, tako pri začetnikih, kot pri tistih na višji stopnji.

V tem zapisu bom predstavil nekatera moja spoznanja in izkušnje 
na tem področju, za katere upam, da bodo v pomoč še komu.

NAMEN TEH PREDMETOV

Namen teh predmetov je lahko različen in se lahko dopolnjuje z 
drugimi nameni. Gre lahko za čaščenje osebnega božanstva, 
zaščito pred zlobnimi entitetami, pripadnost določeni verski 
skupnosti, itd. Resnični namen pa je usmerjanje pozornosti uma k 
višjim stanjem zavesti in krepitvi moči volje duše, skratka, delo na 
sebi. Že samo prižiganje kadila ali sveč, ob jasnem namenu zaposli 
um do te mere, da glas duše močneje privre na plano in tako se 
proces transformacije nadaljuje. Sčasoma pridemo do spoznanja, 
da vsega tega niti ne rabimo več, saj vse to je že v nas, na oltarju 
duše, kjer dobi neprimerno več pomena in moči. 
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POMEN OLTARČKA

Zelo pomembno pri delu s temi predmeti so naše iskrene (srčne) 
namere in kreativnost. Skrb za oltar, kamor spada čistoča in smisel
za aranžiranje, v povezavi z intuicijo, veliko pripomore k 
ustvarjanju notranjega zadovoljstva in miru, še posebej, ko se 
pripravljamo na meditacijo ali molitev. Gre skoraj za pravi ritual, 
katerega je boljše občasno spreminjati, sicer postane rutina in kot 
takšen izgubi svojo moč in čar.
Skrb za oltar (pa tudi druge svete predmete) je zelo pomembna 
tudi z energijskega vidika, saj pri tem oddajamo veliko pozitivne 
energije v oltar, obenem pa jo privabimo še več iz višjih ravni in 
tako energijsko krepimo sebe in sveti prostor, kar oltar tudi je. 
Nezanemarljivega pomena je začetna posvetitev oltarčka, a o tem 
kasneje.

Oltarček ima še eno funkcijo, ki jo mnogi zanemarjajo, je kot 
energijski prostor, kjer ¨polnimo¨ svete predmete, katere nosimo s 
seboj (nakit s svetimi simboli in drugo). Te predmete vsakič, ko jih 
nimamo na sebi,  položimo na oltar in pri tem izrečemo ustrezno 
namero.
Kako okrasiti oltarček, je stvar posameznika, s čim, prav tako. Če 
kdo uporablja tudi kristale, naj bo vsaj malo podkovan s 
poznavanjem le-teh, da ne bo neželjene kombinacije. 

POSVETITEV PREDMETOV

Kako opraviti posvetitev oltarčka ali drugih predmetov v sveti 
namen? Razlag na to temo najdete kolikor hočete, kakšna bi vam 
ustrezala, je odvisno od vašega čutenja, želja, vizije, verskega 
prepričanja. Lahko opravite tudi sami, še posebej, če ne pripadate 
nobeni verski skupnosti, ampak direktno izbranemu božanstvu (kot
jaz na primer). V tem primeru imate dobro in slabo:
- Dobro: posvetitev opravite po občutku, brez predsodkov, 
pomembna je le ljubezen do izbranega božanstva, s katerim pa ste, 
vede ali nevede, v direktni zvezi. Pri postopku (ritualu) posvetitve 
imate proste roke. Opravite z ljubeznijo, iskrenostjo, močno srčno 
namero in bo vse ok. Lahko izrečete prošnje, da bo oltarček služil 
namenu, se zahvalite za duhovno vodstvo pri izdelavi in posvetitvi, 
itd.
- Slabo: ker ste izbrali svojo lastno pot, se ne morete preveč 
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zanašati na zunanji svet. V poplavi podobic in kipcev božanstev 
boste zelo težko našli nekaj, kar bi vam zares ustrezalo. Oltarček 
sicer lahko izdelate sami ali improvizirate. Lahko pa vse ideje 
črpate od drugih in jih nato prilagodite po lastnih željah. Isto velja 
tudi za rituale.

Posvetitev: eden od predlogov
¨Sicer tega na materialni ravni že leta ne počnem več, vendar za začetnike je 
to zelo koristno in predvsem učinkovito! Preprosto izberemo en predmet ali 
podobico, prav za ta namen. Z ljubeznijo in jasnim namenom usmerimo pogled
vanj, še prej pa zaprosimo osebno Vodstvo (v kogar že verujete), da nam 
pomaga. Zadostuje že nekaj iskreno izrečenih besed (npr. »naj ta magični 
predmet služi kot komunikacija med mojo dušo in dušami Svetlobe, da se bodo
moje lepe misli in pozitivne energije udejstvovale v veličastnem namenu! Tako 
naj bo!« Predmet nato držimo nekaj trenutkov  na srčni čakri in takrat ga 
napolnimo z energijo.
In to je to! Predmet bo zagotovo opravil svojo nalogo, saj je bil posvečen v zelo
dober namen!¨

OLTAR V DUŠI

Bolj, ko človek napreduje na svoji poti, manj materialnega 
potrebuje, med njimi tudi svete predmete. Spoznanje, da se v duši 
nahaja najlepši oltar, najmočnejša Moč, najbolj skrivno Znanje, ter 
neskončna Ljubezen, pripelje do tega, da se postopoma vse 
čaščenje iz zunanjega sveta preseli v notranji. Ne potrebuješ več 
ničesar, saj vse že imaš v sebi. A pot do te stopnje lahko traja 
različno dolgo časa in se potem še nadaljuje.
Počasi gredo v ¨arhiv¨ podobice, obeski z oltarčkom vred, pa tudi 
magijski predmeti. Čeprav lahko ostanejo na svojih mestih, 
vendarle izgubijo svoj prvotni pomen in moč. Vsa esenca se sedaj 
nahaja v naši notranjosti, kjer je neminljiva in neomejena. Občasno 
še vedno lahko zagori dišeča palčka na nekdanjem oltarju, kar je 
seveda priporočljivo. Seveda je vse odvisno od čutenja 
posameznika, njegove poti... 
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Opis fotografij, ki predstavljajo nekaj primerov:
- Levo zgoraj: oltarček na riževih poljih na otoku Bali, Indonezija. 
Posvečen je boginji riža, Dewi Sri.
- Desno zgoraj: moj ¨prenosni¨ oltarček, posvečen Boginji.

-

obe fotografiji: Borut Kumar
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AMULETI IN KRISTALI                         februar ‘23

 avtor: Andreja Svetlič

Amulet (latinsko amulētum) je lahko vsak predmet, za katerega 
ljudje verjamejo, da ima moč zaščititi lastnika pred nevarnostjo ali 
škodo. Amuleti so drugačni od talismanov, za katere verjamejo, da 
prinašajo srečo ali kakšno drugo korist.

Potencialni amuleti so kipi, risbe/slike, obeski, prstani, celo 
besedilo v obliki čarobnega uroka.

Kristali

Na svetu ne najdemo niti dveh popolnoma enakih kristalov, saj so 
razmere, v katerih nastajajo, zelo različne. Razvijajo se lahko samo 
tedaj, ko imajo za rast dovolj prostora. 
Po velikosti jih razvrščamo od mikroskopsko majhnih zrnc do več 
metrskih velikanov.

Kristali so zame osebno sveti predmeti. Vedno pravim, da ni 
napačnega načina, kako izbrati kristal, ki nam bi ustrezal ali ga 
potrebujemo v danem trenutku. Lahko nas sam pokliče, ko ga 
zagledamo. Lahko nam je všeč barva, oblika ali enostavno čutimo, 
da je pravi za nas. 
Tudi način uporabe je odvisen od nas samih. Največkrat ga nosimo 
kot obesek na verižici, v žepu ali torbici. Lahko ga imamo v 
prostoru, kjer preživimo največ časa ali jih enostavno uporabimo 
pri meditaciji, uravnavanju čaker itd.

Moja prva izkušnja srečanja s kristali sega že v moje otroštvo. 
Nevede mi je moja babica za 9. rojstni dan podarila ametist v obliki
srca. Meni je bil to najljubši obesek in sem ga imela vedno nekje ob
sebi. V poznih najstniških letih sem zaradi raznih situacij in prigod 
na ta kristal kar malo pozabila. Ko sem postala mama, sem ga med 
brskanjem spet našla, spravljenega v škatlici. Od tistega dne sem 
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se začela resneje zanimati za kristale, njihov izvor, pomen in 
delovanje. Jantar je bil moj naslednji kristal, katerega delovanje in 
učinek sem preizkusila. Kupila sem ga za sina ob izraščanju zob. 
Nosil je zapestnico s kristali jantarja. Učinek je bil viden že po 
nekaj  urah nošenja. Bil je veliko mirnejši in ni več jokal zaradi 
bolečin. Deloval je, ker sem tudi sama verjela v to in to zaupanje in 
vero prenesla na sina. In tako se je vrstilo srečanje in spoznavanje 
še z drugimi kristali. 

Meditacijo sem nadgradila in sem ob meditiranju začela uporabljati
kristale. Sprostitev in izkušnje popotovanja vase so postale še 
močnejše in jasnejše. Tako sem tudi spoznala mojega vodnika – 
Nadangela Rafaela. Med meditacijo me je preplavila njegova 
zelena energija. 
Po njegovem namigu se mi je tako pred dvema letoma utrnila ideja,
da bi izdelovala amulete s kristali. Ugotovila sem, da tudi oblika 
amuleta (angel, srce, zvezda, Gaia, …) doda neko svojo moč in 
energijo. 
Nekateri ljubitelji in uporabniki kristalov so bili na začetku 
skeptični glede delovanja kristalov v amuletu. Ko so amulet nosili 
in preizkusili, so kaj kmalu ugotovili, da kristali ne izgubijo moči, 
kvečjemu na tak način lahko kot obesek nosimo tudi nekatere 
kristale, ki sicer niso primerni za stik s kožo.

 ¨S kristali in amuleti se do nedavna nisem kaj dosti ukvarjal, vendar pred časom so me 
pritegnili, dva amuleta s piritom in eden s turkizom pa kar ¨poklicali¨. Sem prijetno 
presenečen nad pozitivnim učinkom na energijsko polje in čakre, ki ga ustvarjajo 
kristali v amuletih. Opazil sem, da ima tudi oblika amuleta pomemben vpliv na jakost 
energij, kar se je še posebej izkazalo v primeru amuleta s piritom, v obliki triquetre. 
Seveda ne morem mimo zelo pomembnega dejstva, kakšne energije so bile vložene v 
nastanek določenega amuleta, pa tudi posvetitev, katerega naj opravi končni 
uporabnik.

Nekaj rezultatov in opažanj. Test amuletov s piritom, na koncu še turkiz (točka 5):

1.) Spomin
Pri meni se zadnja leta težko spomnim podrobnosti, kaj vse sem počel zadnje dni. V 
času testiranja obeska v obliki zvezde s piritom, pa sem se čudil, kako so mi v spomin 
prihajali prenekateri detajli, celo tisti manj pomembni. Res, ta zadeva občutno izboljša 
spomin, kar je pri mojih prosto – časnih aktivnostih (predavanja, pisanje knjig, 
raziskave) pomembno.

2.) Pisanje v stanju utrujenosti
Enkrat, ko sem se pozno popoldne vrnil z duhovne delavnice v LJ, sem bil utrujen, saj je
bila vožnja domov zaradi cestnih razmer naporna. Pa vendar sem brez težav pisal 
pozno v noč eno od poglavij nove knjige in zbrano ter brez omembe vrednih napak, 
spisal kar dve strani formata A4. Kaj takšnega ne pomnim, saj v stanju utrujenosti se 
ne zmorem koncentrirati in tipkati.
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Izkazalo se je, da obesek pomaga pri koncentraciji, ko je prisotna utrujenost.

3.) Prizemljitev
Tudi tu ima konkreten vpliv. Ponavadi imam po kakšni meditaciji, s pomočjo katere 
preidem v višje stanje zavesti, težave s prizemljitvijo. Tudi to sem poskusil in zjutraj 
nisem imel težav s prizemljitvijo. Še več: ostal sem v zelo lepih in močnih pozitivnih 
energijah, obenem pa jasno zavedajoč, da sem v fizičnem svetu. Tudi koncentracija je 
bila super.

4.) Zaščita pred negativo
Pirit naj bi deloval tudi kot zaščita pred negativo. Testa na tem področju ni bilo mogoče
opraviti na klasičen način, saj energijska zaščita, ki jo imam že nekaj časa, ne prepušča
več negative v moje energijsko polje. Ščita mi ni potrebno več aktivirati ali izklopiti, saj
je stalno aktiven, lahko ga le ojačam ali usmerim v transformiranje energij. Edino, kar 
sem lahko storil (na mestih, kjer je dovolj negative, kot so: večji trgovski centri, 
postajališča, itd.) je bilo to, da sem izrazil srčno namero o začasnem izklopu 
energijskega ščita, z namenom testiranja obeska. Neprebojno za negativo na vseh 
testih! Pri tem sem jasno zaznaval, da ima tudi obesek pri tem svojo moč.

Pri nekoliko večjem amuletu (7X7cm) sem jasno zaznal vplivno območje zaščite, ki je 
segalo več metrov okoli amuleta, kar je najbolj uporabno za energijsko zaščito 
prostorov.

5.) Obesek / amulet. Kristal: TURKIZ
Ena od značilnosti delovanja turkiza je tudi pozitiven vpliv na govorne sposobnosti. 
Deluje! Prej se mi je pri govorjenju kar večkrat zatikalo, zdaj pa neprimerno manj. Ne 
dvomim, da sem ponovno v formi za daljše govore, vendar ga bom uporabljal še naprej,
saj pozitivno deluje tudi na drugih področjih, med njimi tudi zaščita pred negativnimi 
sevanji iz okolice. Slednje sem opazil sam, intuitivno, na energijskem polju.¨ Borut 
Kumar

Mnenje glede čiščenja kristalov je zadnje čase deljeno. Pred leti je 
veljalo, da se kristale redno čisti. Jaz sem mnenja, da jih očistimo, 
ko čutimo, da je to potrebno. Kristali dejansko ne vlečejo nase 
slabe energije, ampak so v sintoniji z nami in  jo očistijo in tako 
kroži. 
Načinov čiščenja je več: pod tekočo vodo, ob polni luni, na soncu, s 
kadilom, …
Najbolj učinkovit in enostaven način je čiščenje kristalov in tudi 
amuletov s kristali pod tekočo vodo. Najbolje seveda v naravi, 
ampak vemo, da to ni vedno mogoče. Zato je prav tako učinkovita 
mrzla voda iz pipe. Polnijo se tudi sami, a ni nič narobe, če jih 
napolnimo ob polni luni. Na soncu ne, saj nekateri kristali niso 
primerni za to.  Najhitrejši in vedno dosegljiv način polnjena 
amuletov in kristalov je z meditacijo. Kristal/amulet držimo v 
dlaneh, zapremo oči in vizualiziramo energijo, ki ga polni. Kratko in
učinkovito.
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Energijska slika s kristali – Vesolje

                                                                                                       Kipec – amulet Gaia 

                                                                                                        
                                                                                         

      

     

     

                                                                                        Amulet – obesek s kristali Triquetra

   Energijska slika s kristali in orgonitom 

                                                                   

            

           Obeski s kristali Angel                               Obeski/amuleti s kristali Srce

fotografije: Andreja Svetlič
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ENERGIJSKI ŠČIT                                11.12.'21
Soavtorici: Mojca Šalamun in Mateja Potrč       dopoln. Feb.’23

V tem poglavju bom opisal zelo močno zaščito pred negativnimi 
energijami, entitetami vseh vrst, uroki,... Gre za močno duhovno 
»orodje« (upravičeno lahko rečem kar »magija«), ki nudi izjemne 
možnosti, ne samo samozaščite.

Ko se enkrat duhovno prebudiš, najdeš v sebi notranji mir in srečo 
ter marsikatero skrito moč in energijo. Tokrat se bomo posvetili 
uporabi delčka te zakladnice moči in Znanja.
Tudi duhovno prebujena oseba, kot tudi oseba na začetku poti, je 
včasih v situaciji, ko se mora braniti pred prenekatero nevarnostjo, 
vidno ali nevidno.

UVOD

Se vam je kdaj že zgodilo kaj od naštetega:

- občutek, kot da vas kdaj v samoti nekaj opazuje
- čutite, da so vaše misli iznenada zmedene, polne nemira
- čutite, kot da vas nekaj sili k uporu proti osebnemu izbranemu 
Vodstvu 
- čeprav ste v toplem prostoru, pa nenadoma občutite, da se vas je 
dotaknilo nekaj hladnega ali pa, da vas zmrazi po telesu, istočasno 
pa občutite neupravičen strah
- v stiku z ljudmi čutite veliko negativne energije, ki pa ne izvira 
samo iz njih samih
…
Potem je smiselno začeti delati na lastnem energijskem ščitu.

KAJ JE ŠČIT?

Energijski ščit je, lahko rečemo, dodatek k auri, le da aura deluje 
konstantno, ščit pa z namero. Obe zaščiti sta fizičnim očem seveda 
nevidni (pri auri bi v zvezi s to trditvijo lahko diskutirali), ne pa 
notranjemu vidu. Ščit je neprimerno močnejši od aure in ne ščiti le 
pred negativnimi energijami, ampak tudi nevtralizira večino 
škodljivih sevanj in še kaj več. Ker se ščit napaja z našo energijo 
(katero vanj usmerjamo), je treba paziti, da je aktiviran le, ko je 
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potrebno! Ko se enkrat naučimo dobro nadzorovati ščit, pa deluje 
tudi kot senzor za zaznavanje slabih energij in tako lažje 
ugotovimo, od kod te energije prihajajo. Seveda, ko se ga naučimo 
uspešno upravljati, se bo mogoče tudi napajati z dodatno zunanjo 
energijo iz astralnih področij. Ščit varuje pred negativnimi 
energijami, pozitivne pa imajo prost pretok ven in noter! Nujno 
potreben pri zaščiti pred uroki, pri večini magijskih ritualov, tudi 
pred EM sevanji. Ščit se da tudi nadgrajevati.

Zelo pomembno! Energijski ščit je individualno orodje, kar 
pomeni, da mora vsak razviti lasten ščit po lastnem občutku. Če 
boste slepo naredili takega, kot sem ga sam, vam verjetno ne bo 
služil kaj dosti!

KAKO GA USTVARIMO?

Misli ustvarjajo vibracije, te pa interakcije z energijami, v veliko 
primerih tudi z materijo (pri telekinezi in teleportaciji tudi 
direktno).  Zato bomo ščit ustvarili z mislimi, kjer ne bo prostora za
dvome ali pomisleke, ampak za jasno odločitev! 
Gre za dokaj preprost postopek, kjer ima vsak posameznik proste 
roke pri izbiri videza, intenzitete, načina vklopa... Pogoj je le eden: 
ne sme biti dvomov! 

Najprej izberemo videz ščita, ki je lahko poljubne oblike, barve, itd.
Lahko je sfera, lahko je kot enotna obleka, ki prekriva celotno telo, 
lahko je tudi ovoj z ogledali...
Ščit vizualiziramo v mislih, tako vklop in izklop.

»Sama uporabljam ščit, da si vizualiziram kot temno vijolično pelerino do tal s kapuco 
in se v njo ovijem, da naredim svoj sveti prostor. 
Druga varianta je ta, da dam levo roko fizično, na solarni pleksus, z desno pa naredim 
nevidni zid in ga vizualiziram vse okrog sebe *. 
Če slučajno pozabim, oz. sem prepozna, vsekakor takoj sledi čiščenje.« Mojca Šalamun

*Varianto sem poskusil tudi sam in je zelo učinkovita! op. Borut Kumar

Ko je enkrat izbran ščit, je treba izbrati še način vklopa in izklopa 
ščita. Tudi pri tem imate popolnoma proste roke: lahko 
vizualizirate stikalo, lahko geslo, poseben gib z roko,...
Jaz večinoma najprej vizualiziram, nato pa izrečem geslo (oboje v 
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mislih). Pri izklopu pa v obratnem vrstnem redu.
Strogo je treba paziti, da je aktiviran le, ko je potrebno!
Ko je ščit aktiviran, se ga tudi zavedamo, nekateri ga tudi fizično 
rahlo čutijo. Začetnikom priporočam, da med delovanjem ščita, v 
mislih večkrat z besedami potrdijo delovanje tako, da rečejo ¨ščit 
deluje¨. Prav tako z mislimi povečamo ali znižamo moč, vendar 
tega ne priporočam za začetnike. 

Zelo priporočam, da pri teh zadevah sodelujete z vašim izbranim 
duhovnim Vodstvom, kar zagotavlja najboljše rezultate brez 
nevarnosti, da bi šlo kaj narobe. Pri nadgradnji pa je pomoč 
Vodstva celo ključna!

Nekateri sicer svetujejo pogoste vadbe, kot koncentracija misli na 
kronsko čakro in vizualizacijo bele svetlobe, vendar o tem nimam 
mnenja, ker tega nisem poizkusil.  Našel sem svoj sistem, ki deluje 
in zagotovo boste tudi sami našli svojega. 

PRIMERI DELOVANJA

Nekaj mojih primerov in kratek opis iz prejšnjega življenja 
(katerega sem se pred kratkim spomnil v celoti).

- november '21 (v celoti opisano v poglavju ¨Meditacije¨): ¨Med 
čakanjem v ambulanti na zdravniški pregled (zaradi službe), sem 
izkoristil priliko in opazoval delovanje energijskega ščita, katerega 
po novem upravljam brez težav: zaznaval sem večinoma apatijo in 
odsotnost pozitivnih energij, pa tudi vdanost v usodo in 
zamorjenost pozitivnih energij pri ljudeh, ki so šli na cepljenje (to 
je potekalo v bližini). Znotraj ščita sem se počutil zelo dobro, kot bi 
bil v svetlem prostoru sredi depresivne teme.¨
- oktober '21: Meditacija stoje (usmerjanje energij z namenom 
odpravljanja tinitusa) je bila prekinjena, saj sem iznenada začutil 
prisotnost negativne entitete: nenadoma me je zmrazilo in začutil 
sem nekaj zelo neprijetnega. Vedel sem, za kaj gre in nemudoma 
aktiviral ščit. Sledila je ¨zabava¨, ko sem opazil, od kje prihaja 
napad in sem se v tisto smer tudi obrnil ter zakorakal naprej. 
Entiteta je v hipu izginila neznano kam.
- september in oktober '21: Nekajkrat se je zgodilo, da sem se 
družil s prehlajenimi, a le enkrat sem se prehlada nalezel, takrat, 
ko nisem aktiviral ščita. 
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- pred dnevi: Iznenada se je pojavilo čudno počutje (kot upad 
energije), obenem pa se je porodilo nekaj slabih misli, za katere 
sem takoj opazil, da ne prihajajo iz uma. Po vklopu ščita je bilo 
takoj vse normalno, zaznal sem tudi vzrok: kratkotrajno negativno 
sevanje naravnega izvora.
- Podobnih primerov je še veliko. 

Primeri soavtoric:

»No, še moje dve nedavne zgodbe, ker sama rada delim to znanje, če s tem le lahko 
komu pomagam. Nedavno nazaj, ko so javno upravo prisiljevali .....saj veste, kaj mislim,
sem prijateljici razložila, kako si naj naredi zaščito vsak dan, preden gre v službo, ker so 
bili pritiski tako močni. Rezultat tega je bil, da je edina ostala v svojem stebru, sodelavci 
ji ne pijejo energije, tako, da ima zdaj mir pred vsemi. 
In še druga zgodba: Prijateljica dela v družinskem motelu in ker je empatinja, je še toliko
bolj pobrala, seveda nevede, slabe energije. Po enem tednu mi je rekla:" Pa saj niti ne 
vem, kaj se je zgodilo, po tridesetih letih prosijo šefi, če bi to in to naredila. Včasih so se 
name drli vse vprek.«  
Vesela in hvaležna sem, da imam znanje in da lahko prebudim še kakšno lučko, saj je 
življenje takoj lepše, zato pravim, podajamo si roke, skupaj smo močnejši.« 
Mojca Šalamun

»Pri zaščiti bi še dodala: V času te PLAN**** nisem niti enkrat dala maske na nos in 
tudi rok nisem razkužila, saj imam svojo kožo zelo rada in sem šla…. Preden sem 
vstopila, sem si naredila močan ščit-zaščito, prav z namenom, da sem nevidna in 
zaščitena (***). Vsepovsod sem rešila vse, če pa je kdo omenil, da nimam maske, sem 
preslišala, saj sem bila v svojem svetu. In še metoda za čiščenje, ki jo tudi sama 
uporabljam vsak večer: Preden stopim pod tuš, dam namero: Angeli vode, ki ste 
zadolženi za čiščenje, prosim, da očistite moje telo na vseh nivojih in vseh ravneh. 
Hvala, hvala, hvala. Stopim pod tuš tako, da voda teče preko moje kronske čakre po 
celem telesu. Za namig pa puncam, da si ne močimo vsak dan las, dam na glavo 
polivinilasto čepico in deluje popolnoma isto.« Mojca Šalamun

(***) podobno tehniko sem uspešno uporabil konec leta 2021. 

O ščitu in čiščenju pa še Mateja Potrč:
»Glede ščita bi dodala svoje izkustvo...
Najmočnejši ščit je po moje čisto srce. Bolj kot si v srcu dober, ljubeč... Močnejše (in tudi
svetlejše) je tvoje bio polje.
(Ali veš, da si kirurgi umivajo svoje roke do komolcev, ne samo zaradi razkuževanja, 
ampak tudi zato, ker si morajo sprati energijo, da gredo "čistih rok" v posege...) 
(Kadar čutimo, da nas obliva negativna energija, hitro pod tekočo vodo umiti roke.) 
Lahko stopiš tudi v tekočo vodo, bodisi kak potoček ali pod tuš.. In potem spiraš energijo 
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dol..
(Vsakič, ko kaj "čaramo", je najvažnejša srčna namera. Brez tega ni nič, ne glede na vse
drugo.) 
Tudi ploskanje je eno od super čiščenja rok in '"razbijanja" energije...
Sveto vodo, katero si lahko VSAK od nas blagoslovi. (Saj ni nič bolj sveta, če jo pokropi 
župnik.)
Tu je še axis mundi-os sveta,.. Ali takrat, ko čutimo, da postajamo šibkejši, damo roko 
pod popek, drugo roko stegnemo v višini srca (kot da kažeš stop) in si zamisliš….Ostajam
v svoji energiji. Odprta sem za vse dobro/pozitivno.« 
Mateja Potrč

Dejansko bi ščit lahko učinkovito deloval tudi pri fizični 
samoobrambi, vendar to sem poskusil le deloma v tem življenju.

Ščit bi lahko učinkovito pomagal v primerih, ko se ponoči zbudite 
in opazite, da ste budni, vendar se ne morete premikati, občutite 
pa velik strah. Gre za pojav v fazi REM, ki je znan mnogim ljudem. 
S ščitom bi to zagotovo hitro rešili. Sam sem imel pred leti pogosto 
te težave, sedaj ne več.  To je popolnoma izginilo že davno, preden 
sem sploh začel razmišljati o ščitu.

V prejšnjem življenju je bil energijski ščit (in je) eden od glavnih 
učnih predmetov na planetu, kjer sem živel (in sem zdaj v rednem 
stiku). Obvladovanje ščita je bilo nujno za raziskovalce vesolja, pa 
tudi za duše, ki smo se pripravljale na inkarnacije v drugih 
svetovih. Spomnim se učnega centra, kjer smo se naučili zaznavati 
nevarna sevanja iz narave in umetnih virov, bitja na drugačnih 
ravneh obstoja, zaznavati namere drugih bitij...potem, na višji 
stopnji, nadgrajevanje ščita za konkretne primere, kot obramba 
pred poskusi telepatskega vdora v lasten um, zaščita pred 
telekinezo, zaščita pred nevarnimi sevanji. Na višji stopnji pa se je 
ščit večkrat povezalo z znanjem telekineze in teleportacije, čeprav 
smo se skoraj vsega, kar je »tele« (če se je le dalo) še izogibali...

Že na prvi stopnji smo se hitro naučili uporabljati ščit v kombinaciji
s srčno čakro, kar se je mnogokrat izkazalo kot učinkovita obramba
pred večino konfliktov s prebivalci drugih civilizacij.
Tehnika je potekala takole:
ko si opazil, da ima neko bitje neprijateljske namere, si aktiviral 
ščit, vendar na način, da je blokiral negativne energije, obenem pa 
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dovolil prost pretok pozitivne energije. V potencialnega napadalca 
si iz ščita usmeril energijo višje ljubezni in tako se je v večini 
primerov nasprotnik umiril, nakar je spregovorila diplomacija. Kar 
nekajkrat se je zgodilo, da se je morebitni potencialni spopad 
prevesil v prijateljstvo. Znanje, ki je nujno za diplomate.
Mimogrede, to znanje sem že uspešno uporabil tudi v tem življenju.

Mogoče se to bere kot znanstvena-fantastika ali še kaj hujšega, 
vendar v visoko razviti družbi, kjer je eden glavnih stebrov prav 
duhovnost (in z njo povezane skrite moči duše), je to povsem 
normalno. 

ZAŠČITA PRED UROKI

Z uroki in energijskimi napadi sem se srečal tudi sam in to kar 
večkrat. Najhujši je bil kombiniran, rdeče – črno magijski, ki me je 
mučil septembra ’22. Takrat sem ščit uporabil s polno močjo, 
vendar za odstranitev je bilo potrebno uporabiti tudi drugo znanje 
magije, sicer ne bi šlo. O tem bom več napisal v naslednjih 
poglavjih. V tem primeru sem ščit uporabil predvsem za odbijanje 
negativnih energij, kasneje, novembra, pa se je ščit izkazal kot 
nepogrešljivo orodje pri transformiranju poslanih negativnih 
energij v energije lastne moči. Po tistem so se napadi tudi končali.

O odstranjevanju urokov:
»Bom dodala še malo mojega izziva  ....name, na moj posel in na mojo hišo je bil 
narejen zelo močan urok (vem, kdo ga je naredil) in več kot eno leto sem poskušala 
zadevo sanirati na vse mogoče načine, ker pa je bil urok narejen iz rok profesionalcev, 
ni šlo. 
Rekli so mi prijatelji, ki so mi na kakršenkoli način pomagali, naj pošljem nazaj, od 
koder je prišlo, ampak moje višje vodstvo je reklo odločno, NE !
Želim povedati: bodite malo previdni, če že, pošljite v Univerzum in recite, naj se 
transformira v najvišje dobro.
Saj veste, če pošlješ v Univerzum ljubezen, se podvoji, če pošlješ lopato dreka, se 
podeseteri- tega pa nočemo.
No, jaz sem na koncu dobila pomoč prijatelja in smo naredili proti urok.
Upam, da se ne boste srečevali s tako divjimi uroki, dobro pa je te stvari vedeti. 
Bodite odlično in ostanite v svojem centru. » Mojca Šalamun
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UPORABA ŠČITA PRI ZDRAVLJENJU

Ščit se odlično obnese tako v preventivi kot v kurativi. Pri 
preventivi se je izkazal kot nepogrešljivo zaščitno sredstvo, saj sem
bil večkrat v stiku z okuženimi, tudi s tistimi s kovidom. Nikoli se 
nisem nalezel, razen enkrat (navadni prehlad), ko nisem uporabil 
ščita. 
Pri kurativi je ščit zelo pomemben, saj blokira vstop negativnih / 
škodljivih energij, obenem pa dovoli pozitivnim / zdravilnim vstop. 
Kaj to pomeni, vemo vsi!

ZAKLJUČEK

Namen tokratnega poglavja je predvsem spodbuditi širšo debato in
izmenjavo izkušenj, seveda tudi omeniti to možnost samoobrambe. 
Izkušenj v praksi imam sedaj kar nekaj, vendar še vedno nisem 
raziskal vseh možnosti, katere nudi energijski ščit.
Naj vam bo to poglavje kot izziv za vaše raziskovanje in 
kreativnost.

Avtor besedila in simbolične fotografije: Borut Kumar
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MAGIJA: dobro ali slabo?                  Februar ’23
(osebna spoznanja)

Zadnje čase je ukvarjanje z magijo že skoraj moda, posledično pa je
vse več nesreč zaradi neodgovorne uporabe ter pomanjkanja 
pravega Znanja. Predvsem »wannabe« magi se sploh ne zavedajo, s
kako močnimi energijami imajo opravka in še posebej pozabljajo 
(ali sploh nočejo slišati), da je pri rabi magije potrebna visoka 
stopnja odgovornosti. Povrh vsega se večina teh avanturistov sploh
ne poglobi v skrivnosti magije, še manj, da bi te sposobnosti 
dosegli postopoma, brez nevarnih bližnjic.

V tem poglavju bom skušal na razumljiv način opisati moje 
izkušnje, spoznanja, nevarnosti in dobrobiti magije, predvsem pot, 
ki jo je potrebno prehoditi do stopnje pravega maga.
Seveda ne bom izdal nekaterih ključnih znanj, ki so potrebna za 
uspeh, saj moj namen ni olajšati pot v tej smeri, ampak spodbuditi 
posameznika, da začne delati na sebi.

Skušal bom na kratko opisati, ker vsega gradiva je že sedaj dovolj 
za nekaj obsežnih poglavij v knjigi. In seveda ne bo šlo mimo 
samocenzure, saj lahko objavim le tisto, kar mi dovoli duhovno 
Vodstvo.

UVOD

Večina si magijo predstavlja kot klicanje raznih entitet, najbolj 
demonov, za uresničevanje lastnih ozkih interesov. Predstave 
vključujejo še kup posebnih predmetov, točno utečenih ritualov, 
magičnih izrekov itd. Videl sem marsikaj, kar kroži po internetu in 
tudi kaj o tem pišejo v knjigah. Največje bedarije je moč občudovati
v prenekaterih filmih. Zavajanje in ustvarjanje nevarnih sugestij, 
posledično tudi avtosugestij, ki peljejo v nesreče bolj kot v željeni 
uspeh. Sreča v nesreči je ta, da je veliko neuspehov, kjer se ne 
zgodi nič, razen razočaranja.

MOJA POT DO MAGA

Z magijo sem se nevede ukvarjal že več let, zadnji dve leti pa 
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predvsem z uporabo energijskega ščita in Kundalini. Septembra 
lani sem po uspešno premaganem uroku (kombiniran, rdeče-črno 
magijski) postal mag, saj sem spoznal skrivnost delovanja in 
transformiranja energij ter delovanja škodljivih entitet. Takrat sem 
se prepričal tudi v obstoj raznih portalov in kako jih pravočasno 
zapreti. Dober mesec po tem napadu sem že bil sposoben 
napadalčeve energije transformirati v lastno moč. Decembra sem 
začel uporabljati magijo (pred tem sem uporabljal Kundalini) za 
samozdravljenje in odpravljanje poškodb – rezultati so bili krepko 
nad pričakovanji. 

In vendar, pot do točke (biti mag) ni bila ne lahka, ne kratka. 
Osvojiti sem moral znanja z vseh teh področij:
- meditacije, s poudarkom na kontroliranju misli
- duhovno Vodstvo (brez tega preprosto ne gre!) in vzdrževanje 
redne zveze
- reprogramacija uma (nuja!), s poudarkom na odstranitvi 
priučenih vzorcev, predsodkov in lažnih znanj
- odstranjevanje vseh navlak iz moje ¨sfere¨ in posledično tudi 
stresa
- pravilno uporabljati afirmacije
- obuditi spomine na prejšnja življenja (to je bilo ključno za uporabo
najbolj učinkovitih in najbolj varnih magijskih tehnik, obenem pa za
odkrivanje povsem novih)
- Kundalini: čeprav se je pri meni aktivirala spontano, sem se jo 
moral naučiti nadzorovati
- visoka stopnja odgovornosti do Vodstva in naziva
- učinkovit način odstranitve dvomov vase in lastne moči
- vloga opazovalca
….in še kaj bi se našlo.
Vsa ta področja so opisana v tej knjigi.

NEVARNE ENTITETE

Po mojem prepričanju je uporaba magije s pomočjo entitet največja
neumnost na tem področju. Entitete imajo, sicer omejeno 
inteligenco, imajo pa določeno moč, s pomočjo katere lahko 
naredijo kar nekaj škode in preglavic. Večinoma so negativne 
narave in nepredvidljive, mnoge so tudi parazitske, kar lahko velika
večina magov potrdi. Parazitske se najraje prilepijo na žrtev s 
pomočjo alkohola in drugih psihoaktivnih sredstev, takrat lahko 
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dobijo popoln nadzor nad žrtvijo. Prav zaradi tega sem trdno 
prepričan, da pravi mag nima kaj početi s temi sredstvi, niti 
občasno ne!

Sam nikoli ne delam z entitetami, vendar pred kakršnokoli rabo 
magije najprej opravim preventivo skupaj z ¨mobilizacijo¨ Vodstva. 
Tako imam čisto pot za delo z energijami.

PREDMETI, IZREKI, RITUALI

Skoraj ni objave o magiji, kjer ne bi mrgolelo vseh mogočih 
predmetov: sveče, pentagram, kadila, zelišča, pri črni še lutka in 
bucike... Jao, jao! Ubogi mag, če mu nekdo skrije ali ukrade vso to 
ropotijo! Skratka, odvisen je od nekih predmetov, namesto od 
lastne moči?
Pri svojem delu ne uporabljam nobenega predmeta več, zato 
določeno akcijo lahko opravim kjerkoli in kadarkoli. Le v dveh 
primerih sem se poslužil amuleta in zvočnih frekvenc, da sem se 
prepričal, da resnično pomaga, vendar bi šlo tudi brez tega. Pri 
predmetih lahko rečem, da ni nič narobe, če se jih uporablja, še 
posebej kristale in amulete, saj nam s tem olajšajo vsaj del 
postopka.
Glede ritualov sem ugotovil nekaj svojstvenega in je ključno pri 
zagotavljanju uspeha, vendar ni za objavo, kot tudi ne izreki.
O pravilnem prizivanju ne bom pisal, ker gre za preveč nevarno 
znanje, katerega se lahko hitro zlorabi. 

KDO SE BOJI MAGIJE?

Magija sama po sebi ni nič nenavadnega, še manj kaj 
nadnaravnega in je človeku dostopna, če ne kar dana, že od 
vekomaj. Principi delovanja so lahko razumljivi, izvedba pa 
relativno preprosta. Oboje seveda velja za človeka, ki nima 
zapackanega uma z lažnimi znanostmi, politično – religioznimi 
dogmami in podobnim. Magija nudi neomejene možnosti uporabe 
in le redki se zavedamo tega. Še več: možnost obstoja energijske 
civilizacije ni le domneva ali teorija!
Prav zaradi tega mnogi panično svarijo pred znanjem magije, 
obenem pa širijo lažne informacije o pravilni rabi magije. Še mnogi 
magi to počno, predvsem z namenom, da prava znanja ne pridejo v 
roke vsakomur.
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Elitam je to znanje dobro znano in ga tudi obvladajo, zato se na 
smrt bojijo, da bi tudi drugi spoznali te moči, ki pripadajo vsem in 
ne samo njim. Zato ga skrbno skrivajo (okultirajo), da ne bo 
uporabljeno proti njim, tako kot ga sami uporabljajo proti večini 
Zemljanov. In seveda tu delajo račune brez krčmarja, saj pozabljajo
na bistveno razliko med nizko frekvenčno, sicer uničujočo energijo 
in visoko frekvenčno, katera ima neprimerno širši spekter 
delovanja. Magija ni omejena le na ti dve varianti energije! Kaj več 
v vezi s tem lahko le redkim povem v živo.

MANIPULACIJA UMOV s pomočjo magije

Gre za eno najbolj nevarnih magijskih metod, ki ne terja velike 
količine energije, vendar so posledice lahko katastrofalne. En sam 
črni mag lahko sproži grozljivo vojno, pogrome nad nedolžnimi 
ljudmi in podobna grozodejstva. Kako, se boste vprašali?
Ni tako težko! 
Pred časom sem imel priliko doživeti v praksi, kako poteka 
manipulacija z umom, saj je neka maginja pri meni poskusila 
tehniko spremembe mišljenja in bi skoraj uspela. K sreči sem se že 
prej naučil delovati kot opazovalec, že po prvem poskusu pa imel 
efektivni ščit pred tovrstnimi negativnimi vplivi. S pomočjo Vodstva
sem dobil jasen uvid, kako delujejo te zadeve, še posebej, kako se 
učinkovito zaščititi.

Manipulator mora najprej ugotoviti, na kakšen način bo najlažje 
vplival na vas. Lahko je to s strahom, lahko je s povzdigovanjem 
vašega ega, obljubami in pričakovanji, itd. Pridobiti mora vaše 
zaupanje, s tem se energijsko poveže z vami in tako ima proste 
roke. Manipulatorji imajo zelo dobre govorniške sposobnosti, znajo 
biti prepričljivi in se vam v celoti posvetijo (ni pa nujno), imajo 
močno voljo in samozaupanje. Cilj manipulatorja je vstaviti določen
»program« v vaš um in podzavest, kjer bo prostor za nove vzorce in
predsodke, od tam pa bodo prihajale tudi avtosugestije. Ponavadi o
vas vedo ¨dve strani več kot piše v knjigi¨.
Ni nujno, da napisano služi le v zle namene, v nekaterih primerih je
to lahko nujno za uspešno zdravljenje, odstranjevanje blokad in še 
kaj koristnega.
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Mag s slabimi nameni lahko hitro razširi svoj krog s pomočjo 
manipulacije z močnejšimi energijami in entitetami. V bistvu 
najprej programira (umsko zasužnji) manjši krog ljudi, kateri 
potem njegovo energijo (in entitete) širijo naprej ali mu vsaj dajejo 
močno energijsko podporo, lahko tudi oboje. Tovrstni mag deluje z 
vrha ¨piramide¨ navzdol in tako lažje obvladuje vse več šibkih 
umov. 
Enega najbolj nazornih primerov najdemo v nacistični Nemčiji, kjer
si je le en črni mag (Hitler) prisvojil milijone umov. Mislim, da vam 
je jasno, kaj sem zapisal. 
V modernem obdobju lahko TV in drugi mediji prav lepo služijo 
interesom črnih magov!

Zaščita obstaja in je zelo učinkovita! 
Biti v vlogi kritičnega opazovalca in kombinirati z energijskim 
ščitom je zelo pomembno, saj tako poleg varnosti zberemo veliko 
informacij o sogovorniku, predvsem, kaj hoče. Zlobni magi vas 
bodo skušali spraviti na svojo stran proti nekomu drugemu, o 
katerem bodo govorili slabo. Vendar, ko se začne hujskanje, imate 
dve izbiri: prva je, da se takoj umaknete in poveste, da v tej igri ne 
boste sodelovali, druga je le pasivno opazovati dogajanje in pozneje
to analizirati. Hitro boste ugotovili slabe namere maga 
manipulatorja, obenem pa dobili kar nekaj znanja s tega področja. 
Vaše duhovno Vodstvo vas bo stalno opozarjalo na te nevarne 
osebke, zato morate redno vzdrževati tesne stike z Vodstvom, s 
katerim, preden greste na problematično srečanje, opravite srčno 
namero za zaščito. Amuleti niso odveč, še posebej, če jih posvetite 
tudi v te namene, saj vam lahko prihranijo kar nekaj energije...
Odlična zaščita, še posebej pri stiku z zlobnimi magi, je izogibanje 
očesnemu stiku! V zvezi s tem se vam ni treba prav nič zagovarjati!
Najboljše je, da znate vse slabe energije, ki so vam namenjene, 
transformirati v vašo korist. Ko se to enkrat naučite, boste vse 
energijske napade na vas šteli kot blagoslov, katerega ne smete 
zlorabiti, saj je enako kot zloraba zaupanja, ki vam ga izkazuje 
Vodstvo!

MAGIJA IN SAMOZDRAVLJENJE

Za konec še uporaba magije v namene samozdravljenja. Tu bom 
navedel le enega od mnogih mojih primerov, ki sem jih uspešno 
izvedel v praksi. Na to temo bi bilo bolj smotrno napisati ločeno 
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poglavje, kjer bom predstavil tudi sposobnost človeškega telesa za 
samozdravljenje. Gre za področje, ki je vključeno v moja 
predavanja, kjer pa je manj cenzure.

»V službi se večkrat prehladim, kar traja le dva dni in niti ne 
ukrepam. Tokrat je bilo malce drugače in proti večeru tretjega dne 
se je stanje hitro poslabšalo, dokler niso bili prisotni vsi znaki 
gripe. Ob 19:30 h sem se odločil iti v posteljo, pa vendar sem prej 
opravil še poskus z novo tehniko magije. Postopek je vključeval 
srčno namero Vodstvu, manifestiranje ozdravitve in 
transformiranje prisotnih energij v zdravilne. Na koncu postopka 
sem bil trdno prepričan, da  bom do jutra zdrav in se 3x zahvalil. 
Na začetku sem opazil le počasno izboljšanje, zato sem se odpravil 
v posteljo, kjer sem še nekaj časa bral sporočila na telefonu. 
Iznenada, kot bi odrezal, so vsi simptomi popolnoma izzveneli, 
počutje se je v hipu izboljšalo do te mere, da sem odšel na 
računalnik pisati knjigo do opolnoči, saj sem bil naslednji dan 
prost. Zjutraj sem vstal prerojen, poln energije, še celo simptomi 
navadnega prehlada so izginili.«

Podoben postopek uporabljam tudi pri poškodbah zaradi udarcev. 
Boleča oteklina izzveni v parih urah. Bolniškega staleža ne poznam.

ZAKLJUČEK

Nemogoče je v nekaj stavkih pojasniti osnovne stvari o magiji, ki je 
prirojena sposobnost človeka. Prav tako sem uporabil veliko mero 
samocenzure in razkril manj kot petino vseh mojih spoznanj o 
magiji. Na mojih predavanjih boste izvedeli več, še posebno na 
individualnih srečanjih. Seveda je odvisno, komu bom posredoval 
ta Znanja, a o tem mi intuicija že pravilno svetuje...
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UROKI IN DRUGI ENERGIJSKI NAPADI  25.2.’23

Poglavje se navezuje na poglavja ¨Energijski ščit¨ in ¨Magija¨.
V tem poglavju bom predstavil moja spoznanja s področja urokov in
energijskih napadov ter podal nekaj rešitev. Tovrstnih napadov 
sem bil v določenem obdobju kar velikokrat deležen, od novembra 
’22 dalje pa nič več. 
Za razliko od drugih magov uporabljam svoje definicije, vendar 
mislim, da ne boste imeli težav z razumevanjem.

ENERGIJSKI NAPADI

Teh je več vrst, pri mnogih je v rabi tudi črna ali podobna magija in
kombinacije. Pri teh napadih lahko pošiljatelj prikliče nad vas 
energije, entitete ali tudi oboje.

Napade zaznamo na več načinov, kar sem že delno opisal v 
poglavju ¨Energijski ščit¨:

- občutek, kot da vas v samoti nekdo opazuje, oz. niste sami
- čeprav ste v toplem prostoru, nenadoma občutite, da se vas je 
dotaknilo nekaj hladnega ali da vas zmrazi po telesu, istočasno pa 
občutite neupravičen strah
- v stiku z ljudmi čutite veliko negativne energije, ki ne izvira samo 
iz njih samih
- napisane besede (še posebej tiste s strani napadalca) vas 
prizadenejo, v hujših primerih pa se zažrejo v podzavest, od koder 
vplivajo na vaše prepričanje
- nenadne slabosti, padec energije, zmedenost, nenadni izbruhi 
negativnih čustev, itd. 
- prikazni vidne s fizičnimi očesi (zelo redki primeri)
- v skrajnih primerih se vam pojavi trdno prepričanje, da boste 
zaradi napada ali uroka tudi umrli, večinoma se to pojavi v primeru
¨pogleda, ki ubija¨.

Podobni simptomi so tudi pri urokih, le da je tam lahko še hujše. 
Doživel sem oba tipa, obakrat zmagal in tako nabral potrebne 
obrambne izkušnje, ki so mi rešile glavo, ko sem imel novembra 
lani opravka z najbolj potencialno uničujočim napadom, ki je bil v 
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pisani besedi. O tem kasneje.

Primer energijskega napada, z dne 2.1.2022:

»Čez dan sem razkril osebo z lažnim profilom, ki je zavajala ljudi glede cepljenja. 
Razlagala je namreč, da ji je njeno Vodstvo naročilo, da se mora cepiti z namenom, da bi 
pomagala drugim, kar je popoln absurd. Istočasno je omenila, da se je pri odpravi strupov
v cepivu poslužila »med bed« (spet še en absurd, ko se najprej zastrupiš, potem se greš 
igrati z napravo, ki vpliva na podzavest in genetski zapis, saj se na vsaki napravi da 
nastaviti frekvenco). Z argumenti in odločnim nastopom sem jo odbil, obenem pa po 
nareku intuicije (ki je v meni že skoraj kričala) delal snapshote. Ko je spoznala, da nima 
opravka z naivno osebo, je zbrisala komentarje in me blokirala. Pozneje so si snapshote 
ogledali kolegi in kolegice in potrdili že znano dejstvo, da je šlo za reptilijansko 
manipulatorko.

NAPAD

Zvečer sem se namenil meditirati, a na bolj sproščen način. Hotel sem le poslati energije 
ljubezni in hvaležnosti Vodstvu in Atlantei. Zveza je bila takoj vzpostavljena, vendar z 
resnimi motnjami: zelo slaba vizualnost, slabo čutenje... ni bila kriva koncentracija, saj je 
bila zelo dobra. Povrh vsega so se okoli mene začenjale pojavljati čudne slike in rahel 
občutek strahu ter mrzli mravljinci po telesu. Medtem so v Vodstvu izboljšali zvezo in 
komunikacija je stekla normalno. Že isti trenutek sem dobil ukaz, naj aktiviram energijski 
ščit. V hipu so mravljinci izginili, sam pa sem se v miru posvetil dogajanju. Okoli ščita so 
se začele pojavljati grozljive spake in svetleče linije. Iz Vodstva je prišlo obvestilo, da sem 
pod dokaj močnim napadom. Čeprav na varnem, kjer sem se celo zabaval ob pogledu na 
vso golazen, ki je iskala pot v notranjost sfere in porodilo se mi je vprašanje, kako ta urok 
uničiti ali še bolje: kako ga poslati nazaj k pošiljatelju kot nezaželeno pošto.

PROTINAPAD

Znašel sem se pred povsem novim problemom, katerega je bilo potrebno rešiti. Najbolj 
preprosta rešitev bi bila zaprositi Boginjo za pomoč, kar bi brez dvoma pomagalo, vendar 
so bile moje ambicije, da sam rešim problem močnejše (le zakaj mi je dala vse Znanje in 
Moč?), povrh vsega pa je tudi odločna podpora večine iz Vodstva  naredila svoje. Spomnil 
sem se nekaterih dogodkov iz prejšnjega življenja in naenkrat imel kar dve rešitvi na 
dlani, obe skrajno nevarni za pošiljatelja. Uporabil sem bolj »sadistično« rešitev: s 
pomočjo korenske in spolne čakre sem vizualiziral sfero, ki je obdala te entitete ali 
energije in jih tako izoliral. Sfero sem postopoma skrčil, nato pa aktiviral srčno čakro, 
energijo le-te usmeril na in v sfero. Odveč je pisati, kakšen pekel se je dogajal v sferi. 
Potem sem poslal jasno sporočilo: »Vrnite se k pošiljatelju in ne vračajte se več nazaj!«, 
nakar sem s sfero vred vse skupaj poslal……. Kako je končal pošiljatelj, ve samo on! 
Izklopil sem ščit, nato pa nadaljeval stik z Vodstvom, od katerega sem dobil veliko 
neprecenljivih nasvetov, namigov in novo energijo.
Ponoči sem imel še en obisk, ki pa je bil prijateljski: ena entiteta je prišla počistiti ostanke
negativne energije, to kar bi moral storiti sam, vendar je bilo zame že preveč in sem 
preprosto pozabil.«

Napad bi lahko odstranil na miren način (uporaba energije srčne 
čakre skozi energijski ščit), ampak, kot ste sami opazili, sem hotel 
zakomplicirati in spomini na znamenito bitko iz prejšnjega življenja
so v meni sprožili nekaj malega zlobe. Vem, da to ni prav in se še 
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bolj zavedam, da nisem perfekten, ...
Vi tega ne počnite, uporabljajte le srčno čakro in ščit. V 
kombinaciji z vašim Vodstvom bo to več kot dovolj tudi za 
odstranitev še hujših urokov! Ne pozabite na koncu odstraniti 
ostanke negativnih energij! Prostor očistite s sveto vodo (če jo 
imate,) ali z dišečimi palčkami (še boljši je palo santo), z mislimi in 
aktivirano srčno čakro »pobožate« cel prostor, prav tako tudi sebe. 
Če ste se dotaknili česarkoli, pri čemer ste začutili negativo, si roke
umijte s hladno vodo in pri tem vizualizirajte, kako odteka vse 
slabo stran od vas. Voda ima lahko izjemne magične lastnosti, 
pozitivne seveda.

UROKI

Tu bom opisal preizkušnjo, ki sem jo doživel septembra lani, ko me 
je en teden mučil kombinirani rdeče-črno magijski urok, kateri pa 
je bil zame iniciacija v maga. Zgodba vam bo razkrila potek tega in 
verjamem, da boste našli v tem zapisu veliko koristnega.

Najprej simptomi:
- iznenada se je pojavila izredno močna zaljubljenost v mojo 
prijateljico, ki pa ni bila zaljubljena vame
- zaradi stalno usmerjenih misli k njej sem se v enem tednu 3x 
poškodoval
- kreativnost v prostem času je padla na nič, nobene volje za 
nikakršno delo
- opazno odtekanje energije in pogosta utrujenost
- motnje spanca

Zapisek z 27.9.2022:

»Z rdečo magijo, točneje ljubezenskim urokom, sem se prvič srečal v zadnjih dneh. Sicer 
sem prve sume v tej smeri dobil že pred skoraj mesecem dni, ko me je intuicija začela 
opozarjati na to, zame in za Atlantejce, povsem neznano magijo. Sicer sem že takrat 
opazil rahlo, vendar čudno zaljubljenost. Rekel sem si, da gre za trenutno nagajanje s 
strani Boginje in se le smejal. Istočasno se je v meni začel prebujati ¨notranji otrok¨ (kar 
je povzročalo pogostejše smejanje), medtem ko je svečenik pozabil, na kakšnem planetu 
je sploh prisoten. »Ah, dolce vita!«.
Prejšnji teden pa je treščilo na polno: iznenada se je pojavila zelo močna zaljubljenost v 
mojo prijateljico. Zadeva se je stopnjevala, obramba je bila neučinkovita, skrivanje 
notranjega kaosa in trpljenja pa vse manj učinkovito. V enem tednu so se zgodile tri 
poškodbe na delovnem mestu, padec kreativnosti in odtekanje energije neznano kam, vse 
pogostejše čudne utrujenosti. Ko sem zaprosil Boginjo za pomoč, sem z Njene strani dobil
odgovor, da moram  ta problem rešiti sam, da bom osvojil nova znanja, ki jih bom še 
potreboval, predvsem pa, da bom spoznal ozadja nekaterih ljudi. 
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Sinoči sem skupaj z Vodstvom in Višjim Svetom izvedel odločen in učinkovit protinapad, 
kjer sem končno blokiral delovanje uroka, našel pot in izvor uroka ter uporabljene 
energije.«

In zapisek z dne 28.9.2022:

»Po dolgem času sem danes spet vstal poln energije. Sinoči mi je uspelo ob močni podpori
Vodstva zapreti in likvidirati portal, vse preostale entitete (ne samo povezane z urokom, 
ampak tudi drugih) pa sem po nasvetih izoliral v sfero in poslal nekam z namero, da se 
spremeni v najvišje dobro. Urok je uničen! V primerjavi s stanjem izpred dveh dni, sedaj 
povsem drugače dojemam marsikaj.«

Kmalu pa je postalo jasno ozadje tega uroka, ki bi lahko povzročil 
celo fatalne posledice. Skupaj z Vodstvom in Višjim Svetom smo 
ugotovili, kdaj in kje se je vse začelo. Gre za šokantna spoznanja 
zame:

»Sinoči med utrjevanjem zaščite se je ponovno odprl portal, skozi katerega so udarile 
entitete, ki so končale v pasti naših magov. Izvedelo se je vse, tudi imena, resnična 
narava nekaterih duš, ki se imajo za Svetlobo, itd. Gre za grozljivko!
Urok je star in ima naročnika ter pošiljatelja s pomočniki, aktiviral pa se je z dokaj 
nedolžnim urokom, ki je bil poslan s strani naše članice.
Uničujoči in skrajno zlonamerni urok je bil poslan v začetku leta 2004, z otoka Bali, 
Indonezija. Naročnica ima ime: Ayu. Je iz Denpasarja. Ona se je takrat zaljubila vame 
zaradi tega, ker sem ji oskrbel poškodovan gleženj (rana se je že začela gnojiti) in jo tako 
osvobodil trpljenja. Držal sem se atlantejske vrline, ki je sočutje in pomoč do bližnjega. 
Nič drugega. Danes spoznavam, da rek "pot v pekel je tlakovana z dobrimi nameni", drži. 
Vendar kar sem storil, sem storil zaradi vesti in mojega srca, ki je jasno dalo vedeti, da je 
treba pomagati, kar je bilo vse z moje strani.
Pošiljatelj je tudi znan: gre za vrhunskega maga iz mesta Kuta, nedaleč stran od 
Denpasarja. Kuta je leglo črno-čarovniške golazni, saj se tam nahaja velik portal 
negativne energije. Mag in njegovi bratje pomočniki bodo uničeni s strani naših sil, portal
pa bo odstranjen s strani zemeljskih sil Svetlobe. Intuicija mi pravi, da je glavni mag že 
dobil svoje. Naročnica ne bo deležna naše pozornosti, saj ima že dovolj drugih težav.
Balijski urok je že takrat deloval tako, da so entitete zbirale podatke o meni in čakale na 
pravi trenutek, ki pa se je zgodil nedavno nazaj v Sloveniji. Vodstvo ve za ime 
pošiljateljice ¨slovenskega¨ uroka, ki je tudi naša članica. Urok, ki ga je poslala, je bil po 
naravi dokaj nedolžen in v nobenem primeru ne bi povzročil negativnih posledic. Vendar 
je ta urok, v kombinaciji z balijskim urokom, postal skrajno nevaren in žal v marsičem 
tudi škodljiv, saj je pustil srednjeročne posledice.
Pošiljateljici uroka iz Slovenije se ne bo zgodilo nič slabega z naše strani, saj je tudi sama 
tlakovala pot v pekel z dobrimi nameni.«

Urok se ni več ponovil, saj sem proti tovrstnim urokom izdelal 
dovolj močno obrambo in izboljšal zaznavanje portalov, ki ne sodijo
v moj prostor. Obenem sem našel mojo šibko točko in se temu 
primerno prilagodil. Pridobil sem ogromno znanja s področja 
magije, a le delček lahko posredujem drugim. Zamolčal sem tudi, 
kaj je bilo odločilno pri zmagi nad urokom.
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Posledice tega uroka sem nosil več kot en mesec, zaradi 
nestabilnega energijskega polja.

BESEDE LAHKO UBIJAJO

Vsakemu se je že zgodilo, da je bil deležen energijskega napada na 
način: z besedami (izgovorjenimi ali napisanimi), s prekletstvom, 
manipulacijami vseh vrst... Napadalec pogostokrat uporabi 
manipulacijo, s pomočjo katere nas hoče prepričati, da ima on 
prav, mi pa smo v zmoti in celo kaj hujšega. Glavni cilj napadalca je
prizadeti, izpiti dragoceno energijo, da začnemo dvomiti vase, v 
naše delo in poslanstvo. Gre za močne energije, proti katerim 
ostaja učinkovita obramba, s pomočjo katere te škodljive energije 
pretvorimo v naše energije moči.

Opisal bom dva primera, obenem pa izdal skrivnost, kako 
transformirati še tako očitno in hudo zlo v najvišje dobro. Gre za 
neškodljivo uporabo kombinirane magije, s prevladujočo belo 
magijo in je lahko izvedljiva za vsakogar.

 1. primer: KO JE ŠLO ZA LAS

V nekaterih primerih so pisemska sporočila lahko zelo nevarna.
Eno takšnih sporočil sem dobil novembra in imel sem srečo, da sem
le nekaj dni pred napadom, opravil občutne izboljšave na moji
energijski zaščiti. Izgleda, da sem se eni močno prizameril z mojo
zaskrbljenostjo glede njenega počutja. Pri napadu name je
uporabila mojo zaupljivost in sočutje, predvsem pa je računala na
uspeh z manipulacijo. Težke besede, prefinjene obtožbe, neresnice
in prepričevanja, da se v vsemu motim...bi me še en teden pred
tem lahko zlomile in povzročile katastrofalne posledice. A ker sem
se naučil, da tovrstne zadeve berem in poslušam v vlogi
samoopazovalca, me ni prizadelo popolnoma nič. Še več, močne
negativne energije, ki so divjale iz besed, sem s pomočjo magije
transformiral v lastno moč in se tako še bolj okrepil.
Ko je napad minil sem imel na voljo dve potezi. Prva, bi bil
protinapad, kjer bi zadostovalo jo le spomniti na določeno
dogajanje v ne tako daljni preteklosti, ter še kaj konkretnega
objaviti v vezi s tem, da bi jo hudo prizadel. Druga poteza pa je bila
energijsko najmočnejša in najbolj modra poteza: s srčno namero
sem ji pred mojim Vodstvom in vsemi silami Svetlobe, iskreno
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odpustil in oprostil, pozabil pa ne bom, obenem pa iz srca ji
privoščil lepše in srečnejše življenje. V tistem trenutku sem dobil
občutek, kot da je tona skalovja odpadla z mene, postal sem
lahkotnejši, istočasno pa sem se še bolj odprl svetu, še posebej pa
ljubezni. Že kmalu so začeli deževati čudeži. Še danes sem
hvaležen, da je do tega prišlo, tudi napadalki.

Obramba
Ko dobite pismo, iz katerega zaslutite le malo, da vas bo lahko 
prizadelo ali povzročilo slabo voljo, se najprej umirite. 
Že na začetku imate dve izbiri: ali boste preprosto ignorirali 
sporočilo in se tako izognili izpostavljanju negativnim energijam ali
pa se boste spopadli z negativo in jo transformirali v lastno moč ali 
najvišje dobro. 
Potem se povežite z vašim Vodstvom. Uporabite srčno namero, da 
iz napadenih besed potegnete le to, kar vam koristi. Dobrodošle 
afirmacije v stilu: ¨Sem močnejši od vseh besed, ki mi jih pošilja 
napadalec!¨ ¨Sem Ljubezen! Sem Moč! Nič in nihče mi ne more 
škodovati.¨ ¨Imam se rad in ne dovolim, da bi nasedel škodljivim 
provokacijam!¨itd.
Preden začnete brati, se postavite v vlogo opazovalca sebe in 
okolice. Predvsem opazujte lastne reakcije ob branju gradiva. Od 
kje se bodo pojavile, če sploh, in kakšne bodo. Bodo prišle iz uma, 
duše, celo fizičnega telesa? In še posebej si postavite vprašanje, 
zakaj bi dovolili, da vas nekdo prizadene.
Med branjem morate vedeti, da tudi pisane besede nosijo 
energijski naboj. Tudi besede so orožje. V tem primeru govorimo o 
besedah, ki so polne negativne energije, katerih namen je, da vam 
škodijo. 

Najprej aktivirajte energijski ščit. Če imate močno srčno čakro in 
poznate Moč Ljubezni, vam tega ni treba.
Po aktivaciji ščita podajte srčno namero, še bolje pa kar priziv, da 
se vsa negativna energija, ki se nahaja v besedah, sproti pretvori v 
najvišje dobro ali v energije, ki bodo okrepile vašo moč. Ne smem 
opisati postopka, kako se v tem primeru te energije transformira v 
moč in se jih absorbira v energijsko polje. Gre za postopek, ki je 
lahko zelo nevaren za vas, če ga ne opravite pravilno! Postopek 
transformacije negativne energije v najvišje dobro je varen, kar pa 
ne velja za absorbiranje v lastno moč!
Nasprotniku potem odpišite in se mu iskreno zahvalite ter mu 
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pošljite energije ljubezni.

 2. primer: NAPAD IZ ZASEDE

Sile ¨lažne svetlobe¨ rade napadejo iz zasede, idealen trenutek 
zanje je takrat, ko se duše Svetlobe veselijo vsega lepega, tudi 
opravljanja poslanstva. Pogostokrat v teh primerih odpove 
previdnost in kaj hitro lahko nastanejo težave. To se je tudi zgodilo 
pred časom, ko je prišlo do napada, in sicer na eno od najbolj 
svetlih duš, kar jih poznam.  Napad je bil izveden tako, da smo 
hitro ugotovili, da ni bil naključen. Poleg žalitev in grdih besed je 
bila žrtev deležna manipulativnega prepričevanja, češ, da je vse 
kar izdeluje, narejeno po napačnem postopku, ki ustvarja drugačne
(negativne) rezultate, kot bi jih sicer. Ker sem te izdelke že prej 
podrobno testiral in rezultate tudi opisal, seveda nisem ostal 
križem rok. Na moje argumente je takoj sledila blokada s strani 
glavnega napadalca. Zadeve so se kmalu uredile, vendar so 
razkrile širše ozadje tega dogodka, ki je tesno povezano s 
škodoželjnostjo in z duhovnim egom. 

Proti tovrstnim napadom obstaja zelo učinkovita obramba.
Najprej se je treba zavedati, da ste čudovita duša, ki z ljubeznijo 
ustvarja lepe in koristne kreacije. Vaše znanje, ki ga redno 
dopolnjujete in negujete s srcem, se čuti v vaših stvaritvah, na 
katere bodite ponosni. Skratka, imejte radi sebe in vaše delo! 
Kadar kdo napade vaše delo ali vaš način dela, najprej ocenite, za 
kaj gre: za konstruktivno kritiko ali zaničevanje. V prvem primeru 
lahko preizkušate sogovornika, če sploh ima znanje s tega 
področja, predvsem pa jasne izkušnje. Če ima znanje in izkušnje, se
potem spustite v debato v zavedanju, da je vaše delo cenjeno in 
imate kliente, ki to lahko potrdijo. Spoštljiva debata večkrat 
prinese nove ideje, ki jih s pridom izkoristite.
Povsem drugače je v primeru, če je vaš sogovornik žaljiv, 
napadalen ali drugače negativen. V tem primeru se dajte v vlogo 
opazovalca in opazujte, kako uporablja besede za manipulacijo, z 
namenom izničenja vsega truda, ki ste ga vložili v vaše delo. Imejte
v vidu, da je manipulatorju cilj, da se njegove besede, polne 
destruktivne energije, zažrejo v vašo podzavest. Kaj to pomeni, 
vemo! 
Vi se v tem primeru zavedate, da nima prav, da vam hoče 
škodovati, obenem pa imate podporo, predvsem s strani vašega 
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Vodstva, pravih prijateljskih duš in vas samih!
Afirmativno vprašanje: »Kdo je sploh ta, ki napada mene in moje 
kreacije?« dela čudeže. Prav tako afirmacije: »In zakaj naj bi on 
imel prav? Kje sploh je kakšen razlog, da mu verjamem?«. Če se 
vam napadalec hoče predstaviti kot poznavalec, imejte v vidu, da 
vam lahko laže. In kako boste preverili, če je res strokovnjak? Zase 
veste kdo ste, zanj pa ne.
Sprejmite ga kot nekoga, ki je stopil na pot, da vas, sicer nehote, 
dà na preizkušnjo vašega samozaupanja in moči. Afirmacije, srčne 
namere, nato pa transformacija negative v energije, ki bodo 
koristile vam! Še prej pa lahko aktivirate energijski ščit.
Transformacijo izvedite z odločnostjo in ljubeznijo do sebe. 

ZAKLJUČEK

Obstaja več vrst energijskih napadov kot tudi obrambnih načinov. 
Pri obrambi je v večini primerov ključnega pomena energijski ščit, 
odsotnost strahu, odločnost in tesna zveza z Vodstvom, vendar 
najmočnejša obramba je Ljubezen. Ljubezen  pa je najmočnejša sila
Multiversuma in je neuničljiva!
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OZADJE CEPLJENJA                                18.12.'21
(osebna spoznanja)

Odločil sem se, da opišem razloge, zakaj se nisem cepil in se temu 
upiram brez izbire sredstev.
Do spoznanj sem prišel v meditacijah, ker sem hotel ugotoviti, kdo 
ima prav in kdo ne. Pred prvo  meditacijo sem se odločil, da 
nikomur ne verjamem, le sebi in izbranemu duhovnemu Vodstvu!
Še prej sem prisluhnil razlagam obeh strani: zdravstveni stroki in 
nasprotnikom cepljenja.

Najprej moram v leto 2007, ko sem na delovnem mestu iznenada in
v hipu dobil zelo močno vizijo, v kateri sem začutil hudo nevarnost 
za dušo. V viziji je bila igla, v njej tekočina, ki lahko blokira pot 
duše in jo zasužnji. V tistih letih sem že bil na določenem nivoju 
duhovne rasti, vendar neprimerljivo nižje, v primerjavi s 
sedanjostjo. V tistih letih tudi nisem vedel za »teorije zarote«, 
razen za neresnice v zvezi z 11.septembrom. Že takrat mi je 
postalo jasno, da sem dobil opozorilo glede dogodkov, ki so prišli 
šele 13 let kasneje.
Po viziji se je v meni začelo marsikaj spreminjati in začel sem se o 
vsem spraševati, tudi o stvareh, na katere prej ne bi niti pomislil. 

Prišlo je leto 2020 in proti koncu leta tudi cepivo proti kovidu. 
Decembra sem bil v bolnišnici v direktnem stiku z dvema, ki sta 
zbolela za kovidom in imela vidne simptome, z vročino vred. 
Testiranje so izvajali na dva dni, oba sta bila iz naše sobe 
premeščena na kovid oddelek, mene pa so imeli stalno pod 
nadzorom, ker sem bil na vsakem testu negativen. Osebje ni bilo 
sposobno za to najti razlago, sam pa sem začel spoznavati pravo 
ozadje tega. 

2021
Vse več je cepljenih, ki poročajo o hudih stranskih učinkih, tudi 
smrti so posledica tega. Mediji norijo in se pogostokrat ujamejo v 
lastne laži, ker pristransko in v celoti enoumno poročajo. Stroka, ki
to sploh ni, jasno kaže, da je politika (pod vplivom farmacevtskih 
lobijev) močno vpeta v vso to norijo. Nasprotniki cepljenja 
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prinašajo na plano mnogo informacij, verodostojnih dokumentov 
nekaterih strokovnjakov in pričevanj iz prve roke. Nekateri se 
obnašajo arogantno in agresivno do cepljenih, kar meče dvome tudi
nanje.
Slišal sem eno in drugo stran, a poslušal sem le svojo dušo, ki ni 
dajala dvomov in mi  je vsakič, ko sem pomislil na dogajanje, 
odločno rekla: »Ne cepi se!«

Nedvoumna in jasna pojasnila o vzrokih za tako odločitev sem dobil
v meditacijah. 
Že prva meditacija o tej zadevi je bila odločilna. Pri meditacijah je 
bila zelo pomembna priprava, kjer sem iz uma odklopil vse 
informacije in se predal izključno prejemanju sporočil. Izbrano 
duhovno Vodstvo sem vsakič zaprosil za pomoč. 

Navajam nekaj sporočil in spoznanj:

- Cepiv je več tipov in o tem je nedavno spregovorila celo stroka 
(obstaja video intervju z zdravnico iz UKC Ljubljana), čeprav so 
mediji hoteli vse skupaj prikriti: 
a.) Placebo: s placebom so največ cepili na samem začetku (v 
manjši meri tudi sedaj), predvsem zaradi ustvarjanja zaupanja ljudi
v cepiva. Ljudje, cepljeni s placebom, so imeli nepomembne 
stranske učinke in tako hote ali nehote spodbujali druge. S 
placebom so cepljeni tudi vsi veljaki pri nas in drugod po svetu.
b.) Cepivo proti gripi (oz. podobno): Imelo je nekaj resnejših 
stranskih učinkov.
c.) Zvarek z nevarno sestavino, namenjen dolgoročnemu 
škodovanju zdravja in povzročanju smrti: tega je veliko in o tem so 
drugi že ogromno govorili in imajo večinoma prav. Ta tip je najbolj 
nevaren, saj ima dva podtipa: prvi, ki sem ga že prej opisal, drugi 
ima poleg sestavin prvega, še delce, ki se zasidrajo v možganske 
celice in zaradi superprevodnosti  vplivajo na um. Tega se 
uporablja največ in je najbolj nevarno za prebujajočo se dušo!
d.) Obstajajo še drugi tipi cepiv, ki služijo raznim eksperimentom 
na ljudeh.

Čemu v resnici služijo cepiva?

V praksi vidimo, da vse več cepljenih zboleva za kovidom in jasno 
vidimo, da trditve stroke o učinkovitosti cepiv ne držijo. Le zakaj 
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potem tako silijo z iglami in ustvarjajo paniko okoli bolezni, katere 
smrtnost je manj kot 1%?
Odgovor je zelo preprost: ljudi še naprej držati v suženjstvu, v 
poslušnosti in ubogljivosti! Dejstvo je, da se v zadnjih letih vse več 
ljudi prebuja in spoznava pravo naravo človekove duše, ki nima nič 
skupnega s pohlepom, nadvlado nad bližnjimi, vojnami, 
krivicami,...ampak je del Ljubezni, Svobode, je božanska in 
predstavlja Svetlobo,...in tega se vladarji sveta (korporacije, večina
političnih strank in religij) predobro zavedajo, saj gre za obstoj 
njihovih privilegijev. Zato, da bi se obdržali na oblasti in ohranili 
moč, iščejo načine, kako blokirati dušo in celo ustvariti brezdušna 
bitja (umetna inteligenca, roboti, sintetični človek, itd.). Dušam 
želijo preprečiti ponovno vrnitev na Zemljo, zaradi tega je tako 
veliko problemov s plodnostjo.

Z namenom manipulacije s človeškim umom so v zadnjih 100 letih 
izumili TV, da bi lažje manipulirali z ljudmi in tako čimbolj omejili 
stik človeka z dušo. A tudi to ni bilo dovolj! Potrebno je bilo (s 
pomočjo TV in drugih medijev) ustvariti strah pred novo boleznijo 
(kaj so že bolezni?), še prej pa razviti visoko tehnologijo, ki bo 
uporabljena v ta namen (in je že v rabi). Ker prav strah najbolj 
aktivira negativna čustva in tako zmagovito vpliva na programirani 
um, je zadeva »kovid« njihov glavni adut v tej vojni med Svetlobo in
Temo.
Vendar, veliko nas je premagalo strah, posledično smo 
reprogramirali um, da deluje v sozvočju z dušo in silami Svetlobe. 
Za nas prebujene je duša edini zaklad, ki ga imamo, zato ga bomo 
branili z vsemi sredstvi, vendar brez sovraštva!

Obstaja obramba?

Da! Povezovanje s sorodnimi dušami in silami Svetlobe, popolno 
zaupanje vase in v Vodstvo, individualne metode obrambe, med 
njimi tudi energijski ščit (glej poglavje "Energijski ščit").
Vendar uporaba ščita pred prisilo cepljenja deluje le, ko drugih 
možnosti resnično ni več! Primer: primejo te in se ne moreš fizično 
braniti, niti jih pomiriti s srčno čakro. Nimaš nobenega izhoda več. 
V tem primeru aktiviraš energijski ščit in pošlješ klic na pomoč 
izbranemu Vodstvu, kateremu popolnoma zaupaš. Ščit bo zagotovo 
naredil čudež in nevtraliziral nevarni zvarek.
To ne bo šlo v primeru, da se cepiš zato, da bi imel mir pred 
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sistemom. V tem primeru si pristal na njihovo igro!

Druga, še močnejša obramba (in zelo nevarna) je aktivacija 
energije Kundalini (kdor jo obvlada), ki pa v stanju samoobrambe v 
brezizhodnem položaju lahko sproži uničujočo telekinezo, ki 
napadalce takoj pokonča, objekte pa uniči. Uporaba teh moči za 
druge namene (zabava, egoistični nameni, itd.), pa je zloraba, ki 
lahko duši povzroči več škode kot zvarek. 

Najbolj zahtevna tehnika samoobrambe je teleportacija celotnega 
telesa (in ne samo duše) na varno. To sem izvedel šele pred dvema 
tednoma med posvetovanjem z Vodstvom. Le peščica Zemljanov to 
obvlada in sam nisem med njimi, tudi v prejšnjem življenju tega 
nisem obvladal (za razliko od telekineze).

Obstaja še ena obramba, ki je vezana na »notranjega otroka« in je 
res zadnja izbira. Ko res ne pomaga nič,  se je najbolje prepustiti v 
roke izbranemu Vodstvu in se kot nebogljen otrok predati v roke 
ljubeče matere (v mojem primeru je to Boginja), jo poklicati na 
pomoč, v popolnem zaupanju in zavedanju, da ona ve kaj dela in bo
izbrala najboljše za vas.

Zaključek

Tisočletja dolga doba zatiranja svobodne duše se končuje in z njo 
tudi sistem zla, ki sloni na izkoriščanju človeka in narave. Ljudje se 
vse hitreje prebujajo, zato je vladarje sistema zajela nevarna 
panika in poskušajo za vsako ceno preprečiti konec njihove dobe. 
»Korona projekt« je njihova zadnja poteza, »cepivo« pa zadnje 
orožje (poleg visoke tehnologije). Od nas je odvisno, kako hitro se 
bo ta zadnja bitka končala. Močnejši kot bomo, prej bo vzšlo sonce 
Zlate dobe ali Sat Yuga. Vendar najbolj temno bo prav sedaj, tik 
pred zoro, zato popolnoma zaupajte vase in ne dovolite, da se vas 
strah sploh dotakne!
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KROVID? NE! MENE NE!                    November 2022
(Zakaj se me to ne dotakne?)

Poglavje je primerno (mogoče tudi koristno) za tiste, ki verjamejo 
medijem, kot tiste, ki ne verjamejo. Razdeljen je na tri dele: fizični, 
duševni in duhovni. 
Najprej pa nekaj razlage.

UVOD

Spet sezona prehladov, ko se ljudje hodijo testirat na kovid in še 
bolj buljijo v televizijo. Mnogi se čudijo, da sam te »smrtonosne 
virusne bolezni« ne dobim , saj bi po njihovem moral že davno 
zboleti, ker je tako napovedala stroka z nekdanjim ministrom 
Poklukarjem na čelu. Takrat je izjavil, da do aprila letos ne bo 
nihče ušel kovidu, zdaj je tu že december in še vedno ne vem, o 
kakšni bolezni govorijo. Zame to preprosto ne obstaja!
Sem necepljen, nikoli nisem zbolel za to čudo, na vseh testiranjih 
sem bil vedno negativen. Kot kaže, sem na firmi edini, ki pade iz 
tega okvirja, v ožjem sorodstvu pa zagotovo.
Spomnim se lani, ko so v podjetju uvedli samotestiranje, tudi iz ZD 
so nas hodili 1x tedensko testirati in sem delovodji pojasnil, da se 
mene ta stvar ne bo dotaknila, ker sem se jaz tako odločil!
V stiku s pozitivnimi sem bil pogostokrat, brez maske, in nič se mi 
ni zgodilo. 
Zaradi narave dela se večkrat prehladim, vendar gre za nekaj, kar 
niti omembe ni vredno (rahel izcedek iz nosa, lažje vnetje v grlu). V
sedanji službi, kjer delam leto in pol, še nisem bil na bolniški, 
čemur se mnogi čudijo.
Imam 51 let, kadim 36 let (pljuča so čista, kar je na zdravniškem 
močno presenetilo zdravnike), fizična kondicija je boljša kot pri 30-
tih, spim le 5-6 ur dnevno, krvna slika je odlična, prebavnih motenj 
ne poznam več, športno sem manj aktiven (dokaj redno vadim le 
karate, občasno grem tudi na kolo), opravljam težko fizično delo, 
poškodbe (predvsem udarce in posledice – otekline) zdravim sam, 
popolnoma zavračam alkohol in druge psiho-aktivne zadeve....lahko
bi napisal še kaj bolj zanimivega za ženske, ampak ta knjiga ne 
spada med ženitvene oglase.
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In moja zgodba o uspehu glede zdravja?
Opisal bom način življenja, iz katerega sami vzemite, kar je za vas 
koristno.

FIZIČNO ZDRAVJE

Moj delavnik se začne ob 4. uri zjutraj, ko po 5. ali 6. urah 
kvalitetnega spanca vstanem spočit in poln energije. Najprej 
spijem kozarec vode, čemur sledi zajtrk: na rezino kruha dam dve 
rezini masla in obvezno med! Ljudje se premalo zavedajo zelo 
zdravilnih lastnosti medu. Med naj bo pravi med in ne med, ki se 
dobi po nekaterih supermarketih. Med ima zelo blagodejne učinke 
za grlo, kar je pri mojem delu, v hladnih prostorih, zelo pomembno.
Po kavi prižgem cigareto, nato izvedem10-15 minut posebne 
telovadbe, ki je priporočena za tiste, ki vadimo karate. Gre za 
intenzivne vaje, ki pripravijo mišice na velike napore. Dnevno 
dvignem preko 10 ton materiala, vendar težav s hrbtom nimam 
(sem jih imel pri 30-tih). Pri dviganju niti ne pazim na položaj.
Delati začnem ob 6. uri in končam ob 14. uri. Malica je ob 10. uri in
pol. Po šihtu si privoščim kratko pavzo in zadremam za 5 minut, 
nato se večinoma posvetim sebi,  mojim hobijem, kot je pisanje 
člankov in poezij, vsemu, kar veseli mojo dušo.
Spat grem zgodaj, saj pred spanjem izvajam različne meditacijske 
tehnike.
Glede hrane nisem izbirčen, najraje imam sir, riž in testenine. Pri 
pijači se strogo izogibam alkoholu, tudi Coca-coli in še čemu. Na 
prazen želodec spijem vodo in negazirano pijačo. Ne prenašam 
mleka (izjema je rastlinsko).

Ključno: med, telovadba, dober spanec, utečen bioritem.

DUŠEVNO ZDRAVJE

Časi, ko me je mučil stres, so že davno minili. Večina se zavedamo, 
da je stres vzrok za vsaj 80% bolezni. Odpraviti stres pomeni začeti
živeti lastno in pravo življenje ter postaviti trdne temelje dobrega 
zdravja. Stres povzroča nespečnost ali pa vsaj motnje spanja, to pa 
skrha imunski sistem.
O stresu sem že pisal, tudi v neuradni verziji knjige Modrosti 
Atlantee najdemo poglavje na to temo, sedaj tudi na moji spletni 
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strani.
Poglavje na to temo najdete v tej knjigi.

Na tem področju veliko vlogo odigra tudi služba. Sam imam zelo 
naporno in umazano delo, vendar se zjutraj brez odpora odpravim 
na delo, čas mi tam hitro teče, domov se vrnem s ¨prazno glavo¨.
Izogibam se ljudem, ki samo obrekujejo in takim, ki slepo verjamejo
sistemu, politiki in religiji. Držim se pozitivnih ljudi, v krogu katerih
se da tudi nasmejati in prijetno poklepetati.

Dovolim si nasmejati kadarkoli, saj sem se trdno prepričal, da je 
smeh eden od ključnih dejavnikov pri ohranjanju in krepitvi 
zdravja, tako fizičnega, kot duševnega. 
Izogibam se slabim mislim in skrbem, saj ne rešijo nobenega 
problema, le poglobijo določene negativne situacije in energije.
Predvsem pa ne gledam TV, ne sledim medijem, kdaj pa kdaj 
pogledam kakšen star film. Tudi knjig ne berem kaj dosti, saj jih 
rajši pišem. Veliko poslušam glasbo, občudujem umetnost in 
naravo, meditiram...

Ključno: izogibanje stresu, sproščeno delovno okolje, pozitivni 
ljudje….

DUHOVNA MOČ

V tem delu, ki ni primeren za vsakogar, bo nekaj samocenzure, saj 
so določena Znanja, ki ne smejo v javnost, razen nekaj malega.  
Predvsem znanje magije ne sme v neposvečene roke. 
Najprej naj omenim moč misli, ki je osnova vseh Moči, Znanja in 
Magije. Sem spada tudi energijski ščit, ki ga aktiviram in / ali 
ojačam, ko sem v družbi obolelih, pa tudi, kjer zaznavam negativo. 
Ščit deluje tako, da blokira ali odbije vse škodljive energije, 
entitete, sevanja in klice, obenem pa dovoli dvosmerni pretok 
pozitivne energije. Ščit je zelo koristen tudi takrat, ko se nas lotijo 
slabe misli ali počutje, saj prekine dotok negative, obenem pa 
prepušča zdravilne energije.

Veliko moč ima srčna čakra v kombinaciji s srčno namero in 
prizivanjem Ljubezni. Tu smo že skoraj na območju bele magije, 
zato bom redkobeseden. Dejstvo je, da je Ljubezen v tesni zvezi z 
zdravjem in če jo pravilno dojemamo, bomo hitro spoznali moč 
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samozdravljenja, mogoče celo brez uporabe energije Kundalini, 
katero uporabljam v bolj težjih primerih. 
Najmočnejša od najmočnejših zaščit pa je poistovetenje z 
Ljubeznijo (Svetloba ali tudi Bog, Boginja, Vesolje, itd.), vendar to 
terja veliko dela na sebi, popolno zaupanje v Vodstvo, blokado ali 
odpoved nižjega ega...pozneje pa redno vzdrževanje. Meni je le 
parkrat uspelo priti v to stanje in še takrat ne v celoti, vendar v 
tistem stanju nisem potreboval niti ščita. Delo je v teku.

Moč misli lahko povežemo z dihalnimi vajami. Tu vam zaupam eno 
mojo tehniko, ki pri meni deluje, vendar vam svetujem, da jo 
prilagodite lastnim čutenjem in željam. Nismo vsi enaki, vsak ima 
svoje edinstvene posebnosti, katere je treba upoštevati za boljše 
rezultate:
najprej izrazite srčno namero vašemu duhovnemu Vodstvu za 
ozdravitev, s pomočjo zdravilnih energij, še prej se namestite v 
čimbolj udoben položaj. Opravite najmanj 3 globoke vdihe in izdihe.
Pri vdihu vizualizirajte, kako to energijo vdihujete in pri  izdihu, 
kako gre iz vas slaba energija. Lahko uporabite tudi afirmacije, po 
želji. 

Sicer pa velja, kamor usmerite misli, tam bodo tudi rezultati. Če jih
boste usmerili vase, namesto v TV, boste slej ko prej odklenili moči,
katere vsak nosi v sebi. Vendar vsaka vrata imajo svoj poseben 
ključ. In tega ključa vam ne more nihče dati, razen vas samih in 
vašega Vodstva, pred katerim tudi odgovarjate.

Ključno: moč misli, delo na sebi, Ljubezen, duhovno Vodstvo.

In to je vse, kar mi je Vodstvo zaenkrat dovolilo napisati. 
Verjamem, da bo kdo našel zase kaj koristnega. 
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KUNDALINI                                                         18.12.'21

K pisanju na to temo me je vzpodbudilo včerajšnje dogajanje. Šele 
danes zjutraj sem  analiziral dejstva, kako sem to sploh zdržal. 
Vstal sem ob 4h, po šihtu sem opravil  tehnični pregled avtomobila 
in kup drugih nujnih opravkov, vmes tudi dve težki, a zelo uspešno 
prestani preizkušnji na duhovnem področju...
Prišel je večer, ko sem dobil sporočilo prijateljice. Najprej sem 
razmišljal, da bi ga prebral danes zjutraj, saj sem bil res utrujen, 
vendar notranji glas je hotel drugače.

Prijateljica me je prosila za nasvet. Omenjala je težave s 
prizemljitvijo, da gre za energijski vzrok, težko ji je v fizičnem 
telesu, omemba 6. čakre, občasna utrujenost ter druge indice. Um 
se mi je znašel v čudnem položaju, saj mi je iz opisa nekaj  
znanega, a ni šlo. Potem se je oglasil notranji glas, ki je bil jasen: 
Kundalini! Seveda sem poslušal notranji glas, kateri (za razliko od 
uma) ne rabi počitka. Prijateljico sem poklical in v polurnem 
pogovoru izvedel še marsikaj zanimivega, kar je samo potrdilo 
sporočilo notranjega glasu. Vendar dvig Kundalini pri prijateljici je 
bil nekoliko drugačen kot v večini primerov (ali kot pri meni), kar 
sploh ne preseneča, glede na njene izkušnje in znanja na duhovnem
področju (in tega ni malo).

Zadeva mi ni dala miru in, če sem še včeraj med pogovorom vsaj 
malce dvomil, so bili kmalu po tistem vsi dvomi pokopani, namesto 
tega pa veliko veselje ob spoznanju, da se je še ena duša pridružila 
¨klubu Kundalini¨!

V tem poglavju se bom obširneje razpisal okoli energije Kundalini 
(ki je v tesni povezavi s stvarmi na  začetku tega pisanja), 
podrobneje bom tudi opisal, kako se je spontano aktivirala pri meni
in kako jo danes kar sam aktiviram in kontroliram.

124



KAJ JE KUNDALINI?

Razlag o tej izjemno močni energiji najdete veliko na internetu, 
vendar meni osebno ni pomagalo kaj dosti, kar ne pomeni, da ne bo
pomagalo vam. Ko se mi je septembra letos prvič (spontano) 
aktivirala, so se mi porodila vprašanja in iskal sem odgovore. Že 
pred tem sem vedel, da gre za nekaj izjemno močnega, božansko 
energijo, ki lahko omogoči tudi »nadnaravne« sposobnosti, aktivira 
prenekatera Znanja,... Največ o tem pa sem izvedel v komunikaciji 
z Vodstvom.
Vendar se s tem prej nisem ukvarjal (razen v prejšnjem življenju), 
še manj pa delal s kakšno tehniko, da bi jo aktiviral. Pa vendar 
danes smatram Kundalini kot blagoslov vseh blagoslovov in vsakič, 
ko slišim to ime, se naježim in  energija v meni  završi. 

Opisal bom mojo osebno razlago te energije, ki je sicer podobna 
večini drugih razlag. Osnova razlage so moja osebna spoznanja in 
pojasnila Vodstva.

Energija Kundalini je skrita in neopisljivo močna energija Boginje, 
ki kot v klobčič zavita kača, čaka na dnu hrbtenjače, da se aktivira. 
Ko se aktivira, se začne vzpenjati od spodnje do zgornje, najvišje 
čakre. Na tej poti ta energijska kača odstranjuje ovire in čisti 
čakre. Ko prvič doseže najvišjo, se človek spremeni do te mere, da 
se za nazaj ne prepozna več (seveda ne mislim dobesedno!). Zgodi 
se smrt prenekaterih miselnih vzorcev, predsodkov, priučenih 
znanj, načinov razmišljanja, strahov,... Postaneš svet zase, ne trpiš 
več sistema, spoznavaš in spominjaš se prejšnjih življenj, izgine 
tekmovalnost, nižji ego začne hitro umirati (ali pa umre že v prvem 
vzponu), intuicija se močno poveča, spremenijo se zanimanja, 
materializem konča v pozabi časa,...
V bistvu Kundalini odklene glavna vrata največjega zaklada, ki ga 
imaš v sebi in ta je neomejen. Od tebe pa je odvisno, kako ga boš 
uporabljal.

KO SE PREBUDI NJENA MOČ
Sedaj bom opisal, kako se je pri meni prvič in spontano prebudila 
ta energija. Nekaj sem že takrat opisal, sedaj bom dodal le še nekaj
podrobnosti:
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Takratni zapis iz dne: 26.9.2021:

»Sobota, 18.9.: popoldne sem se pripravljal na rutinsko večerno 
meditacijo, ko naj bi se posvetil le auri (v bistvu nič zahtevnega) in 
potem še malce čiščenju kanalov komunikacije. Iznenada se je 
začelo dogajati v predelu okoli križa in trtice. Pritisk neznane 
energije se je stopnjeval do desete zvečer, ko sem s pomočjo 
meditacije skušal razvozlati to uganko, a je že takoj po namestitvi v
meditacijski položaj ta energija spontano začela svoj bojni pohod 
skozi vse čakre do kronske. Dogajanje in občutke ne bom obširno 
opisoval (vsaj zaenkrat ne), saj bi nastal roman, vprašanje je tudi, 
če bi znal ubesediti dogajanje. Notranji glas mi je že prej dal 
vedeti, da bo prišlo do spontane aktivacije energije Kundalini. Ko 
se je ta energija dvigala, je med potjo skozi čakre rušila vse 
prepreke pred sabo, čeprav sem močno čutil ta pohod, vplivati na 
to nisem mogel. Pri zgornjih čakrah se je v stotinkah sekunde 
sprožilo veliko spoznanj, o katerih se mi prej ni niti sanjalo. Na 
koncu je nastal čuden občutek, kot da me bo od energije razneslo.

Posledice so bile občutene takoj in so se ohranile:
- Težko fizično delo mi ne dela več omembe vrednih težav. Ne 
čutim več križa (sicer že prej nisem imel težav s hrbtom, a čutil 
sem ga po skoraj vsakem šihtu), koleno se je stabiliziralo  (s 
karatejem že nadaljujem, kolo je tudi pripravljeno),...v bistvu se 
počutim, kot da bi imel vsaj 20 let manj.
- Pretok energije je zelo močan na vseh nivojih.
- Auro vidim zelo dobro in se je razširila ter ojačala, kar očitno 
vpliva na zdravje (ne pomnim, da bi se kdaj počutil bolj zdravega.)
- Energijski ščit (poseben obrambni dodatek auri, s katerim sem se 
začel ubadati pred dvema tednoma) je uspešno prestal prvi test.
- Drugič v življenju sem bil udeležen v skupinski meditaciji (tokrat 
on-line, ki je  zaradi razpoložljive tehnike takoj postala off-line). 
Navkljub tehničnim težavam sem se brez težav vključil in uspel 
zaznavati pozitivne energije udeležencev (bilo jih je na desetine). 
Izjemni občutki in dodatna nova spoznanja. Prav tako sem brez 
težav zaznal, ko je bilo konec meditacije.
- Prebujanje tretjega očesa je postalo zelo hitro. Poleg boljše 
intuicije se pojavijo tudi prvi manjši rezultati jasnovidnosti, čeprav 
se s tem nisem nikoli ukvarjal.
- Spoznanje (ki je prišlo v hipu med dvigom energije), da skoraj nič 
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ne potrebujem, kar ponuja ta svet minljivega materializma in 
ogabnih iluzij, se je spremenilo v prepričanje. Tudi želja, vezanih 
na ta svet, je ostalo smešno malo, pa še te so v zvezi z duhovnimi 
zadevami (srečanja v živo s sorodnimi dušami npr.).
- Športna dejavnost (karate in kolesarjenje v mojem primeru) je 
dobila novo dimenzijo, ki je v celoti združljiva z novo energijo: 
koncentracija, upravljanje z energijami, krepitev meditacijskih 
sposobnosti,... Popolnoma nepomembna je postala tekmovalnost!
- Žalost je dokončno izginila. Nova energija in očiščene čakre 
delujejo kot perfekten kanal komunikacije z dušo pokojne 
Elisabette. Z njo sedaj pridem hipoma v stik, isto 
velja zanjo. Poezije, polne radosti in veselja, prejmem v trenutku, 
ko so »napisane« v duši in v jeziku, ki je neomejen.

Lahko bi še našteval. Sedaj ugotavljam, kako učinkovito upravljati z
novo energijo, saj je močnejša od mojih sposobnosti, ne glede na 
dejstvo, da je del mene. Ugotovil sem nekaj dejstev v zvezi s tem, 
vendar vprašanj je ostalo še zelo veliko. Je tako, kot bi imel v lasti 
delujoč jedrski reaktor, a znal bi ga le stražiti in opazovati. 
Verjamem, da bo volja duše uporabiti te energije za pomoč drugim 
naredila svoje in to bo postalo izvedljivo.«
⋄⋄⋄
Vendar, le kaj se je resnično dogajalo med vzponom in kaj je bil 
povod tega blagoslova s strani Boginje?
Zjutraj tistega dne sem čutil v sebi neprijetne občutke strahu in 
negotovosti zaradi zločinskih ukrepov oblasti. Vprašanj glede 
prihodnosti je bilo veliko, še vedno pa ni bila razjasnjena uganka 
glede živih sanj, kjer sem podoživljal lastno smrt. Te sanje, ki  sem 
jih imel prvič leta 2008, obdobje pred dogodkom Kundalini, so se 
začele ponavljati več noči zapored, le par dni prej pa so se končale.
Danes vem, da so te sanje napovedovale resnično smrt nekaterih 
mojih lastnosti, kar sem lepo opisal v eni kitici poezije »Prebujena 
Kundalini«, katero sem napisal nekaj dni po dogodku, ko sem se že 
nekoliko stabiliziral v novi realnosti:

»Vizije pokopališča gorečega,
polnega trupel razpadajočih.
Prepoznam jih, stare znance:
strahovi, dvomi, nižji ego...
...vsi žrtve plesa Boginje, in
Njene energije Kundalini!«
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Ko se je zvečer začela dvigati (čutil sem jo zelo dobro tudi fizično, 
kot toploto in električno masiranje), nisem imel nobene kontrole 
nad tem, tudi zveza z Vodstvom je bila prekinjena. Edina sreča 
zame je bila, da že leta in leta gojim popolno zaupanje v Boginjo, 
zato strahu nisem imel. Pri prvi čakri sem čutil, da odpada od mene
marsikaj, pri drugi se je energija ojačala, pri tretji nisem zaznal nič
posebnega, pri četrti se je spet ojačala in močno pospešila. Do cilja,
kronske čakre je šla neopisljivo divje in res še danes ne znam 
ubesediti dogajanja. Počutil sem se kot jedrski reaktor pred 
eksplozijo. Stotinke sekunde (oz. sploh ne vem natančno, koliko 
časa je trajala ekstaza), ko sem izgubil vso kontrolo nad seboj in 
sem dobil občutek, da sem res neomejen, kot bog, da sem vse, kar 
obstaja, da imam vsa znanja vseh vesolj in astralnih 
ravni...neopisljivo. Najbolj zanimivo je bilo to, da sem ob vsem tem 
čutil Boginjo. 
In kot sem že prej omenil, iz čaker je marsikaj odpadalo in za 
vedno umrlo.
Danes vem, da sem takrat doživel dvig Kundalini v celoti in nisem 
več (t)isti kot prej. Edino zanimanje, ki ga še imam, je poslanstvo, 
ki je povezano z duhovnostjo in deljenje znanja z drugimi ter 
priprava na naslednje poslanstvo, ki ne bo več na Zemlji, ampak 
doma na Atlantei.

AKTIVACIJA KUNDALINI

Kundalini je pozneje še nekajkrat imela spontan vzpon, a ne tako 
močno kot prvič. Kmalu sem ugotovil, kako jo sam aktiviram. 
¨Stikalo¨ za vklop je srčna čakra, redno vzdrževanje tega pa so 
vsakodnevne meditacije. Novembra sem dobil sposobnost, da jo 
tudi nadzorujem, a to je prineslo dodatno odgovornost, saj ta 
energije ni le ¨energija¨, ampak neprimerno več. 
Dobro se zavedam, da gre za dar Boginje, ki je del Nje, kot takšna 
pa čuti vse signale, ki jih  pošiljam v center te moči. Inteligentna 
energija, ki se odzove na ljubezen in klic ljubeče duše, nikakor pa 
ne na egoistične zahteve, katerih mimogrede ne poznam več. 
Vodstvo mi je pojasnilo, da Kundalini lahko pomaga odpreti vse 
vrste sposobnosti, tudi tiste najbolj neverjetne, vendar za kaj 
takšnega se je treba zelo dobro pripraviti. 

Moj način aktivacije Kundalini je zelo preprost, vendar to je postalo
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možno šele po četrtem spontanem vzponu. Gre pa takole:
- Najprej se koncentriram na srčno čakro (ni vedno nujno), od tam 
pa pošljem signal do trtice.
- Ko v trtici začutim dogajanje, z meditacijo usmerjam energijo 
proti kronski čakri. Nadzorujem tudi moč, če bi želel, bi lahko 
nadzoroval tudi smer, vendar bi to lahko bilo nevarno. 
 -Med dvigom Kundalini opazujem, kaj se dogaja v čakrah in tako 
lahko očistim morebitno nesnago (slabe misli, neustrezne želje, 
dvome,..).
- Dvignem jo lahko do koder hočem.

Deaktivacija gre hitreje in zadostuje le povabilo, naj gre na počitek.
Seveda oboje počnem z močno ljubeznijo do Boginje in njene 
energije. Vedno se iskreno zahvalim za možnost koriščenja tega 
neprecenljivega daru.

Kako boste prvič aktivirali Kundalini, je vse odvisno od vas in 
doseženega napredka na Poti Spoznanja. Ko sem se posvetoval z 
Vodstvom, zakaj je pri meni sploh prišlo do tega, sem dobil 
odgovor, da sem za to izpolnil pogoje in dokler jih ne bi izpolnil, 
tega ne bi dosegel z nobeno tehniko ali jogo. 

NAMESTO ZAKLJUČKA

Upam, da bo to poglavje služilo za dobro primerjavo tistim, ki ste 
Kundalini že doživeli tako ali drugače. Vesel bi bil širše debate v tej
smeri zaradi tega, ker sem se v tem poglavju osredotočil predvsem 
na moje izkušnje in ne na pisanje v knjigah ali revijah. 
Torej, Kundalini vabi na splošno debato o tej prečudoviti in izjemni 
energiji!

I LOVE KUNDALINI
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KO SE ODPREJO VRATA TELEKINEZE    25.12.'21
(dodatek k poglavju ¨Kundalini¨)

Počasi se po ponedeljkovi reakciji in zelo uspešno prestani najhujši 
preizkušnji na moji duhovni poti, sestavljam nazaj na noge, čeprav 
sem bil tik pred uničujočim porazom. Med vso preizkušnjo sem 
storil veliko napak, katere niso vplivale na uspeh, so pa povzročile 
veliko nepotrebnega trpljenja. 
Posledice so mi povsem jasne. O tem bom spregovoril v tem 
dodatku, ki je napisan kot zgodba, resnična seveda.

PISMO KOT SPROŽILEC KUNDALINI

V ponedeljek zjutraj sem se posvečal večinoma prijetnejšim 
duhovnim zadevam, ko je prispela pošta, čudno pismo iz urada 
predsednika vlade. Prva reakcija je bila: »Kaj hočejo od mene in s 
kakšno pravico kalijo moj mir?« Intuicija je dala prvi znak, da gre 
za skrito opozorilo, zato sem odprl pismo in začel brati. Nemudoma
sem s pomočjo jasne intuicije razumel, da gre za zadnje opozorilo 
pred uvedbo obveznega in prisilnega cepljenja. Namesto strahu me
je prijela jeza, ki sem jo hitro pomiril, oziroma še huje, potlačil. 
Temu je kmalu sledila vizija iz leta 2007. V območju trtice se je 
začelo dogajati brez mojega vpliva in vedel sem, da se bo Kundalini
spontano aktivirala. Skušal sem to preprečiti, vendar je bilo vse 
zaman, pomagalo ni niti moje znanje upravljanja Kundalini. Moja 
najboljša prijateljica (in duša, ki ji najbolj zaupam na tem svetu) je 
bila v tem času v stiku z mano in njene besede: »Glede tvojega 
nadzora in razpolaganja z energijo v tebi, vem, da boš uredil tako, 
da bo najboljše za vse«, so botrovale, da zadeva že na začetku ni 
pripeljala do katastrofe.

Kundalini je udarila na polno, vendar drugače, kot sem jo poznal in 
je trajalo le par minut. Na plano je potegnila marsikaj, med drugim 
tudi prej potlačeno jezo in še bolj potlačene skrite ambicije glede 
telekineze, oboje pa se je povezalo v skrajno nevarno kombinacijo. 
Kot da ni bilo dovolj, se je skoraj istočasno aktiviral 
samoohranitveni nagon ter izjemno močan spomin iz prejšnjega 
življenja, kako smo se na Atlantei učili telekineze. Spomnil sem se 
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Vrhovne Svečenice (in njenega imena »Axteria«, pa tudi videza), 
njenih razlag in testa, ko smo z mislimi dvignili plovilo v velikosti 
vojaškega letala na Zemlji. Brez težav! Z mislimi smo razstrelili 
tudi leteči testni model.

VRATA SO SE ODPRLA

Počutil sem se kot top, nabit z najbolj uničujočo energijo Vesolja. 
Ob spominu na vadbeni center na Atlantei, sem podzavestno 
usmeril pogled na baterijsko svetilko 
2 metra stran od mene. Videl sem, kako gredo vibracije do 
predmeta in ga ovijejo, sam pa sem se počutil, kot da sem tesno 
povezan z njim (težko je to opisati z besedami). Manjkal je samo 
fatalni korak, ki bi bil brez dvoma uspešen, a z usodnimi 
posledicami, vendar ne samo za predmet. 

Zavedel sem se dogajanja in rekel odločni: »NE! Tega še ne smem 
početi!«. V hipu, po tej modri odločitvi, so se ponovno sprožili 
spomini na vadbeni center. Ko smo opravili s testom in bili 
navdušeni z rezultati, nam je Axteria naredila življenjsko šolo: 
pojasnila nam je, z vizijo, ki nam jo je s telepatijo poslala v um, 
kako nevarna in uničujoča je lahko telekineza. V viziji smo videli 
skoraj popolno uničenje prve civilizacije na Atlantei (ki je bila 
zasnovana na energijah magije in ne materije), v skrajni nevarnosti
pa je bil celo planet sam. Videli smo grozljivo trpljenje, 
spreminjajočo se pokrajino, osebe, ki jih je vrtinec dvignil v nebo, 
kjer so telesa eksplodirala, prelepe templje, ki so za vedno izginili v
globinah... Bilo je grozljivo. Tresli smo se in v šoku je tekla tudi 
kakšna solza. »Videli ste eno plat telekineze, videli boste še 
drugo!« je rekla Svečenica in nam poslala še eno vizijo, kjer pa smo
videli, kako telekineza rešuje življenja in ne samo uničuje: ogromno
rešenih življenj, preprečenih nesreč vseh vrst...prizori so se kar 
vrstili, mi pa smo se oddahnili, saj smo doumeli, kaj nas uči Axteria.
Nekdo iz skupine je postavil vprašanje, ki je bilo ključnega pomena 
zame v ponedeljek: »Kako naj preprečimo ponovno zlorabo te moči,
da se kataklizma nikoli več ne bi ponovila?«. Odgovor je bil 
pomirjujoč in zelo spodbuden: »Z isto energijo, s katero upravljamo
telekinezo, bomo ustvarili varnostni mehanizem v sebi, ki bo 
preprečil sleherno zlorabo te moči. Ta mehanizem bo v vas tudi v 
bodočih življenjih. Morebitni poskus, da bi ga onesposobili, z 
namenom zlorabe v egoistične namene, pa se bo končal s popolno 
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izgubo vseh Znanj in Moči, ki ste jih osvojili in začeti boste morali 
vse znova!« je bila povsem jasna Vrhovna Svečenica. 

In prav ta magični mehanizem je opravil svoje delo v ponedeljek, 
poleg še drugih zelo pomembnih faktorjev. 

Kundalini se mi je kmalu začela umirjati, pol ure pred odhodom na 
delo (popoldanska izmena) se je skoraj umirila. Že med vožnjo se je
začela ponovno krepiti, vendar ni povzročala težav – te so se začele
kasneje.

NOVA SPOSOBNOST V DEJANJU

Začetek šihta. Energija se je ponovno ojačala in že kmalu sem 
opazil, da nisem prizemljen: 20 kg plošče sem dvigal in vstavljal v 
stroj, kot da bi delal z listi papirja. Nisem čutil več teže, obenem pa
so možgani delali s preciznostjo, kot še nikoli doslej. Vendar, ko 
sem šel v skladišče po material, se je zgodilo nekaj, zaradi česar 
sem se ustrašil samega sebe: paleta s težo preko 800 kg je bila 
postavljena v položaj, da z vilicami paletnika ni bilo mogoče zajeti 
podnožja. Moral bi umakniti en kup drugih palet, kar bi vzelo 
preveč časa. Zgrabila me je jeza in sem pozabil, da moram paziti na
sleherno potezo v tem nevarnem dnevu. Naslonil sem se na paleto, 
čeprav sem mislil, da ne bo šlo, potisnil...in premaknila se je, kot bi
bila na kolesih! Otrpnil sem! Zgroženo sem ugotovil, da tla niso ne 
mokra, ne spolzka! Jasno mi je postalo, da sem jo premaknil z 
mislimi, nakar me je zajel strah in sem nemudoma zaprosil Vodstvo
za pomoč. Oglasila se je duša Elisabette, ki mi je stalno stala ob 
strani, saj je vedela, da sem pred najhujšo preizkušnjo doslej. 
Potrdila mi je, da sem nehote uporabil telekinezo in naj se zelo 
pazim, kaj počnem na slehernem koraku, predvsem pa se strogo 
izogibam neprimernim mislim. Na koncu mi je dala jasno vedeti, da
vse skupaj služi kot priprava na bodočo misijo, doma na Atlantei. 
Ostalo je pojasnila intuicija, katere sporočilo se je postopoma 
kristaliziralo.

POŠKODBA NA DELU

Povečana pazljivost, predvsem pa skrivanje notranjega dogajanja 
pred drugimi, je kmalu doživela kratkotrajno motnjo, ki me je stala 
poškodbe na delu: plošča se je zapela v najlon in me pri dvigu 
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močno zadela v rebro. Bolečine nisem čutil, sem pa jasno čutil 
težave v želodcu, vendar se je tudi on umiril. Bolečine sem začutil 
šele po prihodu domov.

Med delom se je pojavila še dvojna vizija, v kateri sem na eni strani
videl sebe, ko ljubeče in nesebično pomagam ljudem v stiski, na 
drugi, kako z močjo misli uničujem centre moči sistema na Zemlji. 
Zaslišal sem tudi glas Vodstva, ki me je vprašal, kaj bom izbral. 
Odgovoril sem: »Oboje! Pomagati potrebnim bitjem, gojiti sočutje, 
v samoobrambi pa ne bom varčeval z novo močjo!« Odgovor je bil 
seveda pravilen!

Končno je prišla ura odhoda domov. Energija je začela popuščati in
vse je že kazalo, da bo konec tega groznega testa. A občutki so bili 
varljivi, potrebno je bilo še kaj spoznati, doživeti in občutiti.
Intuicija je začela postajati vse glasnejša, razumevanje namena teh 
preizkušenj pa vse jasnejše.

JOK »NOTRANJEGA OTROKA«

Po prihodu domov nisem imel apetita. Na hitro sem pogledal 
sporočila, nato pa ukrepal zaradi vse hujših bolečin v rebru. Malce 
sem se nasmejal izjavam prijateljev na fb-ju, nekaterim odpisal, 
začutil pozitivo v dušah, katerih se veselim …

Bolečine so začele postajati neznosne, občutki doživetega pa čudni 
in zmedeni, čeprav sem v sebi jasno čutil, da sem izšel kot 
zmagovalec, vreden podeljenega naziva, katerega še vedno nisem 
popolnoma sprejel. 
Ulegel sem se, se umiril, nato pa podzavestno položil desno roko na
poškodovano levo rebro. Z ljubečimi mislimi sem usmeril še vedno 
aktivno energijo Kundalini na boleče mesto. Jasno sem čutil močan 
pretok zdravilne energije v boleče rebro in po dveh minutah 
spoznal še eno plat te izjemne energije: bolečine so zelo hitro 
izginile in me tam ni več bolelo! Do kraja utrujen od tega dneva, se 
sploh nisem čudil dejstvu, da imam tudi samozdravilne 
sposobnosti.
Hvaležno in z ljubeznijo sem se obrnil na Boginjo in se ji iz srca 
zahvalil za ta dar, ko sem zaslišal v sebi jok. Bil je jok mojega 
»notranjega otroka«, tisti moj najbolj nežni del duše, ki je danes še 
posebej trpel!
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Začutil sem neopisljivo močno sočutje, tako močno, da sem postal 
povsem druga oseba, ne več mag ali Višji Svečenik z izjemnimi 
močmi, ampak neskončno ljubeča mati, ki mora svojega otroka 
vzeti v naročje popolne ljubezni. Ko sem objel »otroka«, sem 
začutil, da sem se za trenutek poistovetil z Materjo Boginjo – postal
sem Ona! 
Namen tega je bilo spoznati najlepšo in najbolj svetlo plat 
Kundalini: postati Eno z Njo v popolni ljubezni.

Odpravil sem se k počitku z občutki, da ne bo spanja, da se mi je 
čisto zmešalo. Spominjal sem se vseh podrobnosti dneva (in se jih 
še vedno). Sledila je zahvalna meditacija, kjer sem se z mešanimi 
občutki srečal z Vodstvom, ki pa me je prvič danes sprejelo z 
vidnim zadovoljstvom in iskrenim nasmehom (čez dan so bili vsi, 
razen Elisabette, resni in strogi). Trajalo je le par sekund, toliko, da
sem prejel njihovo sporočilo, nato sem padel v globok in zdravilen 
spanec: »Preizkušnje si odlično prestal! Dobrodošel med nami, Višji
Svečenik!«

ZAKLJUČEK

Kundalini mi je v enem dnevu pokazala vse obraze: od najbolj 
uničujoče energije, do popolne ljubezni, ko postaneš Eno z njo, 
Ljubezen.
Podeljen naziv je zelo pomemben za bodočo misijo v moji pravi 
domovini, na Zemlji ne velja za nikogar, razen za ¨naše¨ 
inkarnirane duše na misiji, ki pa je že v zaključni fazi.
Bralec naj sam iz vsega tega potegne koristne nauke. Ne dvomim, 
da nas je veliko s podobno izkušnjo ali preizkušnjo, le da sem eden 
redkih, ki se tega ne boji opisati!

I Love Kundalini!
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PREVIDNOST JE MATI MODROSTI     22.1.'21
(Moje Poslanstvo)

Po ukazu Vodstva sem se lotil delikatne teme, za katero srčno 
upam, da bo pravilno razumljena. Od mene se je zahtevalo, da 
opravim simulacijo (se vživim) v prikrite in škodljivo nastrojene 
osebe z zelo egoističnimi nameni. Simulacija je bila boleča, a nujna 
za dobro vseh. Namen je, da vsak posameznik pri delu na sebi 
ohrani Svetlobo v srcu in duši, obenem pa okrepi previdnost in 
odgovornost do sebe in drugih!

UVOD

Že mesece opažam, da se mi krog bralcev vse bolj veča, prav tako 
krog prijateljev (kjer se struktura intenzivno nagiba na stran 
duhovno prebujenih), novembra ustanovljena skupina je zelo lepo 
zaživela. Prav tako je veliko duš, ki mi zelo zaupa, verjame v 
napisano, mi sledijo in pošiljajo pozitivne misli in energije. 
Priznam, da sem vsega tega zelo vesel, a obenem tudi zaskrbljen. 
Zakaj?

Vemo, v kakšnem svetu živimo, kjer te razočaranje, prevare in 
krivice čakajo na vsakem koraku. Najpogostejše žrtve so prav 
osebe, ki so ljubeče, poštene in polne sočutja. Takšne osebe so žal 
prevečkrat naivne in tudi v osebnih stiskah, kjer vsaka beseda 
spodbude in tolažbe ogromno pomeni. Zelo cenijo, če jim nekdo 
prisluhne, jim da kakšno toplo besedo, tolažbo, nasvet, ki  jim 
pomaga. Na tak način se ustvari zaupanje in pravo prijateljstvo, 
polno medsebojnega spoštovanja.

Doživel sem marsikaj takšnega, zaradi česar je moja dolžnost, 
opozoriti predvsem duše na poti iskanja Resnice, na previdnost in 
tudi na nevarnost pretirane naivnosti. Večkrat sem bil deležen zelo 
zaupljivih pogovorov, kot da bi potekale med dušami, ki se zelo 
dobro poznajo. Pri nekaterih so prišle na plano celo šibke točke, 
takšne, ki so včasih lahko nevarne. Ne bom navajal primerov, ker 
to ni cilj tega članka. Cilj tega članka je le opozoriti ljudi, s kom vse
lahko imajo opravka na njihovi Poti.
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Zaradi tega bom napisal zelo nevaren scenarij, v katerega sem se 
poskušal vživeti po nareku mojega osebnega duhovnega Vodstva, z 
namenom razumeti, kako deluje prevara. Zame zelo neprijetna 
simulacija, ki bo zagotovo marsikomu koristila pri samoobrambi 
pred zelo nevarnimi prevarami in lažnimi učitelji.

SIMULACIJA

V simulaciji sem se moral vživeti, v zame skrajno odvratno vlogo, v 
vlogo vodje sekte, lahko bi bila tudi politična stranka ali reptiljanec
iz enot kontrole uma. Scenarij:

»Krog ljudi, ki mi zaupa, postaja vse širši, večina mi že sledi, 
nekateri tudi slepo. Taktika je uspešna: besede sočutja, vedno si 
najdem čas zanje, imam močne argumente, skrbno in razumljivo 
pišem članke in se zavedam moči besed, posvečam jim pozornost, 
ki je tako zelo pomembna v teh časih.... 
Počasi začnem z druženjem v živo, na katere se zelo dobro 
pripravim. Mogoče uporabim tudi kakšno izjemno sposobnost (ki jo
ima, mimogrede, vsak v sebi, a se je še ne zaveda) ali pa v živo 
poskrbim, da kdo doživi kaj tako lepega, da izgleda kot čudež (ni 
tako težko, kot se morda zdi).
Uspehi se nadaljujejo, povrh vsega se zunanje dogajanje v svetu še 
poslabšuje in ljudje kar hlastajo po odrešilnih bilkah, ki bi jih 
zavarovale pred nevarnostmi. Pri tem vloga medija z drugimi 
svetovi in bitji nosi še dodatno težo. In če k temu dodam še glavno 
¨začimbo¨, strah, potem sem zmagal!
Ustanovim sekto z jasno vizijo resnice, ki bo v resnici iluzija, 
narejena na prefinjen način. Začnem bogateti z donacijami in 
drugimi načini...
V končni fazi ne bo nihče dosegel višje stopnje zavesti, sam pa bom
klavrno končal.«

BISTVO SIMULACIJE

Sicer sem na grob in malce brutalen način skušal opisati namišljeni
scenarij. Verjetno mi pri ubeseditvi tokrat ni šlo ravno najbolje, pa 
vendar upam, da ste pravilno razumeli sporočilo. Malce sem tudi 
pretiraval, saj ste v mojem krogu večinoma dovolj dobro prebujeni, 
da ne padete v prevaro, pa vendar: preventiva ne more škodovati!
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LAŽNI UČITELJI

Nekaj sem o tem že pisal, a po sinočnjem ponovnem napadu z 
urokom, bom še nekaj dodal na to temo. 

Spet sem z mojim prepričanjem in spoznanji stopil na prste 
nekomu (in vem približno komu). Kar nekaj je takšnih, ki z 
duhovnim znanjem tudi dobro služijo denar in prav nič čudnega ni, 
če se hitreje in lažje opazi njihov materialni blišč kot pa duhovni. 
Poznam take primere. Ti ne trpijo, da jim kdo komentira drugače, 
kot so oni napisali  in se pri tem še sklicuje na lastne izkušnje in 
spoznanja, z namenom primerjave in s tem možnosti širše in 
skupne raziskave. Še hujše je zanje, da ta nekdo veliko raziskuje 
svet duhovnosti in na nesebičen način deli lastna znanja in nasvete.
Takoj ga na prefinjen način obsodijo (duhovni ego, nadvlada uma, 
astralna domišljija in druge obtožbe brez osnove, še manj pa 
poznavanje sogovornika). Dejstvo, da smo vsi različni, z različnimi 
metodami dela na sebi, hitrostjo napredovanja na lastni poti,...je 
zanje strup! Prav zaradi tega imajo svoje skupine, ki niso kot naša, 
kjer lahko vsak objavi svojo edinstveno resnico in svobodno 
komentira, ampak delujejo kot osebni blogi. Takšne skupine 
zapuščam!
Redki med njimi predstavijo svoje poslanstvo, še redkejši pa se pod
poslanstvo tudi podpišejo.

Intuicija nam pove vse! Le prisluhniti ji moramo!

Opomba: nič ni narobe, če se nekdo preživlja s svojim duhovnim 
znanjem, še posebej, če nima drugega prihodka!  Narobe pa je 
marsikaj drugega!

Vendar tokrat se bom tudi sam »pribil na križ«. Ko bom kaj narobe 
počel, me boste lahko pocukali ne samo za rokav, ampak tudi za 
vrat.

137



MOJE POSLANSTVO

Tokrat bo prvič, da se bom pod članek podpisal z nazivom, ki mi ga 
je podelilo moje Vodstvo. Podpis pomeni zame najvišjo odgovornost
in največjo težo nosi ravno pred Vodstvom in Boginjo!

Mogoče se vprašate, zakaj vse to počnem. Zakaj namenjam moj 
prosti čas, trud, pozornost … za duhovno rast, za našo skupino in 
posameznike v njej? Zakaj delim vse moje izkušnje, znanje, se 
izpostavljam na način, na kakršnega bi si le zelo redki upali? …

Gre za poslanstvo, ki je bilo določeno že pred inkarnacijo na tem 
planetu, tako imenovana Predinkarnacijska pogodba in prisega. Na
zboru ekipe Misija Zemlja je bilo poleg osnovne misije nekaterim 
dodeljena še kakšna dodatna: posredovati določena znanja in 
izkušnje z našega planeta in civilizacije ter tako postaviti prve 
temelje bodočega prijateljstva med obema svetovoma. 

Meni je dodeljeno čimbolj aktivno pomagati pri prenosu in širjenju 
Znanja, v tesnem dogovoru z Višjim Svetom Atlantee. Dajati 
nasvete in si vzeti skoraj ves prosti čas za te namene. 

Sem spada tudi skupina, ki ima kot primarni namen pokazati 
odprtost za različna spoznanja in je zaprta pred nezaželenimi 
osebami. Varno okolje takšne skupine in mavrica različnih poti je 
vodilo sožitja in spoštovanja, v atmosferi Ljubezni. Skupina je svoj 
namen dosegla! Zdaj je treba le še spodbuditi člane za avtonomno 
delovanje in varovanje skupine, tudi brez mene. Tudi to gre v pravi 
smeri! Ekipa je na visoki kulturni in duhovni stopnji, kot odraz tega
pa sije najbolj pozitivne lastnosti človečanstva!

V povezavi s tem je tudi knjiga, kjer bo zbrano veliko mojega 
znanja, spoznanj, izkušenj, nasvetov...Saj vemo: članki na fb-ju 
hitro potonejo na dno in gredo v pozabo, povrh vsega pa 
informacije ne najdeš tako hitro. V poslanstvu je jasno določeno, da
morajo biti vse moje usluge ali aktivnosti na duhovnem področju 
brezplačne in tudi knjiga bo brezplačna!

Ne glede, koliko časa bom še nagajal na tem planetu, bom z 
aktivnostmi nadaljeval. V bodoče bodo tudi stiki v živo in kdor bo 
potreboval pomoč, mu tega ne bom odrekel! Še marsikaj moram 
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postoriti in seveda bom. 

Moja naloga je tudi, da se od sorodnih duš  učim in priznati moram,
da sem se od vas že marsikaj naučil, kar bo dodatno olajšalo 
bodočo misijo na Atlantei. Za vse to sem vam hvaležen! 
Prijateljstva, ki so se na ta način ustvarila, ne bodo nikoli 
pozabljena. Tudi stiki med nami se ne bodo nikoli izgubili, ker 
pozitivne vezi so neminljive, tako kot višja ljubezen, ki je zavela 
skozi nas prav v tej skupini.

NAMESTO ZAKLJUČKA

Močno upam, da sem bil pravilno razumljen. Ne morem skrivati 
dejstva, da čutim v sebi skrb za vas, še posebej v teh čudnih časih. 
Upravičeno pa od vas pričakujem, da boste odgovorni do sebe in 
lastne Poti, da se boste predvsem poslušali in sledili vaši lastni 
Resnici! V sebi imate vse, kar res potrebujete! Ne potrebujete 
nobenih pastirjev! Moja Znanja in Spoznanja naj vam služijo kot 
namigi in nasveti, kako lažje priti do zaklada v sebi! Bodite kritični 
do vsega, kar sem napisal, ker ni nujno, da je vse združljivo z vašo 
edinstveno Potjo! Sprejmite le tisto, kar čutite, da vam lahko 
koristi!

Za vse zgoraj napisano zavestno prevzemam polno odgovornost, za 
morebitne kršitve Poslanstva, pa tudi kazensko odgovornost pred 
vsemi, ki so mi zaupali to nalogo! 

Podpisani:
Borut Kumar – Višji Svečenik (Atlantea)
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2021 – FENIXOVO LETO                           8.1.'22
(od pepela do Moči in Znanja)

Opomba: članek sem dokončal komaj danes, skoraj v celoti pa sem 
ga napisal v prejšnjem letu, zato naj bralec bere, kot bi bil napisan 
v zadnjih dneh leta 2021.

Poskušam analizirati iztekajoče se koledarsko leto (Novo leto sem  
praznoval 21.12., ko je zimski solsticij) in je kar težko verjeti, da je 
za mano najbolj uspešno leto življenja. Leto, ko sem se, iz skoraj 
popolnega uničenja, dvignil do stopnje samorealizacije in še čez. In
kar je uspelo meni, lahko uspe komurkoli, zato sem se odločil 
opisati leto prelomnic, z namenom, da bo komu vlilo upanje in voljo
do samospoznanja ter tako odkril skrite moči, ki jih vsak že ima v 
sebi. Pot do teh moči in Znanja je potrebno le ozavestiti.

1. faza: SOLZE SO OSTALE
ključne besede: samokontrola, samozavest, upanje

Po katastrofalnem letu 2020, ki me je skoraj popolnoma uničilo, 
sem začel z obnovo. Žalost po smrti preljube Elisabette je ostala, 
vendar tokrat sem zaslutil, da bo potreben drugačen pristop. Začel 
sem redno meditirati in pozneje tudi krepiti sposobnosti 
samokontrole, k čemur je veliko pripomoglo ponovno treniranje 
borilnih veščin. Že sredi januarja sem iz aikida prešel na karate, 
kar je v kombinaciji z rednimi meditacijami hitro obrodilo prve 
sadove: dvignila se je samozavest, odločnost, notranji glas se je 
ponovno začel oglašati, prišel pa je tudi dan, ko sem med 
treningom začutil prisotnost duše Najdražje, kar mi je vlilo 
manjkajočih moči. Začel sem zaupati v življenje in vase!

2. faza: SVOBODA IN KOLESARSTVO
ključne besede: vztrajnost, nesmrtnost duše, prava in večna 
ljubezen

Od januarja naprej sem se postopoma dvigoval. Redni treningi 
karateja in skoraj vsakodnevni sprehodi v naravo so botrovali tudi 
močnim pesniškim navdihom, poleg vse intenzivnejših in zelo 
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uspešnih meditacij. Začel sem ceniti majhne stvari, ki so se mi 
nasmihale in vabile v razmislek na vsakem koraku v naravi. Nastale
so prve poezije, kjer se čuti iz duše, kako žalost počasi prepušča 
mesto spoznanju o nesmrtni duši in večni ljubezni, te, ki je nihče ne
more vzeti!

Pomlad je prinesla nove izzive. Giro d'Italia, ki je potekal tudi po 
Brdih, me je navdušil in kmalu sem po desetletjih ponovno zavrtel 
pedala. Pričakovanja so bila majhna, rezultati pa vse boljši. Že maja
sem šel s kolesom do Nove Gorice in nazaj, vendar se je poskus, da 
bi osvojil klanec pod Goriškim gradom izjalovil, saj so se začele 
odpirati komaj zaceljene rane. Bilo je prezgodaj, da bi že obiskal 
mesto dogodka, ki me močno veže na spomine z Elisabetto.

3. faza: »LEVJA VRATA«
ključne besede: odločnost, brezpogojna ljubezen, POGUM

Pedali so delovali blagodejno na um, dušo in telo. Užitki v naravi in 
svobodi, kombinacija s karatejem pa definitivno odločilna za zmago
samozavesti, koncentracije in samozaupanja. Vse to je vplivalo tudi 
na uspehe pri meditacijah, kjer  so se že začeli odpirati novi svetovi
in tudi spomini na prejšnja življenja...

Kolesarjenje je že junija pripeljalo do zame neverjetnega uspeha, ki
me je dvignil na izjemen nivo samozavesti: padla je prva »stotka«. 
Uspeh mi je vlil dovolj poguma za soočenje z bolečino. Odločnost, 
pogum in močna samozavest so botrovali dejstvu, da sem le teden 
po veliki zmagi prikolesaril pred »Levja vrata« Goriškega gradu. V 
solzah je tam nastala zelo čustvena poezija, a tudi dokončna zmaga
večne in brezpogojne ljubezni! Obenem se je odprla pot za 
dogodek, ki je sprožil v meni najbolj radikalne spremembe v tem 
življenju in odprl  zelo pomembna vrata...

4. faza: KUNDALINI
ključne besede: strpnost, človečnost, povezovanje, samorealizacija

Konec julija sem dobil zaposlitev, a prvi dnevi so bili grozljivi: 
najtežje in najbolj umazano delo doslej in slabo plačilo. Po treh 
dneh groze sem začel spoznavati drugo plat medalje: sodelavce! Iz 
vseh vetrov sveta, različne kulture in jeziki, pa vendar sem se brez 
težav vklopil v to okolje medsebojnega spoštovanja v težaškem 

141



delu. Duhovno prebujen sem jih sprejel kot ljudi in ne kot 
»južnjake«. Spoštovanje do sočloveka se mi je hitro vrnilo z 
obrestmi vred, kar je botrovalo dejstvu, da danes hodim z veseljem 
na delo. Nova spoznanja na duhovni poti.

Že en teden po nastopu delovnega razmerja sem si poškodoval 
koleno, kar je pomenilo začasni konec kolesarske kariere. V 
prostem času je tako duhovnost prevladala nad vsem. Avgusta so 
se mi začele ponavljati žive sanje, kjer sem doživljal lastno smrt v 
počasnem in nežnem umiranju. Sanje so res oznanjale smrt, a ne 
smrt človeka, ampak nečesa drugega. Le par dni pred usodnim 18. 
septembrom so se končale.

Večer 18.9. : Kundalini – energija Boginje je udarila na polno in to 
spontano (opisano v poglavju "Kundalini"). Nobeno znanje 
meditiranja je ni ustavilo, na Njeni poti proti kronski čakri je brez 
milosti rušila vse ovire pred sabo, odstranjevala smeti iz tega 
življenja, ubijala negativne lastnosti...in odprla Vrata Spoznanja, 
Moči, Svobode in Ljubezni! V minutah, ko sem mislil, da me bo 
zaradi te energije razneslo v prafaktorje, so se začela vrstiti 
spoznanja, ki so me dokončno zapeljala na edino pravo Pot – lastno 
pot duše! Stari svet in vsa negativa je začela hitro umirati in z njim 
tudi nižji ego. Namesto tega sem dobil dostop do vseh skritih 
potencialov v sebi: od spominov na prejšnja življenja in direktne 
komunikacije z dušo Elisabette, do sposobnosti kot so: zelo močna 
intuicija, izjemna fizična vzdržljivost, nadčutne zaznave, proti 
koncu leta celo dogodek s telekinezo.

A vse posledice Kundalini so se pokazale postopoma, vendar sem 
že takoj  jasno vedel, da poti nazaj ni več in da nisem več isti kot 
prej!

5. faza BLISKOVITE SPREMEMBE in ATLANTEA

Pot dviga zavesti se je po tem dogodku pospešila z neverjetno 
hitrostjo, spoznanja so se vrstila ena za drugo, pogoste vizije, v 
katerih so mi bile ponujene rešitve, zdravje močno kot še nikoli 
doslej, direktna in popolnoma nedvoumna komunikacija z dušo 
Elisabette in duhovnim Vodstvom, odklop vseh nekoristnih 
zanimanj in propad tekmovalnosti, popolno nezaupanje v sistem 
iluzij materialističnega sistema, …. seznam je zelo dolg.
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Kmalu je prišel 1.11., ko je prišlo do najbolj direktnega stika z dušo
Elisabette. Že nekaj dni potem so dvomi o prejšnjem življenju 
popolnoma odpadli, saj sem se spomnil prav vsega, od pokrajine do
delovanja civilizacije ter »misije Zemlja«, katere član sem in je bila 
pravkar zaključena. Spomine na civilizacijo na planetu Atlantea 
sem imel že prej, tudi stike, ampak ne tako nedvoumne kot so 
sedaj. 
Prebujeni spomini in popolna komunikacija s pravo domovino je v 
meni sprožila izjemno neopisljivo domoljubje in ponos, pa tudi 
močno domotožje. Prenos znanja se je močno pospešil, s tem tudi 
osvajanje novih energij in moči. Navodila in testi potekajo v hipu. 
December: ni bilo dneva brez čudeža! Čudeži ljubezni in moči, tudi 
prva raba telekineze (nehote), sočutje in vse več volje deliti nasvete
in znanja, da bi pomagal drugim, zavedanje pripadnosti silam 
Svetlobe, … in Pot se nadaljuje. Še veliko učenja in preizkušenj me 
čaka, na vratih pa je že nova misija.

ZAKLJUČEK

Iz skoraj popolnega razsula v temni in hrupni jami do stanja 
popolnega zadovoljstva. Kar je meni uspelo, lahko uspe vsakomur. 
Važno je najti čim več koristnega iz še tako obupne situacije, 
predvsem pa je pomemben pogum, odločnost... vse to podkrepiti z 
ljubeznijo, saj je Ljubezen najmočnejša sila Multiversuma, tako 
močna, da jo nič ne more uničiti!

Globoko sem se izpovedal in srčno upam, da bo komu koristilo.

Vsem Srečno na Poti Spoznanja in naj vam Ljubezen vedno sveti, 
na vas in iz vas!
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UMETNA INTELIGENCA (AI) – konec človeštva?
                                                                                Februar 2023

Med sinočnjo meditacijo sem se poglobil v tematiko umetne 
inteligence (v nadaljevanju AI). S strani Vodstva sem dobil 
nedvoumne odgovore in pojasnila, nekaj malega bom na kratko 
ubesedil, bolj z namenom razmisleka.

ČLOVEŠTVO V PASTI

Ni mi treba ponavljati o načrtih globalne elite za popoln nadzor 
nad človeštvom, kar mnogi neprestano pišejo in v kar sem se tudi 
sam prepričal, s tem tudi uravnavanja števila prebivalstva. Gre za 
dejstva, ki jih le slepi nočejo videti. Vendar resnica je še bolj 
neprijetna kot nam jo hoče prikazati večina t.i. teorikov zarote. Ti 
nam sedaj govorijo o novih prevarah z virusi, digitalizaciji denarja, 
uporabe tehnologij za lažno invazijo Nezemljanov, itd. To drži, 
vendar vse našteto je le krinka za izvedbo najhujšega sredstva za 
zasužnjenje in uničenje človeka, predvsem človeka kot duhovnega 
bitja z neomejenimi močmi.
To sredstvo je AI in je že razvito ter pripravljeno za uporabo, 
oziroma se ga delno že uporablja v načrtovane namene.

Visoka tehnologija je napredovala do te točke, da že nekaj časa ni 
več nobenega problema ustvariti inteligentne kreature brez duše, 
ki znajo samostojno analizirati podatke in sprejemati odločitve – 
krajše povedano: razmišljati. Takšnim kreaturam res ne bo problem
v celoti nadomestiti človeka oz. ga odstraniti, saj zna biti zanje 
nevaren, ne glede na to, da ga je ustvaril. 
Seveda bi elita v te kreature vgradila posebno zaščito, ki bi 
preprečila, da bi se ti roboti obrnili proti njim. Na ta način se eliti 
ni treba več ukvarjati koliko ljudi – sužnjev še potrebuje na planetu,
ker ne potrebujejo nikogar več, saj imajo sedaj popolnoma vse pod 
kontrolo. Človeštvo je tako zanje le navadna nesnaga, ki jo nihče ne
potrebuje, razen za njihove obskurne rituale.
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PRIMER »VEGA«

Med prejemanjem sporočila, sem bil opomnjen tudi na najstniška 
leta, ko sem rad gledal TV serijo Space 1999. Med njimi je bila 
epizoda, ki v tem primeru deluje kot preroška (kot večina ostalih 
epizod). Ker na YT ne najdem več te serije (čudno?), prilagam 
povezavo na VK, kjer so na voljo vse epizode, a žal le v ruščini:
https://vk.com/video106449085_456240434?
ysclid=lea07tob5c421809225
Kakorkoli, v tej epizodi so roboti že zasužnjili ljudi, vendar še 
nimajo znanja, kako jih pobiti, zato so ugrabili nekaj članov 
posadke s tavajoče lune. Namen jih je spraviti do agresivnega 
vedenja, da se tako roboti naučijo ubijati. Robote upravlja glavni 
računalnik, ki pa je tako dobro zavarovan, da nihče ne more do 
njega.

BITI ALI NE BITI?

Človeštvo bije bitko s časom, saj je le vprašanje časa, kdaj bo elita 
v celoti uporabila AI. Trenutno mnogi mediji hvalijo AI, kot nekaj, 
kar bi človeku olajšalo življenje, vendar vemo, kako sistem lajša 
naše življenje. AI lahko uspešno nadomesti in še bolj izpopolni vse, 
česar se loti človek, povrh vsega je stopnja zmotljivosti zelo nizka, 
vzdržljivost pa neprimerno višja. Pisali bodo knjige, slikali 
umetnine, ustvarjali glasbo, gradili in proizvajali...vse bo na videz 
boljše in lepše, vendar brez duše. In kjer ni duše, tam tudi ni 
življenja!

Za konec tega kratkega članka: večina ljudi se sploh ne bo 
zavedala, ko se bo začela zamenjava živih ljudi z ¨živimi¨. 
Pomislite, kaj sem napisal!
Seveda obstajajo rešitve in tudi nepredvidljivi dogodki ;).
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NEZEMLJANI – bratje in sestre Multiversuma          3.1.'22

Nezemljani, beseda, ki v mnogih ljudeh ustvari neprijetne občutke 
strahu, celo grožnje. Predstave o njih so v kolektivni zavesti 
večinoma strašljive ali pa predstavljene kot fantazija, kot nekaj 
neobstoječega. Pa vendar je treba te negativne mite razbiti in 
pogledati na to tematiko z drugačne perspektive, s perspektive 
neomejene duše in Višje Zavesti.

V tem poglavju bom opisal moja razmišljanja, spoznanja, izkušnje, 
podal bom tudi kak namig.

KDO SPLOH SO NEZEMLJANI?

Gre za inteligentna bitja, ki bivajo po drugih planetih širom vesolja 
in paralelnih vesolij ali multiversuma. Mnoga med njimi so iz nam 
znane materije, nekatera pa iz drugačne, nam nevidne snovi. Med 
prvimi je kar nekaj takšnih, ki imajo človeško obliko in jim na 
Zemlji rečemo humanoidi.
Spekter oblik je zelo širok, kot tudi spekter okolja, v katerem živijo.
Prav tako način potovanja po vesolju, kjer pa razdalje za najbolj 
napredne civilizacije, ne predstavljajo nekega resnega problema. 
Kar nekaj civilizacij je že spoznalo Zemljo, jo raziskujejo in 
opazujejo, zato ni čudno, če so prisotni tudi na tem planetu, seveda
neopazni in nevidni ali pa zamaskirani v ljudi. Obstajajo tudi 
posebne misije, kjer so duše Nezemljanov inkarnirane v človeška 
telesa.

TISOČLETNI STRAH

Od kje sploh izvira strah pred bitji iz drugih svetov? S tem 
vprašanjem smo prenekateri že davno razčistili in naša naloga je, 
da pomagamo tudi drugim premagati večinoma neutemeljen strah.
V kolektivni zavesti je umetno povzročen strah močno prisoten. 
Predstava o Nezemljanih, kot strašljivih bitij s hudobnimi nameni, 
je seveda nekomu v interesu. Nekomu, ki se boji izgube lastne 
nadvlade nad človeštvom. Strah za obstoj sistema laži in iluzij. In 
strah pred spoznanjem, da nam je sistem o vsem lagal.
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Večina knjig ¨znanstvene-fantastike¨, filmov in računalniških igric, 
predstavlja Nezemljane kot nam nevarna bitja, ki nas hočejo 
uničiti, zasužnjiti, delati različne poskuse z nami, itd. Če k temu 
dodamo še umetno ustvarjen občutek nemoči pred njihovo 
materialno tehnologijo, potem je namen dosežen.

Ampak, ali je ta strah sploh upravičen? Večinoma ni! Če bi bilo res,
kot nam filmi prikazujejo, bi nas že davno lahko uničili. Poleg tega, 
civilizacija, ki je tako napredna, da potuje med zvezdami (in 
galaksijami, pa tudi med paralelnimi vesolji), se ne bo spuščala na 
nivo človeškega strahu, ki je povod za večino vojn. Izjem je zelo 
malo (mogoče Drakonianci in še nekaj podobnih civilizacij širom 
vesolja). Seveda je odveč poudariti, da je ogromna večina 
tehnološko visoko razvitih civilizacij tudi in predvsem duhovno na 
zelo visoki stopnji (Atlantea npr.).

PRIKRIVANJE RESNICE

Opažanj neznanih plovil z izjemnimi sposobnostmi je na svetu 
ogromno in to ne samo iz novejše zgodovine, ampak že od nekdaj. 
Tudi vse več je direktnih stikov s prebivalci drugih civilizacij. Pa 
vendar se javno o tem ne govori in piše. Mediji (kot vedno), razen 
manj pomembnih, o tem ne poročajo, če pa že, označujejo to kot 
kolektivno psihozo, videnja meteoroloških balonov (če baloni letijo 
z nadzvočno hitrostjo in pri tem naredijo oster zavoj pod kotom 90 
stopinj, mi ni znano) in podobne neumnosti.
Politika in znanost tudi ne dajeta prepričljivih pojasnil, čeprav 
zadevo zelo dobro poznajo, kot tudi posledice razkritja resnice.
Tu so nekatere religije, ki še vedno lažejo, da smo sami v Vesolju, 
obenem pa pozabljajo, kaj vse je opisano v njihovih svetih knjigah. 

Seveda ni težko ugotoviti, zakaj se tako zelo bojijo, da bi ljudje 
izvedeli resnico, da v vesolju nismo sami. Pomislimo, kaj bi se 
zgodilo, če bi že kmalu prišlo do globalnega stika s katero od zunaj-
zemeljskih civilizacij. In komu bi pri tem spodneslo tla pod nogami?

MOJE IZKUŠNJE

V tem delu bom opisal moja opažanja in nekaj stikov z Nezemljani. 
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Opažanja NLP
- Kar nekajkrat se mi je zgodilo, da sem na nočnem nebu opazil 
čudne predmete in ni šlo za satelite, letala, še manj pa za kakšne 
balone. Enkrat je tak predmet letel nad Furlansko nižino in 
spreminjal barve, nato pa se hitro dvignil in izginil. Neko noč sem 
opazoval svetleč predmet, za katerega sem mislil, da je satelit, 
vendar ko je pri isti hitrosti naredil zavoj pod kotom 90 stopinj, mi 
je postalo jasno, za kaj gre. V neposredni bližini doma se je zgodilo,
da sem zaslišal čuden zvok nad menoj, ko sem pogledal, sem videl, 
da gre za plovilo v obliki diska, ki ni bilo osvetljeno.
- Leta 2007 me je presenetilo nekaj čudnega pri Razdrtem (slika v 
prilogi). Opis:
Bilo je septembra 2007, ko sem fotografiral čuden oblak nad 
Razdrtim. Bilo je okoli 13.ure, ko sem sestopil z Nanosa. Bilo je 
jasno nebo, brez drugih oblakov, le to »čudo« na nebu. Takrat sem 
pomislil, da gre za meni nepoznan meteorološki pojav, saj je v 
oblaku odsev sonca, ki pa je bilo nad mano in ne na zahodu, kjer se
je fenomen nahajal. Dve leti po tem sem prvič bral o chemtrailih in 
drugih »teorijah zarote«. Uganka ostaja odprta.

foto: Borut Kumar
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- Nekaj let po tistem sem z Vremščice fotografiral Nanos, ko sem 
nekaj opazil v zraku, vendar nisem temu polagal pozornosti. Mislil 
sem, da je helikopter, ki ga zaradi vetra z moje strani ne slišim. A 
iznenada je predmet bliskovito švignil proti Postojni in izginil iz 
vidnega polja (originalna slika in povečava).

na sliki: Nanos z Vremščice. Levo zgoraj je viden NLP. Foto: Borut Kumar
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na sliki: povečava NLP-ja. Foto: Borut Kumar

Stiki
- V tem življenju sem že imel nekaj stikov tudi z drugimi  zunaj-
zemeljskimi civilizacijami in ne samo z matično Atlanteo, s katero 
imam redno zvezo. V prejšnjem življenju sem imel veliko stikov 
(večinoma fizičnih) z različnimi sosedi Atlantee, tudi 
neprijateljskimi. O tem bo bolj smiselno spregovoriti v kakšnem 
ločenem poglavju. 

KAKO VZPOSTAVITI STIK

Najprej varnostni nasvet:
z gotovostjo lahko trdim, da je vsaj 90% civilizacij prijateljske 
narave, ki so povrh vsega na visoki duhovni ravni in se ne bodo 
branili stika z vami. Obstaja pa (žal!) manjši procent 
»problematičnih« civilizacij, ki povzročajo tudi težave. Da bi se 
izognili neprijetnim stikom, je pri navezovanju zelo pomembno, da 
delamo v sodelovanju z izbranim duhovnim Vodstvom, signale in 
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sprejemanje le-teh pa izvajamo z močno podporo srčne čakre. Nič 
narobe ne bo, če imamo aktiviran energijski ščit, vendar naj bo v 
obe smeri odprt za pozitivne energije. Čimbolj se izogibajte strahu, 
saj gre v tem primeru za nizke vibracije, ki niso nikjer z veseljem 
sprejete!

Zdaj pa k nasvetom:

V meditacijah je navezava stikov dokaj preprosta zadeva, vendar ne
vedno uspešna. Ni tako kot pri povezavi z duhovnim Vodstvom, kjer
ne boš nikoli ¨zvonil v prazno¨. Pri klasični meditaciji se 
koncentriram na Vesolje in med zvezde pošiljam signale ljubezni in 
sporočila v stilu: »Pošiljam pozdrave z ljubeznijo s planeta Zemlje! 
Me kdo čuti?...«. Nekajkrat se je zgodilo, da sem začutil rahle 
vibracije in slike neznanega in nikoli videnega sveta, ki so se 
pojavile v meni. Enkrat sem celo v sebi zaslišal glas, a nisem 
razumel nič (moral bi odgovoriti s pošiljanjem vizij, a še nisem  
znal). Zgodilo pa se mi je, da sem nekajkrat dobil stik v sanjah, ki 
jih nikoli ne bom pozabil. Bilo je izjemno prijetno. Le enkrat sem 
imel neprijetno izkušnjo, pri kateri sem doživel nekaj strahu.

Bolj zanimivo zna biti na prostem, ob pogledu na nočno nebo. Sam 
delam takole in v dveh od treh primerov sem  imel lepe rezultate:
poiščete zunaj dokaj mirno točko, se pripravite (sam sem opravil 
stoje), pogled pa usmerite v galaksijo in se koncentrirajte. V 
zavedanju, da nismo sami, z mislimi pošljite pozitivne misli k 
zvezdam, k drugim bitjem in civilizacijam. Uporabite moč srčne 
čakre, obenem pa pozabite, kaj so vas učili glede svetlobne hitrosti,
saj dušo ne zanima "znanost", ampak neprimerno pomembnejše 
stvari. Opazujte povratne informacije, ki jih boste lahko različno 
zaznali: od nežnih vibracij, do globokih občutkov preko duše ali 
celo začutili pozdrav neke inteligence. Ne bojte se ničesar, saj če 
pošiljate signale ljubezni, se vam lahko vrne le ljubezen, ki je 
najmočnejša sila! 

Rezultati treh tovrstnih meditacij:
-Petek, 31.12.21, ob 23h: opravil sem jo po opisanem postopku. Po 
nekaj minutah meditacije na prostem sem začutil rahle vibracije v 
neenakomernih intervalih. Delovale so kot poskus komunikacije. 
Vibracije so bile prijetne, počutje tudi, občutek povezanosti z 
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vesoljem pa izrazit.
- Sobota, 1.1.22, ob 21:40h in 22:30h: prvi poskus je bil v celoti 
neuspešen (mogoče zaradi vetra), drugi poskus je bil nad 
pričakovanji. 
Rimska cesta je bila nekoliko slabše vidna kot prejšnji večer, pa 
vendar se je videlo "meglo" kraka galaksije. Pogled sem usmeril 
proti številnim zvezdam desno od Oriona, vendar mi je glavni fokus
nekaj časa silil v Orion. Fokusiral sem se, vendar sem zavest 
razširil na širši del. Kmalu sem začel pošiljati pozdrave in ljubezen 
k vsem prijateljskim civilizacijam. Že takoj sem začutil težko 
opisljive občutke izjemnega veselja, nekaj, kot obojestransko 
pozdravljanje med dobrimi prijatelji. Pozneje sem naredil 
eksperiment, da jih pozdravim z našimi besedami, kar se je končalo
skoraj z zabavo:
- Z mislimi sem poslal besedno sporočilo: "Pošiljam vam ljubezen 
preko moje duše, prijateljstvo in veselje, ki ga čutim do vas."
- Odgovor sem dobil preko uma in jasno čutil, da gre za pomežik. 
Glas je rekel: "Ali ti in tvoja duša nista eno?". Takoj po tem je šel en
zvezdni utrinek v smeri JV.
Kmalu se mi je posvetilo, kaj pomeni tisto vprašanje: ne znamo se z
besedami pravilno izražati (kako je že rekel Mali princ?). Rešitev 
vidim, v zame novem izzivu: telepatija.
 
Poskusite in opazujte.

Imel sem tudi fizične stike z nevidnimi energijskimi bitji, vendar 
nisem prepričan, ali je šlo za nezemljane ali kaj drugega.

ZAKLJUČEK

Gre za poglavje, ki bo doživelo še veliko dopolnitev in služi kot 
razmislek v upanju, da boste čim bolje pripravljeni na prihodnje 
dogodke, v katerih bo vse več stikov z drugimi bitji vesolja. Lahko z
gotovostjo rečem, da je obdobja, ko smo mislili, da smo sami, 
definitivno konec! Od slehernega posameznika je odvisno, kako bo 
doživel te velike dogodke.
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                          2.del

                     ATLANTEA

     Preteklo, sedanje in prihodnje življenje

na sliki: ¨grb¨ Atlantee. Opis na strani 186. Foto: Borut Kumar
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PRETEKLA ŽIVLJENJA: kako se jih spomniti     12.12.'21

Pred nekaj tedni se mi je po 50.tih letih končno uspelo spomniti 
prejšnjih življenj, najbolj pa zadnjega, s katerim je sedanje v tesni 
povezavi. Sestavljanje mozaika se je začelo že v zgodnjem otroštvu,
celota pa je bila sestavljena prejšnji mesec. 
V poglavju bom preko zgodbe in opisa tehnik napisal, kako se iz 
drobnih in na videz nepomembnih stvari lahko sestavi smiselno 
celoto, katera pojasni goro ugank in nakaže prihodnost. 

UVOD

Strah pred globoko vodo (razen morske vode), vizije neznane 
civilizacije, močna predstava idealne ženske, dobro znan občutek 
pred smrtjo, ljubezen do Boginje... vse te uganke nosim v sebi že 
od zgodnjega otroštva in šele pred kratkim sem (po zaslugi spleta 
dogodkov, ki so me duhovno prebudili) skoraj vse to razvozlal. V 
celoti, glede zadnjega življenja, veliko pa glede starejših. Skušal 
bom opisati čimbolj razumljivo in povezano, čeprav ne bo lahko, saj
zadnje čase prsti ne utegnejo slediti nareku duše.

TEHNIKE za prebujanje spomina

Najbolj znana tehnika prebujanja spominov na prejšnja življenja se 
imenuje regresoterapija ali regresija. To sem že leta 2008 poskusil 
po navodilih iz knjige, ki sem jo dobil v knjižnici. Vizualizirati je bilo
treba zlate stopnice, ki se v spirali vijejo proti dnu. Med potjo se 
nahajajo vrata, ki odpirajo spomine na prejšnja življenja. Meditacijo
sem začel zelo dobro, vizualizacija in koncentracija je bila skoraj 
perfektna. Pri prvih vratih se ni zgodilo nič, ker so bila zaklenjena, 
pri drugih sem vstopil v sobo (spomnim se vseh detajlov). Med 
ogledovanjem sobe me je potisnilo v zelo žive sanje, ki so bile polne
ugank in so služile kot opozorilo pred bližajočimi se in 
dramatičnimi spremembami v mojem življenju. Seveda sem te 
uganke razvozlal šele kasneje, ko sem že bil v vrtincu sprememb. V
teh živih sanjah sem v zadnjem delu podoživljal lastno smrt.
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Poskusil sem se s pomočjo globoke meditacije poglobiti v 
najstarejše dogodke sedanjega življenja. Šel sem postopoma nazaj 
v čas in takrat sem se spomnil na deda Franca, ki je umrl, ko sem 
imel le 3 leta. Predobro se spomnim njegovega videza. Prišel sem 
tudi do dogodka, ko sem imel 2 leti in sem nehote med igro neki 
punčki vrgel apno v obraz. Spomnim se, da je bilo takrat oblačno, 
oče in prijatelji so delali omet po notranjih stenah. Poskus, da bi šel
še dlje nazaj, se je končal s pekočo bolečino na območju popka, 
nakar me je vrglo iz meditacije.

Moja najbolj uspešna osebna tehnika je drugačna od drugih tehnik 
in deluje po principu sestavljanja puzzlov. Vse z realnostjo, na 
videz nepovezane vizije in zanimanja, sem povezoval v celoto, 
dokler se ni pojavil vsaj majčken obris celote, potem je šlo lažje in 
hitreje.

Naj povem, da prenekatero fobijo in travmo neznanega izvora, 
odpravimo prav z razsvetlitvijo dogodkov iz prejšnjih življenj.

STRAH PRED VODO (odpravljena težava)

Do nedavnega, nekaj malega v podzavesti še danes, sem imel hudo 
fobijo pred globoko ¨sladko¨ vodo. Nisem smel pomisliti, da bi šel 
sam z barko po Blejskem jezeru, ali (še huje) po akumulacijskem 
jezeru Most na Soči ali Ajba... Povsem drugače pa je bilo na morju: 
ko sem bil na Liparskih otokih, je bilo razburkano morje in trajekt 
je kar precej zibalo. Nekdo od osebja je dejal, da če tu potonemo, 
končamo v globini 1000 metrov. Mene ni bilo popolnoma nič strah. 
Povsem drugače je bilo v Avstriji, kjer sem bil povabljen na izlet s 
čolnom po jezeru. Nisem si upal, čeprav je bila globina le 50 m. 
Začel sem menjati barve in jih poslal v tri krasne.
Nobenih težav pa nisem imel s čolnom po vulkanskem jezeru v 
Indoneziji, ki je globoko 250 m – čeprav je malo puščal, sem se 
dobro počutil in užival!

Zakaj je bilo tako, je postalo jasno pred časom. Zadostovala je le 
kratka meditacija, v kateri sem jasno podoživel lastno smrt v enem 
od prejšnjih življenj. Bil sem obsojen na smrt in so me zvezanega 
vrgli v globoko  reko. Po tem spoznanju je strah pred globoko vodo 
izginil.
Nikoli pa nisem čutil strahu pred prepadnimi stenami v gorah, 
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rekami lave na vulkanih, …

IDEALNA LJUBEZEN, BOGINJA IN  ATLANTEA (povezava iz 
prejšnjega življenja – popolnoma razvozlana uganka)

Že pri petih letih sem imel jasno predstavo o idealni izvoljenki, tako
videzu, mišljenju in celo verskem prepričanju. Istočasno se je 
pojavil prvi odpor do Cerkve, prve vizije neznane civilizacije in 
močno čutenje ljubeče sile (božanstvo brez imena). Skozi leta se je 
vse to krepilo, dokler ni prišel izjemen preobrat 9. oktobra 1986:
»Neznana sila mi je sugerirala, da sem si priskrbel dovolilnico za 
izhod iz službe (da, takrat smo se lahko zaposlili že pri 15-ih) in 
odkorakal v Gorico, kjer sem po čudežnem naključju naletel na 
punkerko, z imenom Elisabetta. V tistih letih sem bil sramežljiv, 
vendar, ko sem jo zagledal, sem pristopil k njej in v trenutku sva se
zaljubila in globoko v duši močno začutila (v bistvu sva se le 
prepoznala). Zgodbo sem lani podrobneje opisal. Še isti večer sem 
opravil mojo prvo iskreno molitev in jo podzavestno naslovil na 
Boginjo. Neobstoječega ateizma je bilo pri meni v hipu konec in 
začelo se je duhovno prebujanje. »

Tekla so leta, tako razburkana in polna nestabilnosti, kot tudi bolj 
umirjena. Vizije neznane civilizacije so postajale vse močnejše, 
dobila je tudi ime, ki pa ni bilo v celoti pravo: Atlantida. Začel sem 
delati prve zaključke, ker sem že takrat pravilno ugotovil, da moja 
civilizacija ni potopljena na dnu Atlantika, ampak obstaja nekje 
drugje. Pogled se je vedno usmeril v zvezdnato nebo in ne v ocean. 
Leto 2005 in obisk Grčije je odstranil prenekatero dilemo, 
popolnoma pa pokopal idejo, da se je ¨moja¨ Atlantida nahajala na 
tem planetu. Svoje je naredilo tudi zanimanje za električna stikala 
v otroštvu, še preden sem v risankah in pozneje v filmih videl 
komandno sobo vesoljskih plovil. Vendar nikjer nisem videl slike ali
opisa, ki bi se približal mojim jasnim vizijam pokrajine, najbolj pa 
glavnega mesta s centralnim svetiščem.
2014: vizije so postale že tako močne, da sta ostali le še dve 
razlagi: 1.: gre za spomin na prejšnje življenje, in 2.: gre za svet, 
kjer bom živel po smrti. Danes je jasno, da gre za 1. in 2.!

September 2021: usodni večer, ko se je spontano aktivirala 
energija Kundalini. Plamen izjemne energije je odstranil vse 
blokade (razen ene, a o tem pozneje) v čakrah, kar se je pozneje 
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poznalo tudi v spominu na prejšnje življenje. Ti so sedaj v celoti 
jasni, kot tudi tesna zveza Boginja-Elisabetta-Atlantida, pravo ime 
je tudi znano in to je Atlantea. 
Tako versko prepričanje, način verovanja – duhovnost, izvira iz 
življenja v Atlantei. Isto velja za dušo Elisabette, saj se jasno 
spomnim, da sva skupaj s 4 našimi pristopila k načrtu inkarnacije 
na planetu Zemlja. Vseh 6 je tu rojenih leta 1971. Iz naše enote nas
je ostalo le pet (februarja le še jaz, ostali so se že vrnili – opomba 
dne: 21.2.), sam sem edini, ki se mu je uspelo spomniti vsega, ostali
pa so na dobri poti. Ker smo na opazovalni misiji, se bomo vsi vrnili
v matično domovino. Zame je to druga inkarnacija na Zemlji. 
Čeprav sem imel že pred dogodkom Kundalini občasne stike s 
prebivalci Atlantee,  so le-ti postali stalnica od sredine septembra 
naprej, še bolj pa od sredine novembra, saj motenj v komunikaciji 
ni več. Zdaj se tudi perfektno spomnim vseh krajev, ki sem jih 
takrat obiskal, notranjosti vesoljskih plovil, vseh prostorov v treh 
centrih duhovnosti, pa tudi celotne zgodovine civilizacije, ki je 
preživela dve kataklizmi... in se kot feniks dvignila iz pepela in 
postala vodilna v svoji galaksiji. Domotožje pa že močno čutim!

ODPOR DO CERKVE (delno rešena uganka)

Eden izmed prvih zelo jasnih spominov iz zgodnjega otroštva je 
prav odpor do cerkve. Že kot otrok sem v tej inštituciji videl simbol 
zatiranja, nesvobode, slabih energij... praktično sem tam videl 
samo zlo! Povsem tuji so mi bili vsi kipi v notranjosti cerkva, z 
redko izjemo Marije. Tudi orgle so bile mučenje za moja ušesa. Z 
leti se je to še krepilo, le zadnja leta je bilo malce drugače, po 
zaslugi Elisabette, ki je Marijo povezovala z Boginjo...

Poskušal sem ugotoviti, od kje izvira ta sicer upravičen odpor. Tudi
obiske maš nisem izpustil, kot tudi meditacij na to temo. Začel sem 
sestavljati po moji tehniki: fašistični odnos lokalnega duhovnika (za
časa otroštva), podcenjevanje žensk, pravljice o grehih (nikoli 
nisem razumel tega nesmisla), ...in kar samo od sebe je prišla vizija
trpeče ženske na grmadi, ki pa je v meni sprožilo izjemno sočutje 
do žrtve. Meditacija na to temo me je hitro peljala na nek obskuren
kraj, poln sovraštva in žeje po krvi. Zvonili so zvonovi, ko so 
uniformirani demoni s križem v roki pripravljali grmado. Sam sem 
bil zvezan, a ne na grmadi. Tam je končala moja prijateljica, na 
katero sem bil močno navezan (vizija njenega obraza je močno 
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bleda, ime prav tako). Jokal sem, ker je nisem mogel rešiti, vendar 
sem se pozneje  nekako odvezal in pobegnil proti gozdu. Med potjo 
me je eden od slug zadel s puščico in me smrtno ranil, ujeli me 
niso. V gozdu sem počasi, a spokojno umrl in teh trenutkov se živo 
spomnim.
In to je sedaj blokada v meni: kdo je bila tista na grmadi, ki sem jo 
tako ljubil? Posvet z Vodstvom ni prinesel jasnega odgovora, saj mi 
je bilo rečeno, naj se s tem ne ukvarjam, ker je še prezgodaj in 
obstaja velika nevarnost, da bom povlekel napačne zaključke in 
tako ogrozil sicer zelo uspešno Pot Spoznanja. Blokada je 
ustvarjena s strani Vodstva in naj tako zaenkrat tudi ostane! 

ZAKLJUČEK

Opisal sem, kako sem se sam in s pomočjo Vodstva spomnil mojih 
preteklih življenj, najbolj zadnjega, ki je v zelo tesni povezavi s 
sedanjim. Močno upam, da bo vse to komu koristilo in olajšalo pot 
do rešitve ugank in travm, ki jih mogoče nosite iz prejšnjih življenj. 
Dvomim, da boste tudi sami za to potrebovali pol stoletja, za 
razvozlanje ugank in verjamem, da vam bo uspelo prej! Prav tako 
se ni potrebno za dosego tega cilja ukvarjati z energijo Kundalini – 
to je bolj koristno za druge stvari, je pa izjemna pomoč tudi pri 
tem.
Ne vem, koliko sem bil v tem poglavju jasen, vem le, da ne bom več
skrival mojega pravega porekla, še manj pa pripadnosti do moje 
prave domovine, Atlantee!

Vsem, ki se boste lotili raziskovanja preteklih življenj, iskreno želim
obilo uspehov in sreče!
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PISMO ZEMLJANOM                            13.11.'21
(fantazijsko pričevanje s sporočilom)

Gre za poskus vživetja v kožo prebivalca planeta v neki drugi 
galaksiji. Že pred časom se mi je porodilo vprašanje, kako bi 
prebivalci drugih svetov videli in razumeli dogajanje na našem 
planetu, predvsem pa in najbolj, kaj bi sporočili Zemljanom.
Odgovor sem dobil med meditacijo in bom poskusil ubesediti na 
razumljiv način, kot znanstveno-fantastično zgodbo, vendar z 
močnim sporočilom. Vsa imena in pojme sem izbral na način, kot so
se mi sami pojavili v umu.
Prijetno branje in razmislek želim! :)

Dragi Zemljani!

Že dolgo časa vas opazujemo, vas in vašo civilizacijo. Zaskrbljeni 
smo, ker vidimo, da ste ubrali zgrešeno pot – pot samouničenja! Le 
upamo lahko, da boste pravočasno preusmerili tok in se tako rešili. 
Nam je to že davno uspelo, zato vam bomo predstavili naš svet, 
tudi kako deluje; z upanjem, da vam bodo naša spoznanja 
pomagala pri izhodu iz krize.

Naš planet Atlantis je podoben vašemu in se nahaja kar nekaj 
galaksij stran od vaše Rimske ceste. Velikost je podobna in tudi 
pogoji za življenje, kakršne poznate. Tudi po videzu smo vam zelo 
podobni. Za naše oči je vaš planet dosti lepši predvsem z vidika 
pestrosti pokrajin. Tudi mi imamo civilizacijo, ki je neprimerno 
naprednejša od vaše, življenje prebivalcev pa kvalitetnejše.

Pri nas vojn, krivic in pomanjkanja ni. Te so se končale že davno, 
takrat, ko smo ukinili vse vam podobne družbene sisteme in 
škodljive delitve na vseh nivojih. Kaj to pomeni? Sistem našega 
vladanja (to vašo besedo neradi uporabljamo, ker jo štejemo za 
diktaturo nad ljudmi) je za vas skorajda nepojmljiv in se še najbolj 
približa ideji o Svetu modrecev.
Tri enote skrbijo za delovanje družbe: Veliki Svet (gre za skupino, 
ki rešuje in deluje na duhovnem področju, upravljanju eteričnih 
energij,...), Znanstveni Svet (skupina znanstvenikov različnih 
področij, ki poleg tehnologije materije (vam dobro znane), razvija 
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tudi energije magije, oboje pa povezuje) in Ohranitveni Svet (skrbi 
za obrambo pred morebitnimi zunanjimi napadi (obstajajo tudi 
civilizacije na nizki stopnji zavesti), skrbi za nemoteno preskrbo in 
ekonomijo, skrbi za varno potovanje med različnimi planeti in 
svetovi,...). 
Vse tri enote so med sabo v tesni povezavi, njihove odločitve pa so 
vedno in brez izjeme namenjene za skupno dobro. Predstavniki so 
izvoljeni direktno.

Glavni steber sistema je odgovornost slehernega posameznika. Na 
tem sloni tudi ekonomija, ki ne pozna plačila, kot ga Zemljani. Pri 
nas ne poznamo potrošniške družbe. Čeprav imamo proizvodne 
obrate enako kot vi, proizvajamo neprimerno manj oziroma le, kar 
resnično potrebujemo. Nič ne zavržemo in izdelke izdelujemo iz 
kvalitetnih in obstojnih materialov. Denarja in plačilnih kartic ne 
poznamo. Vsak odgovorno opravlja svoje delo (sam si ga izbere, v 
primeru pomanjkanja kadra se na manjkajočem mestu izmenjujejo 
drugi), ko kaj potrebuje, gre preprosto na blagovna mesta 
(trgovine) in tisto vzame. Ker smo skromni in odgovorni, zlorab in 
kopičenja ne poznamo.

Sistem izobraževanja imamo povsem drugačen in glavna osnova je,
da naučimo ljudi, kako se učiti in sicer le tisto, kar je res potrebno. 
Ne gre (kot pri vas) za učenje na pamet ali še huje: programiranje 
uma in indoktrinacijo. Spodbujamo kreativnost svobodne volje 
skozi teorijo in prakso, kjer pa zabave ne manjka. Največ poudarka 
je na osebnostni in duhovni rasti, ocene in tekmovalnost so nam 
povsem tuje. Rezultat tega je odgovornost v svobodi in kreativnosti.

Onesnaževanja ne poznamo že dolgo časa. Izogibamo se 
slehernemu negativnemu posegu v naravo in večino proizvodnje 
smo preselili v puščave. Energijo pridobivamo na način, za 
katerega bi vaš genij Nikola Tesla pretočil prenekatero solzo 
radosti. Imamo je dovolj in nič čudnega ni, če naši ljudje lahko 
gredo na izlet tudi na drug, oddaljen planet. 

Bolezni in poškodbe so prisotne tudi pri nas, vendar je znanost 
rešila vse probleme, saj tako kot v drugih sektorjih, imamo tudi tu 
entuziaste in vrhunske strokovnjake, ki lahko odkrijejo vse rešitve, 
ne da bi skrbeli ali imajo sredstva na voljo ali ne, saj ni denarja, ki 
bi jih pri čemerkoli omejeval. Znanost ne dela na tak način kot vi 
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(kjer je osnova interes kapitala, ki lahko pelje v različne in nevarne 
zlorabe), ampak po drugačnem in širšem konceptu raziskovanja, ki 
v ničemer ni tog, ampak je odprt za spremembe. Največji poudarek
dajemo sposobnosti samozdravljenja.

Ker dajemo izjemen pomen duhovni rasti in moči duše, se to pozna 
tudi pri partnerskih odnosih. Nesrečnih zvez ne poznamo, ker se 
sorodni duši že na daleč začutita, se takoj zaljubita, zaljubljena pa 
ostaneta za vselej. Spori se rešujejo izključno z argumentiranimi 
pogovori.
Na spolne odnose ne dajemo prevelike pozornosti, za nas je to 
nekaj samoumevnega, zato ne poznamo ne zatiranja, ne 
poveličevanja le tega, tudi na najvišjem duhovnem področju ne. 
Izjemen pomen, ki je tudi glavni steber družbe, ima Ljubezen v 
pravem pomenu.

Družabno življenje je pri nas podobno kot pri vas, le da je pri nas 
bolj intenzivno. Duhovni centri, ki so po vseh krajih, ne služijo le 
tovrstnim srečanjem, ampak tudi skupinskim debatam vseh vrst 
(debato lahko začne vsak, saj smo vsi popolnoma enakovredni in 
enakopravni, kar velja vsepovsod). Ker je pri nas umetnost in 
kultura neprimerno bolj cenjena kot pri vas, se v teh svetiščih 
izvajajo tudi glasbene prireditve, skupinsko ali solo petje, plesi, 
razstave, itd. Omejitve urnika ni.

Mogoče se boste vprašali, kako je pri nas z varnostjo in moram vas 
»potolažiti«, da imamo tudi pri nas policijo (uporabil sem vaš 
izraz), ampak naša policija ima kar precej dela. Čeprav je stopnja 
kriminala pri nas enaka ničli, pa imajo včasih še več dela kot vaši. 
Tu dajejo največ poudarka na obiskovalce iz nekaterih drugih 
civilizacij. Policija ima v tem primeru funkcijo glavnega vodiča, saj 
skrbi, da v različnosti kultur ne pride do konfliktov. So duhovno na 
ravni, ko z dušo brez težav pravočasno zaznajo nevarnost 
nesporazuma in ga tako preprečijo. To je posebnost civilizacije, ki 
je zelo odprta do bitij iz drugih svetov. Še posebej naporno je, ko je
planet Atlantis organizator srečanja predstavnikov civilizacij, ki 
niso samo člani naše Federacije.
Sicer pa v njihove pristojnosti spadajo tudi reševalna služba, 
urejanje prometa (včasih imamo isti problem kot vi), pomoč pri 
morebitnih okvarah vozil, civilna zaščita (spet vaš izraz), pomoč 
ostalim bitjem na našem planetu.
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Za konec pa še vrednotenje v naši družbi. Pri nas ne poznamo 
nobene hierarhije ali bolj pomembnih funkcij, še manj pa 
manjvrednih poklicev. Napisal bom primer o enakovrednem 
pomenu čistilke in poveljnika vesoljske ladje in močno upam, da 
boste razumeli poanto zgodbe:

»Bilo je davno nazaj, ko smo se med poletom skozi našo galaksijo, v
kvadrantu 37, zaradi napake sistema ujeli v vplivno območje dveh 
črnih lukenj. Plazemski ščit, ki je deloval s polno močjo, je začel 
povzročati težave v hladilnem sistemu, istočasno pa je eden od 
glavnih reaktorjev pogona, zaradi preobremenitve javil okvaro 
ključne komponente, ki uravnava antimaterijo. Eden od štirih 
inženirjev s popolnim poznavanjem reaktorja je bil kmalu huje 
poškodovan zaradi električnega udara in je pristal na urgenci. Za 
popravilo reaktorja so nujni štirje strokovnjaki, ostali pa so le trije. 
Na srečo je poveljnik ladje nekoč sodeloval pri razvoju reaktorja, a 
delo v komandni sobi je bilo zelo dramatično in skrajno zahtevno. 
Šlo je za življenja celotne posadke. Vendar je bil reaktor na prvem 
mestu, zato je poveljnik prepustil krmilo zelo sposobni poveljnici, ki
je delala v drugi izmeni, sam pa je nemudoma stekel v strojnico 
skozi dolge hodnike, ker so bila dvigala skoraj vsa v okvari zaradi 
močnega tresenja. 
Strojnico je našel v kaotičnem stanju: iz cevi so puščale tekočine, 
na tleh je bilo spolzko, a so čistilci in čistilke v zaščitnih skafandrih 
neumorno skrbeli, da ne bi kdo padel. Še kakšna poškodba 
reaktorskih inženirjev bi pomenila gotovo smrt za vse! Poveljnik in 
ostali trije inženirji so začeli popravljati okvarjeno komponento, ko 
se je spet zataknilo: odpovedal je eden od ključnih senzorjev, 
rezervni pa se je nahajal v sobi na dnu hodnika. Poveljnik je spet 
tekel skozi hodnik, da bi našel senzor, kjer so čistilke garaško 
čistile razbitine na tleh. Te so brez predaha, v zavedanju, kaj 
pomeni v teh razmerah varen korak po hodnikih, odstranjevale vse 
ovire in še posebej pazile, da tla niso bila nevarna. 
Poveljnik je našel senzor in nemudoma stekel nazaj v strojnico, kjer
so kmalu uspešno popravili reaktor, poveljnica pa je lahko hitro in 
precizno izvlekla ladjo iz smrtonosnega objema črnih lukenj.
Čez dva dni je prišla pomoč in smo se srečno vrnili domov.
Seveda pa imamo v zadnji dobi neprimerno boljšo tehnologijo, pa 
tudi na drugačne načine potujemo«.
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Sedaj se vprašajmo: kdo je najbolj zaslužen, da je posadka 
preživela?
In na podoben način rešujemo prenekateri problem.

Dragi Zemljani!

Če boste že vsaj delček pisma razumeli, boste na dobri poti, da se 
kmalu povežemo skupaj. Mi si želimo, da vas nekega dne 
sprejmemo kot enakovrednega člana Medgalaktične Federacije, a 
na vas je, da storite korak naprej! 

Srečno!

Avtor sporočila: prebivalec planeta Atlantis (Atlantea)

Opomba: članek je bil objavljen v času, ko sem se že spomnil 
prejšnjega življenja, vendar še nisem bil na nivoju, da bi se 
izpostavil kot avtor, ki je vse to v resnici tudi doživel. Bilo je še 
prezgodaj sneti masko.
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MISIJA ZEMLJA – zaključno poročilo                      25.12.'21

Naše delo je opravljeno, sedaj lahko le obujamo spomine, kako smo
se v naši enoti odrezali. Verjamem, da smo bili zelo uspešni, saj 
nam bodo zbrani podatki o civilizaciji na Zemlji koristili kot 
opozorila drugim civilizacijam, predvsem prijateljskim. In ne samo 
kot opozorila!

Utrujenost in močno domotožje že delata svoje, pa vendar bomo 
zapustili ta modri planet z mešanimi občutki, predvsem pa 
obogateni z izjemnimi izkušnjami. Videli smo tako temno plat kot 
tudi pozitivno plat človeške rase, ki po eni strani predstavlja 
grožnjo bližnjim civilizacijam, po drugi strani pa svetel izziv za 
celotno Vesolje. In prav zaradi te »svetlobe« planeta je vredno 
deliti to kratko poročilo tudi z Zemljani. Kako ga bodo razumeli, je 
odvisno od njih samih.

O njihovi tehnologiji ni vredno izgubljati preveč časa. Poleg tega, 
da je večinoma uporabljena v napačne namene in zasebne interese 
peščice neodgovornih oseb, je tudi v večji meri primitivna. Izjema 
je njihov center Cern (in še nekateri tajni centri), ki pa zaradi 
nevarnih eksperimentov predstavlja grožnjo tudi neposredni 
soseščini, zaradi česar sta dve bližnji civilizaciji že v stanju 
pripravljenosti.
Druga zadeva, na katero moramo opozoriti in je pereč problem za 
planet, je ponovno rožljanje z atomskim orožjem, ki se dogaja v 
zadnjih tednih. Pomisliti moramo, da so sposobni uničiti lasten 
planet. In ta planet bi bil več kot dobrodošel za naše prijatelje, ki 
so v kataklizmi izgubili svoj dom. Razmislimo malo v tej smeri!

Vendar so najhujše pri Zemljanih druge lastnosti, zaradi katerih si 
jih nihče ne želi imeti v Vesolju. Ena od teh je naivnost, saj takoj 
nasedejo lažnim obljubam in  tehnologiji, ki jim zasužnji um, 
posledično pa postanejo vodljivi sužnji v rokah nekaj posameznikov,
ki dobro poznajo človeško mentaliteto. Strah je ključnega pomena 
za kontroliranje in vodenje človeštva in je glavno sredstvo, ki ga 
patriarhalna elita uporablja že tisočletja, tudi za prikrivanje obstoja
drugih civilizacij. Prav strah je botroval grozljivim vojnam na 
njihovem planetu.
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Zemljani delajo hude napake, saj se pri reševanju težav rajši 
poslužujejo kompliciranja, kot pa rabi preprostih rešitev. Z 
nevarnimi vladarji bi lahko rešili na najbolj preprost način: obrnili 
bi jim hrbet in jih pustili same! Mirno, tiho, brez nasilja, protestov 
in revolucij, bi se v hipu znebili vseh tiranov!
Tudi o drugih negativnih lastnosti smo že poročali: pohlep, 
egoizem, želja po prevladi in moči, zatiranje svobode in prave 
duhovnosti, materializem....
Ne smemo pa mimo dejstva, in to ponovno jasno poudarjamo, da 
pri tem negativizmu sodeluje tudi nam dobro znana rasa iz četrtega
kraka te galaksije in jo Zemljani imenujejo Drakonianci!

Vendar v naši enoti se tokrat ne bomo osredotočali le na stvari, o 
katerih smo že podrobno poročali.
Tokrat bomo dali poudarek na svetlo plat človeštva, tisto, ki se 
sedaj dokaj hitro prebuja in širi. Tisto, zaradi česar bi bilo vredno 
naše pomoči temu planetu in tem, nam tako podobnim bitjem.
Tisto, zaradi česar je bilo res vredno naše misije, trpljenja in 
preizkušenj na tem planetu, daleč stran od preljube nam domovine,
Atlantee.

Med našo misijo smo spoznali kar nekaj izjemnih in zelo prisrčnih 
duš, od katerih se lahko marsikaj zanimivega naučimo. Trdno smo 
prepričani, da bi nam nekatera spoznanja lahko koristila pri 
boljšem doživljanju lastnega življenja na Atlantei. Te izjemne duše, 
ki sicer predstavljajo le peščico Zemljanov, a se število hitro 
povečuje; globoko v sebi dobro poznajo prave pomene besed kot 
so: Ljubezen, odgovornost, sočutje, preprostost, duhovnost...vse, 
kar dobro poznamo tudi sami, pa vendar so razlike, o katerih bo 
treba širše razpravljati. Med njimi je tudi pomen in udejstvovanje 
»notranjega otroka«. Ta značilnost duše je znana tudi nam, vendar 
jo nekako skrivamo oz. jo preslabo razumemo. Najlažje nam bo to 
razumeti v direktnem stiku s temi ljudmi. Mimogrede: te duše se 
nas (za razliko od drugih Zemljanov) ne bojijo in direkten stik z 
njimi bi bil povsem neproblematičen. Verjemite nam, da bi bil stik z
njimi zelo prijetna in koristna izkušnja!
Duhovno iniciativo na Zemlji sedaj prevzemajo večinoma ženske, ki
širijo spoznanja in vrednote, ki so skoraj identična našim. To je: 
svobodoljubje, samorealizacija, moči duše, brezpogojna 
ljubezen,...S tem rušijo star in preživet sistem, zasnovan na 
ustrahovanju, kaznih, kontroli in manipulaciji globalne duhovne 
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zavesti, lažnih vrednotah, spolni diskriminaciji, delitvah,... sistem, 
ki je ugrabil dobre verske nauke modrecev in jih zlorabil v 
egoistične namene.
Tudi zaradi tega se moramo zamisliti, še posebej, če imamo v 
mislih aktualno dogajanje na planetu in poskuse zatiranja drugače 
mislečih, zaradi načrta vladarjev po popolni kontroli posameznika. 
Da o načrtu občutnega zmanjšanja prebivalstva (kar so potrdili tudi
opazovalci iz bližnjih zvezdnih sistemov) niti ne govorimo. 
In prav te, nam tako zelo sorodne duše, bi bilo potrebno obvarovati
pred morebitnim, ponovnim  pogromom sistema. In prav zaradi teh
duš je bilo vredno biti na misiji. In prav zaradi teh svetlih duš, 
katerih svetloba sega tudi v našo galaksijo in njihova imena so že 
znana in spoštovana v srcih naših ljudi; zahtevamo zbor vseh treh 
Svetov, obenem pa se sklicujemo na vrednote naše civilizacije, ki 
so jasno zapisane v najbolj svetih zapisih! Kot Višji Svečenik se 
sklicujem na Misterijo Atlantee, naš najbolj sveti zapis!
Ekipa Misije Zemlja
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ATLANTEA SE PREDSTAVI (1. del)                   16.1.'22

Kam pride družba, ki ima za osnovo duhovno rast prebivalstva, 
odgovornost do sebe in družbe, razvoj visokih tehnologij ob podpori
duhovnih energij vesolja, skrbi za mir v galaksiji... Vse to in še več 
bo v poglavju, ki je tesno povezano z duhovnim napredkom 
posameznika in Svetlobo. Bralec naj sam presodi po svoji vesti, 
kakšno je sporočilo Atlantee Zemlji.
Prvi del sicer dopolnjuje članek »Pismo Zemljanom«, kjer so 
manjkali osnovni podatki. 

UVOD

Pred meseci sem se spomnil vseh podrobnosti iz prejšnjega 
življenja, ki ni potekalo na Zemlji, ampak na planetu Atlantea, 
katerega bom podrobno opisal. Poudarek bo predvsem na 
duhovnosti. Ker imam redno zvezo z matično domovino, zaupano 
visoko odgovornost, bom opisoval s soglasjem Višjega Sveta 
Atlantee.

Ni nas malo na Zemlji, ki smo se kot duše iz drugih civilizacij 
inkarnirali na vašem planetu. Nameni so različni: od nabiranja 
novih izkušenj duše pa vse do raznih misij. Kot član iz ¨Misije 
Zemlja¨, ki je prvotno štela 6 članov (trenutno sva ostala le še dva, 
saj je misija zaključena), prihajam iz Atlantee z namenom zbiranja 
podatkov, ki služijo razumevanju težav v različnih razvojnih fazah 
civilizacije in tudi duhovnega razvoja človeštva.

OSNOVNI PODATKI

Lokacija: 2. planet sistema s petimi planeti, na sredinskem delu 
delno spiralne galaksije Messier 98, ki jo mi imenujemo 
(prevedeno) Srebrni pesek. Velikost galaksije je 1.5 velikosti 
Andromede, planet pa je nekoliko večji od Zemlje. Oddaljenost od 
Rimske ceste je primerljiva z 20-kratno razdaljo med Rimsko cesto 
in Andromedo.
Brez naravnih satelitov, a z dvema večjima objektoma v orbiti: 
vesoljska postaja in večfunkcijski dok.

Pokrajina in vreme: kopno zavzema 60% celotne površine, ostalo so
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morja in večja jezera. Posebnost je prisotnost velike količine vode 
pod površjem planeta, zaradi česar je prisotne veliko termalne 
vode. Puščave zavzemajo manj kot 20% kopnega, ostalo so 
gozdnata območja, zaradi česar je prevladujoča barva planeta 
zelena. Planet tektonsko ni aktiven kot Zemlja. Ni gorovij, so le 
hribovja, skoraj vsa do vrha poraščena z rastlinjem. Letnih časov 
ni, dolžina dneva je konstantna tekom celega leta. Tipična temp. v 
pasu, kjer je tudi glavno mesto, je od +10 do največ 22. Najnižja je 
na polih (ki so neprimerno manjši od zemljinih) in je okoli -20. Na 
ekvatorju pa je max 35. Pasova med ekvatorjem in poloma sta 
najbolj obsežna in imata veliko vlage, vreme tam spominja na 
mesec april, še bolj pa na oktober. Pogosta je nizka oblačnost. 

Prebivalstvo: 18 milijonov, 1 rasa. Poleg tega še dve vrsti 
inteligentnih bitij, ki brez težav sobivajo z nami: dreondi 
(spominjajo na ptice v velikosti laboda) in arheni. Arheni najbolj 
spominjajo na prikazni, so vidni tudi fizično, celo ponoči, ko se 
rahlo svetijo. So iz redke snovi, ki spominja na plin, vendar jih 
veter ne odnese. Spreminjajo obliko in se brez težav premikajo med
prostori. Nikoli ne gredo na plovila in vesoljske ladje.  

ZGODOVINA (na kratko)

Atlantea kot civilizacija obstaja že vsaj pol milijona zemeljskih let in
je imela različne faze razvoja. Prva se je končala skoraj s popolnim 
uničenjem civilizacije in planeta zaradi zlorabe telekinetičnih in 
drugih energij ter magije. Prebivalci so že na začetku nastanka 
prve civilizacije odkrili izjemne moči miselnih energij, katere so 
potencirali in so tako imeli energijsko civilizacijo. Materialnega je 
bilo zelo malo, nekaj svetišč in osnovna bivališča. Po tej kataklizmi 
se je tisočletja pobirala na noge in znanje usmerjala predvsem v 
rabo materije, istočasno pa znanja o magijah skrivala (pozneje pa 
skrila na bližnjem nenaseljenem planetu). Nastala je podobna 
civilizacija kot je na Zemlji. Gradilo se je iz materije, ki je postala 
osnova vsega, energije magije pa strogo opustilo. Strah je opravil 
svoje, kar je privedlo do vojn. Neenotnost, travme kataklizme, želja
po oblasti in nadvladi, potlačena duhovnost.. je na koncu drugega 
cikla pripeljalo do državljanske vojne in istočasno do okupacije, s 
strani civilizacije Bele zvezde. To nas je združilo v enoten odpor in 
skoraj z golimi rokami in nepreštetimi žrtvami, smo se osvobodili in
sovražnika pregnali. Temu je sledil hiter razvoj znanosti in 
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oboroževalna tekma, obenem z obujeno originalno duhovnostjo. 
Sčasoma je Atlantea postala dovolj močna, da je lahko odbijala 
napade Belozvezdnikov, pa tudi zgradila prve medzvezdne bojne 
ladje. 
Tako je začela nastajati 3. Atlantea, ki je v prvi polovici obstoja 
največ časa in energije posvetila obrambi in obnovi domovine. 
Močno se je okrepila enotnost in duhovnost. Pozneje se je 
premagalo še strah pred energijami magije, le-te pa združilo s 
klasično tehnologijo in Atlantea je postala velesila, ki se še naprej 
krepi. Trenutno na vidiku ni nikogar, ki bi jo lahko ogrozil.

DELOVANJE DRUŽBE

Glavni stebri družbe so: duhovnost, odgovornost in enost. Vse se 
delijo na 3 podstebre:
- duhovnost: Ljubezen, Znanje in Moč
- odgovornost: solidarnost, empatija, modrost
- enost: enotnost, domoljubje, zavezništvo

Politična ureditev je zelo preprosta, brez strank in vladarjev, v 
smislu sistema na Zemlji. Spominja na svet modrecev. Iz treh 
centrov se izvoli par iz vsakega, vsega skupaj 6 oseb, ki sprejemajo
odločitve s konsenzom prebivalstva. Najprej se pare izvoli na 
podoben način kot pri vas.
Trije centri so:
- Duhovni Svet (duhovnost, energije na astralni ravni, magija...in 
raba le-teh, skrb za duhovno rast..)
- Znanstveni Svet (razvoj visokih tehnologij na vseh področjih, 
raziskovanje vesolja...)
- Ohranitveni ali Obrambni svet (obramba, zaščita in reševanje, 
varnostne zadeve, diplomacija, promet...)
Vsi trije centri so tesno povezani in se medsebojno dopolnjujejo. 
Delovanje je v celoti transparentno.

Družba je brez kriminala, socialnih težav, kjer vlada popolna 
enakopravnost in enakovrednost na vseh področjih, družba deluje 
brez kopičenja osebnega materialnega bogastva, pa vendar je brez 
pomanjkanja. 

Toliko glede osnovnih podatkov. Več pa v poglavju »Pismo 
Zemljanom«.
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ATLANTEA SE PREDSTAVI – 2. del             16.1.'22

DUHOVNOST ATLANTEE

V tem poglavju bom skušal čimbolj na kratko in jedrnato razložiti 
duhovnost Atlantee, ki je le na videz preprosta, v resnici pa zelo 
kompleksna. Bralec bo hitro opazil velike razlike med obema 
planetoma na področju duhovnosti. 

VERA IN VERSKI SISTEM

Atlantea ne pozna religij, sekt in podobnega. Nimamo prerokov, 
odrešenikov in tudi definicija ¨duhovnik¨ je drugače razumljena kot
na Zemlji. Imamo le Duhovni Svet, ki pa ni zadolžen le za duhovne 
zadeve, ampak tudi kulturo, umetnost in zabavo. V bistvu se 
dopolnjuje s preostalima dvema stebroma družbe: Znanstveni Svet 
in Obrambni Svet.

Vera (ki je v bistvu način življenja) je samo ena in je monoteistična.
Ta je tudi osnova vsega. Naše božanstvo, Boginja, je realno 
prisotno vsepovsod in se redno manifestira na vseh ravneh obstoja 
v različnih oblikah, tudi fizični. Čutenje in komunikacija z njo je 
preprosta in učinkovita, predvsem pa sproščena in v popolnem 
zaupanju. Držimo se Njene glavne zapovedi, ki narekuje, da smo 
pred Njo vsi enaki. Ne dovoli, da bi šel kdo na kolena pred Njo, saj 
zahteva le prijateljski odnos. Dogme, grehi, ponavljajoči se rituali, 
molitve...vse to nam je tuje.
Čutenje in dojemanje Boginje je različno na različnih nivojih 
duhovne stopnje.

Duhovni nazivi so poglavje zase in so bolj vezani na stopnjo 
odgovornosti in osvajanja novih znanj.
Poznamo le tri nazive: Mojster ali Mojstrica, Svečenik ali Svečenica
in Višji Svečenik ali Višja Svečenica. Imamo tudi nekaj nadnazivov, 
kot je Vrhovna Svečenica ali Svečenik. Zastopanost spolov je 
povsod enaka in samoumevna, spolne diskriminacije ne trpimo in jo
štejemo kot odraz primitivne družbe.
Naziv nosi težo (predvsem odgovornost) najbolj za nosilca naziva, v
javnosti je drugače: se ga zelo spoštuje, vendar ne predstavlja 
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avtoritete. Občasno, direktno pomagajo v izobraževalnem sistemu 
in tudi na področju znanosti in celo obrambe. Mogoče se bo kdo 
čudil, da srečati Višjega Svečenika na glasbeni prireditvi ali za 
krmilom vesoljskega plovila, ni nič nenavadnega.

BOGINJA

Kratek opis in Njeni glavni nauki.
Vsak Atlantejec in Atlantejka se je že srečala z Njo tako ali 
drugače, saj odkar smo kot družba napredovali na duhovni poti, 
imamo redne stike z Boginjo na vseh ravneh obstoja.
Boginja predstavlja za nas Najvišjo silo, Svetlobo in Ljubezen. Je 
naša Zavetnica in Zaveznica. Je Lepota vseh lepot. Imamo jo 
neizmerno radi in smo neskončno radostni, ko se manifestira v 
fizični obliki. Zgodilo se je že, da se je pridružila na plesu, tako, da 
se je vsakemu posebej posvetila. Vsakomur, ki jo ljubi, se vedno 
odzove. 
Kaj nas uči? Predvsem ljubezni, sočutja, solidarnosti, nesebičnosti, 
enotnosti, odgovornosti do sebe in domovine, spoštovanja 
drugačnih, itd.
Ne mara egoizma, sovraštva, zatiranja svobode, mučenja, vojn, 
ponižanja, krivic, …
Zelo podpira pravo ljubezen v partnerski zvezi, kjer kot vrline šteje 
brezpogojno ljubezen, pravo prijateljstvo, zavezništvo, zvestobo, 
iskrenost, spolno združitev na višji ravni, popolno zaupanje, 
obojestransko radost...
Ne trpi patriarhata, prav tako ne matriarhata! Proti njim je 
zapovedana samoobramba, pri kateri se ne izbira sredstev!
Od Atlantee vedno pričakuje, da bo varovala civilizacije, ki tega ne 
zmorejo. Še posebej poudarja pomoč tistim, ki so morali zapustiti 
lasten planet zaradi težav z lokalno zvezdo ali kataklizmo stelarnih 
razsežnosti. Zato močno podpira tudi Znanstveni in Obrambni Svet 
ter razvoj novih tehnologij, s katerimi bi učinkoviteje opravljali 
naše poslanstvo. Sem pa spada tudi povezovanje tehnologije z 
energijami magije.
Zahteva odgovorno ravnanje do narave in vseh drugih živih bitij, 
zato na Atlantei ne delamo posegov v naravo, razen najnujnejših, 
kar za nas ni problem.
Ne dovoli, da bi na naših misijah ustanavljali kakršnekoli verske 
podružnice! Dovoljeno nam je le predstaviti, v koga Atlantejci 
verujemo.
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Njena energija, ki na Zemlji nosi ime Kundalini, nam je nekaj 
najbolj svetega!

DUHOVNI CENTRI

V teh centrih, ki so posejani vsepovsod po planetu, se ne izvajajo 
samo duhovne razprave, ampak vse, kar spada zraven tako ali 
drugače. In ker je vera naš način življenja, imajo ti centri tudi 
podobno funkcijo kot kulturni domovi na Zemlji. Tu se pleše, 
prepeva, izvajajo se nastopi vseh vrst, debate, meditacije, v večjih 
centrih se izvaja tudi sveti Ples Enosti ali Ples Galaksije. Ples in 
glasba imata pri nas izjemen pomen v duhovnosti. V teh centrih 
lahko vsak prične debato, saj smo vsi enakopravni in enakovredni.

SVETIŠČA

Gre za izjemno pomembne objekte mistične energije. Nekatera od 
teh svetišč so tudi duhovni centri (Centralna Piramida v glavnem 
mestu), kjer se izvajajo tudi glavne glasbene prireditve. Večina 
svetišč so nekaj posebnega in so svetinja za nas. Naštel bom le 
nekaj najbolj pomembnih:

1. Centralna Piramida. Je najstarejši objekt v Atlantei. Poleg tega je
tudi edini, ki je preživel prvo kataklizmo, pa tudi poskus uničenja 
med drugo kataklizmo. Je najpomembnejši simbol Atlantee, sive 
barve, visoka 80m in zgrajena iz posebnega materiala. Največ 
glavnega dogajanja se odvija prav tu: od raznih prireditev in 
meditacij, sestankov vseh Svetov (še posebej, odkar nimamo več 
nečesa, kar je spominjalo na vaše parlamente).
 
2. Zvezdna gora. Svetišče kraljuje na vrhu zelo strmega hriba, ki 
ima vršni plato. Po videzu še najbolj spominja na srednjeveško 
utrdbo, vendar z nežnimi oblikami in arhitekturno bogata z 
umetniškimi okraski, ki nosijo posebno energijsko moč. V celoti je 
zgrajeno iz kamna. Ne iz središča platoja, temveč bolj ob robu, se 
iz gore dviga zelo močna naravna pozitivna energija. Okoli tega 
stebra energije je pokrita dvorana, ki služi kot prostor za 
meditacije, ki lahko trajajo največ eno uro, za osebe z nazivom dve 
uri. Varnostne službe morajo paziti, da se osebe ne zadržujejo dlje, 
saj so te energije tako močne, da lahko tudi škodijo. Svetišče je 
močno oblegano tudi zaradi »Hodnika Strahu«. To je poseben, 
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temačen in depresiven hodnik, ki s pomočjo neke druge energije 
ter arhenov, ki spreminjajo obliko v najbolj grozljive pošasti, 
ustvarja posebno atmosfero mističnega strahu. Obiskovalec gre 
skozi hodnik z namenom krepitve lastne moči, skozi transformacijo 
strahu v duhovni pogum. Ob grozljivih prikaznih in zvokih gre 
oseba skozi hodnik in vse te občutke, globoko v sebi, sprejme s 
posebnim zanosom kot del sebe. Strah se transformira v nekaj 
povsem drugega, mističnega. Redki Zemljani bi šli skozenj, ne 
obstaja pa niti eden Atlantejec, ki ne bi užival v kakšni hišni 
prikazni na Zemlji.

3. Svetišče Spomina. Svetišče, ki je bilo v času okupacije s strani 
Belozvezdnikov, takoj po drugi kataklizmi, zgrajeno na skrivaj, v 
obsežni naravni dvorani, v osrčju hriba, nedaleč od glavnega 
mesta. V notranjosti dvorane je manjše in preprosto svetišče 
krožne oblike iz kamna, ki služi kot opomin na egoizem in 
nepotrebne delitve. V tem svetišču, ki je tudi izjemnega 
zgodovinskega pomena, so bile pred začetkom vstaje sprejete 
smernice o novi in nepremagljivi Atlantei. V svetišču se nahajajo 
razbitine kipa Boginje (ki so ga uničili okupatorji), pripeljane iz 
Centralne Piramide. Najpomembnejša svetinja in čustveno 
najmočnejši opomin je umetniška slika, ki prikazuje žalost Vrhovne 
Svečenice ob pogledu na razdejanje v Centralni Piramidi.

Vsa svetišča so odprta za vse prebivalce, tudi najpomembnejša, 
vendar tja obiskovalci iz drugih planetov nimajo vstopa, razen 
zaveznikov iz sistema Temne zvezde.

POMEN SMRTI in ČRNA BARVA

Kje se Atlantejci in Zemljani bistveno razlikujemo? Kako boste to 
razumeli, je odvisno od vas in seveda moje pravilne ubeseditve. 

Če si kdo naše najvišje modrece predstavlja v svetlih barvah, napol 
gole, nekje na samem ali sanjajoče med rožicami, se pošteno moti! 
Za nas je črna barva, barva duhovnosti in kot taka najpogostejša 
barva obleke. Svetle barve se uporabljajo zelo poredkoma. 
Bivališča so večinoma sive, temno rjave, temno modre barve. 
Izjema je zlata in srebrna barva, ki se ju malo uporablja v različnih 
sektorjih.
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Zakaj ravno črna barva?
Pri Zemljanih velja splošno prepričanje, da črna barva priteguje 
negativne energije, kar je absurdno, če vemo, da črna barva 
absorbira sončno toploto, ki je pozitivna energija. Črna barva pri 
meditaciji ščiti pred vsemi škodljivimi entitetami, vendar vleče 
nase pozitivne energije, te, ki že po naravi hočejo pregnati temo, 
katere barva  je ravno črna. Zato črna obleka, v kombinaciji z 
znanjem posameznika, akumulira pozitivo, s tem tudi krepi vse 
moči (energijski ščit, telekineza, teleportacija, itd.). Je tudi barva 
smrti, ki ima pri nas velik in drugačen pomen.

Pomen smrti je zelo pomemben. Razumemo ga kot prehod na višji 
nivo obstoja, kot združitev z Boginjo, kot cenjenje obstoječega 
življenja ter spoštovanje življenj drugih bitij in zaradi tega imamo 
tudi poseben odnos do prehrane. Tu je potrebno nekaj razlage (kar 
mi je pač dovoljeno) oz. bom navedel primer, ko v meditaciji 
doživimo in / aki simuliramo lastno smrt:
- V svetiščih obstajajo prostori, kjer lahko posameznik prakticira 
(ob pomoči Svečenic in Svečenikov, če tako želi) simulacijo lastne 
smrti, kjer se sooči s pomenom obstoječega življenja, pomenom 
življenj drugih, lahko tudi poskusi s poistovetenjem z Boginjo 
(postane eno z Njo ali Ona sama), kar je glavni pogoj za naziv 
Višjega Svečenika. 
Tovrstne tehnike so vplivale na družbo, v smeri razumevanja 
misterije življenja skozi smrt, kar se pozna v vseh segmentih 
družbe. 

ZNANJE IN SVETI SPISI

Vse Znanje in Moč je dostopno vsem prebivalcem Atlantee in o tem
se jih tudi poučuje. Šolskega sistema seveda ne bom primerjal s 
tistim na Zemlji, ker je nemogoče. Pri nas se ljudi uči, kako se 
pravilno učiti, spoznati sebe in Boginjo, pravi duh Atlantee, 
odgovornost do uporabe Moči, najbolj pa prave Ljubezni, sočutja, 
enotnosti... 

Od svetih spisov bom omenil le Misterijo Atlantee. Gre za 
najstarejši zapis, ki izvira še iz časa prve Atlantee. V njem so 
zbrana vsa Znanja in tudi glavni predpisi, ki so večinoma dostopna 
vsem, razen zadnjega, katerega si ne upajo pogledati niti Vrhovna 
Svečenica in Svečenik. Gre za posebna znanja, ki obravnavajo 
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manipuliranje z najmočnejšimi energijami Multiversuma. 
Manipulacija s temi energijami pa je povzročila uničenje prve 
Atlantee. Poglavje smo dali pod zaščito Boginje zaradi odgovornosti
do sebe in drugih.
Sklicevanje na Misterijo terja najvišjo odgovornost in se jo 
uporablja le v najbolj pomembnih primerih.

POSLANSTVO INKARNIRANIH DUŠ

Atlantea z različnimi nameni pošilja lastne duše na različne misije v
vesolju. Doslej se je delalo po neprijetnem sistemu, da se duša loči 
od fizičnega telesa na Atlantei in se inkarnira na drugem planetu, 
da lahko podzavestno opravlja svoje delo. Dokler se spomin na 
preteklo življenje ne prebudi, ta oseba ne ve, da je na misiji. No, po
novem je to že zgodovina, saj nove tehnologije omogočajo direkten 
fizičen prenos na drug planet. Od Misije Zemlja, kjer nas je bilo 
sprva 6, sva ostala le še dva. Zadnji, ki se je vrnil domov, je bil že 
fizično odpeljan in to sem poetično opisal v poeziji »Potovanje«. 
Sicer je šlo za eksperimentalni polet, ki pa je bil uspešen, kar dviga
moralo v nebo.
Ko je misija zaključena, se vse te duše vrnejo domov, lahko takoj ali
(glede na razmere) podaljšajo bivanje za kratek čas. 
Poslanstvo teh misij je opazovalne narave, včasih tudi interventne 
ali pa širjenje naših znanj, kjer smatramo, da je to dobrodošlo. 
Poročilo Misije Zemlja sem objavil v istoimenskem članku.

              Na sliki: eden od svetih simbolov, ki ga poznamo tudi na Atlantei
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STRANKE KOT SREDSTVO DELITEV                  
24.4.2022

Prakse iz Atlantee

In končno volitve! Po vseh tragikomedijah v predvolilni blamaži, še 
bolj pa po resničnih tragedijah v zadnjih 2 letih, o 32-letnem 
obdobju neprestanih laži in kraj, so tu končno, za marsikoga težko 
pričakovane volitve. Nekateri smo že volili, večina še bodo. Vem, 
da bo zelo visoka udeležba, imam pa občutek, da bo tudi pestro.
Po 19. uri bo najbolj zabavno, saj bodo nekateri v pričakovanju 
prvih delnih izidov trepetali, drugi plesali, tretji zmajali z glavo, itd.
Z najmanj pompa jo bomo odnesli tisti, ki smo brez vsakih 
pričakovanj glede teh volitev. Nekaterim je bolj zanimivo primerjati
spomine iz prejšnjih življenj s sedanjim življenjem, še posebej, ko 
gre za aktualne zadeve. In tudi to sledi v tem poglavju...

DELI IN VLADAJ

Tako kot religije, je tudi politika ustvarjena z namenom delitve ljudi
na »vaše in naše«. Tako je lažje vladati ljudem in jim predvsem 
onemogočati duhovno rast, saj je najhuje za oblastnike prav 
samozavedanje skritih moči in znanj, ki jih vsak ima v sebi. Za 
politike in druge pastirje, predvsem tiste s pohlepnim in lakomnim 
umom, bi bilo fatalno, če bi vsak preprost človek znal uporabljati 
telepatijo, če ne še kaj več. In teh sposobnosti sploh ni tako težko 
aktivirati, kot vam govorijo! 
O tematiki »deli in vladaj« ne bom pisal naprej, saj večina vse to 
ve, vendar le redki se tega resnično zavedajo.

POKOP STRANK – RAZCVET CIVILIZACIJE

In sedaj v spomine na pred-prejšnje življenje. Lani jeseni sem se v 
celoti spomnil prejšnjega življenja, zadnje mesece se v živo 
spominjam tudi veliko dogodkov še iz starejših življenj.

Iz spominov:

Druga Atlantea, ki je vstala iz ruševin skoraj povsem razdejane 
Prve (kataklizma), se ni kaj dosti razlikovala od sedanje civilizacije 
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na Zemlji. Bila je le za spoznanje naprednejša: potovanja med 
planeti so bila že stalnica, ne pa tudi med zvezdami, materializem 
je bil nekoliko manj uničujoč kot pri vas, duhovnost kot na Zahodu 
ali še nižje...Družbena ureditev je bila sicer podobna zahodnim 
demokracijam, vendar z močnim pridihom strankokracije, kjer je 
zmagovalna stranka imela skoraj absolutno oblast. Vemo, kaj to 
pomeni in vemo, da se to ne konča dobro, kar se je tudi zgodilo! 
Proti koncu Druge Atlantee je prišlo do pogostih nasilnih 
prevzemov oblasti in kot zadnji v seriji še do državljanske vojne. 
Ves ta praznik bolnega pohlepa po oblasti in krvi so spretno 
izkoristili sosedje iz ozvezdja Bela Zvezda, čemur je sledil njihov 
napad, zavzetje in okupacija Atlantee.
Streznitev je bila za nas brutalna in sledila je krvava vstaja proti 
okupatorju, ki je končno združila ljudstvo Atlantee v boju proti 
skupnemu sovražniku, katerega smo na koncu premagali in 
onesposobili.
Bilanca je bila kataklizmična: od prvotnih 70 milijonov prebivalcev 
jih je ostalo le 14 milijonov in številka se nikoli več ni bistveno 
popravila (sedaj šteje Atlantea 18 milijonov prebivalcev in to na 
planetu, ki je malce večji od Zemlje!), infrastruktura, razen 
podzemnih vojaških inštalacij, je bila popolnoma uničena,...

Po koncu vojne so obrambne sile nekaj časa vodile civilizacijo, 
dokler se niso razmere toliko uredile, da so predale oblast civilni 
upravi, ki je že kmalu razpisala volitve. Nekaj časa je izgledalo, da 
je v družbi le prišlo do preskoka zavesti, potem so se spet začela 
pojavljati trenja med vodji strank zaradi lastnih interesov. Vendar 
so tokrat delali račune brez krčmarja, saj je v Obrambnem Svetu že
zavel duh enosti z jasno vizijo, kako bo izgledala Tretja Atlantea, 
seveda pa tudi alergija do vsega, kar bi lahko porušilo komaj 
zgrajeno enotnost. Nemudoma so izvedli vojaški udar in 
prepovedali vse stranke, v katerih se je že čutil upad članstva in 
zanimanja. Obrambno poveljstvo je prisluhnilo stalnim opozorilom 
Duhovnega in tudi Znanstvenega Sveta, ki so zaznali premike 
sovražnih sil v sosednjih kvadrantih, vendar tokrat je šlo brez 
presenečenja: že v trenutku, ko so Belozvezdniki prestopili zunanje
zvezdne meje, so jih naše bojne ladje razbile v prafaktorje.
Na poziv Svečenic in Svečenikov je bil že kmalu sprejet nov 
družbeni sistem, kjer ni bilo več prostora za sebične interese 
posameznika, ampak le za družbeno odgovorne posameznike ter 
predstavnike vseh treh Svetov. Kako ugotoviti, kdo je pravi za 
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vodenje civilizacije v hitrem vzponu? Preprosto: iz svetišč, katerih 
glavna funkcija je bila takrat nevtralizacija negativnih energij, je 
bilo treba »zbrcati« na novo misijo vse Svečenike in Svečenice, ki 
obvladajo telepatijo in so bili obenem hrabri borci v osvobodilni 
vojni. Ti so kandidate za vodenje družbe preverili s telepatijo, kjer 
je bila ničelna toleranca do vseh, ki so v sebi gojili pohlep in druge 
negativne ter za družbo škodljive lastnosti. Novo vodstvo 
civilizacije je bilo hitro sestavljeno in kot takšno je uspešno 
prestalo tudi potrditev na volitvah ter takoj začelo delati. V novem 
sistemu se je družba hitro prelevila in nastala je najmočnejša ter 
najnaprednejša civilizacija v celotni galaksiji, saj je tudi duhovno na
izjemno visokem nivoju. Tako materialno kot duhovno je tesno 
povezana v celoto...
Seveda pa novo vodstvo, čeprav je izvoljeno s strani ljudstva, ne 
more sprejeti nobenega pravila brez potrditve ljudstva. S pomočjo 
tehnologije se je ta problem rešil in vsak lahko glasuje, ne glede, 
kje se nahaja. Se pa to že ukinja po zaslugi znanja telepatije (pa 
tudi drugih Znanj), ki je dostopno vsem, pripomogla je tudi visoka 
stopnja odgovornosti slehernega posameznika.

ZAKLJUČEK

Bralec naj sam naredi zaključek ali je na Zemlji že možno 
pričakovati podobne preskoke ali ne. Moram povedati, da na 
Atlantei nekaterih problemov, ki so na Zemlji, nismo nikoli imeli: 
religije in vpliv prikritih, a sovražnih pripadnikov nekaterih 
nezemeljskih civilizacij. O tem v enem od bodočih člankov, kjer 
bom predstavil tudi delovanje ter poslanstvo inkarniranih duš z 
drugih planetov. Vse le na podlagi lastnega znanja in izkušenj.
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ATLANTEJSKA INTIMNA LJUBEZEN     24.1.'22

V tem poglavju boste našli največjo razliko med Zemljani in 
Atlantejci, ki pa večinoma ni nepremostljiva.
Ljubezenski odnosi so del duhovnosti in kot taki so tudi sestavni 
del kompleksne civilizacije kot je Atlantea. Poglejmo te posebnosti!

KO SE DUŠE ZAČUTIJO

Glavna posebnost je ta, da se bodoči par preprosto začuti direktno 
z dušo, kar nam omogoča visoka duhovna raven. Zgodi se, da 
posameznik, ki ni v zvezi, med službo, misijo ali skupinskim petjem 
(ali plesom) sreča osebo nasprotnega spola. Če sta duši res v celoti 
združljivi, potem se v hipu zaljubita. To pomeni, da sta se začutila v
duši. Takrat se čas zanju ustavi, saj postane vsem jasno, da je 
nastal nov večni par. Zaljubljenost ni samo prehodna, ampak 
trajna. Ta izjemna sposobnost se odraža tudi na misijah, ko se duša
Atlantejca inkarnira v drugo telo in prepozna / začuti bližino 
domače duše, ki je v večni zvezi z njim. Tipičen primer čutenja duš 
je bil med menoj  in Elisabetto. Zgodba:

9.oktober 1986
Tisti dan me je (ne)znana sila opoldne pognala, da sem predčasno 
zapustil delovno mesto (vzel sem nekaj ur dopusta) in šel v Staro 
Gorico. Ko sem šel v smeri Travnika, sem zagledal punkerko (v 
polni »bojni« opremi), ki je imela težave s prižiganjem cigarete. 
Navkljub moji (takrat še) sramežljivosti, sem se ji brez razmišljanja 
približal in ji prižgal cigareto. Pogovor je takoj stekel in priznala je,
da še sama ne ve, zakaj je špricala pouk v šoli. Ni minila niti ena 
ura, ko sva se pred ¨Levjimi vrati", na Goriškem gradu že objela in 
poljubila.« V bistvu sva se prepoznala! Še danes sva zaljubljena, ne
glede, da je ona že zapustila Zemljo.

Zelo podoben primer, ki pa ni v vezi z intimno ljubeznijo, ampak je 
jasno čutenje oz. zaznavanje  atlantejske duše, pa traja že nekaj 
časa. Šele pred dnevi je postalo jasno, da je poleg »Misije Zemlja«, 
skoraj istočasno stekla še ena misija, o kateri pa zaenkrat ne vem 
veliko. Z moje strani dvomov ni več! Atlantejci se med sabo 
zaznamo z dušo, tudi če nismo v intimni zvezi, kar pa je na misijah 
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zelo pomembno.

ŽIVLJENJE V PARU

Obstaja še ena velika razlika med Atlantejci in Zemljani. Ko enkrat 
nastane par, se ne ločita več, njuni duši se močno povežeta skupaj, 
kar seveda lahko povzroči manjše ali večje težave. Hočeta biti 
skupaj in pika. Zaradi tega je naš sistem zasnovan tako, da imata 
oba enako službo istočasno. Nekdo se mora prilagoditi in opravljati
enako delo kot partner. Na primer, če imamo poveljnika vesoljske 
ladje, potem bo z njim tudi poveljnica, ki je njegova večna 
izvoljenka. Oba sta lahko drug brez drugega največ en dan, saj se 
že po nekaj urah začnejo pojavljati prvi znaki slabega počutja in 
močnega hrepenenja drug po drugem. Pri Zemljanih je to 
nezamisljivo, kot tudi večna zaljubljenost. Naveličati se partnerja je
pri nas nemogoča misija! Seveda to ne pomeni, da se ne bosta 
družila s predstavniki nasprotnega spola. 
Zaradi vsega tega in primerov, ko se nekdo iz posebne misije 
(inkarnacijske narave) vrne pred drugim, se je na področju 
zdravstva ustanovilo posebno vejo, ki skrbi za dobro počutje 
takšnih primerov (ko sta zaradi takšnih razlogov ločena) in 
vključuje znanja s področja medicine, visoke tehnologije in magije. 

Ura ¨prehoda¨ v višji nivo obstoja (ko se tako odločita), je le večni 
trenutek popolne Ljubezni v objemu Boginje.

Odveč je poudariti, da so pri nas ločitve, varanje, nasilje v 
partnerskih odnosih, nerazumevanje, ljubosumnost, kakršnokoli 
izkoriščanje partnerja, povsem nesprejemljive stvari in veljajo za 
odraz nižje razvitih inteligentnih bitij. Seveda tudi pri nas pride 
včasih do nesporazumov, nesoglasij in poredkoma celo slabe volje, 
ki se lahko konča z žalostjo, vendar to traja zelo kratek čas in temu 
sledi močno sočutje do partnerja, nato pa iskanje kompromisnih 
rešitev, da sta oba zadovoljna. 

POMEN OBJEMOV IN ZAGLEDANOSTI

Če so ponekod na Zemlji objemi v javnosti celo prepovedani, je pri 
nas to eden od simbolov naše civilizacije, ki temelji tudi na močni 
ljubezni med partnerjema, poleg ljubezni do družbe nasploh. 
Objem štejemo kot spoj duš, kot simbol svobode, Boginje, zmage 
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Svetlobe nad Zlom, Enotnosti... V partnerskih odnosih pomeni več 
kot poljub, tudi traja neprimerno več časa. Nič čudnega ni, če 
srečamo par, ki v objemu preživi uro ali več. Znano je, da sta takrat
partnerja v zelo močni združitvi in pretoku energij ljubezni, 
komunicirata pa s telepatijo. Tako kot na Zemlji, je tudi pri nas 
dokazano, da daljši objem deluje zelo pozitivno na zdravje. V bistvu
je naš imunski sistem zelo močan prav po zaslugi objemov.

Poleg objemov je pomembna tudi zagledanost, ki ima podobne 
efekte, le da gre tu brez fizičnega stika, ampak je stik z dušo. 
Partnerja udobno sedeta nasproti drug drugemu in ostaneta v 
očesnem stiku dalj časa. Komunicirata s telepatijo, a obenem 
ustvarjata oz. krepita nevidno vez med dušama. Postopoma tudi 
povečujeta fizično razdaljo. Na ta način se duši prepoznavata v 
najmanjših detajlih in se lahko zaznata na večje razdalje celo v 
skrajnih razmerah. Ta sposobnost je bila prvič odkrita v času 
osvobodilne vojne, pred nastankom tretje (sedanje) Atlantee. 
Zgodba je pretresljiva in spada med svetinje naše civilizacije:

»Med hudim spopadom z okupatorskimi silami Belozvezdnikov, se 
je njihova bojna ladja zrušila na poseljeno območje SV od Mesta 
treh kristalov. Ladjo je razneslo že v zraku, delci so padli na naselja
in pod sabo pokopali veliko naših ljudi. Pod ruševinami je končala 
tudi izvoljenka enega od naših borcev, ki jo je prišel iskat. Že pred 
njegovim prihodom so reševalci in borci potegnili izpod ruševin 
skoraj vse prebivalce, žive in mrtve, manjkala je le ona. Poveljnica 
mu je izrazila sožalje, vendar je čutil, da je še živa in je to tudi 
jasno povedal. Odhitel je do delno porušenega objekta, daleč stran 
od svojega bivališča in pokazal, kje je zasuta njegova izvoljenka. 
Ker so ga le začudeno gledali, je sam začel z golimi rokami 
odmikati panele in drug material. Počasi, eden za drugim so mu 
prihiteli pomagati, misleč, da mu bodo na ta način vsaj malce 
olajšali bolečino, ko je zavpil: »Tam spodaj je! Ranjena, a živa!« Ko 
jo je poklical, se je odzvala s šibkim glasom. Ekipa je z bojnim 
zanosom delala čudeže in jo kmalu potegnila ven. Bila je živa, a 
hudo ranjena. Kmalu zatem mu je umrla v objemu...
Prizor, ki Atlantejce ne pusti ravnodušne, je pustil posledice na 
borcih in borkah, ki so bili zraven. Vsi po vrsti so postali najbolj 
bojeviti in veličastni heroji Atlantee. Borec, ki je ostal sam, pa je 
prisegel, da se bo boril do konca vojne za domovino in že kmalu 
postal najboljši pilot, pozneje najbolj uspešen in brezkompromisen 
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poveljnik naše prve medzvezdne bojne ladje, s katero smo 
izbojevali odločilno zmago. Ko je postalo jasno, da nam sovražnik 
ne more nič več, se je odločil. Njegova prošnja, da opravi ¨prehod¨ 
k ljubljeni v Centralni Piramidi, je bila seveda uslišana. Njegova 
duša se je tako pridružila njeni na Nivoju obstoja 3, v Kraljestvu 
Ljubezni.«

Sedaj pa na tematiko, ki je bolj žgečkljiva:

SPOLNI ODNOSI

Na tem področju ni nekih bistvenih razlik z Zemljani, so pa očitne 
razlike med nami samimi. Čeprav je spolnost pri nas samoumevna 
(nikoli ni bila tabu tema) in se je ne  poveličuje, niti tlači, je dobro 
raziskana. Imamo celo strokovnjake za seksologijo, ki raziskujejo, 
zakaj so pri nas velike razlike na tem področju. Ne glede na 
duhovne aktivnosti (ali celo naziv) posameznega para, je populacija
razdeljena na tiste, ki te odnose prakticirajo (nekateri zelo 
strastno) in tiste, ki teh odnosov sploh nimajo (jih imajo pa na 
izključno duhovni in srčni ravni), vmes je zlata sredina. Zanimivo 
je, da je celo Duhovni Svet skoraj enakomerno porazdeljen v vse tri
tabore.

Tehnik je veliko, najbolj cenjene so tiste, ki spominjajo na pravo 
Tantro. Ena od teh je posebna kombinacija fizične in duhovne 
združitve, kjer zelo pomembno vlogo igrajo čakre. V tej tehniki se 
aktivira tudi energijo Kundalini. Posledica je exstaza, ki traja dalj 
časa. Celoten akt traja več ur in se je nanj treba skrbno pripraviti. 
Načelo je, da oba v močnem fizičnem užitku (ki traja), čutita še 
močnejšo energijo srčne čakre, obenem pa imata z mislimi 
(združitev misli) popolno kontrolo obeh teles, ki sta postali eno. 
Drug od drugega zaznavata, na katere točke je treba usmeriti 
pozornost, da je potek akta intenziven, a obenem se ne konča 
prehitro (ejakulacija, čeprav pri nas ni teh težav in jih imamo lahko
v eni noči tudi več kot 5, nastane problem, če se te tehnike 
prekine, saj med eno in drugo akcijo mine okoli 10 minut). Kaj več 
pa niti ne morem pisati, saj malo poznam le teorijo, prakso tehnike 
pa manj.

Naj povem še, da tudi pri skupini, ki je močno naklonjena spolnim 
odnosom, ni nobenega zanimanja za tisto, kar se na Zemlji imenuje 
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pornografija, saj jo štejemo za dolgočasno in primitivno, povrh 
vsega pa, za pravo ljubezen škodljivo zadevo. Imamo učne 
pripomočke, ki v obliki holograma oba učita izbranih tehnik. S 
pomočjo računalnika, ki usmerja holograme na primerna mesta v 
okolici dogajanja, se prek le-teh udeležence uči tako, da se jim ni 
treba ukvarjati z ničemer drugim kot le z vajami (ni se jim treba 
zatekati h knjigi ali obračati k televizorju kot pri vas), saj imata ne 
glede na položaj teles, stalno vse pred očmi. Povrh vsega jih audio-
vizualni sistem opozarja na napake. Seveda ta sistem lahko 
nastavita na naključni program in se tako prepustita novostim, 
katerih pa ne manjka. 
Po končanem spolnem aktu imata možnost ogleda posnetka celotne
akcije, kar ponavadi privede do ponovitve akta. 

Pred in po vsakem odnosu se vedno opravi meditacija, v kateri se 
okrepi prisotnost Boginje v obeh. Zaradi tega sam akt ni le goli 
užitek, ampak magična združitev na vseh ravneh. 

REPRODUKCIJA – DILEMA PRIHODNOSTI

Intimna ljubezen je seveda povezana z rodnostjo in prav to je resna
težava na Atlantei. Namreč, visoka znanost je omogočila 
neprimerno daljše življenje, kot je bilo nedavno nazaj. Povprečna 
življenjska doba se je iz 150 zemeljskih let dvignila v neznano, saj 
ni organa, ki ga ne bi mogli obnoviti. Ni bolezni, ki je ne bi znali 
ozdraviti! Umetni organi so narejeni iz snovi, ki so skoraj  
perfektna kopija naravnih. Celo možganske celice se da s 
tehnologijo, ki je svetlobna leta pred nanotehnologijo, lepo in brez 
težav obnoviti in pomladiti. Mladosten videz lahko skriva dejansko 
starost, ki presega 300 let in več!
Dviga se tudi duhovna raven, poleg popolnoma jasnega dejstva, da 
smo praktično vsi stare duše. Dodati je še treba, da vojskovanj ni 
več (oz. so skrajno redka), s tem tudi smrtnih žrtev ne. Populacija 
je stabilna z 18 milijoni prebivalcev, na planetu, ki je nekoliko večji 
od Zemlje. 

Zanimanje za naraščaj močno upada, saj se prebivalci posvečajo 
drugim stvarem. Obenem pa se zavedamo, da takšen trend ne pelje
daleč. Slej ko prej se bo povečalo število tistih, ki bodo opravili 
¨prehod¨ na višji nivo obstoja. S tem bo prišlo do upada 
prebivalstva, pa tudi do sprememb v morali. Po drugi strani imamo 
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tehnologijo, s pomočjo katere lahko rodnost celo odpravimo, saj 
lahko ustvarimo ljudi in vanje je dovolj le naseliti dušo (kar je 
možno), saj to znanje imamo. Vendar je problem moralnega 
značaja: civilizacija je tesno povezana z naravo in ustvarjati takšna 
telesa / bitja, ki niso v celoti naravna, lahko hitro vpliva tudi na 
duše in v skrajnem primeru nas oddalji od originalnega duha 
Atlantee. Poleg tega se zavedamo, da bi upad rodnosti lahko 
občutno vplival na čudovito lastnost duše, ¨notranjega  otroka¨, ki 
je pri nas že tako manj izrazit kot pri Zemljanih. Razprave v zvezi s 
tem so se že začele, zaenkrat ni napetosti in jih še nekaj časa 
verjetno ne bo, a vendar, nikoli se ne ve. Boginja nam je jasno dala 
vedeti, da moramo ta problem rešiti sami in nam tako daje 
preizkušnje glede naše modrosti.

In prav v zvezi s tem problemom bodo izkušnje, ki jih prinašamo 
člani raznih misij po drugih planetih, ključnega pomena pri 
reševanju problematike. Nekateri smo že predstavili ideje, ki bi 
lahko veliko pomagale pri tej temi in tudi pri drugih zadevah. Ideje 
so bile sprejete z navdušenjem. In tako je povsem jasno, kaj bo 
moja nova misija, ki bo potekala doma, kjer bom imel sicer 
zahtevne naloge, vendar bom končno spet z mojo Ljubljeno, povrh 
vsega bom imel pri delu popolnoma proste roke. Kdaj se bo začela 
nova misija, je odvisno le od situacije doma. V primeru že 
najmanjših trenj ali opazne zaskrbljenosti med prebivalci, bo 
Obrambni Svet izvedel moj takojšnji ¨prehod¨ domov, zelo verjetno 
v fizični obliki, kot so to že uspešno storili s kolegom iz naše misije,
par tednov nazaj.

UPORABA NAŠIH ZNANJ NA ZEMLJI

Vse opisano bi bilo mogoče, nekoč v prihodnosti, uporabiti tudi na 
Zemlji, vendar bi bilo za to nujno narediti zelo močne preskoke:
- Odstraniti tisočletne patriarhalne sisteme in religije, ki poleg 
zatiranja prave duhovnosti (pa tudi prave znanosti), povzročajo 
škodo za odnose v družbi: spolna diskriminacija! Ta je kriva za 
nasilje v družini, krivice vseh vrst, vojne, materializem,...
- Izobraževalni sistem je potrebno radikalno spremeniti in uvesti 
predmet ¨duhovna rast¨.
- Razumeti, da intimna ljubezen ni le užitek in nadaljevanje vrste, 
ampak neprimerno več.
- Duhovnost bi morala biti vpeta v vse segmente družbe.
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- Razumeti pomen popolne enakovrednosti in enakopravnosti med 
spoloma. Harmonija! 
- Odstraniti popolnoma zgrešene predstave o spolnih užitkih kot 
takšnih, s tem pa tudi pornografijo. 

Odveč je poudarjati, da družba, ki ne bo imela ljubezni za  eno od 
poglavitnih osnov (poleg odgovornosti in enotnosti), ne bo nikoli 
dosegla višje stopnje!

foto: Andreja Svetlič
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GRB ATLANTEE

Opis simbolike na grbu Atlantee (stran 153)

1. Simbol na levi strani predstavlja našo galaksijo Srebrni pesek ali
Messier 98. Kot simbol Znanstvenega Sveta, je poleg galaksije 
(štejemo kot simbol Multiversuma), raziskovanja vesolja, tudi spoj 
dveh skupin energij: ¨navadna¨ in magija. Obe je mogoče v centru 
spojiti v eno in tako nastane izjemna sila. Predstavlja tronivojsko 
delovanje Znanstvenega Sveta.

2. Simbol na desni strani predstavlja Duhovni Svet. Brezpogojna in 
večna ljubezen v objemu neomejene in večne Boginje. Ljubezen, 
Znanje, Moč. Trije glavni nivoji obstoja. Tri najbolj mistična in 
energijsko najmočnejša svetišča: Zvezdna gora, Centralna 
Piramida, Svetišče Spomina.

3. Simbol spodaj predstavlja Obrambni Svet: Enost, Odgovornost, 
Hrabrost. 
3 intergalaktične ladje. Zavezništvo-Obramba-Mir. Tudi: Ljudstvo-
Atlantea-Boginja.

4. Triqueta: 3 faze obstoja Atlantee: prva-energijska, druga-
materialna, tretja-združena. Tesna povezanost med vsemi tremi 
Svetovi. Duhovnost-Znanost-Varnost. Odgovornost-Ljubezen-
Svoboda.

5. Trikotnik: eden od simbolov Boginje, simbol Centralne Piramide,
simbol Kundalini-energije Boginje. Tri sestavne enote vsakega 
humanoida: duša, um, telo. Oče, mati, otrok. Pozitivno-negativno-
nevtralno.

6. Krog: Boginja kot Enost, Ljubezen in Svetloba. Krog združuje vse
prej opisano v Eno. Krog predstavlja tudi vrtenje, prehod, ...kako je
obrnjen znak, pa je posebna skrivnost, saj nič ni ne zgoraj, ne 
spodaj, ni vrha ne dna, je skupek vsega v Eni, kot prisotnost 
Boginje v vseh in vsemu.

Opomba: na originalnem grbu je še zunanji obod, ki je vrtljiv kot 
notranji (na sliki), ima številke 3-6-9 ter tri zelo močna magična 
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gesla iz naše najbolj svete knjige – Misterija Atlantee. To je 
skrivnost, ki jo ne smem razkriti! Nekaj pa bom le lahko razkril v 
živo.

Seveda ima vsak pojem, ki sem ga omenil, še tri dodatne pomene in
to je v bistvu uvod v Magijo Atlantee, ki jo poznamo (eni bolj, drugi 
manj) le od stopnje Višjega Svečenika naprej, saj je potrebno imeti 
precej Znanja za razumevanje skritega bistva, pa tudi zvezo z 
Zvezdno goro. No, slednje vam lahko vsaj poskusim omogočiti in 
marsikomu bo uspelo priti v stik z Atlanteo.

                   
                   slika: Andreja Svetlič

187



PLES ATLANTEE                                               21.1.'22
(ali Ples Enosti, Ples galaksije)

Po avtorizaciji Višjega Sveta Atlantee, ki sem jo dobil sinoči, vam 
bom tokrat zaupal eno od misterij duhovnosti Atlantee. Gre za 
magični ples z zelo močnimi blagodejnimi učinki, katerega bi se 
dalo prakticirati tudi na Zemlji. Dovolj je le prilagoditev glede 
simbolike.

Značilnost Plesa Atlantee je ta, da združuje več elementov hkrati: 
duhovnost, druženje, kultura, domoljubje, zabava... Ples deluje kot 
magnet za zelo močne pozitivne energije, pa tudi kot oddajnik le 
teh, ustvarijo se energije, ki odpirajo portale v višje nivoje obstoja. 
Koliko energij magije bo pri tem nastalo, je odvisno od same 
izvedbe in udeležencev.

Opis in izvedba.

Večja kot je na voljo površina, več udeležencev lahko sodeluje. Ker 
je pomembna tudi zvočna spremljava, je treba upoštevati tudi to. 
Najprej se izbere, koliko oseb bo tvorilo sredinski krog – ta 
predstavlja središče galaksije (v našem primeru tudi Boginjo ali vir 
celotne civilizacije). Mi izberemo osebe, ki so duhovno na čimvišji 
stopnji (Višji Svečeniki in Svečenice so za nas najboljša opcija), saj 
ti poleg plesa uravnavajo pretok energij (da je efekt boljši kot bi 
sicer bil). Izvedba je seveda možna tudi brez svečenikov.

Notranji krog sestavljajo udeleženci, ki se držijo za roke. Na 
stičišču njihovih rok se začnejo kraki galaksije. Vsak krak galaksije 
naj (če je to možno seveda) sestavlja enako število udeležencev. 
Krogu najbližji udeleženec se z roko (desno ali levo – odvisno od 
smeri vrtenja) prime za stičišče rok udeležencev v sredini. 

Vrtenje galaksije.
Začetno smer vrtenja določijo »sredinski«, temu primerno se 
premikajo naprej v krakih (kraki imajo obliko loka). Na začetku so 
kraki narazen, med obrati pa se počasi ožijo in se vse bolj 
približujejo (združujejo) središču, dokler niso vsi skupaj združeni v 
celoto. Potem se je treba obrniti v nasprotno smer in med vrtenjem
ponovno razpreti krake, dokler ne dobijo spet obliko galaksije. 
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Potrebno je nekaj vaje, predvsem pa usklajeno delovanje. Ciklov 
združevanj in širjenja lahko naredimo poljubno število.

Kaj predstavlja dejansko ta ples?
Sleherni akt ima veliko simbolike, energij in moči.
- Spirala, ki se krči, predstavlja združevanje v Eno, postati eno z 
Boginjo, biti trdna enotnost civilizacije Atlantee, radost vrnitve 
domov... Pri združevanju se čuti radost biti skupaj.
- Spirala, ki se širi, predstavlja rast in širjenje moči ter poslanstva 
Atlantee, lepoto in sij Boginje, preporod, pozitivne vibracije, ki jih 
pošiljamo v vesolje,...Pri širitvi se čuti moč in volja poslanstva.
- Spoj treh rok v sredini: številka 3 ima tudi pri nas močan duhovni 
pomen. Trije glavni stebri Atlantee (opisano poglavju  Atlantea se 
predstavi 1.del), trije glavni aspekti Boginje glede na ravni obstoja,
razvojne stopnje Atlantee,...
- Krčenje in širjenje: vdih-izdih, pulziranje, prejemanje in dajanje 
(pri krčenju skupina pritegne nase ogromno pozitivne energije, pri 
združitvi jo oplemenitijo in okrepijo, nato pa pri širjenju oddajajo v 
okolico). 
- Smer vrtenja predstavlja marsikaj, tudi harmonijo, energije, kot 
vetrnica, ki lahko vleče ali piha...

Pomen zvočne spremljave.
Tu bom izdal še zanimivo skrivnost, ki vas bo mogoče prijetno 
šokirala: tudi mi poznamo bobne! Sicer so naši bobni nekoliko 
drugačni, pa vendar: imamo jih. Z njimi lahko močno olajšamo 
usklajeno gibanje, pa tudi mistično razpoloženje. Skupaj z drugimi 
inštrumenti je zelo pomembno imeti glasbo, usklajeno s 
premikanjem proti središču, združitev in širitev. Izberemo jo po 
želji, oz. namenu. Glasba naj bo umirjena in navdušujoča.

Ostalo.
- Prav v sredini se lahko postavi predmet, ki simbolizira magično 
sredino. Mi postavimo steber, ki ima enega ali več svetih magičnih 
simbolov ali kristalov. Kot totem pri Indijancih. 
- «Sredinski« lahko glasovno vodijo potek in tako je uporabno tudi 
kot vodena skupinska meditacija (kar v resnici tudi je).
- Vrtenje naj bo mirno in počasno, sicer ne pride do mistične 
evforije med združevanjem.
- Lahko se igramo z magičnimi številkami, če hočemo seveda. 
Koliko oseb v vsakem kraku, koliko oseb v sredini (če imamo tam 4 
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osebe, bo spiralna galaksija spominjala na svastiko), koliko je 
glasbenikov. Ni pa nujno, saj najbolj šteje pozitivni namen plesa.
- Vsakemu kraku lahko, po želji, dodelimo specifično funkcijo.

POMEMBNO! Ples ima efekt le pri pozitivnih namenih, saj deluje 
izključno s pozitivnimi energijami. Poskusi rabe plesa v negativne 
namene (čaščenje Teme), se je vedno končal »slabo« za udeležence
– le-ti so odnesli trajne posledice: na koncu so tudi oni postali duše 
Svetlobe!
Dejansko so te pozitivne energije, ki jih pritegnemo med plesom, 
tako močne, da se nihče ne more upreti Svetlobi!

           

 Tako kot na fotografiji, izgleda nebo v zmernem pasu Atlantee. Foto: Borut Kumar
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BITI »ENO« in SVOBODNA VOLJA        julij 2022
(prakse iz Atlantee)

V tem poglavju bom poskušal na čimbolj razumljiv način pojasniti 
pomen fraze »Vsi smo Eno« in »Predaja svobodne volje«. Poleg 
udejstvovanja v praksi, bom prvič citiral tudi zapise iz najbolj svete 
knjige »Misterija Atlantee«, za kar imam avtorizacijo ekipe 
Vrhovnih Svečenikov in Svečenic.
Upam, da mi bo naloga uspela, najbolj glede zahtevnega prevoda in
ubeseditve.

Pomembno!
V poglavju bo večkrat omenjena Boginja. Kogar to moti, naj ime 
Boginja zamenja z lastnim pojmovanjem vseprisotne sile 
Multiversuma, saj vemo, da ima vsak svojo predstavo o tej sili, 
takšno, ki mu je najbližja.

VSI SMO ENO

Večkrat vidimo objave, kjer piše »Vsi smo Eno«, vendar le redkokje
je tudi razlaga, kaj to pomeni, pa še takrat je opisano bolj površno. 
Za duhovno prebujene je razumevanje te fraze neprimerno lažje, 
kot za nekoga, ki ni. Prav slednji se v začudenju in nerazumevanju 
vprašajo, kdo jim to razlaga, s kom so »eno«,...in pride tudi do 
notranjih napetosti in upora. »A, da bom jaz eno z nekom iz 
parlamenta? Kaj si ti čuden?«, »S tabo bom eno? Ma, niti pod 
razno!« itd. Pri zaljubljencih na primer je seveda lažje, a le do 
prvega konkretnega prepira. In tako naprej...

In kaj pomeni »biti eno«? 
Misterija Atlantee pravi takole: »Svetloba sredi niča, brez prostora 
in časa. Le Zavest, ki se je odločila za Obstoj v Neskončni 
Brezmejnosti, neštetih načinih dogajanja, te, ki jih poganja Moč in 
Energija Zavesti. Zavest ali Boginja. In Njena Svetloba se je 
razširila v neskončnost Njenega Stvarstva, Njena Zavest je 
ustvarila vsa bitja Stvarstva, v katerih tudi prebiva. Njeni žarki so v
vsemu in v vseh. Ona je povsod in vse je Ona. Ona si ti in ti si Ona. 
Ona je Večno Življenje.«
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V bistvu je opis kreacije podoben opisom v drugih kulturah in 
civilizacijah širom Multiversuma. Naj opomnim, da kar je Boginja 
za Atlantejce, je lahko karkoli drugega za ostale, gre vedno za eno 
in edino Prasilo. 

Vendar s tem še nismo razčistili vsega.
Zakaj se torej, če smo vsi Eno, tega ne zavedamo? Zakaj vse te 
delitve?
Mnogi že poznamo odgovor na to vprašanje, drugi ga še iščejo. Pa 
še tisti, ki poznamo odgovor, se včasih tega premalo zavedamo, in 
to ne glede na planetarni izvor in stopnjo duhovne rasti.
Odgovor je um in nižji ego, oba pa sta tesno povezana. Seveda je 
odvisno, kako je um programiran. O tem pa sem že pisal.
Um (napačno programiran) je tisti, ki nas drži v iluzijah omejenega 
fizičnega vida in drugih čutil, še bolj pa v razlagah, ki nas 
oddaljujejo od Resnice – te, ki jo ima vsak v sebi. Oddaljevanje od 
Resnice je oddaljevanje od samega sebe. Nič ni narobe, če ima 
vsak posameznik svoj način tolmačenja in videnja Sebe ter lastne 
Poti. Vendar, če se zaveda, da je del celote in to zelo pomemben 
člen, potem bo tudi lažje prišel do spoznanja, kaj pomeni »biti 
Eno«. Je pa odločilnega pomena zavedanje, kakšne nevarnosti 
prinaša napačno programiran um! Najbolj odločilnega pomena je 
brezpogojna ljubezen in popolno zaupanje v lastno Vodstvo.
Vedno je treba paziti, da glas uma ne preglasi glasu duše, ker se v 
tem primeru lahko celo poruši harmonija!

Predstava »biti Eno« je na Atlantei dokaj preprosta in s tem je 
povezana tudi predaja svobodne volje (še posebej pri Vrhovnih 
Svečenikih in Svečenicah, ki v celoti razumejo globlji pomen tega). 
Zavedamo se, da smo vsi del Boginje, saj se Ona skozi nas 
manifestira, skozi naše biti, življenja, ki so med sabo različna – to 
pa je čar Njenega obstoja v nas. Tako (skozi nas) doživlja življenje 
in mi njo. Ona sama doživlja različne Poti posameznikov, poglede, 
doživetja... Ljubezen (to je Ona) nas vse povezuje, v različnih 
poslanstvih, katerih se tudi zavedamo, kot tudi dejstva, da je 
sleherni posameznik in druga bitja le fizična manifestacija nje 
same, le da imamo mi (v mislih imam večino visoko inteligentnih 
bitij) tudi možnost zavedanja tega. »Boginja je v tebi, ker ti si 
Boginja! Zavedaj se tega!« je zapisano v Misteriji Atlantee.
Gre za višje zavedanje, kjer svobodna volja izgubi pomen svobode v
korist prave Svobode, o čemer spregovorim sedaj.
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PREDAJA SVOBODNE VOLJE

Mnogi veste, da je svobodna volja, ki nam je bila dana, le navadna 
iluzija, ki nas drži v pasti lažne svobode. Mislimo, da gre za 
blagoslov, kar po svoje tudi je, a gre v bistvu za igro. V tej igri um 
misli, da je gospodar in da lahko počne, kar ga je volja. A kakšna in
čigava volja? 
Svobodna volja je nujna, da pot duše ni preveč enostavna, zato 
ustvarja tudi želje, navezanost na materialne dobrine, pohlep po 
oblasti,...posledično ustvarja trpljenja vseh vrst: jezo, strah, 
pretirano žalost, itd. Vendar, ko se zavemo, da svobodna volja ni 
nič drugega kot del igre inkarnacij in iluzij, potem dobi 
inkarnacijska pogodba ali poslanstvo svoj pravi pomen. Zavedanje 
pomena poslanstva, kot del Njene volje (Sebe) v kombinaciji z 
zavedanjem »biti Eno« ter seveda brezpogojno ljubeznijo do 
Boginje, nas hitro pripelje do točke, ko se zavestno odpovemo 
svobodni volji in le opravljamo poslanstvo, za katero imamo že 
vnaprej vsa sredstva na voljo, med njimi tudi močno intuicijo, ki 
nas vodi po tej poti. Nepotrebnega trpljenja ni več, postali smo 
resnično svobodni! Ciljev ni več, je le pot. Prostor in čas ne igrata 
več pomembne vloge, šteje predvsem »tukaj in zdaj«. Spremeni se 
tudi definicija dobrega in slabega, pravilnega in napačnega. 
Postaneš orodje v Njenih rokah in s karmo nimaš več kaj početi. In 
glede tega se sploh ne upiraš, ker se s tem popolnoma strinjaš in se
veseliš poslanstva in življenja.
Prav zaradi takšne mentalitete na Atlantei ni potrošniške družbe, 
niti kriminala, še manj pa krivičnih delitev. Namesto tega imamo 
visoko razvito in stabilno družbo, probleme rešujemo vedno z 
modrostjo in velikim spoštovanjem drug do drugega.

Pa vendar po tem spoznanju na videz ostaneš isti kot prej. Še 
vedno imaš svoje hobije, ki jih izvajaš z veseljem, poslušaš svojo 
priljubljeno glasbo, hodiš na izlete in prireditve, še vedno se smejiš 
in zganjaš komedije. Z eno veliko razliko: postal si nenavezan, kot 
tak imaš notranji mir, ne poznaš več strahu in tesnobe, namesto 
tega se znaš bolj veseliti in radostiti, sprejemati druge in ljubiti, 
tudi sebe. Skratka: rezultat je enak kot pri Kundalini.
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Dodatek: ZEMLJANI IN ATLANTEJCI SMO ENO

Mnogim je znano, da človek ni nastal iz opice. Mnogi vemo, da je 
Darwinova evolucija le navadna prevara s strani globalne elite. 
Mnogi tudi vemo, da izvorni planet Zemljanov ni Zemlja, kot tudi 
Atlantea ni izvorni planet Atlantejcev. Še več: Znanstveni Svet je 
pred kratkim potrdil domneve, da oboji izviramo iz istega planeta 
ali sveta. Oboji smo priseljenci, ki smo ubrali nekoliko drugačne 
poti v različnih galaksijah. Obdobje, ko smo se ponovno našli 
skupaj, je zelo kratko: po naših podatkih le okoli 700 zemeljskih let.
In v zvezi s tem se odpirajo mnoga vprašanja in možnosti, o čemer 
bo še veliko govora.

Dodatek 2: NEKAJ NASVETOV

1.) Začutiti, kako postati »eno«. Primer iz prakse, ki je zelo 
preprost:
zberemo se v krogu in se z rokami držimo skupaj. Opustimo vse 
misli (priporočljivo je pred tem 3x globoko vdihniti in izdihniti) in 
se koncentriramo na udeležence, katerim pošiljamo ljubezen in se 
jih veselimo. Hitro se bo začutilo vibracije duš, ki se bodo povezale 
v enotno Ljubezen, v Eno.
Zadostuje le izklopiti misli in se predati krogu.
2.) Med meditacijo (sami ali v skupini) si v mislih ponavljamo nekaj 
podobnega kot: »Jaz sem Boginja! Jaz sem Ljubezen!«. Iz lastnih 
izkušenj je to zelo koristno pri predaji svobodne volje in krepitvi 
srčne čakre.
3.) Druženje s sorodnimi dušami: odklop vsega, kar predstavlja 
nižji ego in se prepustiti družbi. Na videz najbolj preprosta zadeva, 
ki ni tako lahka, razen, če vsi storijo enako. Treba je poskusiti.
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EPILOG

V knjigi sem predstavil lastna spoznanja na moji duhovni poti. Gre 
za nikoli dokončano delo, saj se tudi naša Pot nikoli ne konča. 
Sčasoma bo nastala tudi 2. verzija knjige. 
Upam, da bo komu koristila na njegovi poti. 
Želim vam uspešno in srečno Pot!

foto: Borut Kumar
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ZAHVALE

Zahvaljujem se vsem, ki ste me spodbujali med pisanjem knjige. 
Zahvala gre konstruktivnim komentarjem, namigom ter nasvetom, 
ki ste jih podali v skupini Duše Svetlobe in na mojem osebnem 
profilu. Veliko vas je in vsem sem hvaležen!
Zahvaljujem se soavtoricama poglavja »Energijski ščit«: Mateji 
Potrč in Mojci Šalamun ter soavtorici poglavja »Reprogramiranje 
uma«: Ireni Stibilj.  Zahvaljujem se avtorici poglavja »Amuleti in 
kristali« in soavtorici knjige, Andreji Svetlič, katera je zaslužna tudi
za naslovnico in del fotografskega gradiva.
Mateji Potrč se zahvaljujem za zelo močno moralno in energijsko 
podporo v času nastajanja prve, neuradne verzije knjige ter za 
fotografije.

Prav tako se zahvaljujem vsem, ki ste sodelovali pri recenziji, Katji 
Kavkler pa še za lektoriranje neuradne izdaje.
Prav posebna zahvala gre Mihaeli Aškerc za lektoriranje končne, 
uradne izdaje knjige ter njeno ljubečo podporo v končni fazi 
nastajanja knjige kot tudi sicer.

Glavna zahvala je namenjena duši Elisabette, ki me skupaj s 
preostalim Vodstvom in še posebej z Boginjo, nenehno podpira, 
navdihuje ter posreduje ogromno znanja iz domače Atlantee. 

                                  Iskrena hvala vsem!              
Borut Kumar (avtor)
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